

AZƏRBAYCAN MİLLİ ELMLƏR AKADEMİYASI

Mərkəzi Elmi Kitabxana

QIRX DÖRD GÜNÜN
SALNAMƏSİ:
VƏTƏN MÜHARİBƏSİ

Bibliqrafik göstərici

Azərbaycan Respublikası
Prezident Administrasiyası İşlər İdarəsi

PREZİDENT KİTABXANA

Azərbaycan Milli Elmlər Akademiyası

Bakı – Elmi – 2021

MƏRKƏZİ ELMI KİTABXANA /IRM

MÜBADİLƏ FONDU

16000-

*AMEA-nın prezidenti
akademik Ramiz Mehdiyev
29 sentyabr 2021-ci il tarixli 425 №-li
Sərəncamına əsasən nəşr olunur*

T 3 (5 Aze) 6-481

94 (479.24) (01)

Q54

Ön sözün müəllifi: **Ramiz Mehdiyev**
AMEA prezidenti, akademik

Redaktor: **Məmməd Əliyev**
*Fəlsəfə elmləri doktoru, professor
AMEA Mərkəzi Elmi Kitabxanasının
Baş direktoru*

İxtisas redaktoru: **Xuraman İsmayılova**
Ünvanlı maddənişin işçisi

Tərtibçilər: **Natəvan Hacıyeva**
Aygün Əliyeva
Əsmər Salalı
Leylibəyim Mirseyidli

Qırxdörd günün salnaməsi: Vətən müharibəsi:

Bibliografik göstərici. Bakı: "Elm", 2021, – 236 s.

ISBN 978-9952-514-43-1

Təqdim olunan bibliografik göstərici qırxdörd günlük II Qarabağ müharibəsinə həsr edilmiş dövrü mətbuat materialları əsasında tərtib olunmuşdur. Rus və Azərbaycan dillərində materialları əhatə edən göstərici tarixçilər, tədqiqatçı alimlər və kitabxanaçılar üçün nəzərdə tutulmuşdur.

655 (07) – 2021

© "Elm" nəşriyyatı, 2021

ÖN SÖZ

Bir il əvvəl, 44 günlük Vətən müharibəsinin yekununda Azərbaycan xalqı heç şübhəsiz ki, öz müstəqillik tarixinin ən parlaq zəfərini qazanaraq, 30 ilə yaxın Qarabağda davam etmiş erməni işğalına son qoymuşdur. Azərbaycan Respublikasının Prezidenti cənab İlham Əliyevin qətiyyəti, sərkərdəlik məharəti və Azərbaycan əsgərinin misilsiz şücaətinin, təmənnəsiz Vətən sevgisinin bəhrəsi olan bu zəfərin ilk ildönümü 2021-ci ildə haqlı olaraq xalqımız tərəfindən böyük iftixar hissilə təntənəli şəkildə qeyd edilir. Bu tarixin hər bir azərbaycanlının qəlbində özünəməxsus yer tutmasının çox ciddi səbəbləri var. Ən böyük səbəb isə odur ki, Azərbaycanın müzəffər əsgər və zabitləri öz qanları ilə xalqımızın 30 ilə yaxın gəzdirdiyi "məğlub xalq" statusunu təmizləyərək, əsrlər boyu azərbaycanlılara xas olan qəhrəmanlıq, cəsarət ruhunun bu gün də yaşadığını bütün dünyaya, ələlxüsus da düşmənlərimizə nümayiş etdirməyə müvəffəq oldu. Nəticədə Azərbaycan nəinki əzəldən ona məxsus olan Qarabağ torpağını özünə qaytardı, həm də suverenliyimizə kəc baxan xarici qüvvələrə sübut etdi ki, dövlət müstəqilliyini bütün vasitələrlə qorumaq iqtidarındadır.

Təbii ki, Vətən müharibəsi günlərində baş verənlərin tarixi zəfərimizin gələcək nəsillərə düzgün çatdırılması, əbədləşdirilməsi baxımından olduqca vacibdir. Qələbənin 1 illiyini qeyd etdiyimiz bu günlərdə ölkəmizdəki bütün qurumlar qeyd olunan nəcib işə öz töhfəsini verməyə çalışır. Heç şübhəsiz ki, bu nəcib missiyanın öndə gedənlərinin

dən biri də Azərbaycan Milli Elmlər Akademiyasıdır. Akademiyanın Mərkəzi Elmi Kitabxanasının təşəbbüsü ilə nəşrə hazırlanan “ Qırx dörd günün salnaməsi: Vətən müharibəsi” adlı kitab bu çərçivədə görülməli işlərdən biri hesab olunmalıdır. Nəşrdə müharibə günlərində Azərbaycanda rus və Azərbaycan dillərində Qarabağ problemi-nə, ölkəmizin haqlı mübarizəsinə, ordumuzun uğurlarına dair dərc edilmiş yazılar toplanmışdır. Topluya daxil olan hər bir yazı xalqımızın Vətən müharibəsi günlərində keçirdiyi həyəcanı, yaşadığı hissləri, keçirdiyi qüruru əks etdirdiyi kimi, cəmiyyətimizin hər bir fərdinin ümummilli məsələlərdə bir yumruq tək birləşməyi bacardığının sübutudur. Dövlətimiz üçün taleyüklü o günlərdə əqidəsindən, dünyagörüşündən, siyasi baxışlarından, partiya mənsubiyyətindən asılı olmayaraq bütün Azərbaycan cəmiyyəti öz potensialını ordumuzun zəfəri naminə səfərbər etmiş, qələbə üçün heç bir şey əsirgəməmişdir.

Əminəm ki, AMEA Mərkəzi Elmi Kitabxanasının əməkdaşlarının zəhməti nəticəsində ərsəyə gətirilmiş bu dəyərli toplu gələcəkdə Vətən müharibəsinin tarixini araşdıracaq yerli və əcnəbi tədqiqatçılar üçün mühüm mənbə rolunu oynayacaqdır. Çünki 1 il öncə Azərbaycan cəmiyyətinin əhval-ruhiyyəsini, psixoloji vəziyyətini həmin yazıları təhlil etmədən anlamaq qeyri-mümkündür.

Hər bir xalqın öz tarixini əbədləşdirməsi, onu olduğu kimi bütün təfərrüatları ilə qələmə alıb gələcək nəsillər üçün qoruyub saxlaması həmin xalqın ziyalılarının ən böyük mənəvi öhdəliklərindən biridir. Bu gün sözügedən öhdəlik əsas etibarilə AMEA-nın, alimlərimizin çiyin-

dədir. Mən qətiyyənlə şübhə etmirəm ki, növbəti illərdə də alimlərimiz, mənbəşünaslarımız cəmiyyətimizə 44 günlük Vətən müharibəsinin müxtəlif aspektlərinə işıq salan dəyərli araşdırmalar təqdim edəcəklər. Bu, gələcək nəsillərin qazanılan tarixi zəfərin həqiqi dəyərini, gərcək miqyasını doğru-düzgün dərk etməsi, Azərbaycanın həqiqi dostlarını və düşmənlərini bir daha tanıması baxımından zəruridir.

AMEA-nın prezidenti kimi bu nəcib təşəbbüsü irəli sürən MEK kollektivinə, həmçinin toplunun ərsəyə gəlməsində xidməti olan hər kəsə öz minnətdarlığımı bildirir, onlara gələcək işlərində müvəffəqiyyət diləyirəm.

44 günlük Vətən müharibəsində Azərbaycan xalqına zəfər bəxş etmiş əziz şəhidlərimizin ruhları önündə bir daha hörmətlə baş əyir, yazıma bu tarixi qələbəmizin rəmzinə çevrilmiş sözlərlə nöqtə qoyuram – Qarabağ Azərbaycandır və hər zaman da belə olacaq!

Ramiz Mehdiyev
AMEA prezidenti, akademik

Redaktordan

XXI əsrin 2020-ci ili Azərbaycan tarixinə şanlı qələbə ili kimi daxil oldu. 30 illik həsrətə 44 gün ərzində son qoyuldu. Güclü havadarlarının dəstəyi sayəsində Azərbaycanın əzəli və əbədi torpaqlarını qəsb edən erməni vandalları layiq olduqları cəzanı aldılar. Nəhayət ki, ilahi ədalət bərpa olundu. Bu haqq savaşımızın taleyini müəyyənləşdirən əsrin ən böyük qəhrəmanlıq dastanını yazan igid əsgərlərimiz, ağıllı və uzaqgörən Ali Baş Komandanımız oldu. Uzun illərdən bəri özünü məğlubedilməz sayan erməni ordusu və ərazilərimizdə qurduqları polad istehkamlar 44 gün ərzində yerlə yeksan oldu. Sentyabrın 27-də başlanan əks-hücum əməliyyatları nəticəsində noyabrın 9-dək 5 şəhər, 4 qəsəbə, 286 kənd işğaldan azad olundu. Qələbəmizin ən yüksək zirvəsi Azərbaycanın baş tacı, Qarabağın ürəyi, mədəniyyətimizin, mənəviyyatımızın paytaxtı olan əsrarəngiz Şuşanın azad olunması oldu. Alınmaz qalamız doğma yurddaşlarına həsrət qollarını açdı. İgid oğullarımız dişi ilə, dırnağı ilə müqəddəs şəhəri yadelli düşmənlərdən azad etdi. Düşmən ağ bayraq qaldırmağa məcbur oldu.

Prezident İlham Əliyev xalqa müraciətlərinin birində deyib: “Düşmənin əlində Azərbaycan Silahlı Qüvvələrinə məxsus olan bir dənə də hərbi texnika yoxdur... Döyüşlərin obyektiv müşahidə mənzərəsi var və istənilən hərbi mütəxəssis görə bilər ki, bu gün Azərbaycan Ordusu döyüş meydanında qələbə əldə edibdir. Azərbaycan Ordusu öz üstünlüyünü göstərir, Azərbaycan əsgəri və zabiti yüksək mənəvi-psixoloji keyfiyyətlər göstərir, mənəvi ruh göstərir. Çünki biz öz torpağımızda vuruşuruq, öz torpaqlarımızı azad edirik. Ermənistanın əsgərləri işğalçılardır. Döyüş gedən torpaq onların torpağı deyil”.

Dünyanı heyərdə qoyan bu şanlı qələbəmizin əsas səbəblərindən biri hörmətli prezidentimizin 17 illik hakimiyyəti dövründə ordu quruculuğunu diqqətdə saxlaması

oldu. Son statistikaya əsasən, ölkəmiz müasir silahlanmaya görə, Avropada 2-ci, dünyada 3-cü yerdə qərar tutub. Mühəribədə qazandığımız bu uğurlar dövlət başçımızın həyata keçirdiyi məqsədyönlü ordu quruculuğu siyasətinin nəticəsidir. Əgər belə olmasaydı, Azərbaycan Ordusu torpaqlarımızı işğaldan azad etmək üçün BMT Təhlükəsizlik Şurasının kağız üzərində qalan 4 qətnaməsini təkbəşinə reallaşdırma bilməzdi. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin “Əl-Cəzirə” televiziya kanalına müsahibəsində bildirdiyi kimi, “...bəzi hallarda BMT Təhlükəsizlik Şurasının qətnamələri bir neçə gün, bəlkə də bir neçə saat ərzində icra olunur. Lakin bizə gəldikdə qətnamələr uzun illərdir ki, kağız üzərində qalıb. Beləliklə, təcavüzkarə praktiki təzyiqin olmaması münaqişənin nəyə görə bu qədər uzun çəkmasının səbəblərindən biridir”.

Xalqımız Vətən Mühəribəsi dövründə ordumuza və prezidentimizə dəstək olmaqla bərabər, bu haqq savaşına öz töhfələrini də verməyə çalışırdı. Hər kəs yumruq kimi birləşib Ali Baş Komandanımızın dediyi kimi, “dəmir yumruq”larını bütün sahələrdə düşmənin başına endirmək əzmində idi. Cəbhədə gedən bütün proseslər diqqətlə izlənilir, xalqa düzgün və səhih məlumatlar operativ şəkildə çatdırılırdı. Hər bir igidin döyüşdə qazandığı uğur dillərdə dastana dönürdü. Nağıllaşan, dastanlaşan igidlərimizin qəhrəmanlıq salnaməsi eldən-elə, dildən-dilə dolaşırdı. Bu günlərdə Azərbaycan mətbuatı da döyüşürdü, bir anı belə ötürməmək üçün xüsusi səy göstərirdi. Ziyalılar, yaradıcı insanlar, hərbi ekspertlər fikir və düşüncələrini bölüşür, xalqı məlumatlandırmağa çalışırdı. 44 gün ərzində yüzlərlə məqalə, esse, şeir, hekayə və dastanlar yarandı.

Xalqın yaratdığı intellektual milli sərvəti toplamaq, qorumaq və gələcək nəsillərə ötürmək missiyasını daşıyan AMEA Mərkəzi Elmi Kitabxanası da bu qələbəyə layiqli töhfəsini vermək məqsədilə belə bir bibliografik göstərici tərtib etməyi özünə borc bildi. Təqdim olunan bibliografik

göstərici qırx dörd günlük II Qarabağ müharibəsinə həsr edilmiş dövrü mətbuat materialları əsasında tərtib olunmuşdur. 2020-ci ilin sentyabrından 2021-ci ilin aprelində dərc olunmuş rus və Azərbaycan dillərində materialları əhatə edən göstərici tarixçilər, tədqiqatçı alimlər və mütəxəssis kitabxanaçılar üçün nəzərdə tutulmuşdur. Göstəricidə materiallar xronologiya üzrə əlifba sırası ilə verilmişdir və istifadəni asanlaşdırmaq məqsədi ilə köməkçi aparat tərtib olunmuşdur. Ümidvarıq ki, bugünkü və gələcək tariximizin öyrənilməsində, bizdən sonra gələn nəsillərə çatdırılmasında bu vəsaitin də xüsusi əhəmiyyəti olacaqdır.

Məmməd Əliyev
Fəlsəfə elmləri doktoru, professor

Sentyabr - 2020

Azərbaycan dilində

1. Abdullayev, M. Azərbaycan xalqı və ölkənin siyasi partiyaları birmənalı olaraq Ali Baş Komandanın yanındadır: Hər zaman milli maraqlara qarşı çıxan AXCP və "Müsavat" isə ölkəmizdə fəaliyyət göstərən siyasi partiyaların imzaladığı Ermənistan silahlı qüvvələrinin genişmiqyaslı təxribatına dair birgə bəyanata qoşulmamaqla Vətən müharibəsinə də etinasız qaldılar /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 29 sentyabr. - S. 5.

2. Sadayovlu, P. Prezident İlham Əliyevin ölkəmizin ərazi bütövlüyünün təmin olunması ilə bağlı qətiyyətli siyasətinin dəstəklənməsi milli həmrəyliyin bariz nümunəsidir: Azərbaycanda fəaliyyət göstərən siyasi partiyaların imzaladığı Ermənistan silahlı qüvvələrinin genişmiqyaslı təxribatına dair birgə bəyanata qoşulmayan AXCP və "Müsavat" isə növbəti dəfə milli maraqlara zidd mövqe sərgilədilər /Pərviz Sadayovlu //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 30 sentyabr. - S. 6.

Rus dilində

3. Байназаров, Э. Накрыло войной: что и кто обостряет конфликт в Нагорном Карабахе /Эльнар Байназаров, А. Лавров, С. Еремин //Известия. - 2020. - 30 сентября. - С. 1-2.

4. Байназаров, Э. Худо и без добра: почему Ереван и Баку не возвращаются к диалогу /Э. Байназаров, А. Лавров, С. Еремин //Известия. - 2020. - 29 сентября. - С. 1-2.

5. Денисов, Д. Всесторонний наблюдатель: [о том, почему России надо остаться «над» конфликтом в

Нагорном Карабахе] /Денис Денисов //Известия. - 2020. - 30 сентября. - С. 3.

6.Забродин, А. Эти горы в огне: как будут мирить Ереван и Баку /Алексей Забродин, А.Лавров //Известия. - 2020. - 28 сентября. - С. 1-3.

7.Как армяне ложно арменизируют оккупированные территории Азербайджана //Вышка. - 2020. - 25 сентября. - С. 6.

8.Мехрибан Алиева: "Пусть Всевышний дарует каждому азербайджанцу возможность поцеловать священную землю Карабаха!": [об этом написала в публикации на своей официальной странице в Instagram Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева. 29 сентября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 30 сентября. - С. 4.

9.Президент Азербайджана Ильхам Алиев обратился к народу: обращение Президента Ильхама Алиева к народу: [27 сентября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 29 сентября. - С. 1-2.

10.Президент Азербайджана Ильхам Алиев ответил на вопросы в программе «60 минут» телеканала «Россия-1»: [29 сентября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 30 сентября. - С. 2-3.

Oktyabr - 2020

Azərbaycan dilində

11.Abbash, C. Azərbaycanla qardaşlaşan qüdrətli ölkə - İsraildən sonadək dəstək... /Cavanşir Abbash //Yeni Müsavat. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 5.

12.Abbash, C. NATO-dan Qarabağla bağlı qəti mövqe: "Tərəf deyilik, Azərbaycan ərazisidir...": ermənilər Brüssel səfərində əsas iki məqsəd güdürdülər - ikisi də puç oldu... /Cavanşir Abbash //Yeni Müsavat. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 6.

13.Abdulla, K. Mühəribə və onun ədəbi-bədii əks-sədası /Kamal Abdulla //525-ci qəzet. - 2020. - 17 oktyabr. - S. 11.

14.Abdulla, M. Kremlin Qarabağ siyasəti: Putin Türkiyəni də masaya gətirir? /Müşfiq Abdulla //Cumhuriyyət. - 2020. - 31 oktyabr-2 noyabr. - S. 9.

15.Abdullayev, M. Azərbaycan ictimaiyyəti Dağlıq Qarabağ münaqişəsinin həlli məsələsində vahid mövqedən çıxış edir /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 20 oktyabr. - S. 15.

16.Abdullayev, M. Azərbaycan Ordusu Ali Baş Komandan İlham Əliyevin rəhbərliyi ilə tarix yazır: Prezident İlham Əliyev: Bu gün döyüş meydanında əldə olunmuş üstünlük, azad edilmiş yaşayış məntəqələrimiz strateji yüksəkliklər bir daha onu göstərir ki, Azərbaycan zabiti öz vətəndaşlıq borcunu şərəflə yerinə yetirir /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 2.

17.Abdullayev, M. Azərbaycan Ordusu ölkəmizin ərazi bütövlüyünü tam bərpa edəcək: Prezident İlham Əliyev: Dünyanın ali beynəlxalq qurumu olan BMT-nin Nizamnaməsində göstərilir ki, hər bir dövlətin özünümüdafiə haqqı var və biz bundan istifadə edirik, özümüzü

müdafiə edib, əks-hücum əməliyyatına keçib bu gün düşməyə sarsıdıcı zərbələr endiririk /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 3 oktyabr. - S. 2.

18. Abdullayev, M. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev güclü lider olduğunu həm danışıqlar masasında, həm də hərbi meydanında nümayiş etdirir /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 21 oktyabr. - S. 4.

19. Ağaməmmədov, T. Biz Xocavəndə qayıdacağıq! /Tahir Ağaməmmədov //İki sahil. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 26.

20. Ağamirzəyev, F. Tarixi Qələbə çox yaxındadır /Fəxrəddin Ağamirzəyev //Xalq qəzeti. - 2020. - 21 oktyabr. - S. 9.

21. Ağasahqızı, Y. Ermənistanın başı üstündəki çətin artıq deşilmişdir: Azərbaycan Ordusu cəbhədə bir-birinin ardınca davamlı uğurlar əldə edir, düşmənlə təmas xəttində döyüş şücaəti, savaş əzmini göstərir, böyük qələbə salnaməsinin şanlı səhifələrini yazır /Yaqut Ağasahqızı //İki sahil. - 2020. - 15 oktyabr. - S. 23.

22. Ağasahqızı, Y. Humanitar atəşkəs: Ermənistanın kağız üzərindəki növbəti “vədi” /Yaqut Ağasahqızı //İki sahil. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 27.

23. Akademik Gövhər Baxşəliyevanın Ermənistanın işğal siyasəti barədə məqaləsi ərəb ölkələrinin KİV-ində //Elm. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 2.

24. Akademik İsa Həbibbəyli: “Azərbaycan Prezidentinin siyasəti qalib gələcək” //Elm. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 4.

25. Akademik Dilqəm Tağıyev: “Ordumuzun uğurlarının əsasında Ali Baş Komandanın güclü siyasi iradəsi, xalqın birliyi dayanır” //Elm. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 2.

26. Akademik İsmayıl Hacıyev: “Tarixi torpaqlarımız uğrunda döyüşən Azərbaycan Ordusunun qazandığı böyük uğurlar qələbəni daha da yaxınlaşdırır” //Elm. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 3.

27. Akademik Ramiz Mehdiyevin Qarabağ həqiqətləri ilə bağlı məqaləsi Livanda tanınmış “əl-Məyadin” telekanalının rəsmi saytında //Elm. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 2.

28. Akademik Rəsim Əliyev: “Ordumuzun əldə etdiyi uğurların əsasında dövlət başçısının siyasi iradəsi, xalqın birliyi və güclü iqtisadiyyat faktoru dayanır” //Elm. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 3.

29. Ali Baş Komandan azad edilən daha 8 kəndin adını açıqladı - Ordumuz irəliləyir //Yeni Müsavat. - 2020. - 15 oktyabr. - S. 3.

30. Alimlər ordumuza maddi və mənəvi dəstək göstərirlər //Elm. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 5.

31. Alimlərimizin xaricdə çıxışlarına mane olmağa çalışırlar: Bu sözləri AMEA-nın birinci vitse-prezidenti, akademik İsa Həbibbəyli deyib //Elm. - 2020. - S. 4.

32. AMEA-nın Qadınlar Şurasının bəyanatı //Elm. - 2020. - 9 oktyabr. S. 4.

33. AMEA-nın müxbir üzvü Əbülfəz Quliyev: “Azərbaycan əsgəri mütləq qalib gələcək” //Elm. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 4.

34. AMEA-nın Prezidenti, akademik Ramiz Mehdiyevin açıqlaması //Elm. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 2.

35. AMEA-nın prezidenti dünyanın bir sıra elmlər akademiyalarının və elmi mərkəzlərinin rəhbərlərinə məktublar ünvanlayıb //Elm. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 5.

36. AMEA-nın Prezidenti Ramiz Mehdiyevlə müsahibə: [müsahibədə Vətən müharibəsi ilə bağlı suallar da səsləndirilib] /Müs. haz.: Ağahüseyn Şükürov, Gülnar Hacıyeva //Elm. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 2-3.

37. Aslan, A. Ön cəbhədən xəbər verən jurnalistlərimiz: “Biz cəbhə bölgəsinə xəbər olmaq üçün gəlməmişik, xəbər arıdınca gəlmişik” /Aytac Aslan //525-ci qəzet. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 11.

38. Aslanov, A. Azərbaycan tarix yazır: yolumuz Qarabağdır /Aslan Aslanov //Hərbi and. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 12-13.

39. Aydınoglu, T. Azərbaycan savaşın bütün yönlərində Ermənistanı məğlub edir /Tahir Aydınoglu //Xalq qəzeti. - 2020. - 7 oktyabr. - S. 8.

40. Azad olunan torpaqlarımız iqtisadiyyatımız üçün nə deməkdir?: Vüsal Qasımlı: "Azərbaycan bu ərazilərə həyat gətirəcək, orada "tikinti bumu" gözlənilir": [İqtisadi İslahatların Təhlili və Kommunikasiya Mərkəzinin direktoru Vüsal Qasımlı ilə söhbət] //Yeni Müsavat. - 2020. - 24-26 oktyabr. - S. 13.

41. Azərbaycan diasporunun fəallığı erməniləri məğlub etdi //Hürriyyət. - 2020. - 24-26 oktyabr. - S. 10.

42. Azərbaycan-Ermənistan münaqişəsi və İsrail // Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 20-21 oktyabr. - S. 11.

43. Azərbaycan əsgərinin döyüş andı Qələbədi //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 15 oktyabr. - S. 4-5.

44. Azərbaycan əsgərinin Vətən savaşı: [yazıçı-publist, filologiya üzrə fəlsəfə doktoru Şəfəq Nasirin yazısı haqqında] //Hərbi and. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 16-17.

45. Azərbaycan həqiqətlərinin dünyaya çatdırılması hazırda institutun bir nömrəli vəzifəsidir: Bu fikri AMEA-nın vitse-prezidenti, İnformasiya Texnologiyaları İnstitutunun direktoru, akademik Rəşad Əliyev müəssisənin Elmi şurasının növbəti iclasında səsəndirib //Elm. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 2.

46. Azərbaycan humanitar atəşkəsə sadıqlığını elan etdi, Ermənistan isə... //525-ci qəzet. - 2020. - 14 oktyabr. - S. 7.

47. Azərbaycan Qızıl Aypara Cəmiyyətinin cəbhəyanı rayonlarda həyata keçirdiyi humanitar tədbirlər //Вышка. - 2020. - 9-15 oktyabr. - S. 9.

48. Azərbaycan Milli Elmlər Akademiyası Rəyasət heyətinin bəyanatı: 27 sentyabr 2020-ci il. //Elm. - 2020. - 2 oktyabr. S.2.

49. Azərbaycan ordusu bir ay ərzində 4 şəhər, 4 qəsəbə, 165 kənd azad edib: tam siyahı //Səs. - 2020. - 28 oktyabr. - S. 5.

50. Azərbaycan Ordusu Qələbələr qazanır //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 10 oktyabr. - S. 4-5.

51. "Azərbaycan Ordusu Şuşadan bir neçə kilometr aralıda dayanıb": [rusiyalı siyasətçi, jurnalist, televiziya aparıcısı və ictimai xadim Maksim Şevçenkonun oktyabrın 18-də Youtubdakı səhifəsində Dağlıq Qarabağda döyüş əməliyyatlarına həsr olunmuş videomüraciəti haqqında] //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 20-21 oktyabr. - S. 10.

52. Azərbaycan Ordusunun işğaldan azad etdiyi ərazilər: [siyahı] //Elm. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 1.

53. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev: Biz güclü, iradəli ordu yaratmışıq //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 4-5.

54. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev "Rossiya-1" telekanalının "60 dəqiqə" proqramında sualları cavablandırır //Elm. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 1.

55. Azərbaycan Respublikasının Prezidenti Zati-aliləri cənab İlham Əliyevə: [Dağlıq Qarabağ müharibəsi ilə əlaqədar "Ç.Aytmatov adına Beynəlxalq İssık-Kul Forumu" İctimai Birliyinin üzvlərindən məktub] //Xalq qəzeti. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 8.

56. Azərbaycanın 14 rayonunda aqrar sektorun inkişafına təkan verəcək qələbə: Suqovuşan su anbarı ilkin olaraq 3 rayonun su təchizatına töhfə verir //Yeni Müsavat. - 2020. - 10-12 oktyabr. - S. 13.

57. Azərbaycanın hər qarış torpağı bizim Vətənimizdir: Qulu Məhərrəmli: O torpağın ətrini duymaq, suyunu içmək, havasını ciyərlərimə çəkmək istəyirəm...: [Zəngilanda dünyaya gəlmiş professor, Əməkdar jurnalist Qulu Məhərrəmli ilə müsahibə] //Ədalət. 2020. - 24 oktyabr. - S. 9.

58. Azərbaycanın ildən-ilə artırdığı hərbi büdcə ordunun müasirləşdirilməsinə sərf olunub: İbrahim Rüstəmli: "Ordumuzda tətbiq edilən müasirlik öz uğurlu nəticəsini bundan sonra da verəcək, indiyə kimi əldə etdiyimiz qələbələrin davamı gələcək" //Mövqe. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 10.

59. Azərbaycanın işğaldan azad edimiş ərazilərinə dair elmi tədqiqat işləri ilə bağlı AMEA-nın vəzifələri müzakirə olunub: AMEA-nın prezidenti, akademik Ramiz Mehdiyevin çıxışı //Elm. - 2020. - 6 noyabr. - S. 2-3.

60. "Azərbaycanla oyun oynamasınlar...": Əhməd Obalı: "Bu savaş bizim üçün yalnız torpaqlarımızın azadlığı deyil, gələcəkdə bizə göz dikmək istəyənlərə indidən xəbərdarlıqdır": [Güney Azərbaycan türklərinin liderlərindən biri Əhməd Obalı ilə müsahibə] //Şərq. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 8.

61. Azərbaycanla yaşanan hərbi qarşıdurmanın Ermənistan iqtisadiyyatına təsirləri //Mövqe. - 2020. - 13 oktyabr. - S. 11.

62. Azəri, N. Düşmən hücumlarına mərdliklə sinə gərən Tərtər: Ali Baş Komandanın rəhbərliyi ilə Azərbaycan Ordusunun cəbhədə qazandığı uğurlar, işğal altında olan yaşayış məntəqələrimizin azad edilməsi bütün xalqımız kimi, tərtərlilərdə də böyük ruh yüksəkliyi yaradıb /Nadir Azəri //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 9.

63. Aзіx mağarası ermənilərin hərbi sursat anbarına çevrilib //Elm. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 4.

64. Babayeva, G. Haqq Savaşımızla tarixin qızıl səhifələri yazılır /Gülbəniz Babayeva //525-ci qəzet. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 11.

65. Babullaoğlu, S. Dünya ədəbiyyatçılarına müraciət! /Səlim Babullaoğlu //Ədəbiyyat qəzeti. 2020. - 3 oktyabr. - S. 20.

66. Bağirov, E. Bizi birləşdirən lider: [Müzəffər ordumuz dünya azərbaycanlılarının lideri, Azərbaycan Respublikasının Prezidenti, Ali Baş Komandanın rəhbərliyi altında bir-birinin ardınca illər əvvəl işğal olunmuş torpaqlarımızı düşmən tapdağından xilas edir] /Elnur Bağirov //İki sahil. - 2020. - 28 oktyabr. - S. 8.

67. Baxşəliyev, R. Baş Sərkərdədən Müstəqillik Günü-nə ən dəyərli töhfə: Ali Baş Komandan İlham Əliyevin

müzəffər ordusu Füzuli şəhərini işğaldan azad edərək 27 illik həsrətə son qoydu /Rəşad Baxşəliyev //Azərbaycan. - 2020. - 18 oktyabr. - S. 5.

68. Başkeçid, E. Həqiqət - müharibənin qurbanı kimi /Etimad Başkeçid //525-ci qəzet. - 2020. - 17 oktyabr. - S.10.

69. Bayramlı, E. Qarabağ problemi: fakt, səbəb və nəticə: Ermənistanın işğalçı siyasətinə son qoymağın vaxtı gəlib çatdı /Elçin Bayramlı //Səs. - 2020. - 14 oktyabr. - S.15.

70. Bayramlı, N. Milli Məclisin növbəti iclası keçirilib: İclasda millət vəkili torpaqlarımızın işğaldan azad olunması istiqamətində ordumuzun əks-hücum əməliyyatlarını dəstəkləyib, həmçinin bəzi ölkələrin və beynəlxalq təşkilatların qərəzli mövqeyini pisləyiblər /Nardar Bayramlı //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 3 oktyabr. - S. 3.

71. Bayramov, V. Azərbaycanı haqq mübarizəsindən heç bir qüvvə döndərə bilməz /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 5.

72. Bayramov, V. Prezident İlham Əliyev: Mən xoşbəxt adamam ki, bu şad xəbərləri Azərbaycan xalqına çatdırıram /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 1-2.

73. Bədəlov, Ə. Azərbaycan Ordusu milyonlarla soydaşımızın arzusunu reallaşdırır /Əliqismət Bədəlov //Xalq qəzeti. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 9.

74. Bədir, Ə. Vətən savaşı: "Ermənistanın potensialı yalnız 10-15 günə yetə bilər": [Azərbaycan Yurddaş Partiyasının sədri Mais Səfərli ilə müsahibə] /Əli Bədir //Cumhuriyyət. - 2020. - 3-5 oktyabr. - S. 8.

75. Bəhramoğlu, V. "Azərbaycan və Türkiyə birliyi Cənubi Qafqazda bütün dəngələri dəyişdi": Şahin Cəfərli: "Ehtimal etmək olar ki, Rusiya Suriyada Türkiyəyə təzyiqi artırmaqla onu Qarabağ cəbhəsində atəşkəsin təmin olunmasında rol oynamağa sövq etmək istəyir" /Vazeh Bəhramoğlu //Hürriyyət. - 2020. - 29-30 oktyabr. - S. 5.

76. Bingöl, N. Rüstəm İbrahimbəyov: "Bir-iki həftədən sonra Qarabağ məsələsi xeyrimizə həll olunacaq": "Bizim

xalqımıza birlik yarasır, mən bu birlikdən qürur duyuram” /*Namida Bingöl* //525-ci qəzet. - 2020. - 10 oktyabr. - S. 8.

77. Biz bu gün tarixi ədaləti bərpa edirik //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 4-5.

78. “Biz haqlıyıq və əminəm ki, məqsədimizə çatacağıq”: xaricdə yaşayan soydaşlarımız Azərbaycan həqiqətlərini sosial mediada necə təbliğ edirlər? //525-ci qəzet. - 2020. - 17 oktyabr. - S. 13.

79. Biz haqlıyıq, biz zəfər çalacağıq!: Cəbrayıl sakinləri: Ali Baş Komandanın bu böyük xidmətini həyatımız boyu yaddan çıxarmayacağıq! //Xalq qəzeti. - 2020. - 7 oktyabr. - S. 9.

80. Biz qisası döyüş meydanında alırıq...: [sosial şəbəkədə yazılanlar] //525-ci qəzet. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 9.

81. Biz qüdrətli ordunun qalib əsgərləriyik //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 8 oktyabr. - S. 4-5.

82. Biz torpaqlarımızı geri alacağıq - sülh yolu ilə, ya da ki, müharibə yolu ilə //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 11 oktyabr. - S. 3.

83. Böyük köçə hazırlıq - Qarabağa qayıdırıq: “Mən Zəngilandakı evimin açarlarını bu günə qədər sandıqda saxlamışam. O torpaq mənim olmasaydı bu inam məndə olardımı?” //Unikal. - 2020. - 3 oktyabr. - S. 15.

84. Cabbarlı, Ə. Tarixi ədalət bərpa olunur... /Ələmdar Cabbarlı //525-ci qəzet. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 7.

85. Cavadoğlu, M. Xudafərin - milli birlik simvolu /Mehman Cavadoğlu //Ədalət. - 2020. - 8 oktyabr. - S. 1; 3.

86. Cavid. Qorxuya düşən Paşinyan kömək üçün beynəlxalq axtarışa çıxıb /Cavid //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 6-7 oktyabr. - S. 9.

87. Cəbhə xəttindəki uğurlarımız Qarabağın fauna və florasını da xilas edəcək: [Akademik İradə Hüseynovanın fikirləri] //Elm. - 2020. - 2 oktyabr. S.4.

88. Cəfərli, X. Paşinyanın qiyam qorxusu /Xəqani Cəfərli //525-ci qəzet. - 2020. - 24 oktyabr. - S. 9.

89. Cəfərli, R. 3 şəhər, 3 qəsəbə, 149 kənd....: İlham Əliyevin Ali Baş Komandanlığı ilə Azərbaycan Ordusunun işğaldan azad etdiyi yaşayış məntəqələrinin sayı hər gün artır /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 24 oktyabr. - S. 1; 6.

90. Cəfərli, R. Azərbaycan Ordusu tarixi və müqəddəs missiyasını şərəflə yerinə yetirir: Ali Baş Komandan İlham Əliyevin rəhbərliyi ilə son qarış torpağımız azad edilənə qədər zəfər yürüşü davam edəcək /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 31 oktyabr. - S. 1; 5.

91. Cəfərli, R. Heç bir qüvvə Azərbaycanın iradəsinə təsir edə bilməz: Ordumuz İlham Əliyevin Ali Baş Komandanlığı ilə öz tarixi vəzifəsini tam yerinə yetirəcək /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 9.

92. Cəfərli, R. İlham Əliyev Qarabağı Azərbaycanın ən inkişaf etmiş məkanına çevirəcək: Azad edilmiş bölgələrin güclü iqtisadi potensialı ölkəmizin yüksəlişinə böyük təkan verəcək /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 1; 4.

93. Cəfərli, R. Zəfərin növbəti ünvanı Füzulidir /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 18 oktyabr. - S. 5.

94. Cəfərov, N. Ali Baş Komandanın əmri /Nizami Cəfərov //Ədəbiyyat qəzeti. - 2020. - 3 oktyabr. - S. 4.

95. Cəfərov, V. Kənd təsərrüfatının inkişafı üçün yeni imkanlar yaranır: torpaqlarımızın işğaldan azad edilməsi aqrar sahənin potensialını artıracaq /Vasif Cəfərov //Mövqe. - 2020. - 21 oktyabr. - S. 6.

96. Cəfərova, A. Azərbaycan torpağıdır Qarabağ! /Ay-tən Cəfərova //İki sahil. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 29.

97. Cəfərova, N. Könlüm keçir Qarabağdan... /Nəzmin Cəfərova //Elm. - 2020. - 6 noyabr. - S. 6.

98. Cəfiyev, T. Müstəqil Azərbaycan dövləti yeni tarix yazır: Şanlı ordumuz tarixi torpaqlarımızı erməni işğalçılarının tapdağından azad edir /Tahir Cəfiyev //İki sahil. - 2020. - 13 oktyabr. - S. 28.

99. Cəlilova, G. Xudafərin körpüsü Azərbaycana və regiona hansı iqtisadi faydaları verəcək...: Natiq Cəfərli: "Geosiyasi baxımdan da Xudafərinin geri alınması olduqca əhəmiyyətlidir" /Günəl Cəlilova //Bakı Xəbər. - 2020. - 21 oktyabr. - S. 13.

100. Çəmənli, M. Cəbhə xatiratım: iyirmi yeddi il sonra: [oktyabrın 4-də Cəbrayıl rayonunun və onun 9 kəndinin işğaldan azad edilməsi haqqında] /Mustafa Çəmənli //525-ci qəzet. - 2020. - 14 oktyabr. - S. 19.

101. Dağıdılan tarixi abidələr erməni vandalizminin əyani sübutudur //Elm. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 11.

102. Dövlətin və vətəndaş cəmiyyətinin bütünləşən iradəsi //Hüriyyət. - 2020. - 10-12 oktyabr. - S. 13.

103. "Düşmən sülhə getmirsə, onları məhv etmək lazımdır": professor Toğrul İsmayıl: "Azərbaycan beynəlxalq hüquqa zidd hərəkət etmir, ordumuz torpaqlarını işğaldan təmizləyir" //Şərq. - 2020. - 7 oktyabr. - S. 5.

104. Düşməne layiqli cavab veririk //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 4-5.

105. Düşmənin 7 tankını məhv etdilər: Müdafiə Nazirliyi işğalçı Ermənistan ordusuna böyük zərbə vuran əsgərimiz Hünər Məmmədov və iki silahdaşının qəhrəmanlığı barədə məlumat yayıb //525-ci qəzet. - 2020. - 14 oktyabr. - S. 3.

106. Erməni vandalları layiq olduqları cəzanı alırlar: [Akademik Yaqub Mahmudovun fikirləri] //Elm. - 2020. - 2 oktyabr. S.5.

107. Ermənistan çarpaz zərbələr altında: düşmən cəbhədə də, diplomatik alanda da yenilir: Bakının hərbi və diplomatiya meydanında düşməni əzməsi, qardaş Türkiyənin dəstəyi öz işini görür: başını itirən işğalçı ölkə isə özündən başqa hamını suçlu çıxarır, hətta Makronu da //Yeni Müsavat. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 8.

108. Ermənistan rəhbərliyi niyə tarana gedir?: Xarici işlər nazirini atəşkəs xahişi ilə danışıqlara göndərən ölkə-

nin baş naziri "son nəfərədək" döyüşmək çağırışı etdi-non-ses; Qafar Çaxmaqlı: "Paşinyan başını itirib, artıq onu ciddi qəbul etmirlər" //Yeni Müsavat. - 2020. - 23 oktyabr. - S.9.

109. Ermənistana görə beynəlxalq cinayət tribunalının yaradılması zəruridir: Bunu AMEA-nın Qafqazşünaslıq İnstitutunun Ermənişünaslıq şöbəsinin müdiri Qasım Hacıyev deyib //Elm. - 2020. - 6 noyabr. - S. 5.

110. Əfəndiyev, M. Ali Baş Komandan - Milli Qəhrəmandır: İlham Əliyevin ədalətli savaşı /Məzahir Əfəndiyev //Вышка. - 2020. - 23-29 oktyabr. - S. 3.

111. Əlişanoğlu, T. Tarixin fürsəti /Tehran Əlişanoğlu //Ədəbiyyat qəzeti. - 2020. - 3 oktyabr. - S. 19.

112. Əliyev, İ. Rusiya Ermənistanı müttəfiqi qismində görmür və ya Rusiya bundan sonra Türkiyə ilə strateji müttəfiqlik edəcək /İlkin Əliyev //İki sahil. - 2020. - 28 oktyabr. - S. 25.

113. Əliyev, M. Ali Baş Komandan tarixi ədaləti qətiyyətlə bərpa edir /Məhərrəm Əliyev //525-ci qəzet. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 7.

114. Əliyeva, İ. Azərbaycan Vətən savaşında iradəsini və hökmünü göstərir: Ali Baş Komandan İlham Əliyevin qətiyyəti ilə işğal altında qalan torpaqlarımız düşməndən təmizlənir /İradə Əliyeva //Azərbaycan. - 2020. - 25 oktyabr. - S. 1; 4.

115. Əliyeva, İ. Böyük qələbələrlə tariximizə şanlı səhifələr yazılır /İradə Əliyeva //Azərbaycan. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 1; 9.

116. Əliyeva, J. Qələbə, Zəfər Azərbaycanlıdır! /Jalə Əliyeva //Səs. - 2020. - 3 oktyabr. - S. 10.

117. Əlizadə, A. "Vətən uğrunda canını fəda etmək şərəfidir, o, hər kəsə nəsim olmur": [Azərbaycan Yazıçılar Birliyinin üzvü, Prezident mükafatçısı Zəminə Xinalımn müəhəbbəsi] /Azər Əlizadə //Olimpiya dünyası. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 7.

118. “50 partiya Prezidentin ətrafında birləşdi”: Razi Nurullayev: “Ədalət Vəliyevin rəhbərlik etdiyi şöbə elə bir addım atıb ki, bunun müsbət təsirini sonra daha aydın görəəcəyik”: [Milli Cəbhə Partiyasının sədri, millət vəkili Razi Nurullayevlə müsahibə] //Cumhuriyyət. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 5.

119. Əmiraslanov, Ə. Azərbaycan problemi özü həll etməli oldu: [Dağlıq Qarabağ müharibəsi haqqında] /Əhliman Əmiraslanov //Xalq qəzeti. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 8.

120. Ərəbova, S. “Millət oyanıb, xalq əvvəlki xalq deyil”: Nəriman Həsənzadə: “Bu müharibədə biz qələbə çalacağıq” /Samirə Ərəbova //Şərq. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 13.

121. Əsədov, İ. Doğma Zəngilan, nə yaxşı ki, bağlı yolların açıldı... /İbrahim Əsədov //Xalq qəzeti. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 5.

122. Əsgərli, Ə. Məslək vuruşunda, səngər başında - Kişi qeyrətindən doğulan Vətən /Əlizadə Əsgərli //Respublika. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 5.

123. Əsgərzadə, Q. Azərbaycan zəfər yolunda /Qafar Əsgərzadə //ВЫШКА. - 2020. - 2-8 oktyabr. - S. 7.

124. Əsgərzadə, Q. Erməni təxribatına susmaq və onları qınaq predmetinə çevirmək beynəlxalq riyakarlığın təzahürüdür /Qafar Əsgərzadə //ВЫШКА. - 2020. - 16-22 oktyabr. - S. 6.

125. Fəxrəli, R. Bayrağımız dalğalanır Xudafərinədə... /Rəşid Fəxrəli //İki sahil. - 2020. - 21 oktyabr. - S. 29.

126. Fəxrəddin Səfərli: Azərbaycan Prezidenti şanlı zəfər tarixi yazır //Elm. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 8.

127. Fərəcova, Z. İlham Əliyev Xudafərinə də azadlıq bəxş etdi: Milli rəmzimiz tarixi simvolumuzda dalğalanır /Zöhrə Fərəcova //Azərbaycan. - 2020. - 21 oktyabr. - S. 5.

128. Gənc alimlər Ali Baş Komandanın və ordumuzun vətən uğrunda apardığı mübarizəni dəstəkləyirlər //Elm. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 3.

129. Gənc alimlərin Ermənistan təxribatı ilə bağlı bəyanatı //Elm. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 5.

130. Gəncə xanı Cavad xanın nəslinin Malayziyada yaşayan davamçısı Kazım Cavadxanlı Ermənistana sərt çağırış edib //İki sahil. - 2020. - 21 oktyabr. - S. 23.

131. Həbibbəyli, İ. Erməni terrorizminə öz adı ilə qiymət verilməlidir /İsa Həbibbəyli //Elm. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 5.

132. Həbibbəyli, İ. XIX əsrin axırlarında İrəvan şəhərinin Azərbaycan mühiti və məhəllə adları /İsa Həbibbəyli //Elm. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 6; 23 oktyabr. - S. 3.

133. Həbibbəyli, İ. Türkiyənin mənəvi dəstəyi: etibarlı qardaş sözü /İsa Həbibbəyli //525-ci qəzet. - 2020. - 3 oktyabr. - S. 8.

134. Hüseynov, R. Döyüş bayrağı - Qalibiyyət bayrağı /Rəşid Hüseynov //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 21 oktyabr. - S. 1; 7.

135. Hüseynov, R. Hər qələbə bir tarixdir, Azərbaycan əsgəri!: [əks-hücum əməliyyatlarından reportaj] /Rəşid Hüseynov //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 17 oktyabr. - S. 1; 3.

136. Hüseynov, R. Hər nitqi bir əsər: [Prezident İlham Əliyevin çıxışları haqqında] /Rafael Hüseynov //525-ci qəzet. - 2020. - 20 oktyabr. - S. 8-9.

137. Hüseynov, R. Qalib əsgərin çəkmələri: [Dağlıq Qarabağ müharibəsi haqqında] /Rafael Hüseynov //525-ci qəzet. - 2020. - 13 oktyabr. - S. 6-8.

138. Hüseynov, R. Qalibiyyət bayrağısan, Azərbaycan əsgəri! /Rəşid Hüseynov //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 19 oktyabr. - S. 3.

139. Hüseynova, İ. Təcavüzkar Ermənistan dövləti layiqli cəzasını almaqdadır: İşğal olunmuş torpaqlarımız rəşadətli ordumuz tərəfindən azad edilir /İradə Hüseynova //Xalq qəzeti. - 2020. - 24 oktyabr. - S. 9.

140. Hüseynova, İ. Üçrəngli bayrağımızın Şuşada, Xankəndində dalğalanacağı gün yaxınlaşır //İradə Hüseynova //İki sahil. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 14.

141. Xocalımıza, Şuşamıza, Laçınımıza, Qarabağımıza qovuşacağıq: Ali Baş Komandan İlham Əliyevə məktub ünvanlayan hər kəs inanır ki, Azərbaycan haqq savaşında zəfər çalacaq //Şərq. - 2020. - 17 oktyabr. - S. 5.

142. Xudafərin körpülərinin UNESCO siyahısına salınması üçün tədbirlər həyata keçiriləcək //Mədəniyyət. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 1; 3.

143. Xudafərin körpüsünün UNESCO-nun Dünya İrsi siyahısına salınması təşəbbüsü //Elm. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 8.

144. Xudanın da afərin dediyi layihə necə həyata keçirildi?: Xudafərin hidroqovşağı yerləşən ərazilərin işğaldan azad edilməsi göstərir ki, 2016-cı ildə Azərbaycanla İran arasında imzalanmış saziş Prezident İlham Əliyevin uzaqgörən siyasətinin növbəti real nümunəsidir //Yeni Müsavat. - 2020. - 21 oktyabr. - S. 13.

145. İbrahimov, E. Haqq savaşımızın ən səmimi dostları: [Dağlıq Qarabağ müharibəsində Türkiyənin, Pakistanın dəstəyi haqqında] /Eldar İbrahimov //Azərbaycan. - 2020. - 8 oktyabr. - S. 9.

146. İdrisoğlu, A. Azərbaycan əsgərinin gəlişinə sevinən Qarabağ torpağı: Hübət Həsənoğlu: "Uzun illərdir ki, biz bu milli birliyi arzu edirdik. Artıq o da reallaşır" /Ağalar İdrisoğlu //Olimpiya dünyası. - 2020. - 13-19 oktyabr. - S. 5.

147. "İnanırıq ki, işğal edilmiş torpaqlarımızın hamısı düşməndən azad ediləcək": [Akademik Gövhər Baxşəliyevanın fikirləri] //Elm. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 5.

148. İsmayıl. Düşmən vahimə içindədir: Ermənistan komandanlığı pərən-pərən oldu //İsmayıl //Şərq. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 4.

149. İsmayıl. Ermənistan dinc insanları hədəf alır: "Sentyabrın 27-dən indiyə qədər 24 mülki şəxs qətlə yetirilib, 121 nəfər yaralanıb və 300-dən çox ev, mülki obyekt dağıdılıb" //İsmayıl //Şərq. - 2020. - 6 oktyabr. - S. 5.

150. İsmayıl. Yaşa, ordumuz!: düşmənin səhra idarəetmə məntəqəsi göyə sovruldu: Ermənistan qoşunları ağır itkilər verib, ordumuz xeyli hərbi qənimət ələ keçirib //İsmayıl //Şərq. - 2020. - 3 oktyabr. - S. 8.

151. İsmayılov, R. Dirisinə də, ölüsünə də sahib çıxmayan Ermənistan: Ekspertlərin fikrincə Paşinyan narazılığın artacağından qorxaraq cəsədləri almaqdan imtina edir /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2020. - 31 oktyabr. - S. 6.

152. İsmayılov, R. Xalqın iradəsini ifadə edən Komandan: Rəşadətli Azərbaycan Ordusu tarixi həqiqəti bərpa edir /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2020. - 31 oktyabr. - S. 4.

153. İsmayılov, R. Silahlı Qüvvələrimizin təmin etdiyi qətnamələr: BMT və digər beynəlxalq təşkilatlar buna görə Azərbaycana və hərbiçilərimizə minnətdar olmalıdır /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2020. - 24 oktyabr. - S. 4.

154. İsraili ekspert: Azərbaycan məsələni məntiqi sona çatdırmaq niyyətindədir və bu məsələdə heç bir yarımçıq variantlara baxılmır //Səs. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 11.

155. Kamal, R. Azərbaycan Ordusunun döyüş qabiliyyəti dünya hərbi və ekspertlərini heyran qoyur /Rüstəm Kamal //Azərbaycan. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 8.

156. Kərimli, T. Sərkərdə igid olsa! /Teymur Kərimli //Elm. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 3.

157. Qarabağda aparılacaq çoxşaxəli elmi tədqiqatların prioritet istiqamətləri müəyyənləşdiriləcək //Elm. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 3.

158. Qarabağlı, R. Xocalının əsir abidələri /Rizvan Qarabağlı //Elm. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 9.

159. Qədir, C. Əzizimiz Bayraqdar: böyük türk mühəndisi Səlcuq Bayraqdarın yaratdığı silahlı PUA-lar

dünya hərbi tarixində dönüş yaratdı /Cavid Qədir //525-ci qəzet. - 2020. - 31 oktyabr. - S. 12-13.

160. Qələbəmiz ölkəyə xarici investisiya üçün yeni imkanlar açacaq //Yeni Müsavat. - 2020. - 21 oktyabr. - S.115.

161. Qələbəyə qədər - həm ön cəbhədə, həm də arxa cəbhədə! : [sosial şəbəkədə yazılanlar] //525-ci qəzet. - 2020. - 13 oktyabr. - S. 10.

162. Qəribli, M. 28 illik danışıqlar prosesində beynəlxalq dairələrin Azərbaycana yaratdığı inanılmaz maneçiliklər - Prezident diplomatiya tarixindən faktlar açdı... /Məhəmmədli Qəribli //Bakı Xəbər. - 2020. - 28 oktyabr. - S. 9.

163. Qəribli, M. Azərbaycan diasporu Ermənistan təcavüzünə qarşı ideoloji-siyasi mübarizədə güc göstərir... /Məhəmmədli Qəribli //Bakı Xəbər. - 2020. - 7 oktyabr. - S. 13.

164. Qəribli, M. Azərbaycan Prezidenti 5 yox, 7 rayonun məsələsini bütün dünya qarşısında qəti qoydu...: Elşən Həsənov: "Sülh yolunu tutmasalar, biz yaxın günlərdə həmin əraziləri öz gücümüzlə işğaldan azad edəcəyik" /Məhəmmədli Qəribli //Bakı Xəbər. - 2020. - 30 oktyabr. - S.5.

165. Qəribli, M. Ərazilərimizin azad edilməsi üçün əlverişli geosiyasi şərait indi yetişdi - Prezident nəyi nəzərdə tutdu...: Qabil Hüseynli: "Azərbaycan terrordan təmizlənmə əməliyyatlarına bu amili də nəzərə alaraq başlayıb və uyğun dönmə seçib" /Məhəmmədli Qəribli //Bakı Xəbər. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 3.

166. Qəribli, M. Türkiyə Azərbaycana açıq hərbi yardımın şərtini anons etdi - Ermənistan gözlənilməz addımlar atsa...: Fərəc Quliyev: "Türkiyə əməliyyatlar gedən dövərdə kiminsə kənərdən müdaxiləsinin qarşısını alacaq ən böyük dəstəkçimizdir": [Milli Dirçəliş Hərəkatı Partiyasının sədrinin açıqlaması] /Məhəmmədli Qəribli //Bakı Xəbər. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 9.

167. Qəribli, M. Uğurlu müharibə Azərbaycan diasporunun Prezidentlə həmrəylik hərəkətinə yeni təkan verdi: [Rusiya Federasiyasının müxtəlif regionlarından Prezidentə yazılan məktublar] /Məhəmmədli Qəribli //Bakı Xəbər. - 2020. - 31 oktyabr-2 noyabr. - S. 10.

168. Qəribov, A. Xalq-ordu birliyi ordumuzun qələbəsində əsas amildir /Adil Qəribov //Respublika. - 2020. - 4 oktyabr. - S. 11.

169. Qiçev, N. Azərbaycanın ərazi bütövlüyü təmin edilməlidir /Nəbiyula Qiçev //Elm. - 2020. - 16 oktyabr. - S.8.

170. Qismətoğlu, F. Ana yurdum, hər daşına üz qoyum... /Faiq Qismətoğlu //Ədalət. - 2020. - 13 oktyabr. - S.4.

171. Qismətoğlu, F. Bura Vətəndir... /Faiq Qismətoğlu //Ədalət. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 4.

172. Qismətoğlu, F. Ərgünəşin o üzü...: [Füzuli şəhəri haqqında] /Faiq Qismətoğlu //Ədalət. - 2020. - 20 oktyabr. - S. 3.

173. Qismətoğlu, F. Vəhşilik: [erməni vəhşiliyi haqqında] /Faiq Qismətoğlu //Ədalət. - 2020. - 24 oktyabr. - S.6.

174. Qocayev, İ. "Laçın dəhlizi mütləq nəzarətə alınmalıdır": Toğrul İsmayıl: "Cəbhədəki zəfərlər sonda təzyiqləri də bitirəcək":[Türkiyədə fəaliyyət göstərən professor, beynəlxalq məsələlər üzrə mütəxəssis Toğrul İsmayıl ilə müsahibə] /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 8.

175. Qocayev, İ. "Rusiya düşməyə nəfəs verməyə çalışır": Enis Şahin: "Hər hansı formada Qarabağ məsələsi ilə bağlı danışıqlar masası formalaşacaqsa və orada Rusiya olacaqsa, Ankaranın iştirakı zəruri və mütləqdir": [Türkiyənin Sakarya Universitetinin professoru, tarixçi-alim ilə müsahibə] /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 14 oktyabr. - S. 4.

176. Qocayev, İ. ATƏT-in Minsk Qrupu özü-özünü “dəfn” etdi: Azərbaycan ordusu haqq işini görür, həmsədr-lərin təşəbbüsünə ehtiyac qalmır /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 10 oktyabr. - S. 11.

177. Qocayev, İ. Əsrə bərabər 1 ay: “Qısa zamanda ordumuz kifayət qədər böyük əraziləri düşməndən azad edərək əsl qəhrəmanlıq salnaməsi yazdı” /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 28 oktyabr. - S. 11.

178. Qocayev, İ. Qarabağ “düyünü”nün açımında ikili mexanizm mövcuddur: Rusiya Türkiyəni gözdə tutdu /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 31 oktyabr. - S. 11.

179. Qocayev, İ. Qarabağ savaşı Paşinyana bəla başa gəldi: Baş nazirin hakimiyyətdən devrilməsi an məsələsi-dir /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 11.

180. Qocayev, İ. Ordumuz Qarabağda dastan yazır: hadisələr Azərbaycan əsgərinin döyüş və mənəvi-psixoloji hazırlığının, qələbə əzminin yüksək olduğunu nümayiş et-dirir /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 20 oktyabr. - S. 11.

181. Qocayev, İ. Vətən uğrunda vuruşuruq: Ermənis-tan qoşunları güc yolu ilə torpaqlarımızdan çıxarılacaq /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 5.

182. Qoşalı, Ə. Qarabağ inancı xarüqələr yaradır /Ək-bər Qoşalı //Bakı Xəbər. - 2020. - 24-26 oktyabr. - S. 13.

183. Qoşalı, Ə. Uğur prezidenti: [Azərbaycan Respub-likasının Prezidenti İlham Əliyev haqqında] /Əkbər Qoşalı //Olaylar. - 2020. - 2-8 oktyabr. - S. 12.

184. Quliyev, A. 9918 günlük həsrətdən sonra Füzü-lidə açılan sabah /Asif Quliyev //Ədalət. - 2020. - 20 ok-tyabr. - S. 5.

185. Quliyev, A. Azərbaycan: ən yeni tarixin şanlı sə-hifələri /Azad Quliyev //İqtisadiyyat. - 2020. - 22-28 ok-tyabr. - S. 6.

186. Quliyev, B. Dağlıq Qarabağ: Burada nə baş ve-rir?: (tarixi-siyasi dəyərləndirmə) /Bayram Quliyev //Elm. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 7.

187. Quliyev, Ə. Azərbaycanın işğaldan azad olunmuş ərazilərində kəhrizlər tədqiq ediləcək /Əlövsət Quliyev //Elm. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 7.

188. Quliyev, T. Azərbaycan Ordusu “Qarabağ Azər-baycandır!” həqiqətini döyüş meydanında gerçəkləşdirir /Telman Quliyev //Xalq qəzeti. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 9.

189. Qurbanlı, D. Ermənistan hakimiyyətinin “şərt dili” kökündən kəsilib /Dəmir Qurbanlı //Azad Azər-baycan. - 2020. - 13 oktyabr. - S. 3.

190. Qurbanlı, D. Əbədi ölməzlik zirvəsinə yüksələn şəhidimiz kapitan Emin Mahmudov /Dəmir Qurbanlı //Azad Azərbaycan. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 7.

191. Qurbanov, H. Xalq müzəffər ordumuza daim də-s-təkdir /Habil Qurbanov //Elm. - 2020. - 2 oktyabr. S. 8.

192. Qurbanova, U. İllərlə gözlədiyimiz gün gəlib çat-dı /Ulduzə Qurbanova //Elm. - 2020. - 9 oktyabr. S. 4.

193. Liftiyeva, N. “Bu ləyaqətsiz və qeyri-insani hərə-kətin cavabı məhz Ermənistanda olmalıdır”: Zakir Oruc: “Sanki torpaqlarımızı bu savaşda ATƏT-in Minsk Qru-pundan geri alır” /Nərgiz Liftiyeva //Yeni Müsavat. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 11.

194. Liftiyeva, N. “Rusiya separatçılara görə Azər-baycan və Türkiyə ilə münasibətləri gərginləşdirmək istəmir”: Elxan Şahinoğlu: “Müharibədən sonra qanunlarımıza əməl edən ermənilərin Dağlıq Qarabağda təhlükəsiz yaşamasını təmin edəcəyik” /Nərgiz Liftiyeva //Yeni Müsavat. - 2020. - 8 oktyabr. - S. 6.

195. Liftiyeva, N. Savaş bitmədən abadlıq işlərinə baş-landı: azad olunan ərazilərə yol və işıq çəkilir /Nərgiz Lif-tiyeva //Yeni Müsavat. - 2020. - 24-26 oktyabr. - S. 7.

196. Liftiyeva, N. Qarabağ savaşının Gürcüstana açdığı şans - Bakı və Tiflis tale ortaqları kimi: Natiq Cəfərli: "Bizim problemimiz eynidir, 30 ilə yaxındır ki, işğal faktından hər iki dövlət əziyyət çəkir...": [iqtisadçı ekspert Natiq Cəfərli ilə söhbət] /Nərgiz Liftiyeva //Yeni Müsavat. - 2020. - 24-26 oktyabr. - S. 9.

197. Mahmudov, V. Zaman bizim xeyrimizə işləyir!: Ermənistan dövlətinin mövcudluğu təhlükə altına düşür! /Vaqif Mahmudov //Paralel. - 2020. - 8 oktyabr. - S. 20.

198. Mehdiyev, R. AMEA-nın Prezidenti Ramiz Mehdiyevin müraciəti: 12 oktyabr 2020-ci il /Ramiz Mehdiyev //Elm. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 4.

199. Mehdiyev, R. Azərbaycan Milli Elmlər Akademiyasının prezidenti, akademik Ramiz Mehdiyevin Fransa Respublikasının prezidenti, cənab Emmanuel Makrona açıq məktubu /Ramiz Mehdiyev //Elm. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 2.

200. Mədətli, E. Tariximizin dönüş nöqtəsi - Qələbə ili /Eynulla Mədətli //525-ci qəzet. - 2020. - 20 oktyabr. - S.10.

201. Mədətli, E. Vətən müharibəsində dövlətimizin və ordumuzun yanındaıq /Eynulla Mədətli //İki sahil. - 2020. - 3 oktyabr. - S. 26.

202. Mədətoğlu, Ə. 30 ilin həsrəti və yaxud çin olan yuxularımız /Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 7.

203. Mədətoğlu, Ə. Böyük qayıdışın astanasında /Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 7.

204. Mədətoğlu, Ə. Qələbə qalası: biz yeni tariximizi bu cür ucaldırıq /Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 2.

205. Mədətoğlu, Ə. Şanlı ordumuz düşmənin sonunu yaxınlaşdırır: Ali Baş Komandanın əmriləri dəqiqliklə icra olunur /Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2020. - 31 oktyabr. - S. 3.

206. Məhərrəmov, V. Bu yolun sonunda zəfər görünür /Vahid Məhərrəmov //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 5.

207. Məlikli, G. Zəfər salnaməsi /Günəl Məlikli //Səs. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 8-9.

208. Məmmədli, C. Zaman jurnalistikaya yeni baxış tələb edir /Cahangir Məmmədli //525-ci qəzet. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 11.

209. Məmmədli, E. Ermənilərin Sərsəng vandallığı - Azərbaycan Ordusu 30 illik ekoloji terroru da sonlandırır: BMT-nin, ATƏT-in qətnamələri ilə yanaşı, AŞPA-nın 2085 sayılı qətnaməsini də əsgərimiz icra edəcək /Elşad Məmmədli //Yeni Müsavat. - 2020. - 24-26 oktyabr. - S.6.

210. Məmmədli, S. Gəncə rusları: "Dörd şəhid vermişik, Vətən uğrunda yenə döyüşlərə hazırıq!" /Səbuhi Məmmədli //Вышка. - 2020. - 23-29 oktyabr. - S. 6.

211. Məmmədov, B. Böyük qələbəyə yaxın, Vətən! /Bayram Məmmədov //525-ci qəzet. - 2020. - 29 oktyabr. - S.12.

212. Məmmədov, B. Tarixi qələbəmizi müjdələyən zəfərlər /Bayram Məmmədov //Xalq qəzeti. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 5.

213. Məmmədov, C. Erməni faşizmi və Azərbaycanın haqq savaşı /Coşqun Məmmədov //525-ci qəzet. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 6.

214. Məmmədov, C. Erməni vandalizmi: Tarixi-mədəni irsimizə qəsd /Coşqun Məmmədov //Elm. - 2020. - 2 oktyabr. - S.8.

215. Məmmədov, R. "Cənubi Qafqaz. 1903-cü il" xəritəsi: ermənilərin toponimik aqressiyalarını argument kimi ifşa edən tarixi-coğrafi xəritələr /Ramiz Məmmədov, Şamil Əzizov //Elm. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 6; 23 oktyabr. S.11.

216. Məmmədov, S. İnsanların gözlərindəki inam: cəbhə bölgəsindən reportaj /Səddam Məmmədov //525-ci qəzet. - 2020. - 6 oktyabr. - S. 12.

217. Məmmədova, K. Mühəribə barışıq məcburiyyəti olacaq /K. Məmmədova //Səs. - 2020. - 22 oktyabr. - S.10.

218. Mirzəbəyli, E. Ermənistan kapitulyasiya ərafəsində /Elçin Mirzəbəyli //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 20-21 oktyabr. - S. 5.

219. Mirzəbəyli, E. Məğlub komandanın azarkeşləri - Minsk "üçlüyü" /Elçin Mirzəbəyli //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 27-28 oktyabr. - S. 5.

220. Mirzəbəyli, İ. Prezident İlham Əliyev: Azərbaycan öz ərazi bütövlüyünün bərpası uğrunda mübarizə aparır /İttifaq Mirzəbəyli //Xalq qəzeti. - 2020. - 7 oktyabr. - S.4.

221. Mirzəlizadə, R. Dərvişanə Qarabağ qazisinin çubuğu...: cəbhə bölgəsindən reportaj /Rəhman Mirzəlizadə //525-ci qəzet. - 2020. - 15 oktyabr. - S. 7.

222. Möhbəliyev, S. Ali Baş Komandan tarixi ədaləti tam bərpa edir /Səttar Möhbəliyev //Azərbaycan. - 2020. - 31 oktyabr. - S. 5.

223. Möhbəliyev, S. Azərbaycan xalqı qürurlu, cəsəmətli və yenilməzdir /Səttar Möhbəliyev //Ülfət. - 2020. - 31 oktyabr. - S.3.

224. Muradlı, X. İlham Əliyev: "Zəngilan bizimdir!": Bu il Zəngilanın işğalının ildönümü keçirilməyəcək /Xəyalə Muradlı //Azərbaycan. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 1; 6.

225. Mühəribə Ermənistanı sülhə məcbur edəcək //525-ci qəzet. - 2020. - 3 oktyabr. - S. 6.

226. Mühəribə xronikası-düşmənin silah anbarı, "Qrad" sistemi, yüzlərlə əsgəri məhv edildi: döyüşdə iştirak edən hərbi qulluqçularımız, hərbi texnika və döyüş vasitələri-miz ərzaq, geyim, məişət əşyaları, gündəlik tələbat məhsulları, silah-sursat və yanacaq-sürtkü materialları ilə sut-

kada 24 saat ərzində fasiləsiz təmin edilir //Yeni Müsavat. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 3.

227. Mühəribə şəraitində vətəndaş cəmiyyəti //Hürriyyət. - 2020. - 29-30 oktyabr. - S. 14.

228. Mühəribədən sonrakı dövrün iqtisadiyyatı: böyük layihələr, iş yerləri //Yeni Müsavat. - 2020. - 28 oktyabr. - S. 15.

229. Mühəribələrin böyüməyə qoymadığı uşaqlar...: dünyada və Azərbaycanda mühəribə nə qədər uşaq ölümünə səbəb olur? //Yeni Müsavat. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 13.

230. Mülki vətəndaşları hədəfə alan Ermənistanı beynəlxalq səviyyədə təzyiqlər göstərilməlidir: Milli Məclisin Aqrar siyasət komitəsinin sədri Tahir Rzayevin www.yap.org.az saytına müsahibəsi //İki sahil. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 14.

231. Mürvətqızı, S. Udum-udum Qələbə /Sevinc Mürvətqızı //525-ci qəzet. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 9.

232. Müşfiq, Ş. "Ali Baş Komandanımız bizi qələbədən-qələbəyə aparır": əslən Cəbrayıl rayonundan olan dosent Əzim Əliyevlə fikrincə, ölkəmizdə rəhbər-xalq-ordu birliyi özünün güclü dövrünə qədəm qoyub /Şahanə Müşfiq //525-ci qəzet. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 11.

233. Müşfiq, Ş. Haqqa dəstək sədaləri kəsilməsin!: ümidvarıq ki, İran dövləti işğalçı ilə mübarizədə Azərbaycana arxa durmağa çağıran vətəndaşlarının səsini eşidəcək və duyğularına hörmətlə yanaşacaq /Şahanə Müşfiq //525-ci qəzet. - 2020. - 17 oktyabr. - S. 16.

234. Müşfiq, Ş. Səyyad Aran: "Erməni faşizmi yırtıcı xislətli, ilan təbiətli": "Buna görə gələcəkdə də onlara qarşı ayıq-sayıq olmalıyıq": [yazıçı-publisist, ictimai xadim, Dini Qurumlarla İş üzrə Dövlət Komitəsi sədrinin birinci müavini Səyyad Aranla müsahibə] /Şahanə Müşfiq //525-ci qəzet. - 2020. - 24 oktyabr. - S. 8.

235. Nadiroğlu, R. Beynəlxalq hüquq Azərbaycanın ərazi bütövlüyünü tanıyır /Rüfət Nadiroğlu //Mövqe. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 8.

236. Nadiroğlu, R. Paşinyan çətin durumdan qurtulmaq əvəzinə gəncləri ölümə göndərir /Rüfət Nadiroğlu //Mövqe. - 2020. - 24 oktyabr. - S. 8.

237. Nadiroğlu, R. Yeni düzən Cənubi Qafqazın mənzərəsini büsbütün dəyişəcək: hərbi baxımdan da yeni atributların meydana çıxmasına şərait yaranıb /Rüfət Nadiroğlu //Mövqe. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 9.

238. Naibə. Onlar Vətən müharibəsində Azərbaycanı yanmdadır: Dost ölkələrimiz /Naibə //Cumhuriyyət. - 2020. - 6 oktyabr. - S. 8.

239. Neft- Kimya Prosesləri İnstitutunun rəhbərliyi əsgərlərimizlə görüşüb //Elm. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 4.

240. Nəcəfli, M. "Ermənistan başqa dövlətlərə olduğu kimi Rusiyaya da xəyanət etdi": Qafar Çaxmaqlı: "Ermənistan dövlət kimi çox perspektivsizdir. Hər zaman onun kiminsə hesabına yaşamağı hədəfləyən bir xüsusiyyəti olub": [Azərbaycan-Erməni Araşdırmaları Mərkəzinin rəhbəri, Türkiyənin Ərciyəs Universiteti Ermənişünaslıq bölümü başkanı Qafar Çaxmaqlı ilə müsahibə] /Maral Nəcəfli //525-ci qəzet. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 10.

241. Nəcəfov, Z. Azərbaycan Ordusu Qarabağda altıncı nəsillə xas müharibə aparır /Zəfər Nəcəfov //Hərbi and. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 15.

242. Nərimanoğlu, H. Həmsədrlərin erməni sevgisinin tarixi kökləri /Hacı Nərimanoğlu //525-ci qəzet. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 11;15.

243. Nərimanoğlu, H. Tarixin dərslərindən ibrət almalıyıq /Hacı Nərimanoğlu //525-ci qəzet. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 14.

244. Nəsirli, A. Hərb tarixi yazan Şanlı Ordu!: Xalq-Ordu birliyi qələbənin rəhnidir! /Akif Nəsirli //Paralel. - 2020. - 8 oktyabr. - S. 8.

245. Nəsirli, A. Şəhidlər ölmür, haqqa qovuşur /Akif Nəsirli //Paralel. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 6-7.

246. Nəsirov, E. Qalib Ali Baş Komandan /Elman Nəsirov //Xalq qəzeti. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 5.

247. Nicat, Ə. Fransalı əbləh və ordumuzun uğurları: aydındır ki, siyasətdə mənafeyyat yox, mənafe əsasdır, lakin... /Əlisa Nicat //Hürriyyət. - 2020. - 6-7 oktyabr. - S. 7.

248. Novruz, N. Azərbaycanın qarşısızalmaz hücum taktikası qalib gəldi: işğalçı Ermənistanın çürük hakimiyyəti ona-buna yalvarmaqdan başqa heç nə bacarmır /N.Novruz //Mövqe. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 5.

249. Nuriyev, A. Özgə torpağında havaya sovrulan milyardlar: Və ya erməni xalqı bədbəxt, məzlum duruma necə salındı? /Azər Nuriyev //Kaspi. - 2020. - 17 oktyabr. - S. 6.

250. Nüfuzlu hərbi ekspertlər Qarabağ savaşından danışdı //Hürriyyət. - 2020. - 22-23 oktyabr. - S. 6.

251. Ordahallı, V. Prezident Əliyevin son həftələrdə dünya KİV-ə açdığı unikal Qarabağ həqiqətləri... /Vidadi Ordahallı //Bakı Xəbər. - 2020. - 28 oktyabr. - S. 10.

252. Ordumuz - qürur yerimiz!...: sosial şəbəkələrdən Azərbaycan ordusuna böyük dəstək //525-ci qəzet. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 7.

253. "Ordumuza və Ali Baş Komandanımıza etibarımız sonsuzdur": Moskvada yaşayan soydaşlarımızın Vətənə ünvanlanmış ürək sözləri //525-ci qəzet. - 2020. - 10 oktyabr. - S. 11.

254. "Ordumuzun yeni qələbələri şirin su ehtiyatlarının da işğaldan azad olunmasına şərait yaradıb": [AMEA-nın Coğrafiya İnstitutunun şöbə müdiri Mirnux İsmayılovun müsahibəsi] /Müs. apardı Samirə Quliyeva //Elm. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 8.

255. Orucova, N. Əbədi bizim olan...: O gün uzaqda deyil /Nigar Orucova //Paralel. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 12.

256. 30 illik həsrətin günləri sayılan vüsali: "Biz Böyük Qayıdış astanasındayıq və Azərbaycan dövləti əlindən

gələni edəcək ki, Azərbaycan vətəndaşları azad edilmiş torpaqlara qayıdaraq rahat yaşasınlar”: [Prezident İlham Əliyevin çıxışı] //Mədəniyyət. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 1-2.

257. Paşasoy, E. “Artıq 5+2 formulu yox, 7+5 formulu gündəmə gəlir”: Eldar Namazov: “Bütün dövlətlər, beynəlxalq birlik artıq yeni status-kvonu nəzərə almağa məcburdur” /Elşad Paşasoy //Yeni Müsavat. - 2020. - 31 oktyabr-2 noyabr. - S. 7.

258. Paşasoy, E. “Mnatsakanyana Moskvada deyilib ki, gedin, başınıza çarə qılın!”: politoloq Ermənistan xarici işlər nazirinin Moskvaya səfərinin çox uğursuz olduğunu deyir; Tofiq Abbasov: “Rusiya, nəhayət, sağlam başla bu məsələyə yanaşdı” /Elşad Paşasoy //Yeni Müsavat. - 2020. - 14 oktyabr. - S. 4.

259. Paşasoy, E. Ermənistan ABŞ-ı da saymadı - Cenevrə görüşünə ehtiyac varmı...: işğalçı ölkə 3-cü humanitar atəşkəsi də pozaraq törətdiyi növbəti terror hərəkətləri ilə Trampı sevinməyə peşman elədi; politoloq: “Bu qədər irəliləyiş varkən, ordu bu qədər zəfər qazanarkən biz yenidən köhnə modelə, Madrid planına, yaxud mərhələli həll planına qayıda bilmərik” /Elşad Paşasoy //Yeni Müsavat. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 3.

260. Paşasoy, E. Mustafa Şentop Azərbaycan parlamentindən dünyaya səsləndi: “Lalsınız, karsınız, yoxsa korsunuz?": Türkiyə parlamentinin sədri Milli Məclisdə önəmli mesajlar verdi /Elşad Paşasoy //Yeni Müsavat. - 2020. - 21 oktyabr. - S. 11.

261. Paşasoy, E. Vətən müharibəsi davam edir - ağır zərbələr yeyən düşmən Ordubadı hədəf aldı: Ermənistan cəbhə xəttinin miqyasını genişləndirmək üçün növbəti təxribata əl atdı; ordumuzun strateji yüksəkliklərdə möhkəmlənməsi səbəbindən Ermənistan-Kəlbəcər yolu bağlandı; humanitar atəşkəsi terror aktları ilə pozan düşmənlə necə davranmalı? /Elşad Paşasoy //Yeni Müsavat. - 2020. - 17-19 oktyabr. - S. 3; 10.

262. Paşayeva, Q. Ali Baş Komandan qətiyyəti, lider örnəyi!: Müzəffər Azərbaycan Ordusu ön cəbhədə inamla irəliləyir /Qənirə Paşayeva //Xalq qəzeti. - 2020. - 7 oktyabr. - S. 1-2.

263. Paşayeva, Q. Sözlünüz sözlümüzdür, cənab Prezident! /Qənirə Paşayeva //Xalq qəzeti. 2020. - 22 oktyabr. - S. 5.

264. Paşayeva, Q. Yaşanan və yaşadan tarix: Prezidentin mü sahibləri Azərbaycan diplomatiyasının yeni parlaq səhifəsidir /Qənirə Paşayeva //Xalq qəzeti. - 2020. - 25 oktyabr. - S. 4.

265. Paşayeva, T. Vətənə sevgi dərsi /Təranə Paşayeva //525-ci qəzet. - 2020. - 14 oktyabr. - S. 8.

266. Paşinyan, az qalıb!: xalqın səni dar ağacından asacaq! //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 3-5 oktyabr. - S. 6.

267. Pənahqızı, A. “Erməni ordusu qorxu içindədir”: Amerikanın məşhur media orqanı düşmən cəbhəsinin şok içində olduğunu yazır: [“New York Times” media orqanının rusiyalı müxbiri Anton Troyanovski cəbhədəki erməni hərbiçilərdən müsahibə götürüb] /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - 21 oktyabr. - S. 8.

268. Pənahqızı, A. “Səbirsizliklə Qələbə xəbərini gözləyirik”: Ali Baş Komandana həm ölkəmizdə yaşayan soydaşlarımızdan minnətdarlıq məktubları gəlir /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - 10 oktyabr. - S. 4.

269. Pənahqızı, A. Erməni lobbisinin informasiya “istehkam”ları sökülür: “Artıq beynəlxalq medianın “güzgü”sündə əks edilən Azərbaycanın köklü şəkildə dəyişdiyi görünən vəziyyətdir” /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 11.

270. Pənahqızı, A. Xarici mediada mövqelərimizi möhkəmlətməliyik: bizim artıq informasiya savaşında uduzmağa haqqımız yoxdur /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - 8 oktyabr. - S. 11.

271. Pənahqızı, A. Rusiya mediasının görünən, görünməyən tərəfləri var: “Rusiya televizialarının Azərbaycan

həqiqətlərinə qarşı məzmununu dəyişmək mümkünsüzdür” /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - 21 oktyabr. - S. 11.

272. Pənahqızı, A. Şəhidlikdən böyük savab ola bilməz: Canları, qanları bahasına torpaqlarımız uğrunda döyüşənlərin yeri cənnətləkdir /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 12.

273. Pərvanə. Azərbaycanın hərbdə və informasiya cəbhəsində yeni qələbəsi /Pərvanə //525-ci qəzet. - 2020. - 13 oktyabr. - S. 8.

274. Prezident İlham Əliyev: “Bizim çox yüksək döyüş ruhumuz var” //Elm. - 2020. - 6 noyabr. - S. 1.

275. Prezident İlham Əliyev: “Ermənistanın münəfişəni beynəlmilləşdirmək cəhdləri baş tutmayacaq” //Elm. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 1.

276. Prezidentə yazırlar: Siz Azərbaycanın ən yeni şanlı tarixini yazan yenilməz sərkərdə, müdrik Prezident kimi yaddaşlarda qalacaqsınız //Xalq qəzeti. - 2020. - 25 oktyabr. - S. 1-2.

277. Rəhimov, N. Cəbrayılı müəllimlərin qələbə sevinci: Doğma torpaqlarında dərs deyəcəkləri günü səbirsizliklə gözləyirlər /Niyazi Rəhimov //Azərbaycan müəllimi. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 7.

278. Rövşənova, E. Bütün yollar məbədə aparır...: [Dağlıq Qarabağ haqqında] /Esmira Rövşənova //525-ci qəzet. - 2020. - 20 oktyabr. - S. 12.

279. Rüstəmov, F. Qarabağ həmişə Azərbaycanın olub, bu gün də Azərbaycanındır! /Fərrux Rüstəmov //Xalq qəzeti. - 2020. - 7 oktyabr. - S. 11.

280. Rza, A. Dünyanın özü boyda susqunluğu: erməni terrorunu görməzdən gələnələr /Afaq Rza //525-ci qəzet. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 8.

281. Rza, A. İnformasiya müharibəsində dezinformasiya təhlükəsi: doğrunu yalandan necə ayırmalı? /Afaq Rza //525-ci qəzet. - 2020. - 6 oktyabr. - S. 15.

282. Rzalı, N. Birinci və İkinci Qarabağ savaşı – paralellər: Əlisafa Mehdi: “Savaş yenilikdir, savaş qururdur, savaş birləşmək, millət olmaq deməkdir”: [Birinci Qarabağ savaşının iştirakçısı, jurnalist Əlisafa Mehdi ilə müsahibə] /Nadir Rzalı //525-ci qəzet. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 7.

283. Rzalı, N. Savaş jurnalistləri: jurnalistlərin savaş xidməti: Əlisafa Mehdi: “Bu gün Azərbaycanda ən güclü informasiya savaşını Ali Baş Komandan özü aparır” /Nadir Rzalı //525-ci qəzet. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 6.

284. Rzayeva, M. “Şuşa həm başlanğıc, həm də sonudur”: Kərim Kərimli: “Mən evimizə gedəndə işğaldan 6 il, 3 ay, 22 gün keçirdi” /Mələhət Rzayeva //Şərq. - 2020. - 3 oktyabr. - S. 9.

285. Rzayeva, M. Əsgərə sovqat göndərəndə ehtiyatlı olmalıyıq: “Vətəndaşlarımız orduya sovqat, bağlama, hansısa başqa yardım göstərmək istəyirsə, bunu mütləq Müdafiə Nazirliyinin xətti ilə həyata keçirməlidir” /Mələhət Rzayeva //Şərq. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 11.

286. Rzayeva, M. Torpaqlarımız son millimetridə azad olunacaq: İnşallah, o günü görəcəyik, sonra hamılıqla, elliklə bayram edəcəyik /Mələhət Rzayeva //Şərq. - 2020. - 6 oktyabr. - S. 11.

287. Sadayoglu, P. Azərbaycan xalqı Prezident İlham Əliyevin ölkəmizin ərazi bütövlüyünün təmin olunması ilə bağlı qətiyyətli siyasətini tam dəstəkləyir: 50 siyasi partiyanın Ali Baş Komandana birmənalı dəstək ifadə etməsi isə milli və siyasi həmrəyliyin göstəricisidir /Pərviz Sadayoglu //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 7.

288. Sadayoglu, P. Vətən uğrunda gedən savaşda düşməne qarşı vahid mövqedən çıxış etmək hər kəsin borcudur: Vətən müharibəsinə etinasız qalan radikalların Ali Baş Komandanın bu sahədə həyata keçirdiyi qətiyyətli siyasətə dəstək ifadə etməmələri isə onların əsl simalarını növbəti dəfə üzə çıxardı /Pərviz Sadayoglu //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 1 oktyabr. - S. 11.

289. Sadiqov, Ə. Əsgərlərimizin yüksək döyüş ruhu qələbələrin rəhnidir /Əli Sadiqov //Respublika. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 10.

290. Salamoğlu, E. Dron müharibələri - dünya əsgərsiz savaqlara hazırlaşır? - ilginclik mövqelər /Emil Salamoğlu //Yeni Müsavat. - 2020. - 29 oktyabr. - S. 6.

291. Salamoğlu, E. İlham Əliyev son 200 ildə torpaq itirən Azərbaycan üçün yeni tarix yazır: Ali Baş Komandan İlham Əliyevin rəhbərliyi ilə iki əsrə yaxın məğlubiyyət sindromuna son qoyulur; Nəsiman Yaqublu: "Tarix yenidən yazılır; məğlub dövrün insanı ilə qalib dövrün insanı arasında fərq olur" /Emil Salamoğlu //Yeni Müsavat. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 6.

292. Salamoğlu, E. Qarabağı Türkiyə-NATO məktəbi keçən igidlər azad edir - rus-sovet taktikası arxiv oldu...: Polkovnik Şair Ramaldanovun sözlərinə görə, Türkiyənin qapılarında NATO-ya addımlamasaydıq, bu gün zəngin biliklərə yiyələnməzdik; "Bunlar kompleks məsələlərdir və prosesin başında Ali Baş Komandan dayanır" /Emil Salamoğlu //Yeni Müsavat. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 7.

293. Salamoğlu, E. Prezidentin bəzi Rusiya mediasından haqlı narazılığına reaksiyalar: İlham Əliyevin fikrincə, qonşu ölkə KİV-lərin əksəriyyətinin qərəzli yanaşması Bakı-Moskva əlaqələrini zədələyir; Tofiq Abbasov: "Yenə bizi şərhləyirlər, onlara müsahibə verməkdən imtina etmişəm..." /Emil Salamoğlu //Yeni Müsavat. - 2020. - 14 oktyabr. - S. 7.

294. Salayev, N. Terrorçularla işbirliyini genişləndirən Ermənistanın gizli niyyətləri açılır... /Nahid Salayev //Bakı Xəbər. - 2020. - 9 oktyabr. - S. 12.

295. Salmanov, F. Azərbaycan ordusu hərbi tariximizin ən şanlı səhifələrini yazır /Fəmil Salmanov //Elm. - 2020. - 6 noyabr. - S. 5.

296. Səriyeva, İ. "Böyük qayıdış" hadisəsinin tarixi, sosial, siyasi, iqtisadi və strateji detalları - Prezident nə demək istədi...: Rəsim Quliyev: "Bizim böyük qayıdışımız

Azərbaycan Ordusunun bu böyük zəfər yürüşü ilə başlayıb" /İradə Səriyeva //Bakı Xəbər. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 4.

297. Səriyeva, İ. ASALA terror dəstəsinin Qarabağda cinayətkar müharibədə iştirakı rəsmi təsdiqlənir...: Əli-məmməd Nuriyev: "Baş Prokurorluq tərəfindən ASALA terror təşkilatının 15 üzvünə qarşı Azərbaycan Respublikasının ərazisində törətdikləri cinayət əməllərinə görə cinayət işi başlanması çox mühüm hadisədir" /İradə Səriyeva //Bakı Xəbər. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 12.

298. Səriyeva, İ. Azərbaycan Ordusunun uğurlu əməliyyatları Ermənistanı total iflas həddinə çatdırdı - Paşinyan çıxılmaz durumda...: Akif Nağı: "Ermənistan ordusunun dağılması, hərbiçilərin döyüşmək istəməməsi, düşmən ordusunda fərariyyənin günü-gündən artması..." /İradə Səriyeva //Bakı Xəbər. - 2020. - 31 oktyabr-2 noyabr. - S. 11.

299. Səriyeva, İ. Xudafərinə taxılan müstəqil Azərbaycanın dövlət bayrağı hansı tarixi yenidən aktuallaşdırır... /İradə Səriyeva //Bakı Xəbər. - 2020. - 20 oktyabr. - S. 10.

300. Səriyeva, İ. Prezident Əliyevin xarici KİV-ə geniş müsahibələri həm də "Azərbaycançılıq platforması"nın təqdimatıdır - Prezident nələri önə çəkir... /İradə Səriyeva //Bakı Xəbər. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 10.

301. Seyidzadə, H.T. Azərbaycan Ordusu tarix yazmağa davam edir: Xudafərin körpüsü üzərində dalğalanan Ücrəngli Bayrağımız /Hacı Tofiq Seyidzadə //Azad Azərbaycan. - 2020. - 20 oktyabr. - S. 3.

302. Səttarov, S. "İti qovan" Azərbaycan Ordusunun hünəri /Səmir Səttarov //525-ci qəzet. - 2020. - 31 oktyabr. - S. 14.

303. Suver, A. Azərbaycanın haqq davası Avrasiya Zirvəsinin gündəmində /Akkan Suver //Xalq qəzeti. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 7.

304. Süleyman. Azərbaycan dövləti həm Ermənistan, həm də dünyaya dərs keçməkdədir: Xəyal Bəşirov: "Özlə-

rini Azərbaycana müttəfiq və dost göstərən dövlətlər əslində haqqın deyil, nahaqqın yanında olduqlarını göstərməklə Azərbaycan kimi səmimi dostu itirdilər!” /Süleyman //Olaylar. - 2020. - 9-15 oktyabr. - S. 14.

305. Şahin, Ş. Qələbə sənindir, Azərbaycan: esse /Şahnaz Şahin //Ədalət. - 2020. - 13 oktyabr. - S. 6.

306. Şahin, Ş. Üzü Şuşaya /Şahnaz Şahin //525-ci qəzet. - 2020. - 8 oktyabr. - S. 10.

307. Şanlı ordumuza maddi, mənəvi, intellektual və informasiya dəstəyi hazırda AMEA-nın ümdə vəzifəsidir //Elm. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 8.

308. Şükürova, T. Xalqını öz gücünə inandıran Lider: [Ali Baş Komandan İlham Əliyev haqqında] /Tahirə Şükürova //Respublika. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 8.

309. Şükürova, Ü. Sərsəng su anbarının Azərbaycan üçün əhəmiyyəti: işğaldan azad olunan torpaqlarımız və su mənbələrimiz bizi hansı səviyyələrə gətirə bilər... /Ülviyyə Şükürova //Hürriyyət. - 2020. - 24-26 oktyabr. - S. 13.

310. Tağıyev, A. Zəfər yürüşün uğurlu olsun, yenilməz Ordumuz! /Aydın Tağıyev //Xalq qəzeti. - 2020. - 22 oktyabr. - S. 6.

311. Tağıyev, T. Azərbaycan Ermənistana daha sərt zərbələr vurmağa hazırlaşır – Bakının yeni müharibə taktikası Pentaqonun da diqqətini çəkdi /Tahir Tağıyev //Bakı Xəbər. - 2020. - 16 oktyabr. - S. 10.

312. Tağıyev, T. Azərbaycan Ermənistanı həm də diplomatik nokautla saldı /Tahir Tağıyev //Bakı Xəbər. - 2020. - 23 oktyabr. - S. 10.

313. Tağıyev, T. Bakı İrəvanın mövqelərini tam sarsıdır... /Tahir Tağıyev //Bakı Xəbər. - 2020. - 22 oktyabr. - S.10.

314. Tağıyev, T. Ermənistan həm hərbi, həm də iqtisadi müstəvidə sürətlə tənəzzülə gedir... /T. Tağıyev //Bakı Xəbər. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 10.

315. Terrorçu Ermənistandan növbəti müharibə cinayətləri: Cənvrə görüşü ərəfəsində düşmən davamlı şəkildə bəşəri cinayətlər törədir; diplomatik korpus Paşinyan hakimiyyətinin törətdiyi alçaqlıqlara şahidlik etdi; quduzlaşan düşmən daha bir dinc sakinimizi qətlə yetirdi; politoloq: “Artıq ermənistan Qarabağda məğlub olur və Azərbaycanın şərtlərini qəbul etməlidir” //Yeni Müsavat. - 2020. - 30 oktyabr. - S. 10.

316. Təcrübə- Sənaye Zavodu ordumuzu müxtəlif müharrik yağları ilə təchiz etməyə hazırdır: [AMEA Yüksək Texnologiyalar parkının kollektivi Azərbaycan Silahlı Qüvvələrinə dəstək nümayiş etdirir] //Elm. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 5.

317. Turan, A. Salam Türkün Bayrağına və yaxud dağılan erməni mifi /Azər Turan //Ədəbiyyat qəzeti. - 2020. - 24 oktyabr. - S. 6-7.

318. Türkiyə-Azərbaycan birliyinin sülhə hesablanmış siyasəti öz nəticələrini verir //Elm. - 2020. - 9 oktyabr. - S.1.

319. Türkiyə Rusiyadan Azərbaycana edilən diplomatik təzyiqləri neytrallaşdırır //Mövqe. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 10.

320. “Türkün qılıncının gücünü dünya görmüşdür, indi də idrakının gücün görür”: Eluca Atalı: Qarabağ problemi ni həll edəcəyik, amma bizim erməni məsələmiz əbədidir”: [İsveçdə yaşayan azərbaycanlı yazıçı Eluca Atalı ilə müsahibə] //Hürriyyət. - 2020. - 17-19 oktyabr. - S. 7.

321. Vətən müharibəsində ordumuzun yanındaıq: [AMEA-nın Fəlsəfə və Sosialogiya İnstitutunun əməkdaşları] //Elm. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 5.

322. Vətən müharibəsinin 6-cı günü: düşmən bütün cəbhə boyu ağır itkilər verir: ordumuzdan sarsıdıcı zərbələr yeyən işğalçı əvəzini mülki əhalidən çıxmağa çalışır, hərbiçi qıtlığı yaşayır və döyüşə artıq qadınlarını göndərməyə başlayıb; iqtisadçı-ekspert: “Ermənistanı iqtisadi,

sonra isə həm də sosial və siyasi böhran gözləyir...” //Yeni Müsavat. - 2020. - 3-5 oktyabr. - S. 3.

323. Vətən torpağında “qürbət”çiliyə son qoyaq //Hürriyyət. - 2020. - 15-16 oktyabr. - S. 10.

324. Vətəndaş məktubları: Cənab Prezident, bu qələbələri xalqımıza Sizin uğurlu siyasətiniz, qətiyyətiniz və inamınız yaşadır //Xalq qəzeti. - 2020. - 27 oktyabr. - S. 6.

325. Vətəndaşlar Prezidentə yazırlar: Cəbhədə şanlı ordumuzun şücaəti, siyasi arenada Sizin qətiyyətiniz, iradəiniz hər birimizi qürurlandırır //Xalq qəzeti. - 2020. - 28 oktyabr. - S. 1-2.

326. Vüqar Rəhimzadə: Ədalət hissini itirmiş Makronun terrorçu Ermənistan sevgisi //Səs. 2020. - 3 oktyabr. - S. 8.

327. Zahidov, B. Qəlbimdən keçənlər və demək istədiklərim: [Dağlıq Qarabağ müharibəsi haqqında] /Bəhram Zahidov //Xalq qəzeti. - 2020. - 25 oktyabr. - S. 10.

328. Zeynalov, İ. Tezliklə Qələbə münasibətilə üçrəngli bayrağımız azadlıq meydanına gətiriləcək /İbrahim Zeynalov //İki sahil. - 2020. - 2 oktyabr. - S. 22.

329. Zəfərin işığında danışanlar...: [sosial şəbəkədə yazılanlar] //525-ci qəzet. - 2020. - 6 oktyabr. - S. 9.

330. Zəka. Ermənistan iflasa və məğlubiyyətə məhkumdur: ölkə iqtisadiyyatı çökür, orduda fərarilik baş alıb gedir /Zəka //Olayslar. 2020. - 30 oktyabr-5 noyabr. - S. 8.

331. Zülfüqaroğlu, Ə. “Hərbi cəhətdən Milli Ordumuz tarix yazır”: Anar Turan: “Bu müharibələr tarixində yeni səhifədir - Azərbaycan səhifəsi”: [“Soyqırım Həqiqətlərinin Tanınılması” İctimai Birliyinin sədr müavini, araşdırmaçı jurnalist Anar Turan ilə müsahibə] /Əli Zülfüqaroğlu //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 20-21 oktyabr. - S. 9.

332. Zülfüqaroğlu, Ə. “Ölkəmizin mövqeyi birmənalıdır”: Hikmət Babaoğlu: Azərbaycanın ərazi bütövlüyü çərçivəsində həll olunmalıdır” /Əli Zülfüqaroğlu //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 10-12 oktyabr. - S. 9.

Rus dilində

333. Аккредитованные в Азербайджане зарубежные дипломаты побывали в пострадавшей от ракетного удара армянских ВС Гяндже //Вышка. - 2020. - 16-22 октября. - С. 5.

334. Алиева, Г. Сны о Карабахе: Нет ничего дороже свободы родной земли /Галия Алиева //Наука. - 2020. - 30 октября. С. 10-11.

335. Ахмедов, А. Если у меня есть армия - у меня есть Родина! /Агиль Ахмедов //Наука. - 2020. - 9 октября. - С. 10.

336. Бабаев, И. Одна нация - два государства: [с первых дней борьбы азербайджанского народа за свою территориальную целостность, возвращение оккупированных земель Турция была рядом с Азербайджаном] /Ильхам Бабаев //Вышка. - 2020. - 9-15 октября. - С. 4.

337. Байназаров, Э. Бои в припасе: столкновения в Карабахе не утихли и на четвертый день /Эльнар Байназаров, А. Лавров, С. Еремин //Известия. - 2020. - 1 октября. - С. 2.

338. Байназаров, Э. Бои под тенью: контроль за перемирием в Карабахе предлагают поручить ОБСЕ /Эльнар Байназаров //Известия. - 2020. - 13 октября. - С. 1; 3.

339. Байназаров, Э. Дважды по одному треку: второе перемирие в Карабахе снова под угрозой /Эльнар Байназаров //Известия. - 2020. - 19 октября. - С. 1-2.

340. Байназаров, Э. Есть только мир: РФ призывает стороны остановить насилие в Карабахе /Эльнар Байназаров, А. Лавров, Д. Кулага //Известия. - 2020. - 6 октября. - С. 1-2.

341. Байназаров, Э. Жест доброй роли: чего ждать от встречи Пашина и Алиева /Эльнар Байназаров //Известия. - 2020. - 20 октября. - С. 3.

342. Байназаров, Э. Между миром и войной: что стоит за заявлениями Еревана и Баку /Эльнар Байназаров //Известия. - 2020. - 21 октября. - С. 2-3.

343. Байназаров, Э. И перемирия мало: бои в Карабахе вернулись на прежний уровень эскалации /Эльнар Байназаров //Известия. - 2020. - 14 октября. - С. 2-3.

344. Байназаров, Э. Кнут и прения: чем чревато турецкое предложение по Карабаху /Эльнар Байназаров //Известия. - 2020. - 15 октября. - С. 2-3.

345. Байназаров, Э. Мирная история: обмен пленными в Карабахе может начаться с понедельника /Эльнар Байназаров //Известия. - 2020. - 12 октября. - С. 1-3.

346. Байназаров, Э. Недельное минирование: за семь дней Армении и Азербайджан не пришли к переговорам /Эльнар Байназаров, А. Лавров //Известия. - 2020. - 5 октября. - С. 1-2.

347. Байназаров, Э. Хор для турецкого: [о войне в Нагорном Карабахе] /Эльнар Байназаров, А. Лавров, С. Еремин //Известия. - 2020. - 2 октября. - С. 1-3.

348. Байназаров, Э. Полумеры и полумир: Баку и Ереван признали нарушение уже третьего режима прекращения огня /Эльнар Байназаров //Известия. - 2020. - 28 октября. - С. 2.

349. Васильева, М. На горе Карабаху: Баку и Еревану - соблюдают перемирие /Мария Васильева //Известия. - 2020. - 27 октября. - С. 2-3.

350. Висоцкас, Г. Карабахское дело и операция по освобождению Карабаха /Гигантас Висоцкас //Вышка. - 2020. - 23-29 октября. - С. 5.

351. Все для фронта! Все для Победы!: Вес коллектив НАНА вносит посильный вклад в наше общее дело //Наука. - 2020. - 23 октября. С. 13.

352. Выступить единым фронтом: Мировое сообщество должно разоблачить военные преступления армянской военщины //Наука. - 2020. - 30 октября. - С. 10.

353. Габиббейли, И. Пример единства и солидарности: Моральная поддержка Турции-надежное братское слово /Иса Габиббейли //Наука. - 2020. - 9 октября. С. 10.

354. Гасанова, М. Кто с мечом к нам придет, от меча и погибнет: [Азербайджанская армия сейчас пишет золотыми буквами военную историю нашей страны, освобождая азербайджанские земли от многолетней армянской оккупации] /Медина Гасанова //Вышка. - 2020. - 23-29 октября. - С. 8-9.

355. Гурбанов, Г. Ни пяди родной земли!: Объединений профсоюзный комитет НАНА обратился к профсоюзам академий наук нескольких стран /Габил Гурбанов //Наука. - 2020. - 16 октября. - С. 16.

356. За нерушимость границ: Грузинские ученые поддерживают Азербайджан //Наука. - 2020. - 9 октября. - С. 10.

357. Заявление Свободного профсоюза НАНА //Наука. - 2020. - 2 октября. - С. 13.

358. Интервью Президента Азербайджана Ильхама Алиева телеканалу Sky News: [9 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 10 октября. - С. 3.

359. Интервью Президента Ильхама Алиева российскому агентству «Интерфакс»: [28 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 29 октября. - С. 1-4.

360. Интервью Президента Ильхама Алиева телеканалу Fox News США: [25 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 27 октября. - С. 4-6.

361. Интервью Президента Ильхама Алиева телеканалу Аль-Джазира: [2 октября 2020 г.] //Бакин-

ский рабочий. - 2020. - 3 октября. - С. 1; 6 октября. - С.4-5.

362. Интервью Президента Ильхама Алиева транслировалось в передаче The Connect World телеканала CNN International: [9 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 10 октября. - С. 2-3.

363. Интервью Президента Ильхама Алиева французской газете "Фигаро": [24 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 27 октября. - С. 6-7.

364. Карабах: в контексте комплексных мер: На азербайджанскую науку ложится особая ответственность, особая миссия //Наука. - 2020. - 6 ноября. - С.1;10.

365. Карабах - это Азербайджан!: Реалии Азербайджана были доведены до сведения ученых более 60 национальностей //Наука. - 2020. - 16 октября. - С. 12.

366. Квалификация – военные преступления: Действия Армении противоречат нормам международного гуманитарного права //Наука. - 2020. - 16 октября. - С.12.

367. Кенгерли, Т. Взыскать ущерб: Необходимо представить в международный суд иски в отношении страны-оккупанта /Таят Кенгерли //Наука. - 2020. - 30 октября. - С. 12.

368. Лару, Д. День вызовов: Путин дал оценку ситуации в Карабахе и Киргизии /Дмитрий Лару //Известия. - 2020. - 8 октября. - С. 2.

369. Международный Красный Крест сделал заявление в связи с гибелью волонтера в результате обстрела Барды ВС Армении //Вышка. - 2020. - 30 октября. - С. 3.

370. Мехрибан Алиева поздравила наш народ с освобождением ряда сел Физулинского, Джебраильского, Ходжавендского, Зангиланского районов и города Зангилан от оккупации: [об этом говорится в публикации Первого вице-президента Азербайджана Мехрибан Алиевой на ее официальном аккаунте в

Instagram. 20 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 21 октября. - С. 1.

371. Мехрибан Алиева: "Гянджа – это сердце Азербайджана и никто никогда не сможет сломить гордый дух ее жителей": [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева разместила на своей официальной странице в Instagram еще одну публикацию в связи с терактом в Армении в Гяндже. 17 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 20 октября. - С. 2.

372. Мехрибан Алиева: "Долг каждого из нас сделать все возможное, чтобы приблизить час Великой Победы": [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева поделилась публикацией на своей официальной странице в Instagram. 5 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 7.

373. Мехрибан Алиева: "Пусть Всевышний бережет нашу армию, наш народ, нашу Родину и Президента!": [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева на своей официальной странице в Instagram сделала публикацию о победах нашей армии на фронте. 4 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 1.

374. Мехтиев, Р. На порге большого возвращения: Азербайджанский народ всегда будет благодарен нашему героическому солдату /Рамиз Мехтиев //Наука. - 2020. - 23 октября. - С. 13.

375. Мобилоглу, Т. История глазами армянского фантаста /Тахир Мобилоглу //Вышка. - 2020. - 2-8 октября. - С. 11.

376. Мобилоглу, Т. История не терпит фальсификаций: [в редакцию газеты «Вышка» из Германии прислали статью под заголовком «Арцах-Карабах», опубликованную в берлинской русскоязычной газете «Европа-Экспресс» - № 9 (521) от 25.02 - 02.03. 2008 г.,

автор статьи некий Артур Гутман, не имея никакого представления об армянской истории взялся за перо] //Тахир Мобилоглу //Вышка. - 2020. - 9-15 октября. - С.11.

377. Мустафаев, Ш. Когда мог бы прийти мир на землю Карабаха /Шахин Мустафаев //Наука. - 2020. - 16 октября. - С. 13.

378. На церемонии открытия виртуального 71-го Международного конгресса астронавтики представлено видеообращение Президента Ильхама Алиева: [12 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 13 октября. - С. 4.

379. Национальный музей азербайджанской литературы имени Низами Гянджеви распространил обращение музеем мира об армянском вандализме //Бакинский рабочий. - 2020. - 16 октября. - С. 8.

380. Первый вице-президент Азербайджана Мехрибан Алиева выразила соболезнование близким погибших в результате ракетного обстрела Арменией Барды: [об этом пишет Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева в публикации на своей официальной странице в Instagram. 27 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 29 октября. - С. 4.

381. Первый вице-президент Мехрибан Алиева поздравила народ с освобождением ряда сел Зангиланского, Джебраильского, Губадлинского районов и города Губадлы: [об этом Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева поделилась публикацией на своей официальной странице в Instagram. 26 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 27 октября. - С. 1.

382. Первый вице-президент Мехрибан Алиева: Молюсь за жизнь и здоровье каждого азербайджанского солдата": [Первый вице-президент Азербай-

джанской Республики Мехрибан Алиева поделилась публикацией на своей официальной странице в Instagram. 13 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 15 октября. - С. 1; 20 октября. - С. 2.

383. Первый вице-президент Мехрибан Алиева: "Ничто не заставит нас свернуть с истинного пути": [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева поделилась публикацией на своей официальной странице в Instagram. 28 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 29 октября. - С.2.

384. Первый вице-президент Мехрибан Алиева: "Призываю мировую общественность осудить военные преступления Армении": [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева поделилась публикацией на своей официальной странице в Instagram. 15 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 16 октября. - С. 4.

385. Первый вице-президент Мехрибан Алиева: "Сегодня азербайджанский народ во главе с Президентом Ильхамом Алиевым пишет новую историю": [интервью Первого вице-президента Азербайджанской Республики Мехрибан Алиевой информационному агентству Trend. 22 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 23 октября. - С. 4.

386. Первый вице-президент Мехрибан Алиева: "Целенаправленные атаки на мирных граждан – это преступление против человечности": [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева разместила на своей официальной странице в Instagram публикацию в связи с очередной ракетной атакой Армении на Гянджу. 17 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 20 октября. - С. 2.

387. Первый вице-президент Мехрибан Алиева: "Я призываю мировое сообщество не оставаться равно-

душным к происходящему": [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева на своей официальной странице в Instagram разместила публикацию в связи с ракетным обстрелом города Гянджи вооруженными силами Армении. 11 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 13 октября. - С.4.

388.Перо дипломата в ответ на армянскую агрессию : интервью Report с азербайджанским дипломатом Вахдатом Султанзаде //Вышка. - 2020. - 23-29 октября. - С. 7.

389.Под руководством Президента, Верховного главнокомандующего Ильхама Алиева в Центральном командном пункте Министерства обороны состоялось оперативное совещание: [7 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 8 октября. - С. 1.

390.Под руководством Президента, Верховного главнокомандующего Ильхама Алиева в Центральном командном пункте Министерства обороны прошло оперативное совещание: выступление Президента Ильхама Алиева: [25 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 27 октября. - С. 3-4.

391.Поднять наш флаг Победы!: Освобождение оккупированных земель - требование дня: [НАНА оперативно, одной из первых отреагировала на обострение ситуации на нагорно-карабахском фронте. В этой связи Президиум главного научного ведомства выступил с заявлением, опубликованным на сайте НАНА] //Наука. - 2020. - 2 октября. - С.11.

392.Понять простую истину: Ложная идеология оккупантов не выдерживает критики //Наука. - 2020. - 16 октября.С. 14.

393.Президент Азербайджана Ильхам Алиев дал интервью телеканалу CNN Türk: [7 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 8 октября. - С. 1-2.

394.Президент Азербайджана Ильхам Алиев обратился к народу: обращение Президента Ильхама Алиева: [обращение в связи с освобождением азербайджанской армией нескольких населенных пунктов: поселок Гадрут, село Чайлы, село Юхары Гюзлек, село Горазыллы, село Гышлаг, село Гараджаллы, село Эфендияр, село Сулейманлы, село Сур. 9 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 10 октября. - С. 1.

395.Президент Азербайджана Ильхам Алиев обратился к народу: обращение Президента Ильхама Алиева: 17 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 20 октября. - С. 1-2.

396.Президент Азербайджана Ильхам Алиев обратился к народу: обращение Президента Ильхама Алиева: [20 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 21 октября. - С. 1-2.

397.Президент Азербайджана Ильхам Алиев обратился к народу: обращение Президента Ильхама Алиева: [26 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 27 октября. - С. 1-2.

398.Президент Азербайджана Ильхам Алиев обратился к народу: [4 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 1-2.

399.Президент Ильхам Алиев дал видеointerview российскому информационному агентству ТАСС: [19 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 20 октября. - С. 4-5.

400.Президент Ильхам Алиев дал интервью генеральному директору медиагруппы «Международное информационное агентство «Россия сегодня» Дмитрию Киселеву для российского агентства РИА Новости: [15 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 16 октября. - С. 1; 4.

401. Президент Ильхам Алиев дал интервью итальянскому телеканалу Rai-1: [26 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 28 октября. - С. 1-2.

402. Президент Ильхам Алиев дал интервью российскому «Первому каналу»: [7 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 8 октября. - С. 3.

403. Президент Ильхам Алиев дал интервью российскому телеканалу РБК: [10 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 13 октября. - С. 1-2.

404. Президент Ильхам Алиев дал интервью телеканалу «France 24»: [14 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 16 октября. - С. 1-2.

405. Президент Ильхам Алиев дал интервью телеканалу «Аль-Арабия»: [4 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 2-3.

406. Президент Ильхам Алиев дал интервью телеканалу Euronews: [7 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 8 октября. - С. 4.

407. Президент Ильхам Алиев дал интервью турецкому телеканалу «TRT Haber»: [5 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 6-7.

408. Президент Ильхам Алиев дал интервью турецкому телеканалу A Haber: [16 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 17 октября. - С. 1-3.

409. Президент Ильхам Алиев дал интервью турецкому телеканалу Haber Global: [12 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 13 октября. - С. 3-4.

410. Президент Ильхам Алиев дал интервью турецкому телеканалу Haber Türk: [13 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 15 октября. - С. 1-3.

411. Президент Ильхам Алиев дал интервью турецкому телеканалу NTV: [15 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 16 октября. - С. 2-3.

412. Президент Ильхам Алиев дал интервью японской газете Nikkei: [21 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 23 октября. - С. 1-3.

413. Президент Ильхам Алиев и первая леди Мехрибан Алиева встретились с ранеными военнослужащими, лечащимися в Центральном военном клиническом госпитале Министерства обороны: выступление Президента Ильхама Алиева: [30 сентября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 1 октября. - С. 1-2.

414. Президент Ильхам Алиев и Первый вице-президент Мехрибан Алиева пожертвовали месячную заработную плату в Фонд помощи Вооруженным силам: [3 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 1.

415. Президент Ильхам Алиев направил письма главам государств и правительств, поддержавших позицию Азербайджана на обсуждениях в Совете Безопасности ООН: [25 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 27 октября. - С. 7.

416. Президент Ильхам Алиев: "Азербайджанская армия освободила еще три села Ходжавендского района": [об этом написал Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев на своей официальной странице в Twitter. 14 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 17 октября. - С. 1.

417. Президент Ильхам Алиев: "Азербайджанская армия освободила от оккупации 3 села Физулинского района, 5 сел Ходжавендского района": [об этом написал Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев на своей официальной странице в Twitter. 14 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 15 октября. - С.1.

418. Президент Ильхам Алиев: "Азербайджанская армия освободила от оккупации некоторые села Физулинского, Джебраильского и Ходжавендского районов": [об этом написал Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев на своей официальной странице в Twitter. 14 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 16 октября. - С. 1.

419. Президент Ильхам Алиев: "Азербайджанская армия освободила от оккупации 3 села Физулинского района, 5 сел Джебраильского района": [об этом сообщил Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев на своей странице в Twitter. 21 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 22 октября. - С.1.

420. Президент Ильхам Алиев: "Азербайджанская армия освободила от оккупации поселок Миндживан и 13 сел Зангиланского района": [об этом Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев сообщил на своей странице в Twitter. 21 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 22 октября. - С. 1.

421. Президент Ильхам Алиев: "Азербайджанская армия освободила от оккупации 13 сел и поселок Агбенд Зангиланского района": [об этом сообщил Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев на своей странице в Twitter. 22 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 23 октября. - С. 1.

422. Президент Ильхам Алиев: "Азербайджанская армия освободила от оккупации 3 села Физулинского района, 4 села Джебраильского района": [об этом сообщил Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев на своей странице в Twitter. 22 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 23 октября. - С. 1.

423. Президент Ильхам Алиев: "Азербайджанская армия освободила от оккупации 2 села Ходжавенда, 5 сел Джебраила, 2 села Зангилана": [об этом сообщил Президент Азербайджанской Республики, победоносный Верховный главнокомандующий Ильхам Алиев на своей официальной странице в Twitter. 23 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 24 октября. - С.1.

424. Президент Ильхам Алиев: "Азербайджанская армия освободила от оккупации несколько сел Занги-

ланского, Джебраильского и Губадлинского районов и город Губадлы": [об этом Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев написал на своей официальной странице в Twitter. 25 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 27 октября. - С. 1.

425. Президент Ильхам Алиев: "Азербайджанская армия освободила от оккупации 13 сел Зангиланского, Физулинского, Джебраильского и Губадлинского районов": [об этом Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев написал на своей официальной странице в Twitter. 28 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 29 октября. - С. 1.

426. Президент Ильхам Алиев: "Азербайджанская армия освободила от оккупации 9 сел Джебраильского, Зангиланского и Губадлинского районов": [об этом Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев написал в своем официальном аккаунте в Twitter. 30 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 31 октября. - С. 1.

427. Президент Ильхам Алиев: "Вооруженные силы Азербайджана подняли флаг Азербайджана над древним Худаферинским мостом": [об этом написал Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев на своей официальной странице в Twitter. 18 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 20 октября. - С. 1.

428. Президент Ильхам Алиев: "Вооруженные силы Армении грубо нарушили согласованный временный режим гуманитарного прекращения огня": [Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев написал об этом на своей странице в Twitter. 19 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 20 октября. - С. 1.

429. Президент Ильхам Алиев: "Восстанавливаю историческое название Мадагиза. Отныне оно называ-

ется Суговушан": [об этом Президент Азербайджанской Республики написал на своей странице в Twitter. 3 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 3.

430. Президент Ильхам Алиев: "Мы отомстим за жителей Барды и оккупантам будет дан достойный ответ на поле боя": [об этом Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев написал на своей официальной странице в Twitter. 28 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 29 октября. - С. 1.

431. Президент Ильхам Алиев: "Освобождены 13 сел Джебраильского района": [об этом Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев написал на своей странице в Twitter. 19 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 20 октября. - С. 1.

432. Президент Ильхам Алиев: "Освобождены от оккупации 4 села Губадлинского района": [об этом сообщил Президент Азербайджанской Республики, победоносный Верховный главнокомандующий Ильхам Алиев на своей официальной странице в Twitter. 23 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 24 октября. - С. 1.

433. Президент Ильхам Алиев: "Освобождены от оккупации город Зангилан и 6 сел района, 18 сел Физулинского, Джебраильского и Ходжавендского районов": [Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев в обращении к народу обнародовал названия освобожденных от оккупации населенных пунктов. 20 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 21 октября. - С. 1.

434. Президент Ильхам Алиев: "С освобождением поселка Агбенд обеспечен полный контроль над государственной границей Азербайджана и Ирана": [об этом сообщил Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев на своей странице в Twitter. 22

октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 23 октября. - С. 1.

435. Президент Ильхам Алиев: "Сегодня Азербайджанская армия освободила от оккупации город Джебраил и несколько сел района": [об этом Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев написал на своей официальной странице в Twitter 3 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 3.

436. Президент Ильхам Алиев: "Сегодня Азербайджанская армия освободила села Шихали Агалы, Сарыджалы, Мазра Джебраильского района и несколько стратегических высот на различных направлениях": [об этом написал Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев на своей официальной странице в Twitter. 5 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 1.

437. Президент Ильхам Алиев: "Сегодня Азербайджанская армия подняла Азербайджанский флаг в Мадагизе": [об этом Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев написал на своей официальной странице в Twitter. 3 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 3.

438. Президент Ильхам Алиев: Сегодня Азербайджанская армия освободила от оккупации еще несколько сел: [об этом Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев написал на своей официальной странице в Twitter. 3 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 3.

439. Президенту Азербайджанской Республики Его превосходительству господину Ильхаму Алиеву: [письмо члена Президиума Боснии и Герцеговины Младена Иванича в 2014-2018 годах в связи с конфликтом, начатым вооруженными силами Армении в

Нагорном Карабахе, являющемся территорией Азербайджанской Республики, и приведшим к эскалации напряженности, а также гибели людей] //Бакинский рабочий. - 2020. - 22 октября. - С. 1.

440. Президенту Турецкой Республики Еро превосходительству господину Реджепу Тайипу Эрдогану: [благодарственное письмо Президента Азербайджанской Республики Ильхама Алиева за объективную позицию Турецкой Республики в связи с военной провокацией Армении против Азербайджана. 3 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 5.

441. Президенту Турецкой Республики Еро превосходительству господину Реджепу Тайипу Эрдогану: [соболезнование Президента Азербайджанской Республики Ильхама Алиева в связи с человеческими жертвами в результате мощного землетрясения, произошедшего в Измире. 30 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 31 октября. - С. 1.

442. Рагимова, М. Конец геноциду топонимов: На наших освобожденных территориях возобновятся археологические раскопки /Маиса Рагимова //Наука. - 2020. - 30 октября. - С. 12.

443. Садыгова, М. Президент ФНКА АзерРос: "Правда у каждого своя, но истина всетаки должна быть одна" /Мехрибан Садыгова //Вышка. - 2020. - 16-22 октября. - С. 9.

444. Сообщение пресс-службы Президента: [1 октября Президент Беларуси Александр Лукашенко позвонил Президенту Азербайджанской Республики Ильхаму Алиеву и поинтересовался с ситуацией, возникшей в связи с вооруженным противостоянием на армяно-азербайджанской линии соприкосновения] //Бакинский рабочий. - 2020. - 2 октября. - С. 1.

445. Сообщение пресс-службы Президента: [30 сентября Президент Совета Европейского Союза Шарль

Мишель позвонил Президенту Азербайджанской Республики Ильхаму Алиеву и выразил обеспокоенность началом военных операций на линии соприкосновения войск] //Бакинский рабочий. - 2020. - 1 октября. - С. 1.

446. Сообщение пресс-службы Президента: [Верховный главнокомандующий Вооруженными силами Азербайджанской Республики, Президент Ильхам Алиев поздравил командиров соединений – генерал-майора Маиса Бархударова, генерал-майора Хикмета Мирзоева и руководимый ими личный состав по случаю освобождения от оккупации города Джебраил и 9 сел района. 4 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 3.

447. Сообщение пресс-службы Президента: [Верховный главнокомандующий Вооруженными силами Азербайджанской Республики, Президент Ильхам Алиев поздравил командира 1-го Армейского корпуса Хикмета Гасанова по случаю освобождения от оккупации Мадагиза. 3 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 октября. - С. 3.

448. Сообщение Пресс-службы Президента: [Верховный главнокомандующий Вооруженными силами Азербайджана, Президент Ильхам Алиев поздравил начальника Государственной пограничной службы (ГПС) генерал-полковника Эльчина Гулиева в связи с водружением флага Азербайджана на Худаферинском мосту и освобождением при участии ГПС нескольких населенных пунктов, поручил передать его поздравления всему личному составу. 19 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 20 октября. - С. 2.

449. Сообщение пресс-службы Президента: [Верховный главнокомандующий, Президент Ильхам Алиев поздравил командиров воинских объединений Яшара Гасанова и Заура Гулиева, которые отличились в ходе освобождения от оккупантов города Губадлы и

нескольких сел Губадлинского района. 26 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 27 октября. - С. 1.

450. Сообщение пресс-службы Президента: [Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев провел телефонный разговор с отцом Национального героя Шукюра Гамидова, ставшего шехидом в боях за освобождение Губадлы, Нариманом Гамидовым и выразил соболезнования в связи с гибелью Шукюра Гамидова. 23 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 24 октября. - С. 1.

451. Фарзалиев, З. На войне как на войне: [об однобокой позиции российских телеканалов, в частности ведущего Владимира Соловьева по нагорно-карабахскому конфликту] /Зульфугар Фарзалиев //Вьшка. - 2020. - 16-22 октября. - С. 8.

452. Эппельбаум, Л. Безоговорная поддержка: Беспристрастно разъяснять справедливую политику Азербайджана //Лев Эппельбаум, Цви Бен-Аврахам //Наука. - 2020. - 16 октября. - С.14.

Ноябр - 2020

Azərbaycan dilində

453. Abbasov, Q. İlham Əliyev Azərbaycanın hüquqlarını Qarabağda tam təmin etdi /Qələmdar Abbasov //Azərbaycan. - 2020. - 14 noyabr. - S. 1; 5.

454. Abdullayev, M. Azərbaycan Ordusunun qələbələri Prezident İlham Əliyevin son 17 ildə həyata keçirdiyi siyasətin məntiqi nəticəsidir: Prezident İlham Əliyev: Bugün Azərbaycan əsgəri və zabiti döyüş meydanında düşmənin dərs verir, düşməni yerinə oturdur, düşməni torpaqlarımızdan qovur /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 3 noyabr. - S. 6.

455. Abdullayev, M. Azərbaycanın Vətən müharibəsində möhtəşəm tarixi qələbəsi xalqımızın sonsuz qürur mənbəyidir: Prezident İlham Əliyev: Ərazi bütövlüyümüzü bərpa etmişik, işğalçıları işğal edilmiş torpaqlardan qovmuşuq, ikinci erməni dövlətinin yaradılmasına imkan verməmişik. heç bir status haqqında söhbət gedə bilməz /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 20 noyabr. - S. 2.

456. Abdullayev, M. Azərbaycanın Silahlı Qüvvələri işğalçı Ermənistanın illər boyu yaratdığı "yenilməz ordu" mifini darmadağın etdi: Prezident İlham Əliyev: Azərbaycan öz ərazi bütövlüyünü bərpa edir, Azərbaycan öz ərazisində döyüşür, biz təcavüskar deyilik, biz başqa ölkələrə hücum etmirik /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 5 noyabr. - S. 3

457. Abdullayev, M. İkinci Qarabağ müharibəsi tarixdə Azərbaycanın şanlı qələbəsi kimi qalacaq /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 19 noyabr. - S. 3.

458. Abdullayev, M. Müasir və qüdrətli Azərbaycan ordusu tarixi qələbəmizin təminatçısıdır: Prezident İlham

Əliyev: Ölkələrin hərbi potensialının dəyərləndirilməsi ilə məşğul olan qurumların vaxtaşırı dərc etdiyi reytinglərə əsasən, Azərbaycan Ordusu dünyanın aparıcı 50 ordusu sırasındadır /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 4 noyabr. - S. 2.

459. Abdullayeva, F. Vladimir Putin: Azərbaycan bütün dünya birliyinin ona məxsus hesab etdiyi əraziləri özünə qaytarıb: [Rusiya Prezidenti Vladimir Putin bu fikri “Rossiya 24” telekanalına müsahibəsində söyləyib] /Fəridə Abdullayeva //Xalq qəzeti. - 2020. - 19 noyabr. - S. 5.

460. Abdullayeva, N. “İnsan Vətəninə ona fayda verməklə sevə bilər”: Taleh Yüzbəyov: “Qalib olmaq gözəl hissdır: dilimizə gətirməsək də, illərdən bəri hamımızın içində bir məğlubiyyət psixologiyası var idi” /Natəvan Abdullayeva //525-ci qəzet. - 2020. - 28 noyabr. - S. 19.

461. Ağamirzə, T. Azərbaycan bütün dünyaya gücünü göstərdi /Tahirə Ağamirzə //Vətən səsi. - 2020. - 12 noyabr. - S. 3.

462. Ağayev, R. Qoşulmama Hərəkatına üzv ölkələrdən Azərbaycana dəstək /Rövşən Ağayev //525-ci qəzet. - 2020. - 4 noyabr. - S. 14-15.

463. AHİK-in İcraiyyə Komitəsinin onlayn iclası keçirilib //Ülfət. - 2020. - 21 noyabr. - S. 3.

464. Akademik Ramiz Mehdiyev: “Akademiya ciddi addımlar atmalı, erməni saxtakarlıqları ilə dolu “faktların” qarşısının alınması istiqamətində tədqiqatları gücləndirməlidir” //Elm. - 2020. - 27 noyabr 2020. - S. 3.

465. Albəndov, V. Azərbaycanın nəbzi tarixi zəfəri ilə döyünür /V. Albəndov //Respublika. - 2020. - 15 noyabr. - S. 4.

466. Ali Baş Komandan Azərbaycanın Dövlət Bayrağını bir daha ucaltdı //Elm. - 2020. - 20 noyabr. - S. 1.

467. Ali Baş Komandan: Yenilməz ordu Azərbaycan Ordusudur! //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 13 noyabr. - S.4-5.

468. Alim. Ermənidən çox erməni olmağa çalışan Fransanın erməni sevgisi haradan qaynaqlanır? /Alim //Olaylar. - 2020. - 13-19 noyabr. - S. 21.

469. Alimlərimiz Azərbaycan həqiqətlərinin dünya ictimaiyyətinə çatdırılmasında mühüm rol oynayır! //Elm. - 2020. - 27 noyabr. - S.4.

470. Alksnis, İ. Qərb Qarabağ probleminin həllindən niyə narazıdır? /İrina Alksnis //Səs. - 2020. - 25 noyabr. - S.11.

471. Anar. Gözün aydın Şuşam, gözümüz aydın! /Anar //525-ci qəzet. - 2020. - 11 noyabr. - S. 13.

472. Anar. Gözün aydın, tarixin sınaq saatında yumruq kimi birləşən xalqım! /Anar //Xalq qəzeti. - 2020. - 22 noyabr. - S. 6.

473. Aslan, A. Mühəribədə istifadə edilən texnologiyalar gələcək nəsil üçün motivasiya olacaq: texnobloqer Fərid Pərdəşünas: “Sosial şəbəkədə aqressiv rəylər yazmaqla, düşməni söyməklə informasiya müharibəsi aparmaq olmaz” /Aytac Aslan //525-ci qəzet. - 2020. - 11 noyabr. - S. 20.

474. Aydınoglu, T. İşğal altında olan Qarabağı Azərbaycan əsgəri, giziri, zabiti rəşadətlə azad edib /Tahir Aydınoglu //Xalq qəzeti. - 2020. - 14 noyabr. - S. 5.

475. Aydınoglu, T. Ağdam yenidən ağ günlərinə qovuşur: Qarabağın qeyrət qapısı bir güllə atılmadan Azərbaycana qaytarıldı /Tahir Aydınoglu //Xalq qəzeti. - 2020. - 22 noyabr. - S. 3.

476. Azad. İşğaldan azad edilən rayonlarımızı tanıyaq... /Azad //Həftə içi. - 2020. - 19-25 noyabr. - S. 6.

477. Azadi, S. Fransanın ikibaşlı siyasəti: Bu gün müxtəlif Avropa dairələrində Azərbaycana qarşı açıq-aşkar qərəzli mövqe tutan, ölkəmiz haqqında mənfi imic formalaşdırmaq istiqamətində fəal iş aparan Fransa öz utancverici tarixi keçmişinə nəzər salsada daha məntiqli olar /Sevinc Azadi //İki sahil. - 2020. - 28 noyabr. - S. 20.

478. Azərbaycan nəinki bölgəni, hətta dünyanı erməni faşizmindən xilas etdi //İki sahil. - 2020. - 24 noyabr. - S.13.

479. Azərbaycan renessansının vətəni - Şuşa: [sosial şəbəkədə yazılanlar] //525-ci qəzet. - 2020. - 20 noyabr. - S. 10.

480. Azərbaycan Respublikasının Prezidenti Zati-aliləri cənab İlham Əliyevə: [Azərbaycanın illərdir Ermənistanın işğalı altında qalan torpaqlarını azad etməsi münasibətilə Türkiyənin 11-ci Prezidenti Abdullah Gülün təbriki. 9 noyabr 2020-ci il] //Xalq qəzeti. - 2020. - 11 noyabr. - S. 7.

481. Azərbaycan Respublikasının Prezidenti Zati-aliləri cənab İlham Əliyevə: [Döyüş əməliyyatlarının dayandırılması, Rusiya, Azərbaycan və Ermənistan arasında əldə edilmiş razılaşmalarla əlaqədar Rusiya Federasiyası Federal Məclisinin Federasiya Şurası sədrinin müavini İlyas Uməxanovun təbriki] //Xalq qəzeti. - 2020. - 13 noyabr. - S. 1.

482. Azərbaycan Respublikasının Prezidenti Zati-aliləri cənab İlham Əliyevə Azərbaycan Sahibkarlar Konfederasiyasının Rəyasət Heyətinin müraciəti: [müraciət əzəli, tarixi torpaqlarımızın işğaldan azad edilməsi və Azərbaycanın ərazi bütövlüyünün bərpa edilməsi münasibətilə qəbul edilmişdir] //Azərbaycan. - 2020. - 19 noyabr. - S. 7.

483. Azərbaycanın haqq savaşı xarici mətbuatda //Azərbaycan. - 2020. - 21 noyabr; 26 noyabr. - S. 10.

484. Azərbaycanın tarixi qələbəsi: [Milli Məclisin Regional məsələlər komitəsinin sədri, YAP İdarə Heyətinin üzvü Siyavuş Novruzovun "Azərbaycanın tarixi qələbəsi" adlı məqaləsi haqqında] //Azərbaycan. - 2020. - 13 noyabr. - S. 7.

485. Azərbaycanın üçrəngli bayrağı 70 ildən sonra ilk dəfə 17 noyabr 1990-cı ildə Naxçıvanda dalğalandırılıb //İki sahil. - 2020. - 18 noyabr. - S. 13.

486. Babayev, E. Azərbaycan Qarabağ qələbələri ilə öz həqiqətini çağdaş tarixə yazır /Elçin Babayev //Xalq qəzeti. - 2020. - 6 noyabr. - S. 9.

487. Babayev, E. Qarabağın fəthi xalq - komandan - ordu birliyinin qələbəsidir! /Elçin Babayev //Xalq qəzeti. - 2020. - 15 noyabr. - S. 4.

488. Babayeva, A. Ordunu qüdrətli edən onun bayrağıdır /Aynur Babayeva //Elm. - 2020. - 13 noyabr. - S. 5.

489. Bağırzadə, Y. Azərbaycanın qələbəsinə şərtləndirən daxili və xarici faktorlar /Yusif Bağırzadə //Azad Azərbaycan. - 2020. - 17 noyabr. - S. 2.

490. Baxşəliyeva, G. Qələbə müjdəsi /Gövhər Baxşəliyeva //Elm. - 2020. - 13 noyabr. - S. 4.

491. Bayramov, Ş. Böyük Qələbənin sonsuz sevinci /Şahin Bayramov, N. Zeynalov //Azərbaycan. - 2020. - 26 noyabr. - S. 8.

492. Bayramov, Ş. Tarixi ədalət təmin edilir /Şahin Bayramov //Azərbaycan müəllimi. - 2020. - 6 noyabr. - S. 13.

493. Bayramov, V. Azərbaycan Ordusu dünya hərbi tarixində yeni səhifə yazdı /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 21 noyabr. - S. 5.

494. Bayramov, V. Qalib ordunun müzəffər Ali Baş Komandanı /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 20 noyabr. - S. 1-2.

495. Bayramov, V. Qələbələr salnaməsi yazan Ali Baş Komandan /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 18 noyabr. - S. 7.

496. Bayramov, V. Prezident İlham Əliyev: İndi Ağdam üçün yeni dövr başlayır /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 21 noyabr. - S. 9.

497. Bayramova, Z. Azərbaycan xalqı qalib xalqdır /Zümrüd Bayramova //Səs. - 2020. - 18 noyabr. - S. 11.

498. Biologiya və Tibb Elmləri Bölməsinin Azərbaycan ordusunun böyük qələbəsinə həsr edilmiş Ümumi yığıncağı //Elm. - 2020. - 13 noyabr. - S. 4.

499. Biz o yerləri yenidən cənnətməkan diyara çevirəcəyik: Ağdam təhsil işçiləri sabaha nikbin baxırlar //Azərbaycan müəllimi. - 2020. - 27 noyabr. - S. 12.

500. Bizim savaşımız müqəddəs savaşdır //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 5 noyabr. - S. 4-5.

501. Böyük alimin Qarabağ dərdi //İki sahil. - 2020. - 28 noyabr. - S. 13.

502. Böyük Qələbəmiz haqqın, ədalətin təntənəsidir: Ali Baş Komandan İlham Əliyevin "Qarabağ Azərbaycanıdır!" sözlərini döyüş meydanında gerçəkləşdirən rəşadətli ordumuz gücünü dünyaya bəyan etdi //İki sahil. - 2020. - 27 noyabr. - S. 5.

503. Böyük qələbəyə az qalıb, Vətən! //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 3 noyabr. - S. 4-5.

504. Böyük Zəfər qazandın, ay Vətən, gözün aydın! //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 28 noyabr. - S. 4-5.

505. Bu sınaqdan üzüağ çıxdıq: [Azərbaycan Yazıçıları Birliyinin sədri, Xalq yazıçısı Anarla müsahibə] //Xalq qəzeti. - 2020. - 13 noyabr. - S. 9.

506. Bünyadzadə, K. Zirvədən dünyaya səslənən Azərbaycan /Könül Bünyadzadə //Elm. - 2020. - 27 noyabr. - S. 6.

507. Cabbarlı, Ş. "Dağların içində elə bir qala tikməliyik ki, düşməni bata bilməsin...": Şuşa şəhərinin tarixi /Şəhla Cabbarlı //Türküstan qəzeti. - 2020. - 24 noyabr-7 dekabr. - S. 12.

508. Cavid. Cənubi Qafqazda döyüşləri nə dayandıra bilər? /Cavid //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 7-9 noyabr. - S. 9.

509. Cəfərli, X. Cənubi Qafqaz uğrunda mübarizənin həlledici mərhələsi başlayıb /Xəqani Cəfərli //525-ci qəzet. - 2020. - 25 noyabr. - S. 10.

510. Cəfərli, R. Azərbaycanı ucaldan Qələbə: İlham Əliyev həm də 32 il əvvəlki dirçəliş hərəkatının arzularını tam reallığa çevirdi: [17 noyabr Milli Dirçəliş Günüdür] /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 17 noyabr. - S. 1; 5.

511. Cəfərli, R. Azərbaycanın ərazi bütövlüyü tam təmin ediləcək: İlham Əliyevin Ali Baş Komandanlığı ilə Ordumuz döyüş meydanında Ermənistanı tarixinin ən acınacaqlı məğlubiyyətini yaşadır /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 7 noyabr. - S. 1; 4.

512. Cəfərli, R. İlham Əliyev Ermənistanı cəzalandıraraq işğala son qoydu /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 20 noyabr. - S. 1; 3.

513. Cəfərli, R. İlham Əliyevin təmin etdiyi şanlı Qələbə: Tarixinin ən güclü dövlətinə çevrilməsi və müstəqil siyasət yürütməsi Azərbaycanın Vətən müharibəsindən qalib kimi çıxmasını şərtləndirən amillərdir /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 15 noyabr. - S. 1; 6.

514. Cəfərli, R. Qarabağ zəfəri yeni orden və medallarla əbədləşdiriləcək /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 21 noyabr. - S. 1; 4.

515. Cəfərli, R. Tarixə səs salan Qələbə: Müzəffər Ali Baş Komandan İlham Əliyev bu zəfərlə Azərbaycan dövlətçiliyinin ən şərəfli səhifələrindən birinin müəllifi oldu /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 13 noyabr. - S. 1; 7.

516. Cəfərov, Ə. 22 noyabr ədliyyə işçilərinin peşə bayramıdır: Azərbaycan tarixinin ən şanlı qələbəsi /Ələddin Cəfərov //Səs. - 2020. - 20 noyabr. - S. 10-11.

517. Cəfərova, N. Azərbaycanın ərazi bütövlüyünün bərpası tarixi ədalətin bərpası deməkdir /Nəzmin Cəfərova //Elm. - 2020. - 13 noyabr. - S. 7.

518. Cəfərova, T. Ermənistan tarixdə məğlub dövlət kimi qalacaq /Tamam Cəfərova //Xalq qəzeti. - 2020. - 15 noyabr. - S. 6.

519. Cəlilqızı, Y. Qoy Uca Tanrı hər bir azərbaycanlıya müqəddəs Qarabağ torpağını görməyi nəsim etsin: Dövlətimizin qətiyyəti, xalqımızın iradəsi, ordumuzun gücü, qüdrəti sayəsində Azərbaycanın Birinci vitse-prezidentinin İkinci Qarabağ müharibəsi başladığı ilk günlərdə səs-

ləndirdiyi bu istəyi realığa çevirdi /Yeganə Cəlilqızı //İki sahil. - 2020. - 20 noyabr. - S. 6.

520. “Dağlıq Qarabağ Azərbaycan ərazisidir”: İqor Korotçenko: Bu məsələ birdəfəlik və həmişəlik bağlanıb: “Azərbaycan Silahlı Qüvvələri XXI əsrin ordusudur”: [Rusiyanın “Milli müdafiə” jurnalının baş redaktoru, tanınmış hərbi ekspert İqor Korotçenkonun APA-nın Moskva müxbirinə müsahibəsi] //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 28-30 noyabr. - S. 4-5.

521. Düşmən tərəfindən törədilən bütün hərbi cinayətlər gücsüzlüyün, aşkar məğlubiyyətin təzahürü və sübutudur: [Bu fikirlər Azərbaycan Respublikası Prezidentinin köməkçisi - Azərbaycan Respublikası Prezident Administrasiyasının Hərbi məsələlər şöbəsinin müdiri Məhərrəm Əliyevin “Düşmən tərəfindən törədilən bütün hərbi cinayətlər gücsüzlüyün, aşkar məğlubiyyətin təzahürü və sübutudur” sərəlvhəli məqaləsində yer alıb] //Xalq qəzeti. - 2020. - 7 noyabr. - S. 5.

522. “Elm” nəşriyyatında “Şuşa Azərbaycanın musiqi qəlasıdır” kitabı çapa hazırlanır //Elm. - 2020. - 27 noyabr. - S.4.

523. Ermənistan beynəlxalq hüquqi məsuliyyətə cəlb olunacaq: [“Mövqe” İqtisadi islahatların Təhlili və Kommunikasiya Mərkəzinin icraçı direktoru, iqtisad elmləri doktoru Vüsal Qasımlı ilə müsahibə] //Mövqe. - 2020. - 19 noyabr. - S. 11.

524. Ermənistan-Azərbaycan münaqişəsi ABŞ mətbuatında //Paralel. - 2020. - 26 noyabr. - S. 15.

525. “Ermənistanda bir-birilə mübarizə aparan üç-dörd qüvvə var”: Cəmal Zəhir: “Azərbaycanın savaş strategiyası Rusiyanı torpaqlarımıza müdaxiləyə imkan vermədi”: [Türkiyənin Yıldız Teknik Universitetinin professoru, beynəlxalq məsələlər üzrə ekspert Cəmal Zəhirlə müsahibə] //Şərq. - 2020. - 17 noyabr. - S. 7.

526. Eyvazov, A. Milli qürur, qələbə və zəfər bayramı: Azərbaycan ədliyyəsinin 102 illik zəngin və şərəfli dövrü /Akif Eyvazov //İki sahil. - 2020. - 19 noyabr. - S. 20.

527. Əbilov, A. Azərbaycanın haqlı mövqeyi dünya ictimaiyyətinin diqqətinə çatdırılır /Adil Əbilov //525-ci qəzet. - 2020. - 21 noyabr. - S. 9.

528. Ədəbiyyat İnstitutunda tarixi qələbəmiz qeyd olunub //Elm. - 2020. - 13 noyabr. - S. 5.

529. Əhmədli, Ü. Adıgözl Məmmədov: “Azərbaycan Dağlıq Qarabağda sülhü özü təmin edə bilər, heç bir sülhməramlı qüvvəyə ehtiyac yoxdur” /Ülvi Əhmədli //Bakı Xəbər. - 2020. - 4 noyabr. - S. 14.

530. Əhmədov, E. Şuşa - 28 illik həsrətə son /Elçin Əhmədov //Xalq qəzeti. - 2020. - 14 noyabr. - S. 7.

531. Əlinə və dilinə sahiblik edə bilməyənlər, fərağat durun!: [sosial şəbəkədə yazılanlar] //525-ci qəzet. - 2020. - 6 noyabr. - S. 9.

532. Ələkbərov, B. Şanlı Qələbəmiz tarixi ədalətin bərpasının təntənəsidir /Bəylər Ələkbərov //Respublika. - 2020. - 17 noyabr. - S. 5.

533. Əliqızı, Ş. Musa Qasımlı: İşğalçı ölkənin Azərbaycana vurduğu ziyanlara görə təminat ödəməsi vacibdir: İki sahil.TV-nin bugünkü müəhəbi Milli Məclisin deputatı, AMEA-nın müxbir üzvü Musa Qasımlıdır /Şəmsiyyə Əliqızı //İki sahil. - 2020. - 19 noyabr. - S. 15.

534. Əliyev, M. Azərbaycan Ordusu istənilən döyüş tapşırığını layiqincə yerinə yetirməyə qadirdir /Məhəmməd Əliyev //Hərbi and. - 2020. - 6 noyabr. - S. 17.

535. Əliyev, R. Vətən insanın varlıq meyarıdır /Rəfiq Əliyev //525-ci qəzet. - 2020. - 18 noyabr. - S. 14.

536. Əliyeva, İ. Tarixin alqışladığı qələbə /İradə Əliyeva //Azərbaycan. - 2020. - 14 noyabr. - S. 1; 5.

537. Əliyeva, İ. Türkiyə-Azərbaycan birliyi bölgəyə sülh və sabitlik gətirir: maraqlara deyil, dəyərlərə əsasla-

nan münasibət /İradə Əliyeva //Azərbaycan. - 2020. - 19 noyabr. - S. 1; 5.

538. Əliyeva, J. Zəfərlərin mübarək, Azərbaycan!: ötən həftə Ağdam, sonra Kəlbəcər... sırada Laçındır! /Jalə Əliyeva //525-ci qəzet. - 2020. - 28 noyabr. - S. 8.

539. Əliyeva, Y. Azərbaycan öz hərbi əməliyyatlarını beynəlxalq birlik tərəfindən tanınmış ərazisində keçirir: Dövlətimizin başçısı İlham Əliyev İtaliyanın "La Repubblica" qəzetinə müsahibəsində bir daha bu reallığı dünya ictimaiyyətinə çatdırdı ki, Azərbaycan öz ərazisində döyüşür, təcavüzkar deyil, başqa ölkələrə hücum etmir /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2020. - 5 noyabr. - S. 8.

540. Əliyeva, Y. Bizim yolumuz ədalət yoludur və beynəlxalq hüquq yoludur: Dövlətimizin başçısı İlham Əliyev Ağdam rayonunun işğaldan azad edilməsi müjdəsini xalqa çatdırarkən bu məqamı da xüsusi qeyd etmişdir ki, bizim qələbəmiz artıq Ermənistanda böyük problemlər yaratdı /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2020. - 24 noyabr. - S. 5.

541. Əliyeva, Y. Qalib Prezidentə xalqın ehtiramı: Dövlətimizin başçısı, Silahlı Qüvvələrin Ali Baş Komandanı İlham Əliyev və birinci xanım Mehriban Əliyevanın işğaldan azad edilmiş Füzuli və Cəbrayıl rayonlarına, o cümlədən Füzuli və Cəbrayıl şəhərlərinə səfərinin böyük izdihamla qarşılanması ölkəmizdə yaşanan xalq-iqtidar birliyinin göstəricisidir /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2020. - 18 noyabr. - S. 9.

542. Əlizadə, A. Yeni dövrə yeni təşəbbüslərlə /Akif Əlizadə //Azərbaycan. - 2020. - 13 noyabr. - S. 8.

543. Əziz, A. "Kəndimizə izin-dizin, sürünərək gedəcəyəm": Mahir Şükürov: "Bizə ev-eşik yox, torpaq lazımdır, o şəraiti, o Ağdamı yenə də quracağıq" /Aygün Əziz //Kaspi. - 2020. - 28 noyabr. - S. 8.

544. Fəxrəli, R. Vətən müharibəsi: düşüncələr: Azərbaycan Ordusunun zəfər yürüşü /Rəşid Fəxrəli //İki sahil. - 2020. - 25 noyabr. - S. 28.

545. Fərəcqızı, Z. Qələbəmiz əbədi qürurumuzdur /Zöhrə Fərəcqızı //Azərbaycan. - 2020. - 15 noyabr. - S. 7.

546. Fərəcova, M. Qələbənin mübarək, Azərbaycan!: Qarabağ Azərbaycandır! /Mehriban Fərəcova //Mövqe. - 2020. - 12 noyabr. - S. 13.

547. Filosoflar Vətən müharibəsində əldə olunan qələbəni qeyd ediblər //Elm. - 2020. - 13 noyabr. - S. 4.

548. Fransa Senatının qəbul etdiyi qətnamə beynəlxalq hüquqa ziddir və qəbulolunmazdır: Milli Məclisin deputatı Nəsim Məhəməliyevin www.yap.org.az saytına müsahibəsi //İki sahil. - 2020. - 28 noyabr. - S. 15.

549. General-polkovnik Tofiq Ağahüseynov: Bizim döyüşçülər böyük əsgərlər kimi tarixə düşəcəklər //Azərbaycan Veteranı. - 2020. - 18 noyabr. - S. 7.

550. Gəlirik, Kağan dağlar //Hərbi and. - 2020. - 20 noyabr. - S. 15.

551. Gənc alimlər Azərbaycan ordusunun şanlı qələbəsini qeyd ediblər //Elm. - 2020. - 20 noyabr. - S. 4.

552. Gərayzadə, L. Azərbaycan xalqı bu şanlı və möhtəşəm qələbəyə layiqdir /Leyla Gərayzadə //Xalq qəzeti. - 2020. - 15 noyabr. - S. 4.

553. Günəş şüaları ilə nurlanmış ağ evim...: 27 il sürən həsrət bitir: [Ağdam rayonunun işğaldan azad olunması haqqında] //Mədəniyyət. - 2020. - 20 noyabr. - S. 6.

554. Hacıyev, İ. Moskvadan qurtuluş umanlar /İnam Hacıyev //Səs. - 2020. - 26 noyabr. - S. 13.

555. Hacıyeva, G. 28 illik dinməyən göz yaşları /Gül-nar Hacıyeva //Elm. - 2020. - 27 noyabr. - S. 7.

556. Həşimov, F. Azərbaycanda yeni dövrün başlanğıcı /Firuz Həşimov //Hüriyyət. - 2020. - 10-11 noyabr. - S. 3.

557. Həbibbəyli, İ. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev "status-kvo"suz real Qarabağı qaytarır /İsa Həbibbəyli //Səs. - 2020. - 7 noyabr. - S. 8.

558. Həbibbəyli, İ. Qalib Ali Baş Komandanın böyük qələbəsi /İsa Həbibbəyli //525-ci qəzet. - 2020. - 11 noyabr. - S. 10.

559. Həbibbəyli, İ. Azərbaycan-Türkiyə birliyi: Türk dünyası üçün örnək /İsa Həbibbəyli //525-ci qəzet. - 2020. - 7 noyabr. - S. 7.

560. Hüseynli, İ. Qalib Sərkərdə: bu gün Qarabağda əsgərinə əmr verən Komandan İlham Əliyevdir! /İxtiyar Hüseynli //Azərbaycan. - 2020. - 19 noyabr. - S. 1; 5.

561. Hüseynli, T. Ürəyindən tikanlar çıxan Kəlbəcər /Türkan Hüseynli //525-ci qəzet. - 2020. - 24 noyabr. - S. 10.

562. Hüseynov, R. Qələbənin memarı: [Azərbaycan Respublikasının Ali Baş Komandanı İlham Əliyev haqqında] /Rafael Hüseynov //525-ci qəzet. - 2020. - 17 noyabr. - S. 6-7.

563. Hüseynov, R. Məkr maskaları ilə təkbətək döyüşlər /Rafael Hüseynov //525-ci qəzet. - 2020. - 14 noyabr. - S. 8-9.

564. Hüseynov, R. Onlarla həmişəlik qalacaq damğa /Rafael Hüseynov //525-ci qəzet. 2020. - 25 noyabr. - S. 6-7.

565. Hüseynov, R. Şuşa yolu /Rafael Hüseynov //525-ci qəzet. - 2020. - 21 noyabr. - S. 6-8.

566. Hüseynov, R. Üçqat əziz: [Azərbaycanın qədim şəhəri Şuşa haqqında] /Rafael Hüseynov //525-ci qəzet. - 2020. - 11 noyabr. - S. 6-8.

567. Hüseynov, R. Döyüşçülər "Bayrağım - varlığım, bəxtiarlığım!" deyir, Vətənim! /Rəşid Hüseynov //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 8 noyabr. - S. 1; 4-5.

568. Hüseynov, R. Ruhumuza qaytardın ruhumun şəhərini, Azərbaycan əsgəri!...: [Azərbaycanın qədim şəhəri Şuşa haqqında] /Rəşid Hüseynov //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 25 noyabr. - S. 6.

569. Hüseynova, X. İşğaldan azad edilən ərazilərin bərpası iqtisadiyyatımızı gücləndirəcək /Xatirə Hüseynova //Azərbaycan. - 2020. - 15 noyabr. - S. 9.

570. Hüseynova, İ. Alimlər "Böyük Qayıdış"a hazırlaşırlar /İradə Hüseynova //Azərbaycan. - 2020. - 14 noyabr. - S. 8.

571. Hüseynova, R. Fransanın cinayətkar keçmişi: Makron faşizmi dirçəldir /Rəfiqə Hüseynova //Səs. - 2020. - 24 noyabr. - S. 14.

572. Hüseynova, R. Bizim yumruğumuz bizim birliyi-mizdir!: İlham Əliyev: "Bu gün dünyada güc amili həlledici rol oynayır" /Rəfiqə Hüseynova //Səs. - 2020. - 28 noyabr. - S. 2.

573. İbrahimov, Z. Zəfərə təşnəlik: Azərbaycanı Qarabağ savaşında şanlı qalibiyyətə aparan formül: Xalq-Ali Baş Komandan-Ordu birliyi /Zaur İbrahimov //525-ci qəzet. - 2020. - 5 noyabr. - S. 10.

574. İdarəetmə Sistemləri İnstitutunda tarixi qələbəmizə həsr olunan iclas /Elm. - 2020. - 20 noyabr. - S. 5.

575. İlham Əliyev yalnız Azərbaycanı yox, həm də bütün regionu düşünür: [sosial şəbəkədə yazılanlar] //525-ci qəzet. - 2020. - 24 noyabr. - S. 7.

576. İndi artıq başqa Azərbaycan var: "Müsavatda başqan olmaq çox çətindir": [Müsavat Partiyasının başqanı Arif Hacı ilə müsahibə] //Cumhuriyyət. - 2020. - 26 noyabr. - S. 5.

577. İrəvandakı "müharibə partiyası"nın tək seçimi - məğlubiyyətə yiyə durmalı olacaq!: Ermənistanın hərbi-siyasi rəhbərliyi realılıqla barışmalı olacaq; israilli politoloq: "Azərbaycana Vətən savaşında kömək etmək İsrail üçün şərf məsələsidir..." //Yeni Müsavat. - 2020. - 7-10 noyabr. - S. 11.

578. İslamov, İ. Azərbaycanın böyük zəfər günü /İlkin İslamov //525-ci qəzet. - 2020. - 20 noyabr. - S. 7.

579. İsmayılbəyli, S. Azərbaycan siyasi-hərbi gedişləri ilə regionda yeni realılıq yaratdı: Sədaqət Vəliyeva: "Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev status-kvonu dəyişdi və bu gün münaqişənin həlli şərtlərini Azərbaycan diqtə edir": [Milli Məclisin deputatı Sədaqət Vəliyevanın fikirləri] /Süleyman İsmayılbəyli //Olaylar. - 2020. - 13-19 noyabr. - S. 18.

580. İsmayilli, T. Vətən savaşımız dostu da, düşməni də tanıtdı /Toğrul İsmayilli //525-ci qəzet. - 2020. - 18 noyabr. - S. 20.

581. İsmayılov, İ. Yurd həsrəti bitdi... O torpaqlara qayıtmaq müqəddəs arzumuz idi /İsa İsmayılov //Vətən səsi. - 2020. - 6 noyabr. - S. 3.

582. İsmayılov, R. Həyatın, quruculuğun qayıdacağı torpaqlar: İşğaldan azad edilmiş bütün rayon, şəhər, qəsəbə və kəndlərimiz tamamilə yenidən qurulacaq /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2020. - 28 noyabr. - S. 3.

583. İsmayılov, S. Azərbaycan qisası qiyamətə saxlamadı - Koçaryan-Sarqsyan ordusu məhv edildi /Sədrəddin İsmayılov //Səs. - 2020. - 28 noyabr. - S. 8.

584. İsmayılova, N. Doğma Qarabağımıza qayıdırıq! /Nərgiz İsmayılova //Xalq qəzeti. - 2020. - 15 noyabr. - S.5.

585. İşğaldan azad olunan Kəlbəcər rayonunun "Azersky" peykindən əldə edilmiş təsviri //Elm. - 2020. - 27 noyabr. - S. 8.

586. Kamal, R. Zəfər yürüşü /Rüstəm Kamal //Azərbaycan. - 2020. - 6 noyabr. - S. 1; 6.

587. Kamalqızı, R. ATƏT-in 30 illik fəaliyyətsizliyi /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2020. - 17 noyabr. - S. 6.

588. Kamalqızı, R. Haqqa, ədalətə gedən yolun Qalib Lideri: Prezident İlham Əliyev: "Biz qayıtmışıq, durmuşuq burda, öz doğma torpaqlarımızda, Cəbrayıl şəhərində" /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2020. - 20 noyabr. - S. 2-4.

589. Kamalqızı, R. Müstəqilliyimizin, suverenliyimizin qarantı Müzəffər Azərbaycan Ordusu son 17 ildə: Prezident İlham Əliyev: "Torpaqlarımızı 30 ilə yaxın işğal altında saxlayan düşmən döyüş meydanında Azərbaycan Ordusunun gücünü görür" /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2020. - 4 noyabr. - S. 8-9.

590. Kapitulyasiya "həbi" - Ermənistan təslimçi sülh naminə onu udmalı olacaq: kələklə gələn Paşinyan rejimi-

nin "kələklə" getməsinə az qalıb; Kreml "qulpsuz çamadanı" hər an yerə ata, işğalçı ordunun ardınca işğalçı dövlət də dağıla bilər – kritik gözlənti; rusiyalı ekspert: "Paşinyan devriləcək, Ermənistanın yeni lideri isə..." //Yeni Müsavat. - 2020. - 7-10 noyabr. - S. 8.

591. Kazımov, M. Təcavüzkarlığın sonu: iqtisadi böhran və siyasi iflas /Mirəli Kazımov //İqtisadiyyat. - 2020. - 26 noyabr-2 dekabr. - S. 5.

592. Kimyaçı alimlər zəfərimizdən danışblar //Elm. - 2020. - 13 noyabr. - S. 4.

593. Qafarlı, T. Kəlbəcərlilərin yurd həsrəti bitdi /Tahirə Qafarlı //Həftə içi. - 2020. - 26 noyabr-2 dekabr. - S. 8.

594. Qalib Ali Baş Komandanın böyük qələbəsi //Elm. - 2020. - 13 noyabr. - S. 3.

595. "Qarabağ Azərbaycandır və nida" ifadəsi artıq bizim qələbəmizin rəmzidir //Elm. - 2020. - 13 noyabr. - S. 1.

596. Qarabağ müharibəsində əldə olunan nəticələr Azərbaycanın qazandığı tarixi qələbədir //Elm. - 2020. - 13 noyabr. - S. 4.

597. Qarabağ müharibəsində niyə Azərbaycan qalib gəldi?: hərbi ekspertlər cavab verir //Ədalət. - 2020. - 14 noyabr. - S. 3.

598. Qarabağ uğrunda XXI əsrin müharibəsi – Prezident tək Ağdamda düşmənin beş müdafiə xəttinin döyüşsüz keçildiyini açıqladı: ...Müharibənin yeni sirləri açılacaq... //Bakı Xəbər. - 2020. - 25 noyabr. - S. 8-9.

599. Qarabağın mədəni və dini irsi ilə bağlı müsahibə yayımlanıb // Elm. - 2020. - 27 noyabr. - S. 7.

600. Qaraxanlı, L. Fransa deputatlarının ölkəmizə səfəri fransızların gözündəki "pərdəni" qaldıra biləcəkmi?: [AMEA-nın Fəlsəfə və Sosiologiya İnstitutunun aparıcı elmi işçisi, tarix üzrə fəlsəfə doktoru, siyasi şərhçi Faiq Ələkbərli ilə müsahibə] /Leyla Qaraxanlı //Mövqe. - 2020. - 17 noyabr. - S. 7.

601. Qarayeva, S. "Ağdam şəhərini Xankəndiyə, Şuşaya yaxınlaşdırmaq": professor Novruz Allahverdi doğma şəhəri Ağdamın bərpasına dair maraqlı təkliflər irəli sürüb /S. Qarayeva //525-ci qəzet. - 2020. - 18 noyabr. - S. 6.

602. Qarayeva, S. UNESCO-da "Qarabağ müzakirələri": Qarabağ iqtisadiyyatının gələcək inkişafı müzakirə olunub /S. Qarayeva //525-ci qəzet. - 2020. - 25 noyabr. - S. 8.

603. Qazıyeva, A. Azərbaycan əsgərinin 44 günü... /Arzu Qazıyeva //Olaylar. - 2020. - 27 noyabr-3 dekabr. - S. 4.

604. Qənizadə, Ç. Sülhməramlıların əsas vəzifəsi təhlükəsizliyi təmin etməkdir /Çingiz Qənizadə //Xalq qəzeti. - 2020. - 20 noyabr. - S. 7.

605. Qəribli, M. 44 günlük müharibədə Azərbaycan diasporunun iki mühüm istiqamətdə işi - Birinci vitse-prezidentin xüsusi vurğusu... /Məhəmmədli Qəribli //Bakı Xəbər. - 2020. - 12 noyabr. - S. 7.

606. Qəribli, M. Azərbaycan diasporunun xaricdə Ermənistanın təcavüzü əleyhinə dövlət və ictimai mənafeələrimizin ideoloji-təşkilati müdafiə istiqamətləri... /Məhəmmədli Qəribli //Bakı Xəbər. - 2020. - 7 noyabr. - S. 12.

607. Qəribli, M. Qarabağ müharibəsi səngərdən diplomatiya və informasiyaya keçdi - Prezidentin çağırışlarına uyğun diasporumuzun yeni vəzifələri... /Məhəmmədli Qəribli //Bakı Xəbər. - 2020. - 19 noyabr. - S. 10.

608. 44 günlük vətəndaş həmrəyliyi: önəmi: bu müddət ərzində vətəndaş cəmiyyəti əlindən yaxşı nələr var idisə, hamısına layiqincə əməl etdi //Hürriyyət. - 2020. - 24-25 noyabr. - S. 14.

609. Qismət, A. Azərbaycan Prezidenti xarici medianın gizli planını necə pozdu? /Azər Qismət //525-ci qəzet. - 2020. - 5 noyabr. - S. 7.

610. Qismətoğlu, F. Bir payız şəhəri: [Dağlıq Qarabağ haqqında] /Faiq Qismətoğlu //Ədalət. - 2020. - 3 noyabr. - S. 4.

611. Qismətoğlu, F. Böyük qələbə /Faiq Qismətoğlu //Ədalət. - 2020. - 11 noyabr. - S. 4.

612. Qismətoğlu, F. Füzulidən Şuşaya... /Faiq Qismətoğlu //Ədalət. - 2020. - 19 noyabr. - S. 4.

613. Qocayev, İ. "İlham Əliyevin ətrafında sıx birləşmək qardaşlıq borcumuzdur": Mahmudəli Çöhrəqanlı: "Həmsədrlər gözümüzün içinə baxa-baxa "otuz il daha gözləyin" deyirlər": [Günəy Azərbaycan Milli Oyanış Hərəkatının lideri, publisist, professor Mahmudəli Çöhrəqanlı ilə müsahibə] /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 3 noyabr. - S. 7.

614. Qocayev, İ. "Müharibəni udan tərəfin əli hər zaman güclü olur": Toğrul İsmayıl: "Rusiya Azərbaycanın haqlı olduğunu etiraf edir, eyni zamanda Ermənistanı hürkətməməyə çalışır" /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 24 noyabr. - S. 8.

615. Qocayev, İ. 44 günlük savaş: Azərbaycan vətəndaşlarının 30 ilə yaxın davam edən torpaq həsrətinə son qoyuldu /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 11 noyabr. - S. 11.

616. Qocayev, İ. Ermənistan möhtəşəm ordunun qarşısında diz çökdü: qələbəyə görə ilk növbədə şəhid ailələrinə, əsgərlərimizə borcluyuq /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 14 noyabr. - S. 11.

617. Qocayev, İ. Məsələ bitib, Minsk qrupu artıq "dəfn" olunub: Amma Fransa dinc durmur, Qarabağda atəşi yenidən alovlandırmaq istəyir /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 19 noyabr. - S. 11.

618. Qocayev, İ. Möhtəşəm qələbəyə az qalıb: Şuşanın qurtuluşu ilə düşmənin sonuncu müqaviməti qırılacaq /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 5 noyabr. - S. 11.

619. Qoşalı, Ə. Azərbaycan yeni reallıqlar yaratdı /Əkbər Qoşalı //Xalq qəzeti. - 2020. - 15 noyabr. - S. 3.

620. Quliyev, A. Anaların göz yaşı şalələri: [Azərbaycan ordusunun cəmi 44 gündə qazandığı misli görünmə-

miş uğurlar haqqında] /Asif Quliyev //Ədalət. - 2020. - 21 noyabr. - S. 6-7.

621.Quliyev, D. "Qarabağda yaşadığım hissləri heç cür unutmuram" /Dilqəm Quliyev //Olimpiya dünyası. - 2020. - 3-9 noyabr. - S. 7.

622.Quliyev, Ə. Tariximizin böyük dönüş nöqtəsi /Əbülfəz Quliyev //525-ci qəzet. - 2020. - 12 noyabr. - S. 11.

623.Qurbanlı, D. Ermənilərin Qarabağ ssenarisi: pərdəarxası məqamlar /Dəmir Qurbanlı //Azad Azərbaycan. - 2020. - 5 noyabr. - S. 3.

624.Qurbanov, R. Azərbaycanın və regionun yeni gerçəkliyini yaradan 44 gün /Rəqib Qurbanov //525-ci qəzet. - 2020. - 20 noyabr. - S. 6.

625.Qurbanov, S. Bəs deyirdiniz problemin hərbi yolla həlli yoxdur?! /Sadiq Qurbanov //İki sahil. - 2020. - 25 noyabr. - S. 17.

626.Liftiyeva, N. Rusiya sülhməramlıları Qarabağda: Ermənistan silahlı qüvvələrinin Dağlıq Qarabağdan çıxarılması ilə paralel olaraq regionda Rusiya Federasiyasının sülhməramlı kontingentinin yerləşdirilməsinə başlanılıb /Nərgiz Liftiyeva //Yeni Müsavat. - 2020. - 11 noyabr. - S.12.

627.Litvalı hərbi jurnalist Riçard Lapaitis: Bütün qəlbimlə Azərbaycanı qələbə münasibətilə təbrik edirəm!: [Müsahibimiz litvalı hərbi jurnalist, Xocalı soyqırımının şahidi, "Sonsuz dəhliz" filminin iştirakçısı Riçard Lapaitisdir] //Xalq qəzeti. - 2020. - 15 noyabr. - S. 5.

628.Mahmudov, R. Ali Baş Komandan İlham Əliyevin rəhbərliyi ilə Azərbaycan Ordusunun müzəffər yürüşü haqq-ədalətin tarixi təntənəsinə çevrildi /Rəşad Mahmudov //Xalq qəzeti. - 2020. - 14 noyabr. - S. 6.

629.Maliyev, E. Türkiyə Prezidentinin təriflədiyi şəhid kəşfiyyatçı...: [Zaqatalamn cəsur zabiti, baş leytenant – Valeh Vahid oğlu Bədəlov haqqında] /Elman Maliyev //Bakı Xəbər. - 2020. - 27 noyabr. - S. 14.

630.Mədətoğlu, Ə. 44 günlük müharibə: onun qəhrəmanı Sərkərdəməizdir: [Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyev haqqında] /Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2020. - 17 noyabr. - S. 2.

631.Mədətoğlu, Ə. Aşıb-daşan sevincimiz: onu bizə Ali Baş Komandanımız yaşadır /Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2020. - 28 noyabr. - S. 3.

632.Mədətoğlu, Ə. Ərazimizdə ikinci erməni dövləti olmayacaq: xalqın istəyini Ali Baş Komandanımız qətiyyətlə ortaya qoyub /Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2020. - 5 noyabr. - S. 2.

633.Mədətoğlu, Ə. Xalq-iqtidar birliyinin təntənəsi: biz onun canlı şahidiyik /Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2020. - 24 noyabr. - S. 2.

634.Məğlubiyyət havası Xankəndinə çatdı-qondarma "dqr" administrasiyası Ermənistanı yerləşdi, bəs sonra?: ordusu pərən-pərən və xaos içində olan quldurlar müharibəni İrəvandan necə idarə edəcəklər?: İndidən İrəvanda "qaçqın hökuməti" yaradıb, ağlaşma qursalar, kim onlara inanacaq; politoloq: "Ermənistanın bütün planları pozulub və döyüş meydanında çaşqın vəziyyət hökm sürür" //Yeni Müsavat. - 2020. - 6 noyabr. - S. 11.

635.Məhərrəmli, B. Sonsuz sevinc və qürur bəxş edən tarixi zəfər: [ikinci Qarabağ müharibəsi haqqında] /Baba Məhərrəmli //525-ci qəzet. - 2020. - 17 noyabr. - S. 11.

636.Məhərrəmli, B. Tarixi zəfər! /Baba Məhərrəmli //Elm. - 2020. - 20 noyabr. - S. 6.

637.Məhərrəmov, V. Yurdumuza, el-obamıza qayıdınq /Vahid Məhərrəmov //525-ci qəzet. - 2020. - 27 noyabr. - S. 12.

638.Məhərrəmov, V. Zəfərin mübarək, Azərbaycan əsgəri! /Vahid Məhərrəmov //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 13 noyabr. - S. 7.

639.Məhərrəmov, T. "Ordumuzun şücaətinə, xalqımızın birliyinə inanırıq": "İmkan verməməliyik ki, erməni

nilər öz cinayətlərini ört-basdır etsinlər” /Təranə Məhərrəmov /Kaspi. - 2020. - 7 noyabr. - S. 7.

640. Məmmədli, C. Qarabağ Azərbaycanın ayrılmaz tərkib hissəsidir /Cavid Məmmədli //Вышка. - 2020. - 20-26 noyabr. - S. 8-9.

641. Məmmədli, E. Türkiyənin Azərbaycanda nəinki sülhməramlısı, hərbi bazası olacaq - təhlil: Türkiyə ilə bundan sonra bütün sahələrdə daha sıx əməkdaşlıq, müttəfiqlik edəcəyik, zərurət duyularsa, Azərbaycana birbaşa Türkiyə bazası yerləşəcək... /Elşad Məmmədli //Yeni Müsavat. - 2020. - 13 noyabr. - S. 10.

642. Məmmədov, F. Azərbaycan ədliyyəsi xalqımızın şanlı Qələbəsi ilə qürur dolu günlər yaşayır: [22 Noyabr Ədliyyə İşçilərinin Peşə Bayramı Günüdür] /Fikrət Məmmədov //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 21 noyabr. - S. 4.

643. Məmmədov, H. Azərbaycan xalqının milli mənlisi, gücünü özünə qaytaran tarixi Zəfər: Ali Baş Komandan İlham Əliyev qurucu lider, müzəffər sərkərdə kimi adını əbədi olaraq tarixə həkk etdi /H. Məmmədov //Azərbaycan müəllimi. - 2020. - 27 noyabr. - S. 9.

644. Məmmədov, H. Tarixi ədalətin bərpası uğrunda haqq savaşı /Hüseyn Məmmədov //525-ci qəzet. - 2020. - 19 noyabr. - S. 6-7.

645. Məmmədov, S. Xalqımızın şanlı zəfər tarixinin növbəti salnaməsi /Səbuhi Məmmədov //Xalq qəzeti. - 2020. - 13 noyabr. - S. 5.

646. Mərdanov, M. Böyük zəfər tezliklə bizim olacaq /Misir Mərdanov //525-ci qəzet. - 2020. - 7 noyabr. - S. 14-15; 23.

647. Mərkəzi Elmi Kitabxana zəfər gününü qeyd edib //Elm. - 2020. - 13 noyabr. - S. 8.

648. Məsimovlu, İ. O gün Şuşa qəmgün deyildi, ay dığa!... /İbrahim Məsimovlu //Hərbi and. - 2020. - 27 noyabr. - S. 11.

649. Məşədiyeva, A. Yeni hərbi nəzəriyyənin banisi /Aynel Məşədiyeva //İki sahil. - 2020. - 20 noyabr. - S. 27.

650. Milli Məclis Prezident, Müzəffər Ali Baş Komandan İlham Əliyevə və Azərbaycan xalqına müraciət qəbul edib: [Dağlıq Qarabağ uğrunda gedən döyüşlərdə əldə olunmuş qələbə ilə əlaqədar] //Azərbaycan. - 2020. - 14 noyabr. - S. 1-2.

651. Milli Məclisdə Xocalının Quşçubaba kəndinin Baharlı, Xocavəndin Tsakuri kəndinin Hünərli adlandırılmasına dair məsələlərə baxılıb //Azərbaycan. - 2020. - 14 noyabr. - S. 3.

652. Mir Şahin. Ali Baş Komandanın ali görüşü: [1 sayılı Klinik Tibbi Mərkəzdə müalicə alan Vətən müharibəsində yaralanmış döyüşçülərlə görüş] /Mir Şahin //525-ci qəzet. - 2020. - 13 noyabr. - S. 5.

653. Mirayiq, A. Azad olunan rayonların işğal tarixləri silinməlidirmi - ilginc açıqlamalar: “Həm işğal tariximizi, həm də qələbə tariximizi bilməliyik” /Afaq Mirayiq //Yeni Müsavat. - 2020. - 24 noyabr. - S. 10.

654. Mirələmov, H. Ustad və Sərkərdə: Prezident İlham Əliyev Vətən savaşının ötən 40 günündə Azərbaycan tarixinin ən şərəfli salnaməsini yaratdı /Hüseynbala Mirələmov //Azərbaycan. - 2020. - 6 noyabr. - S. 1; 6.

655. Mirzə Cəlilin nəticəsi Polşa prezidentinə məktub yazdı: [Azərbaycanın böyük maarifçisi Cəlil Məmmədquluzadənin və Qarabağ xanı Pənahəli xanın nəslinin nümayəndəsi Həmidə xanım Cavanşirin nəticəsi, əslən həm pol-yak, həm də azərbaycanlı olan Martin Cavanşiri Polşa Prezidentinə Azərbaycanın ədalətli mübarizəsini dəstəkləməyə çağıran məktub ünvanlayıb] //525-ci qəzet. - 2020. - 17 noyabr. - S. 9.

656. Mirzəbəyli, İ. Yaraların sağalsın, Vətən, yaralıların da şəfa tapacaq! /İttifaq Mirzəbəyli //Xalq qəzeti. - 2020. - 13 noyabr. - S. 1-2.

657. Mirzəlizadə, R. "Mənim üçün dünyada Şuşadan gözəl yer yoxdur": Vasif Quliyev: "Şuşaya 30-40 il əvvəl necə gedirdimsə, indi də o cür gedəcəyəm, elə bil, bu şəhər heç vaxt işğal olunmayıb" /Rəhman Mirzəlizadə //525-ci qəzet. - 2020. - 13 noyabr. - S. 11.

658. Möhbəliyev, S. İlham Əliyevin müzəffər hərbi yürüşü /Səttar Möhbəliyev //Azərbaycan. - 2020. - 12 noyabr. - S. 5; Ülfət. - 2020. - 14 noyabr. - S. 3.

659. Mövlud Çavuşoğlu: "Sizin döyüş meydanındakı qələbələrinizlə fəxr edirik": Türkiyənin Xarici İşlər naziri növbəti dəfə Bakıya gəldi //525-ci qəzet. - 2020. - 3 noyabr. - S. 3.

660. Muğanlı, N. "Ruhlar şəhəri"nə çevrilmiş Qafqazın Xirosiması /Nurəddin Muğanlı //İki sahil. - 2020. - 28 noyabr. - S. 14.

661. Muğanlı, N. Qızıl payız Şuşaya bayram libası biçir... /Nurəddin Muğanlı //İki sahil. - 2020. - 6 noyabr. - S. 19.

662. Muxtarov, N. Qurucu və xilaskar sərkərdə: [Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyev haqqında] /Nəbi Muxtarov //Ədalət. - 2020. - 14 noyabr. - S. 5.

663. Muradlı, X. Zəfər salnaməsinin şanlı 44 günü /Xəyalə Muradlı //Azərbaycan. - 2020. - 14 noyabr. - S. 1; 5.

664. Musayeva, T. Bizim zəfər yürüşümüz /Tünzalə Musayeva //Elm. - 2020. - 27 noyabr. - S. 7.

665. Musayeva, Y. Müzəffər sərkərdənin Qarabağa qalibiyyət səfəri /Yasəmən Musayeva //Azərbaycan. - 2020. - 18 noyabr. - S. 12.

666. "Mümkün olan maksimum nəticə əldə etmişik": Qüdrət Həsənzadə: "Üzümü bir qrup vətəndaşımıza tutub deyirəm ki, fərqli fikir söyləmək konstitusional hüququnuz olsa da, Rusiyanı Azərbaycan xalqına düşmən kimi təqdim etməyi dayandırın": [Bütöv Azərbaycan Xalq Cəbhəsi Partiyasının sədri, millət vəkili Qüdrət Həsənzadə ilə müsahibə] //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 12-13 noyabr. - S. 5.

667. Mürvətqızı, S. Həqiqətə "fransız qalanlar"ın pasifistlik oynamaqlığı... /Sevinc Mürvətqızı //525-ci qəzet. - 2020. - 7 noyabr. - S. 8.

668. Müşfiq, Ş. Xalqın ruhuna məlhəm çıxışlar: [Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyev haqqında] /Şahanə Müşfiq //525-ci qəzet. - 2020. - 4 noyabr. - S. 7.

669. Müzəffər Ali Baş Komandanın rəhbərliyi ilə müasir tariximizə yeni şanlı səhifələr yazıldı //Elm. - 2020. - 20 noyabr. - S. 5.

670. Nadir, F. Qələbə ətirli yubiley /Firuzə Nadir //525-ci qəzet. - 2020. - 7 noyabr. - S. 16; 23.

671. Nasir, Ş. Zəfərə aparan yol və Böyük Qələbə /Şəfəq Nasir //Respublika. - 2020. - 13 noyabr. - S. 8.

672. Nəbibəyov, M. Bütün sevgilərin fəvqində duran Vətən, Yurd sevgisi /Murad Nəbibəyov //Ədalət. - 2020. - 28 noyabr. - S. 9.

673. Nəbiyev, Ə. Qarabağ Azərbaycandır! /Əfqan Nəbiyev //525-ci qəzet. - 2020. - 19 noyabr. - S. 7.

674. Nəcəfxanlı, Ə. Səndə vardır özgə lətafət, Şuşa! /Əli Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti. - 2020. - 15 noyabr. - S. 8.

675. Nəcəfov, Z. 44 günlük Qarabağ müharibəsinin nəticələri /Zəfər Nəcəfov //Hərbi and. - 2020. - 27 noyabr. - S. 16.

676. Nəcəfov, Z. Azərbaycan Ordusu Qarabağda altıncı nəsilə xas müharibə aparır /Zəfər Nəcəfov //Hərbi and. - 2020. - 6 noyabr. - S. 15.

677. Nəsirli, A. Ermənistan dövlətinin memarı Rusiyadır: Moskva indi də "sülhməramlı" şifətində ermənilərə dəstək verir /Akif Nəsirli //Paralel. 2020. - 12 noyabr. - S. 8.

678. Nizamiqızı, H. Baş rolda Əsgərdir... /Həmidə Nizamiqızı //Mədəniyyət. - 2020. - 4 noyabr. - S. 5.

679. Novruzov, K. "Azərbaycanın Qafqazın ən güclü, təsirli dövləti olduğunu hamı gördü": Abdulhamit Avşar: "Azərbaycan-Türkiyə həmrəyliyi zəiflətməyə çalışacaq-lar": [Türkiyənin TRT kanalının Özbəkistan təmsilçisi,

“Şərq” qəzetinin fəxri əməkdaşı dosent Abdulhamit Avşarın müsaibəsi] /Kənan Novruzov //Şərq. - 2020. - 12 noyabr. - S. 7.

680. Novruzov, K. “Makron bir neçə gündən sonra məktubuma cavab yazdı”: Azərbaycanlı professor: “Cavabı qane etmədi, ikinci məktubu da göndərməli oldum”: [Azərbaycan Dillər Universitetinin professoru Ülfət İbrahim ilə söhbət] /Kənan Novruzov //Şərq. - 2020. - 4 noyabr. - S. 6.

681. Novruzov, K. Kreml bölgədə təsirinin azalmasından narahatdır: Ukraynanın sabiq XİN başçısı: “Rusiya təsir gücünü saxlamaq niyyətindədir”: [Ukrayna baş nazirinin sabiq müavini, keçmiş xarici işlər naziri, politoloq Konstantin Qrişenkonun fikirləri] /Kənan Novruzov //Şərq. - 2020. - 11 noyabr. - S. 3.

682. Onlar tarix yazdılar...: [Vətən müharibəsində şəhid olan qəhrəmanlarımız haqqında] //Olaylar. - 2020. - 27 noyabr-3 dekabr. - S. 12.

683. Ordahallı, V. Dağlıq Qarabağ probleminə dair yalnız İlham Əliyevin hərbi və hərbi-siyasi həll variantı qalib gəldi...: ordumuzun gücü düşməni buna məcbur etdi /Vidadi Ordahallı //Bakı Xəbər. - 2020. - 11 noyabr. - S. 6.

684. Ordahallı, V. Son birhəftəlik atəşkəs dövrü Qarabağ probleminin yeni dəhşətli mahiyyət detallarını ortaya çıxarır...: bütün dünya 10 noyabr bəyanatını müzakirə edir /Vidadi Ordahallı //Bakı Xəbər. - 2020. - 18 noyabr. - S. 7.

685. Ordumuz dünyaya öz yenilməzliyini nümayiş etdirdi //Elm. - 2020. - 20 noyabr. - S. 5.

686. Orxan, R. Artilleriya cəngavəri, şərqşünas alim-döyüşçü Vüsal Hətəmov düşməyə qan uddurub /Rəhman Orxan //Вышка. - 2020. - 27 noyabr. - S. 9.

687. Paşayev, Q. Qisas qiyamətə qalmadı /Qəzənfər Paşayev //525-ci qəzet. - 2020. - 5 noyabr. - S. 7.

688. Paşayeva, Q. Azərbaycanın “dəmir yumruğu” Ermənistanı məğlubiyyətdən başqa yol qoymadı /Qənirə Paşayeva //Xalq qəzeti. - 2020. - 13 noyabr. - S. 8.

689. Paşayeva, Q. Bir ömür xatırlanacaq görüş: [Azərbaycan Prezidenti, Silahlı Qüvvələrin Müzəffər Ali Baş Komandanı İlham Əliyev və birinci xanım Mehriban Əliyevanın noyabrın 11-də Bakıdakı 1 saylı Kliniki Tibbi Mərkəzdə müalicə olunan hərbiçilərimizlə görüşü haqqında] /Qənirə Paşayeva //Xalq qəzeti. - 2020. - 15 noyabr. - S. 3.

690. Paşayeva, T. Hər şey Vətən üçün, hər şey cəbhə üçün! /Təranə Paşayeva //525-ci qəzet. - 2020. - 7 noyabr. - S. 9.

691. Paşinyana mesaj: Problemin həllinin açarı Moskvada, Parisdə, Cenevrədə yox Bakıdadır: [sosial şəbəkədə yazılanlar] //525-ci qəzet. - 2020. - 3 noyabr. - S. 13.

692. Pənahəli xanın nəslindən olan Martin Cavanşiri Polşa Prezidentini Azərbaycanın ədalətli mübarizəsini dəstəkləməyə çağırıb //Xalq qəzeti. - 2020. - 14 noyabr. - S. 6.

693. Pənahqızı, A. Haqq səsimiz oldular: türk mediası ilk gündən ön cəbhədədir /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - 3 noyabr. - S. 11.

694. Pənahqızı, A. İnformasiya savaşının yeni mərhələsi başlayıb /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - 20 noyabr. - S. 11.

695. Pənahqızı, A. Prezident informasiya cəbhəsində tək döyüşür: “İlham Əliyevin beynəlxalq medialara verdiyi müsahibələrin ən önəmli tərəfi erməni yalanlarını ifşa etməkdir” /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - 6 noyabr. - S. 11.

696. Pənahqızı, A. Yalan ayaq tutar, amma yeriməz...: Semyon Peqov jurnalistikanın bütün prinsiplərini pozub /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - 25 noyabr. - S. 11.

697. Pərvanə. Xarici media erməni faşizminin hədəfində /Pərvanə //525-ci qəzet. - 2020. - 3 noyabr. - S. 5.

698. Prezident İlham Əliyev: Biz qəhrəman əsgər və zabitlərimizin hesabına qələbə qazanmışıq //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 25 noyabr. - S. 4-5.

699. Prezident İlham Əliyev: Bu qələbəni qazanan bizim texniki vasitələr yox, əsgər və zabitlərimizdir //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 25 noyabr. - S. 4-5.

700. Prezident İlham Əliyev: “Kəlbəcər bizimdir!” //Elm. - 2020. - 27 noyabr. - S.1.

701. Prezidentə yazırlar: Qazandığınız hərbi-siyasi uğurlarla qürur duyuruq! //Səs. - 2020. - 21 noyabr. - S. 8-9.

702. Prezidentə yazırlar: Siz Qarabağımızı Azərbaycana qaytardınız! //Səs. - 2020. - 17 noyabr. - S. 8-9.

703. Rəhimov, N. Evimizə qayıdıraq!: Kəlbəcərimizdə gələcək nəsillərin təlim-təربiyəsi ilə məşğul olacağıq /Niyazi Rəhimov //Azərbaycan müəllimi. - 2020. - 27 noyabr. - S. 10.

704. Rəhimov, N. Əziz Şuşa, biz qayıtmışıq!: Şuşalı müəllimlər doğma yurdda keçəcəkləri ilk dərsi səbirsizliklə gözləyirlər /Niyazi Rəhimov //Azərbaycan müəllimi. - 2020. - 13 noyabr. - S. 13.

705. Rəhman. Hadrutdakı yüksəklikdə dalğalanan Azərbaycan bayrağı: leytenant Rəqif Xanişov: “Baş leytenant Səid Rəşidzadə o bayrağı yüksəkliyə sancanda düşməni snayperi tərəfindən vuruldu” /Rəhman //525-ci qəzet. - 2020. - 25 noyabr. - S. 15.

706. Rəşid, Ə. Hədəf olan yurdlarımız: 2 gündə 675 mərmə düşən Məhrizli kəndindən reportaj: [Ağdamın bombardman olan Məhrizli kəndi haqqında] /Əntiqə Rəşid //Ədalət. - 2020. - 17 noyabr. - S. 3.

707. Rəşidzadə, L. Alternativin alternativini yoxdur: [İkinci Qarabağ müharibəsi haqqında] /Loğman Rəşidzadə //525-ci qəzet. - 2020. - 18 noyabr. - S. 8-9.

708. Rusiya eksperti: Azərbaycan 30 illik milli faciəyə son qoydu: [Rusiyanın nüfuzlu hərbi eksperti, “Milli Müdafiə” jurnalının baş redaktoru İqor Korotçenkonun Pravda.Ru İnternet nəşrinin baş redaktoru İlna Novikovaya müsahibəsi] //Səs. - 2020. - 17 noyabr. - S. 12.

709. Rüstəmov, A. Diqqət: Feyk xəbərlər... /Akif Rüstəmov //525-ci qəzet. - 2020. - 19 noyabr. - S. 11.

710. Rza, Z. Senatın 145 nömrəli qətnaməsi Fransa'nın tarixində qara ləkədir /Zahid Rza //İki sahil. - 2020. - 28 noyabr. - S. 18.

711. Rzalı, N. Bu savaş düşüncədə, davranışda, beyinlərdə yeni bir mühit yaratdı: Qulu Məhərrəmli: “Sentyabrın 27-dən başlanan hadisələr Prezident İlham Əliyevin təmsalında bizə müharibə şəraitində dövlət başçısının rolu, davranışı necə olmalıdırsa, onu göstərdi” /Nadir Rzalı //525-ci qəzet. - 2020. - 4 noyabr. - S. 17.

712. Rzayev, T. Azərbaycan Ordusunun möhtəşəm qələbəsi /Tahir Rzayev //Azərbaycan. - 2020. - 15 noyabr. - S. 6.

713. Rzayeva, M. Azərbaycan əsgəri Naxçıvana da yol açır: “Mehridən Naxçıvana dəhliz verilməsi məsələsi böyük və həyatı əhəmiyyət daşıyır” /Mələhət Rzayeva //Şərq. - 2020. - 13 noyabr. - S. 11.

714. Sadıqov, B. Həsərin sonu varmı: bu həsərə Ali Baş Komandan İlham Əliyev son qoydu /Bəxtiyar Sadıqov //Azərbaycan. - 2020. - 21 noyabr. - S. 1; 5.

715. Sadıqov, H. Vətən müharibəsindəki zəfərlər haqqında düşüncələr /Həsənbalı Sadıqov //Azərbaycan. - 2020. - 13 noyabr. - S. 8.

716. Salmanlı, R. Zəfərin mübarək, Azərbaycan! /Rəhman Salmanlı, A. Əliyev //Azərbaycan. - 2020. - 15 noyabr. - S. 8.

717. Səriyeva, İ. Son 200 illik Azərbaycanın tarixində ərazi itirilməyən və torpaq qaytarılan yeganə dövr – İlham Əliyevin hakimiyyət illəri... /İradə Səriyeva //Bakı Xəbər. - 2020. - 3 noyabr. - S. 6.

718. Səfərli, A. Şəhidliyin Mahir Quliyev səhifəsi /Aynur Səfərli //Vedibasar. - 2020. - 2-30 noyabr. - S. 10-11.

719. Səxavətqızı, M. Qəhrəman atanın qəhrəman oğlu /Manya Səxavətqızı //İki sahil. - 2020. - 28 noyabr. - S. 11.

720. Səmədova, C. Şeytanın toy etdiyi şəhərdə ona elə toy tutuldu ki...: [Azərbaycanın qədim şəhəri Şuşa haqqında] /Cəmilə Səmədova //Mədəniyyət. - 2020. - 11 noyabr. - S. 7.

721. Sərdarov, M. Xalqın və Ordunun gücünə arxalanan Prezident şanlı Qələbənin təminatçısıdır /Məmmədağa Sərdarov //Вышка. - 2020. - 13-19 noyabr. - S. 7.

722. Sultan, M. Tarixi ədalətdən doğan zəfər və səadət günəşi /Mehriban Sultan //İki sahil. - 2020. - 26 noyabr. - S. 18-19.

723. Şahin, Ş. Qarabağ da bizim qədər həsrətlidir: [şair-publisist, "Ədalət" qəzetinin baş redaktorunun birinci müavini Əbülfət Mədətoğlu haqqında] /Şahnaz Şahin //525-ci qəzet. - 2020. - 5 noyabr. - S. 15.

724. Şamil Ayrım: "Erməni problemini kökündən həll edəcəyik" //İki sahil. - 2020. - 5 noyabr. - S. 30.

725. Şəhid ailələri və müharibə əlilləri üçün yeni sosial dəstək tədbirləri hazırlanır //525-ci qəzet. - 2020. - 13 noyabr. - S. 6.

726. Şərqişünas alim ərəb dünyasına Azərbaycanın şanlı zəfəri barədə məlumat verib //Elm. - 2020. - 13 noyabr. - S. 8.

727. Şıxəmirli, S. "Bu böyük zəfərə heç kim kölgə salmamalıdır": Kaya Tuncer Çağlayan: "Gələcək üçün ayıq olmaq lazım olduğunu Azərbaycan və Türkiyə çox yaxşı bilir": ["Atatürkün Əsasları və İnqilab Tarixi Araşdırma Mərkəzi"-nin müdiri, professor, doktor Kaya Tuncer Çağlayan ilə müsahibə] /Sona Şıxəmirli //Şərq. - 2020. - 18 noyabr. - S. 7.

728. Şirinova, A. Dünyaya "demokratiya" dərsi keçən dövlətlər, niyə susursunuz? /Arzu Şirinova //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 3-4 noyabr. - S. 6.

729. Şuşa döyüşləri tarixə yazılacaq: [sosial şəbəkədə yazılanlar] //525-ci qəzet. - 2020. - 27 noyabr. - S. 7.

730. Şuşa günü...: qaldır başını, qərənfil, zəfər bizindir! //Şərq. - 2020. - 11 noyabr. - S. 9-10.

731. Şükürova, Ə. Azərbaycan gəncliyi tarixi anlara şahidlik edir /Əfsanə Şükürova //525-ci qəzet. - 2020. - 6 noyabr. - S. 7.

732. Tağıbəyli, V. Qarabağ müharibəsində Azərbaycan dəstək verən və verməyən ölkələr /Vüsal Tağıbəyli //Həftə içi. - 2020. - 19-25 noyabr. - S. 7.

733. Təhirov, K. Haqq savaşında tam qələbəmiz uzaqda deyil /Kərim Təhirov //525-ci qəzet. - 2020. - 3 noyabr. - S. 11.

734. Tarixi Qələbədə təhsilin rolu: Emin Əmrullayev: "Azad olunan ərazilərimizdə ən müasir məktəblər tikiləcək" //Azərbaycan müəllimi. - 2020. - 20 noyabr. - S. 6.

735. Təmirov, H. 1988-ci ilin noyabrından 2020-ci ilin noyabrına... /Hafiz Təmirov //Türküstan qəzeti. - 2020. - 24 noyabr-7 dekabr. - S. 17.

736. Turan, A. Şəhid bacısından əkiz qardaşına ürək dağlayan sözlər: "Axı, mən bu dünyaya tək gəlməmişdim..." /Aynur Turan //Türküstan qəzeti. - 2020. - 24 noyabr-7 dekabr. - S. 16.

737. Vahidov, F. Tarixi terrorizmi və saxtakarlığı bağışlamır /Fəzil Vahidov //Azərbaycan. - 2020. - 17 noyabr. - S. 8.

738. Vətəndaş cəmiyyətinin birliyi dövlətin bütünlüyü deməkdir //Hürriyyət. - 2020. - 7-9 noyabr. - S. 10.

739. Vüsal. Yolumuzu gözləyən xan şəhəri - Xankəndi /Vüsal //Həftə içi. - 2020. - 26 noyabr-2 dekabr. - S. 11.

740. Yeni Azərbaycan Partiyası Prezident, Müzəffər Ali Baş Komandan İlham Əliyevə müraciət edib: [Doğma Qarabağın azad edilməsi uğrunda Vətən müharibəsinin möhtəşəm qələbə ilə başa çatması ilə əlaqədar müraciət] //Xalq qəzeti. - 2020. - 14 noyabr. - S. 3.

741. Yurdoğlu, E. Ümummilli Qəhrəmanımızla fəxr edirik!: [Azərbaycan Respublikasının Ali Baş Komandanı İlham Əliyev haqqında] /Elxan Yurdoğlu //525-ci qəzet. - 2020. - 12 noyabr. - S. 11.

742. Yusifli, V. Poeziya susmur... Vətən əsgərdən başlayır: (tənqidçinin publisistik düşüncələri) /Vaqif Yusifli //Ədalət. - 2020. - 14 noyabr. - S. 15.

743. Zaman, E. Kəlbəcər də güllə atılmadan işğaldan azad edildi: Bu, Ali Baş Komandanın 44 günlük döyüşlər-dəki uğurlarının geosiyasi davamıdır /Elçin Zaman //İki sahil. - 2020. - 26 noyabr. - S. 22.

744. Zaman, E. Qarabağın zəngin təbii sərvətləri ölkə-mizin iqtisadi yüksəlişinə xidmət edəcək: Azərbaycanın sərvətlərini talan edən xarici şirkət rəhbərləri də cəzalarını alacaqlar /Elçin Zaman //İki sahil. - 2020. - 4 noyabr. - S.22.

745. Zamanov, A. Münaqişədən müharibəyə gedən yol /Asəf Zamanov, R. Əliyev //Azərbaycan müəllimi. - 2020. - 6 noyabr. - S. 13.

746. Ziyalı və yaradıcı insanların Qələbə sevinci, zəfər təəssüratı: Azərbaycanın gücünü bütün dünya gördü //Mə-dəniyyət. - 2020. - 13 noyabr. - S. 5.

747. Zülfüqaroğlu, Ə. Azərbaycanın qazandığı tarixi-strateji qələbənin miqyası böyükdür: Hikmət Babaoğlu: “Bunu dərk etmək üçün zamana ehtiyac var” /Əli Zülfü-qaroğlu //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 14-16 noyabr. - S. 9.

748. Zülfüqaroğlu, Ə. Qələbənin qazanılmasında və-təndaş cəmiyyətinin də rolu oldu: Xanoğlu Əhmədov: “QHT-lər 44 günlük müharibədə səfərbər oldular”; Fuad Hüseynzadə: “QHT-lər də vətəndaş mövqeyi sərgiləyərək fəal şəkildə iş apardılar” /Əli Zülfüqaroğlu //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 24-25 noyabr. - S. 9.

Rus dilində

749. Азербайджанская армия освободила от оккупации еще несколько сел Джебраильского, Занги-ланского и Губадлинского районов: [об этом сообщил Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев в своем Twitter аккаунте. 2 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 3 ноября. - С. 1.

750. Аксенов, П. Война будущего: как конфликт в Карабахе повлияет на развитие военных беспилотников /Павел Аксенов //Наука. - 2020. - 27 ноября. - С.11.

751. Алиева, Г. Конец культурному геноциду: попытки арменизации албанского монастыря в Кяльбаджаре не увенчались успехом /Галия Алиева //Наука. - 2020. - 27 ноября. - С. 12.

752. Байназаров, Э. Ребро Агдама: Азербайджан готовится войти в переданные ему районы /Эльнар Байназаров //Известия. - 2020. - 20 ноября. - С. 3.

753. Байназаров, Э. Часть Шуши: как изменит ход войны в Карабахе потеря города /Эльнар Байназаров, А. Лавров //Известия. - 2020. - 9 ноября. - С. 3.

754. Забродин, А. Бунт неосмысленный: как Ереван переживает окончание войны в Карабахе /Алексей Забродин //Известия. - 2020. - 12 ноября. - С. 1-2.

755. Заявление Президента Азербайджанской Республики, премьер-министра Республики Армения, Президента Российской Федерации: [10 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 1.

756. Интервью Президента Ильхама Алиева немецкому телеканалу ARD: [28 октября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 3 ноября. - С. 1; 3.

757. Каландадзе, И. В грузинской газете опубликована статья о наемниках, направляющихся в Карабах /Иранда Каландадзе //Вышка. - 2020. - 6-12 ноября. - С.2.

758. Кязимова, С. Учмуаззин- читающие Коран: слово «Арцах» также имеет тюркское происхождение /Самира Кязимова //Наука. - 2020. - 27 ноября. - С. 12.

759. Лавров, А. Центр мира: в Карабахе сформирована структура миротворческих сил России /Антон Лавров, А. Рамм //Известия. - 2020. - 19 ноября. - С.2-3.

760.Лежнева, Л. "Вызовы, которые сегодня перед нами стоят, требуют координации усилий": председатель Совета Федерации Валентина Матвиенко - об отношениях с США, ситуации в Нагорном Карабахе и карантине в РФ /Любовь Лежнева, Т. Байкова //Известия. - 2020. - 25 ноября. - С. 1; 3.

761.Мехрибан Алиева: "Восстановлена территориальная целостность Азербайджанской Республики!": [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева поделилась публикацией на своей официальной странице в Instagram по случаю исторической победы. 10 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 10.

762.Мехрибан Алиева: Мы вернули нашу Шушу! Поздравляю всех с этим знаменательным историческим событием!: [Первый вице-президент Мехрибан Алиева на своей официальной странице в Instagram поделилась публикацией в связи с исторической победой. 8 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 10.

763.Мехрибан Алиева: Наши сердца всегда будут полны гордости за наш флаг и за нашу Родину!: [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева по случаю Дня государственного флага поделилась публикацией на своей официальной странице в Instagram. 9 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 7.

764.Министерство экологии и природных ресурсов обратилось к международным организациям с призывом осудить экологический террор, осуществляемый Арменией //Вышка. - 2020. - 13-19 ноября. - С. 5.

765.Обращение Президента Азербайджана Ильхама Алиева к народу: [10 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 1-3.

766.Первый вице-президент Мехрибан Алиева поздравила наш народ с освобождением Агдама от оккупации: [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева на своей официальной странице в Instagram поделилась публикацией в связи освобождением Агдамского района. 20 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 21 ноября. - С. 1.

767.Первый вице-президент Мехрибан Алиева поздравила наш народ с освобождением Кяльбаджарского района от оккупации: [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева на своей странице в Instagram поделилась публикацией в связи с освобождением Кяльбаджарского района от оккупации. 25 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 26 ноября. - С. 1.

768.Портякова, Н. Меры мира: [о соглашении по Карабаху] /Наталия Портякова, М. Васильева //Известия. - 2020. - 11 ноября. - С. 1; 3.

769.Президент Азербайджана Ильхам Алиев и первая леди Мехрибан Алиева посетили Аллею почетного захоронения и Шехидляр хиябаны: Глава государства, Победоносный Верховный главнокомандующий обратился на Шехидляр хиябаны к азербайджанскому народу: Обращение Президента Азербайджана, Победоносного Верховного главнокомандующего Ильхама Алиева к народу: [8 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 4-5.

770.Президент Азербайджана Ильхам Алиев и Президент России Владимир Путин встретились в формате видеоконференции: [10 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 2-3.

771.Президент Азербайджана Ильхам Алиев обратился к народу: обращение Президента Ильхама Алиева: [обращение в связи с освобождением от ок-

купации Агдамского района. 20 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 21 ноября. - С. 1-2.

772.Президент Азербайджана Ильхам Алиев обратился к народу: обращение Президента Ильхама Алиева: [обращение в связи с освобождением от оккупации Кяльбаджарского района. 25 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 26 ноября. - С. 1-2.

773.Президент Ильхам Алиев дал интервью испанскому информационному агентству EFE: [4 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 6 ноября. - С. 1-2.

774.Президент Ильхам Алиев дал интервью итальянской газете "La Repubblica": [2 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 5 ноября. - С. 1-2.

775.Президент Ильхам Алиев дал интервью телеканалу BBC News: [6 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 8-9.

776.Президент Ильхам Алиев и первая леди Мехрибан Алиева встретились с военнослужащими, проходящими лечение в Клиническом медицинском центре номер 1: выступление Президента Ильхама Алиева: [1 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 12 ноября. - С. 1-3.

777.Президент Ильхам Алиев и первая леди Мехрибан Алиева побывали в освобожденных от оккупации Физулинском Джебраильском районах, в том числе в городах Физули и Джебраил: [16 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 17 ноября. - С.1; 18 ноября. - С. 1-4.

778.Президент Ильхам Алиев и первая леди Мехрибан Алиева побывали в освобожденном от оккупации городе Агдам: [23 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 24 ноября. - С. 1.

779.Президент Ильхам Алиев и первая леди Мехрибан Алиева побывали в освобожденном от окку-

пации городе Агдам: выступление Президента Ильхама Алиева: [23 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 25 ноября. - С. 1-3.

780.Президент Ильхам Алиев принял министров иностранных дел и национальной обороны Турции: [Мевлют Чавушоглу, Хулуси Акар. 8 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 6.

781.Президент Ильхам Алиев: "Азербайджанская армия освободила от оккупации еще 7 сел Джебраильского, Зангиланского и Губадлинского районов Азербайджана": [об этом Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев сообщил в своем Twitter аккаунте. 4 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 5 ноября. - С. 1.

782.Президент Ильхам Алиев: Победоносная Азербайджанская армия освободила от оккупации еще 16 сел: [об этом сообщил Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев в своем Twitter аккаунте. 7 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 6.

783.Президент Ильхам Алиев: Победоносная Азербайджанская армия освободила от оккупации еще 23 села: [об этом сообщил Президент Азербайджанской Республики, Верховный главнокомандующий-победоносец Ильхам Алиев в своем Twitter аккаунте. 9 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 6.

784.Президент Ильхам Алиев: Победоносная Азербайджанская армия освободила от оккупации еще 48 сел, 1 поселок и 8 стратегических высот: [об этом написал Президент Азербайджанской Республики, Верховный главнокомандующий-победоносец Ильхам Алиев в своем Twitter аккаунте. 9 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 6.

785.Сообщение пресс-службы Президента: [Победоносный Верховный главнокомандующий, Пре-

зидент Ильхам Алиев позвонил командиру объединения, генерал-лейтенанту Хикмету Мирзоеву и поздравил с освобождением города Шуша. 8 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С.7.

786.Сообщение пресс-службы Президента: [состоялся телефонный разговор между Президентом Азербайджанской Республики Ильхамом Алиевым и Президентом Российской Федерации Владимиром Путиным, в ходе разговора были обсуждены вопросы, связанные с армяно-азербайджанским Нагорно-Карабахским конфликтом и путями его урегулирования, ситуация в зоне боевых действий. 2 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 4 ноября. - С. 1.

787.Сообщение пресс-службы Президента: [состоялся телефонный разговор между Президентом Азербайджанской Республики Ильхамом Алиевым и Президентом Турецкой Республики Реджепом Тайипом Эрдоганом, в ходе разговора Главы государств поздравили друг друга с блестящей победой Азербайджана в Карабахской войне. 10 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 ноября. - С. 6.

788.Сообщение Пресс-службы Президента: [состоялся телефонный разговор между Президентом Азербайджанской Республики Ильхамом Алиевым и Президентом Российской Федерации Владимиром Путиным, во время телефонного разговора были обсуждены вопросы, связанные с выполнением пунктов Совместного заявления Президента Азербайджанской Республики, Президента Российской Федерации и премьер-министра Армении от 10 ноября. 24 ноября 2020 г.] //Бакинский рабочий. 2020. - 25 ноября. С. 1.

789.Хикмет Гаджиев: "Для оценки преступлений Армении должен быть организован военный трибунал" //Вышка. - 2020. - 13-19 ноября. - С. 11.

Декabr - 2020

Azərbaycan dilində

790. Abbasov, F G. Xilaskar liderin Zəfər təntənəsi /Fazil Güney Abbasov //Xalq qəzeti. - 2020. - 10 dekabr. - S. 6.

791. Abdullayev, M. 2020-ci il Azərbaycanın tarixində Zəfər ili kimi qalacaq: Prezident İlham Əliyev: Milli dövlətçilik tariximizdə və xalqımızın yaddaşında əbədi yaşayacaq şanlı Zəfər xalq-iqtidar birliyi, ordumuzun yüksək peşəkarlığı və gərgin siyasi-diplomatik fəaliyyət sayəsində əldə edilmişdir /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 31 dekabr. - S. 2.

792. Abdullayev, M. Azərbaycanın şanlı qələbə qazanaraq öz ərazi bütövlüyünü tam təmin etməsi çoxəsrlik dövlətçilik tariximizin ən parlaq zəfəridir: Prezident İlham Əliyev: Biz birlik nümayiş etdirmişik, əzmkarlıq nümayiş etdirmişik. qəhrəmanlıq nümayiş etdirmişik və bunun nəticəsində dəmir yumruqla düşmənin başını əzib öz doğma torpaqlarımızı azad etmişik /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 30 dekabr. - S. 2.

793. Ağashəqizi, Y. "YAŞAT" Fondu: Dövlətimizin humanizm prinsiplərinə sadıqlılığının əyani təzahürü: "YAŞAT" Fondu sadəcə, həssas qrupdan olan ailələrin sosial problemlərinin həll edilməsinə deyil, həm də cəmiyyətimizdə yardımlaşma, humanizm, fədakarlıq, ruhunun möhkəmlənməsinə töhfə verəcək körpü rolunu oynayacaq /Yaquət Ağashəqizi //İki sahil. - 2020. - 10 dekabr. - S. 10.

794. Ağashəqizi, Y. Müzəffər Azərbaycanın Zəfər paradı: Hərb tariximizin qəhrəmanlıq salnaməsi: bu parad Azərbaycan dövlətinin müdafiə imkanlarını və ordumuzun döyüş gücünü, əzmini dünya miqyasında nümayiş etdirən, düşməne həddini göstərən siyasi ultimatum idi /Yaquət Ağashəqizi //İki sahil. - 2020. - 16 dekabr. - S. 11.

795. Ağayev, A. Ölümü gözə alan igidlərimiz /Akif Ağayev //Azad Azərbaycan. - 2020. - 3 dekabr. - S. 7.

796. Akademik İsa Həbibbəyli Türkiyənin "Yeni şəfak" qəzetinə müsahibə verib //Elm. - 2020. - 4 dekabr. - S.2.

797. Albəndov, V. Davamlı inkişafın və güclü dövlətçiliyin təminatçısı: [Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev haqqında] /Vəli Albəndov //Respublika. - 2020. - 20 dekabr. - S. 5.

798. Alxashı, A. Qazi və şəhid haqqında ballada və ya Babəklə baş tutmayan müsahibə: [44 günlük müharibənin 44 yaşlı qəhrəmanı Rahim Calalov haqqında] /Aytəkin Alxashı //İki sahil. - 2020. - 5 dekabr. - S. 20.

799. Alioğlu, S. Əbədiyyətə Şuşada qovuşdu: [şəhid Tural Xudiyev haqqında] /Salman Alioğlu //Respublika. - 2020. - 26 dekabr. - S. 6.

800. Ali Baş Komandan İlham Əliyev tariximizə Qarabağın xilaskarı kimi daxil oldu: [AMEA Tarix İnstitutunun direktoru, akademik Yaqub Mahmudovun "Xalq qəzeti"nə müsahibəsi] //Xalq qəzeti. - 2020. - 24 dekabr. - S.9-10.

801. Alim. Döyüş meydanında qələbə ölkəmiz üçün yeni dövr açır: Şahin Seyidzadə: "Bu dövr inkişaf, təhlükəsizlik, tərəqqi dövrü olacaq" /Alim //Olaylar. - 2020. - 4-10 dekabr. - S. 6.

802. Amaşov, Ə. Zəfərimizin informasiya təminatı /Əflatun Amaşov //525-ci qəzet. - 2020. - 11 dekabr. - S. 6.

803. Asımqızı, A. "Onun gözü şəhidlik zirvəsində idi": deyirmiş ki, o vaxt müəllim mənə tarixdən "iki" yazırdı, amma mən indi tarix yazıram: [Vətən müharibəsində şəhid olan baş kəşfiyyatçı Cəfərzadə İsrayıl Namiq oğlu haqqında] /Aygün Asımqızı //Kaspi. - 2020. - 26 dekabr. - S. 8.

804. Aslan, Q. Baş leytenant əsgərlərimizin düşünən beyni idi: [şəhid İlkin Məmmədzadə haqqında] /Qədir Aslan //Respublika. - 2020. - 29 dekabr. - S. 6.

805. Avropa simasını radikal millətçilik və faşizm yönünə dəyişir //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 10-11 dekabr. - S.4.

806. Aydınəmir, A. Şəhid Aqilim mənim /Aybəniz Aydınəmir //Ədalət. - 2020. - 5 dekabr. - S. 21.

807. Aydınəoğlu, T. Dövlət qaliblərin xidmətini yüksək qiymətləndirir: Xalqımız isə igid övladlarının qeyrəti və tarixi hünəri ilə öyünür /Tahir Aydınəoğlu //Xalq qəzeti. - 2020. - 29 dekabr. - S. 6.

808. Aydınəoğlu, T. Qalib Azərbaycan Ordusu müstəqil dövlətimizin dayağıdır /Tahir Aydınəoğlu //Xalq qəzeti. - 2020. - 11 dekabr. - S. 12.

809. Aynurə. Vətən müharibəsində 2783 hərbi qulluqçumuz həlak olub: 100 nəfərdən artıq hərbi qulluqçumuz isə itkin düşmüş hesab olunur /Aynurə //Şərq. - 2020. - 4 dekabr. - S. 3.

810. Azadi, S. Dövlətimizin zəfər və şərəf tarixini yazan sərkərdə: tarixi ədaləti bərpa edən Ali Baş Komandan İlham Əliyev qurucu lider, müzəffər rəhbər və xalqımızın ən böyük arzularını gerçəkləşdirən şəxsiyyət kimi adını əbədi olaraq tarixə həkk etdi /Sevinc Azadi //İki sahil. - 2020. - 29 dekabr. - S. 9.

811. Azadlıq meydanında Vətən müharibəsində Qələbəyə həsr olunmuş Zəfər paradı keçirilib //Elm. - 2020. - 11 dekabr. - S.1.

812. Azər. Ermənilər faşist əlaltısı Njdenin abidəsini götürəcəklər?: Yerevan Kremlin könlünü almaq üçün bu addımı ata bilər /Azər //Kaspi. - 2020. - 19 dekabr. - S.12.

813. Azərbaycan XİN 2020-ci ilin yekunlarına dair mətbuat buraxılışını təqdim edib //Xalq qəzeti. - 2020. - 30 dekabr. - S. 8.

814. Azərbaycan müharibədə niyə və necə qalib gəldi? – Rusiya alimi izah edir /Tərc. E. Bayramlı //Səs. - 2020. - 3 dekabr. - S. 14.

815. Azərbaycan Ordusu illər ərzində yüksək dərəcədə təşkilatlanmış güclü düşməyə qalib gəlib: [politoloq Şəbnəm Həsənova ilə söhbət] //Səs. - 2020. - 9 dekabr. - S. 6.

816. Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Administrasiyasının məlumatı: [noyabrın 10-nun Türkiyədə Mustafa Kamal Atatürkün anım günü olduğunu nəzərə alaraq, Azərbaycan Respublikasının Prezidenti cənab İlham Əliyev Zəfər Gününün tarixinin dəyişdirilməsi barədə qərar qəbul etmişdir] //Xalq qəzeti. - 2020. - 4 dekabr. - S. 2.

817. Azərbaycan Respublikasında Zəfər gününün təsis edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikasının Prezidentinin sərəncamı //Elm. - 2020. - 4 dekabr. - S. 1.

818. Bağirov, E. Beynəlxalq təşkilatların biganə münasibəti təəssüf doğurur /Emin Bağirov //Xalq qəzeti. - 2020. - 27 dekabr. - S. 5.

819. Bağirov, F. Türkiyənin "Bayraktar" PUA-ları müasir müharibəyə necə təsir etdi? /Firuz Bağirov //Hərbi and. - 2020. - 25 dekabr. - S. 19.

820. Bağirov, T. Hər kəs şəhid olmağa hazır idi: [300 nəfərlik taborun komandiri, Milli Ordunun gənc mayoru Elçin Şabanov haqqında] /Taleh Bağirov //İki sahil. - 2020. - 26 dekabr. - S. 26.

821. Bayramqızı, Ə. Azərbaycan dövləti beynəlxalq hüquq normalarına və humanizm prinsiplərinə sadıqdır /Əfsanə Bayramqızı //Xalq qəzeti. - 2020. - 3 dekabr. - S. 7.

822. Bayramlı, N. Cəbrayıl şəhərinin azad edilməsinin qəhrəmanlarından biri - şəhid Devran Nayıbov /Nardar Bayramlı //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 18 dekabr. - S. 4.

823. Bayramov, V. "Azərbaycan 30 ilə yaxın davam edən münaqişəni həll etdi, buna güc yolu və siyasi vasitələrlə nail oldu" /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 15 dekabr. - S. 1.

824. Bayramov, V. "Biz Qarabağı dirçəldəcəyik və onu dünyanın ən inkişaf etmiş regionlarından birinə çevirəcəyik": [bu fikri Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyev Müstəqil Dövlətlər Birliyinin Dövlət Başçıları Şurasının bu il dekabrın 18-də videokonfrans forma-

tında keçirilən iclasında səsəndirmişdir] /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 20 dekabr. - S. 1-2.

825. Bayramov, V. "İlham Əliyevi haqlı olaraq ordusu 2020-ci ildə inamlı hərbi qələbə qazanan yeganə lider adlandırmaq olar" /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 27 dekabr. - S. 1.

826. Bayramov, V. Azərbaycan Prezidenti informasiya müharibəsində də qələbəmizi təmin etdi: [Prezident İlham Əliyevin dünyanın aparıcı informasiya agentliklərinə, televiziya kanallarına verdiyi çoxsaylı müsahibələr haqqında] /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 22 dekabr. - S. 5.

827. Bayramov, V. Azərbaycan-Türkiyə münasibətləri tarixi-mədəni yaxınlığa və qarşılıqlı strateji tərəfdaşlığa əsaslanır /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 13 dekabr. - S. 5.

828. Bayramov, V. Qələbə Azərbaycanı məğlubedilməz xalqın qalib dövləti kimi təsdiq etdi /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 4 dekabr. - S. 3.

829. Bayramov, V. Silahlı Qüvvələrə qayğı ölkəmizin müdafiə qüdrətini daha da artırır /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 17 dekabr. - C. 1-2.

830. Bayramov, V. Tarixi ədalətin bərpa edildiyi 44 gün /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 16 dekabr. - S. 1; 10.

831. Bayramov, V. Vətən müharibəsində qələbəmizin memarı /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 31 dekabr. - S. 1-2.

832. Bayramov, V. Milli qürurumuzun Zəfər sevinci /Vüqar Bayramov //Xalq qəzeti. - 2020. - 10 dekabr. - S. 8.

833. Behbudqızı, S. Tarix yazanlar /Samirə Behbudqızı //Mədəniyyət. - 2020. - № 5. - S. 21-23.

834. Bədəlov, Ə. Azərbaycanın beynəlxalq aləmdə mövqeyi getdikcə möhkəmlənir /Əliqismət Bədəlov //Xalq qəzeti. - 2020. - 30 dekabr. - S. 3.

835. Bədəlov, Ə. Qələbəmizin baş qəhrəmanı: [Prezident İlham Əliyev haqqında] /Əliqismət Bədəlov //Xalq qəzeti. - 2020. - 20 dekabr. - S. 3.

836. Bədəlov, Ə. Zəfər günün mübarək, Azərbaycan! /Əli qismət Bədəlov //Xalq qəzeti. - 2020. - 5 dekabr. - S.5.

837. Bədir, Ə. MDB-dəki münaqişələr: Davam, yoxsa tamam? /Əli Bədir //Cumhuriyyət. - 2020. - № 101. - S. 5.

838. Bədir, Ə. Şuşanın işğalından sonra doğulan şəhərin Şuşa yağı: "Əsgəri kürəyinə bağlayıb atəş altından çıxarıb": [Azərbaycanın Vətən uğrunda verdiyi 2783 şəhiddən biri Dünyamin Tağızadə haqqında] /Əli Bədir //Cumhuriyyət. - 2020. - 10 dekabr. - S. 12.

839. Bünyadzadə, K. Şəhidlərə elegiya /Könül Bünyadzadə //525-ci qəzet. - 2020. - 11 dekabr. - S. 16.

840. Bütün məcburi köçkünlər bu gün böyük Qələbənin sevincini yaşayırlar: [Milli Məclisin deputatı Aqil Məmmədovun müsahibəsi] //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 1 dekabr. - S. 7.

841. Cavadoğlu, M. Sülhməramlıların məramı /Mehman Cavadoğlu //Ədalət. - 2020. - 5 dekabr. - S. 1; 6.

842. Cavid. Azərbaycan zəfər paradına hazırlaşır /Cavid //Xalq Cəbhəsi. - 2020. - 8-9 dekabr. - S. 9.

843. Cəbiyev, Q. Fransa dağılacaq, Ermənistan daha ağır vəziyyətə düşəcək: Ağdama "atom bombası" atanların acı taleyi /Qafar Cəbiyev //İki sahil. - 2020. - 9 dekabr. - S.17.

844. Cəbiyev, Q. Adekvat olmayan münasibət /Qafar Cəbiyev //İki sahil. - 2020. - 25 dekabr. - S. 28.

845. Cəbiyev, Q. Xilaskar Prezident!: [Azərbaycan Respublikasının Ali Baş Komandanı İlham Əliyev haqqında] /Qafar Cəbiyev //İki sahil. - 2020. - 15 dekabr. - S.15.

846. Cəbiyev, Q. İlham Əliyev: Xilaskar Prezident. Müzəffər Ali Baş Komandan /Qafar Cəbiyev //Xalq qəzeti. - 2020. - 22 dekabr. - S. 3.

847. Cəfərli, X. Maksim Şevçenko: "Erməni xalqının mənafeyi Azərbaycan və Türkiyə ilə sülhün yaradılmasını

tələb edir": Bakıda keçirilən Zəfər paradında iştirak edən rusiyalı jurnalistin "Exo Moskva" radiosuna müsahibəsi /Xaqani Cəfərli //525-ci qəzet. - 2020. - 12 dekabr. - S. 8.

848. Cəfərli, R. Azərbaycanı daha da məğrur edən Qələbə: İlham Əliyevin Ermənistanı əzən dəmir yumruğu həm də respublikamızın beynəlxalq aləmdə nüfuzunu yüksəltdi, mövqelərini möhkəmləndirdi /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 18 dekabr. - S. 1; 3.

849. Cəfərli, R. Daim vətəndaşının yanında olan lider: Prezidentin sərəncamlarına əsasən, Ermənistanın təcavüzü nəticəsində əhaliyə və dövlətə dəymiş ziyanın nəticələri aradan qaldırılacaq /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 17 dekabr. - S. 1; 3.

850. Cəfərli, R. Güc yolu ilə bərpa olunan ədalət: İlham Əliyev ATƏT-in Minsk qrupunun həll etmək istəmədiyi problemi Ermənistanı cəzalandırmaqla yoluna qoydu /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 15 dekabr. - S. 1; 3.

851. Cəfərli, R. Heydər Əliyevin vəsiyyəti yerinə yetirildi: [12 dekabr Ümummilli lider Heydər Əliyevin anım günüdür] /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 12 dekabr. - S. 1; 7.

852. Cəfərli, R. İlham Əliyev tarixi ədaləti dəmir yumruqla bərpa etdi /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 20 dekabr. - S. 1; 3.

853. Cəfərli, R. İnformasiya savaşının Qalibi: 44 gündə 30-a yaxın xarici KİV-ə müsahibə verən İlham Əliyev bu cəbhədə də düşməyə sarsıdıcı zərbə vurdu /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 20 dekabr. - S. 4.

854. Cəfərli, R. Qələbəmizin memarı: Azərbaycan xalqı torpaqlarımızın işğaldan azad olunmasını İlham Əliyevin fəaliyyətinin ən uğurlu nəticəsi kimi qiymətləndirir /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. 2020. - 29 dekabr. - S. 1-2.

855. Cəfərli, R. Milli qururumuzun təntənəsinə çevrilən Qələbə /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 6 dekabr. - S. 1; 4.

856. Cəfərli, R. Zəfər paradı Azərbaycanın hərbi gücünün növbəti nümayişi oldu /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2020. - 13 dekabr. - S. 1; 4.

857. Cəfərov, N. Siyasi varisliyə sadiqliyin təntənəsi: [Ali Baş Komandan İlham Əliyev haqqında] /Nizami Cəfərov //Xalq qəzeti. - 2020. - 26 dekabr. - S. 4.

858. Cəfərov, T. Hərbi münaqişələr zamanı mülki əhəlinin qorunması və insan hüquqlarının müdafiəsi /Talış Cəfərov //Azərbaycan prokurorluğu. - 2020. - № 4. - S.165-167.

859. Cəfərova, T. Zəfər paradı böyük qələbəmizin nişanıdır! /Tamam Cəfərova //Xalq qəzeti. - 2020. - 12 dekabr. - S. 9.

860. Cəlilqızı, Y. Şəhidlər bizim qürurumuz, fəxrimizdir! /Yeganə Cəlilqızı //İki sahil. - 2020. - 5 dekabr. - S. 9.

861. Coğrafiyaşünas alim Qarabağdakı ekoloji terror-dan danışır //Elm. - 2020. - 4 dekabr. - S. 4.

862. Daşsalahlı, R. Sevgisi Vətən, amalı Zəfər olanlar: şəhidlik zirvəsinə yüksələn müəllimlər /Ruhiyyə Daşsalahlı //Azərbaycan müəllimi. - 2020. - 11 dekabr. - S. 6.

863. Diaspor fəallarımızın mücadiləmizə verdiyi dəyər: dünyanın bir çox ölkələrində yaşayan azərbaycanlılar II Qarabağ Savaşında əldə etdiyimiz qələbəni qeyd etdilər, şəhidlərimizi andılar //Hürriyyət. - 2020. - 3-4 dekabr. - S.10.

864. Diasporumuzun yeni düşüncə dalğası //Hürriyyət. - 2020. - 11-14 dekabr. - S. 12.

865. Ermənistanın ekoloji terroru ilə bağlı beynəlxalq təşkilatlara bəyanat göndərilib //Elm. - 2020. - 4 dekabr. - S. 2.

866. Ədiloğlu, N. Ana Vətənimizin sönməz ulduzları /Nurəddin Ədiloğlu //Ədalət. - 2020. - 31 dekabr. - S. 10.

867. Əfəndiyev, P. Vətən! Sənə, canım fəda olsun! /Pünhan Əfəndiyev //Üç nöqtə. - 2020. - 17 dekabr. - S. 8-9.

868. Əhmədov, E. Tarixi qələbəmizi reallaşdıran müdrik dövlət xadimi /Elçin Əhmədov //Xalq qəzeti. - 2020. - 24 dekabr. - S. 7.

869. Əhmədov, Ə. Müzəffər sərkərdə və onun şanlı zəfəri: [Azərbaycan Respublikasının Prezidenti, Silahlı Qüvvələrin Ali Baş Komandanı İlham Əliyev haqqında] /Əli Əhmədov //Azərbaycan. - 2020. - 24 dekabr. - S. 1; 4; Səs. - 2020. - 24 dekabr. - S. 4-5.

870. Əhmədov, M. Ermənistanın 27 ildən artıq müddətdə torpaqlarımızı işğal altında saxlaması həmin ərazilərdə urbisid aktlarının törədilməsi ilə nəticələnmişdir /Mübariz Əhmədov, Y. Qasimova //Azərbaycan prokurorluğu. - 2020. - № 4. - S. 148-159.

871. Ələddinqızı, N. İtaliya Azərbaycanın əsl dostudur /Nəzakət Ələddinqızı //Səs. - 2020. - 12 dekabr. - S. 11.

872. Ələkbərov, U. Prezident İlham Əliyev unikal dövlət idarəçilik texnologiyalarının parlaq hərbi sınağı /Urhan Ələkbərov //Azərbaycan. - 2020. - 4 dekabr. - S. 4.

873. Ələkbərov, Y. Xalqı vahid amal uğrunda səfərbər edən Lider: [Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev haqqında] /Yusif Ələkbərov //Respublika. - 2020. - 22 dekabr. - S. 6.

874. Əlişanoğlu, T. Qalibiyyət və ədəbiyyatın dərsləri: Zəfər günü tezisləri /Tehran Əlişanoğlu //Ədəbiyyat qəzeti. - 2020. - 12 dekabr. - S. 14-15.

875. Əliyev, İ. "Dəmir yumruq"la qazanılan misilsiz zəfər /İmran Əliyev //Xalq qəzeti. - 2020. - 18 dekabr. - S.3.

876. Əliyev, M. Azərbaycan dövləti tarixi ədaləti təkbəşinə bərpa etdi /Məmməd Əliyev //Xalq qəzeti. - 2020. - 30 dekabr. - S. 5.

876 a. Əliyev, M. Azərbaycan tarixi ədaləti təkbəşinə bərpa etdi: Vətən müharibəsi Azərbaycan Prezidentinin, xalqının və Ordusunun qələbəsidir! /Məmməd Əliyev, Şəhla Tahirqızı //Səs. - 2020. - 25 dekabr. - S. 13.

877. Əliyev, M. Xalqın arzularını reallaşdıran lider: Azərbaycan adlı gəmini uğurla irəli aparan kapitan: [Azərbaycan Respublikasının Prezidenti, Silahlı Qüvvələrin Ali Baş Komandanı İlham Əliyev haqqında] /Məmməd Əliyev, M. Göyüşlü //525-ci qəzet. - 2020. - 24 dekabr. - S. 9.

878. Əliyev, O. Qəhrəman tabor komandiri: Baş leytenant Məcidzadə Teymur Tehran oğlu /Oqtay Əliyev //Ədalət. - 2020. - 1 dekabr. - S. 6.

879. Əliyeva, J. Biz gəlmişik, doğma Qarabağımızda-yıq! /Jalə Əliyeva //Xalq qəzeti. - 2020. - 24 dekabr. - S.10.

880. Əliyeva, Y. 17 ilin mənzərəsi: Azərbaycan yeni reallıqlar yaratdı: dövlətimizin başçısı İlham Əliyevin son 17 ildə uğurla həyata keçirdiyi düşünülmüş və məqsədyönlü siyasəti nəticəsində ərazi bütövlüyümüz bərpa edildi, BMT Təhlükəsizlik Şurasının qərar və qətnamələri icra olundu /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2020. - 26 dekabr. - S. 16-17.

881. Əliyeva, Y. 30 ilin nisgilinə son: Zəfər Günün mübarək, Azərbaycan!: dövlətimizin başçısı İlham Əliyevin Sərəncamı əsasında Zəfər Gününün təsis edilməsi bir daha təsdiqləyir ki, artıq Dağlıq Qarabağ münaqişəsi yoxdur /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2020. - 5 dekabr. - S. 5.

882. Əliyeva, Y. Azərbaycan dövlətçiliyinin Zəfər mərhələsi: Dövlətimizin başçısı, Müzəffər Ali Baş Komandan İlham Əliyevin qətiyyəti, məğrur, yenilməz xalqımızın iradəsi, rəşadətli Ordumuzun gücü, birliyimiz, həmrəyliyimiz sayəsində 44 gündə həyata keçirilən "Dəmir yumruq" əməliyyatı Azərbaycanın bir güc olduğunu, yeni reallıqlar yaratdığını dünyaya göstərdi /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2020. - 22 dekabr. - S. 3.

883. Əliyeva, Y. Dağlıq Qarabağ münaqişəsi artıq tarixdir: dövlətimizin başçısı İlham Əliyev Müstəqil Dövlətlər Birliyinin Dövlət başçıları Şurasının videokonfrans formatında keçirilən iclasında bir daha bildirmişdir ki, Qarabağda atəşkəs rejimi qorunub saxlanılır və getdikcə daha da möhkəm olacaq /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2020. - 19 dekabr. - S. 7.

884. Əliyeva, Y. Möhtəşəm Zəfərimizin formulu: Xalq-Prezident-Ordu birliyi: dövlətimizin başçısı İlham Əliyevin qətiyyəti sayəsində qalib Azərbaycanın Müzəf-

fər Ordusu Qələbə paradına böyük qürur hissi ilə hazırlaşır /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2020. - 9 dekabr. - S. 8.

885. Əliyeva, Y. Niderland faşizm ideologiyasını dəstəkləyir: ikili standartlar, riyakarlıq dünya siyasətində bir meyardırsa, ... /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2020. - 11 dekabr. - S. 26.

886. Əliyeva, Y. Ordumuzun müasirləşdirilməsi, döyüş potensialı, peşəkarlığı daim diqqət mərkəzində olacaq: ölkə Prezidenti, Müzəffər Ali Baş Komandan İlham Əliyevin Rusiyanın məşhur "Vedomosti" nəşri tərəfindən "İlin siyasətçisi" seçilməsi bir daha dövlətimizin qətiyyətli mövqeyinin, hərbi imkanlarımızın dünyaya təqdimatı oldu /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2020. - 29 dekabr. - S. 6.

887. Əlvəndov, R. Azərbaycanı inamla irəli aparan Prezident: [24 dekabr Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin doğum günüdür] /Rövşən Əlvəndov //Xalq qəzeti. - 2020. - 23 dekabr. - S. 7.

888. Əmiraslanov, Ə. Azərbaycanın Qələbəsi bütün Qafqazı erməni faşizmindən xilas etdi /Əhliman Əmiraslanov //Xalq qəzeti. - 2020. - 8 dekabr. - S. 6.

889. Əmircanov, P. Xalq - İqtidar - Ordu birliyindən doğan qələbə sevinci /Paşa Əmircanov //Xalq qəzeti. - 2020. - 10 dekabr. - S. 5.

890. Ərəbova, S. Heç kim inanmırdı, inanmaq istəmir-di: 31 yaşında şəhidlik zirvəsinə ucalan məktəb direktoru haqqında heç kim keçmiş zamanda danışmaq istəmir: [Ağstafa şəhər 1 saylı tam orta məktəbin direktoru Elvin İmaməliyev haqqında] /Samirə Ərəbova //Şərq. - 2020. - 1 dekabr. - S. 9-10.

891. Fəxrəli, R. Əsrə bərabər gün və yaxud 44 günün fəlsəfəsi /Rəşid Fəxrəli //Ulduz. - 2020. - № 12. - S. 46-50.

892. Fəxrəli, R. Xarı Bülbül artıq azaddır və daha gözəl açacaqdır!.: [Qələbə paradından sonra düşüncələr] /Rəşid Fəxrəli //İki sahil. - 2020. - 18 dekabr. - S. 16.

893. Feyziyev, C. Azərbaycanın hərbi qələbəsi Qarabağ münaqişəsinə son qoydu: lakin bəzi qlobal güclər Qafqazdakı bu münaqişənin bitməsindən narahat olublar /Cavanşir Feyziyev //Xalq qəzeti. - 2020. - 5 dekabr. - S. 7.

894. Feyziyev, C. Qarabağ iddiası Ermənistan üçün "bəd xassəli xərcəng"ə döndü /Cavanşir Feyziyev //Xalq qəzeti. - 2020. - 18 dekabr. - S. 5.

895. Fransa Senatının qəbul etdiyi qətnamə beynəlxalq hüquqa ziddir və qəbul olunmazdır: [Milli Məclisin deputatı Nəsim Məhəmməliyev ilə müsahibə] //Hərbi and. - 2020. - 4 dekabr. - S. 9.

896. Gövhər, V. Torpaq uğrunda ölənlərsə, Vətəndir! /Vəfa Gövhər //Ədalət. - 2020. - 15 dekabr. - S. 6.

897. Göyüşov, R. Qarabağ uğrunda məskunə mübarizəsi /Ramiz Göyüşov //Ədalət. - 2020. - 5 dekabr. - S. 10.

898. Güney, F. Xilaskar!: [Azərbaycan Respublikasının Prezidenti, Silahlı Qüvvələrin Ali Baş Komandanı İlham Əliyev haqqında] /Fərim Güney //Ədəbiyyat qəzeti. - 2020. - 24 dekabr. - S. 10.

899. Hacıyev, İ. Sual altındakı iflic Ermənistan /İnam Hacıyev //Səs. - 2020. - 16 dekabr. - S. 11.

900. Hacıyev, İ. Qarabağ zəfərinin qəhrəmanı Azərbaycan əsgəri və zabitidir: Qələbənin baş qəhrəmanı isə müzəffər Ali Baş Komandandır /İsmayıl Hacıyev //Xalq qəzeti. - 2020. - 17 dekabr. - C. 3.

901. Hacıyev, Q. Ümummillə lider Heydər Əliyevin Dağlıq Qarabağ siyasətinin böyük uğuru /Qasım Hacıyev //Xalq qəzeti. - 2020. - 10 dekabr. - S. 7.

902. Heydər Əliyev Fondunun dəstəyi ilə şəhidlərə itəhfə olunmuş "Əbədi zirvə" musiqi kompozisiyası hazırlanıb //Xalq qəzeti. - 2020. - 5 dekabr. - S. 11.

903. Həbibbəyli, İ. Vətən savaşında tarixi Zəfər: Heydər Əliyevdən İlham Əliyevə /İsa Həbibbəyli //525-ci qəzet. - 2020. - 12 dekabr. - S. 5-6; Azərbaycan. - 2020. - 12 dekabr. - S. 1; 7.

904. Həsənlı, P. Qarabağ zəfəri, mövcud durum və perspektivlər /Paşa Həsənlı //Hürriyyət. - 2020. - 8-9 dekabr; 10-11 dekabr; 15-16 dekabr. - S. 10.

905. Həsənov, Ə. "Qarabağ" ordenli şəhidimiz: Murov qartalı: [Şəhid Mehman Şirvanov haqqında] /Əlisəfa Həsənov //Respublika. - 2020. - 13 dekabr. - S. 7.

906. Hüseynli, T. Müasir Naxçıvan mənzərələri və ya blokada ilə yaşadı xatirələr /Türkan Hüseynli //525-ci qəzet. - 2020. - 19 dekabr. - S. 11.

907. Hüseynli, T. Şəhid ruhu gülən Zaman: [Vətən uğrunda şəhid olan Zaman Məmmədov haqqında] /Türkan Hüseynli //525-ci qəzet. - 2020. - 10 dekabr. - S. 15.

908. Hüseynov, R. Sadə sualın ağır yükü /Rafael Hüseynov //525-ci qəzet. - 2020. - 1 dekabr. - S. 6-7.

909. Hüseynov, R. Zəfər sənın zəfərindi, Azərbaycanım! /Rəşid Hüseynov //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 23 dekabr. - S. 4.

910. Hüseynova, İ. Ermənistan tərəfindən işğal edilmiş ərazilərin biomüxtəlifliyi: ekoloji terrorun nəticələri /İradə Hüseynova //Elm. - 2020. - 4 dekabr. - S. 3.

911. Hüseynova, R. Azərbaycan yeni reallıq yaratdı, Ermənistan...: Prezident İlham Əliyev: "Ermənistan məğlub edilmiş ölkədir, Azərbaycan zəfər çalmış ölkədir" /Rəfiqə Hüseynova //Səs. - 2020. - 15 dekabr. - S. 11.

912. Hüseynova, R. Müzəffər Ali Baş Komandanımızın Qələbə yürüşü: Prezident İlham Əliyev: "Tarix və müharibənin nəticələri onu göstərdi ki, mən haqlı idim": [Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev və birinci xanım Mehriban Əliyeva dekabrın 23-də işğaldan azad edilmiş Qubadlı və Zəngilan rayonlarında səfərdə olublar] /Rəfiqə Hüseynova //Səs. - 2020. - 26 dekabr. - S. 2-3.

913. Hüseynova, Ü. Ermənistanda məscidlər /Ülkər Hüseynova //525-ci qəzet. - 2020. - 1 dekabr. - S. 12.

914. Hüseynova, Z. Düşmənin dərşini verdik: 44 günlük zəfər tariximiz dərslıklərdə əks olunacaq /Z. Hüseynova //Şərq. - 2020. - 2 dekabr. - S. 12.

915. İbadov, T. Güclü Rəhbər, Qüdrətli Şanlı Ordumuz qələbəmizi təmin etdi: [Azərbaycan Prezidenti, Ali Baş Komandan cənab İlham Əliyev haqqında] /Telman İbadov //Respublika. - 2020. - 23 dekabr. - S. 7.

916. 2020-ci il çoxəsrlük tariximizin ən parlaq səhifəsini - Zəfər gününü yazdı //İki sahil. - 2020. - 31 dekabr. - S. 12-13; 15.

917. 2020-ci ilin əsas hadisələri //İki sahil. - 2020. - 30 dekabr. - S. 12-13.

918. İqtidarın siyasi dialoq təşəbbüsləri davam edir //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 4 dekabr. - S. 4.

919. İlyasov, R. Şuşa zəfərinin qəhrəmanı o gecə baş verənlərdən danışdı: [Füzulidən Şuşaya qədər şanlı döyüş yolu keçmiş 21 yaşlı igidimiz İlkin Rufan oğlu Allahverdiyev haqqında] /Rauf İlyasov //Olaylar. - 2020. - 4-10 dekabr. - S. 15.

920. İmanquliyev, B. İlham Əliyevdən diplomatiya dərsi /Bahadır İmanquliyev //Azərbaycan. - 2020. - 20 dekabr. - S. 1-2.

921. İmanquliyev, B. Səngərdə məğlub edilən Ermənistan informasiya məkanında savaşıdır /Bahadır İmanquliyev //Azərbaycan. - 2020. - 19 dekabr. - S. 1; 14.

922. İsmayılbağlı, S. "Azərbaycan diasporunun həmrəylik, vahid amal uğrunda milli birlik nümayiş etdirməsi...": Rəşid Məmmədov: "Mənfur düşmənlərimizin xarici dairələrdə öz çirkin planlarını həyata keçirməsini əngəllədi" /Süleyman İsmayılbağlı //Olaylar. - 2020. - 4-10 dekabr. - S. 11.

923. İsmayılqızı, X. Qərb "demokratiyası" yaxud erməni havadarlarının oyunları /Xuraman İsmayılqızı //İki sahil. - 2020. - 26 dekabr. - S. 24.

924. İsmayılqızı, X. Ruhun şad olsun, Ulu Öndər, Qarabağ bizimdir! /Xuraman İsmayılqızı //İki sahil. - 2020. - 11 dekabr. - S. 18.

925. İsmayılqızı, X. Türkiyə-Azərbaycan dostluğunu əbədləşdirən imzalar davamlı olacaq /Xuraman İsmayılqızı //İki sahil. - 2020. - 16 dekabr. - S. 24.

926. İsmayilov, F. Dağıtmaq mədəniyyətin yox, barbarlığın əlamətidir!: erməni işğalının Azərbaycan memarlığına təsiri /Faiq İsmayilov //Memar. - 2020. - № 27. - S. 44-54.

927. İsmayilov, İ. Qalib Xalq, Qətiyyətli Sərkərdə, Müzəffər Ordu: tarixi və şanlı Zəfər – dəmir iradənin, yenilməz qətiyyətin, monolit birliyin və Ordumuzun qələbə əzminin nəticəsidir /İsa İsmayilov //Səs. - 2020. - 18 dekabr. - S. 8-9; Azərbaycan ordusu. - 2020. - 19 dekabr. - S. 5.

928. İsmayilov, K. Vətən sevgisi: [Şəhid gizir Hüseynov Ramin haqqında] /Kamil İsmayilov //Respublika. - 2020. - 29 dekabr. - S. 6.

929. İsmayilov, M. İslamofobiya: Qarabağ müstəvisində /Mehman İsmayilov //İlahiyyat. - 2020. - № 3. - S. 38-39.

930. İsmayilov, R. Cəsur döyüşçü: komandanlığın tapşırıqlarını uğurla yerinə yetirdiyinə görə mükafatlandırılanlardan biri də Murad Quluzadədir /Rufik İsmayilov //Kaspi. - 2020. - 26 dekabr. - S. 9.

931. İsmayilov, R. Milli maraqların tələb etdiyi çağırış: və ya Türkiyə ilə Azərbaycanın media sahəsindəki əməkdaşlığının yaratdığı perspektiv /Rufik İsmayilov //Kaspi. - 2020. - 19 dekabr. - S. 4.

932. İsmayilov, S. Azərbaycanın Qələbə paradı: Cənubi Qafqazda sülhün təminatçılarının törəni /Sədrəddin İsmayilov //Səs. - 2020. - 10 dekabr. - S. 6.

933. İşğaldan azad edilmiş abidələrimiz //Elm. - 2020. - 4 dekabr. - S. 4.

934. İşğaldan azad edilmiş şəhər və kəndlərimiz – siyahı //Səs. - 2020. - 2 dekabr. - S. 7.

935. 28 ildə bir an da olsa Laçını unutmadıq...: müsaibimiz Milli Məclisin deputatı Mahir Abbaszadədir //Milli Məclis. - 2020. - № 6. - S. 56-61.

936. Kamal Abdulla: Biz təkcə Qarabağı deyil, ruhumuzu, məniyyətimizi, vüqarımızı azad etdik: [Xalq yazıçısı,

Əməkdar elm xadimi, akademik Kamal Abdullanın “Xalq qəzeti” nə müsaibəsi] //Xalq qəzeti. - 2020. - 23 dekabr. - S. 6.

937. Kamal, M. Vətən müharibəsinin iştirakçısı kimi şərəfli ad daşıyanlar /Mustafa Kamal //Respublika. - 2020. - 29 dekabr. - S. 6.

938. Kamalqızı, R. Azərbaycan beynəlxalq aləmdə güclü dövlət, etibarlı tərəfdaş kimi tanınır: Prezident İlham Əliyev: “Əfqanıstan Azərbaycanın ərazi bütövlüyü məsələsində hər zaman açıq mövqe nümayiş etdirib” /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2020. - 22 dekabr. - S. 8-9.

939. Kamalqızı, R. Haqqa, ədalətə gedən yol – Qələbələr yoludur!: Prezident İlham Əliyev: “Laçın rayonunun işğaldan azad olunması tarixi hadisədir” /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2020. - 3 dekabr. - S. 24.

940. Kamalqızı, R. İlham Əliyev - Azərbaycan xalqını dəmir yumruq kimi birləşdirən lider!: “Vedomosti” qəzetinin “İlin Siyasətçisi” sorğusunun nəticələri bu reallığın bariz sübutudur /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2020. - 30 dekabr. - S. 3.

941. Kamalqızı, R. Ölkəmizin dünyaya göstərilən qaradəliq birliyi: “Bir millət, iki dövlət”! /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2020. - 16 dekabr. - S. 2-3.

942. Kamalqızı, R. Vətən Müharibəsinin Zəfər paradi: Prezident İlham Əliyev: “Bu gün Azadlıq meydanına döyüşlərdə olmuş Azərbaycan bayraqları gətiriləcək” /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2020. - 8 dekabr. - S. 8-9.

943. Kamalqızı, R. Zəfər Günü mübarək, Azərbaycan!: Ali Baş Komandan, Prezident İlham Əliyevin Sərəncamı: “Zəfər Günü hər il noyabrın 8-də təntənəli şəkildə qeyd ediləcəkdir” /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2020. - 4 dekabr. - S. 4-5.

944. Kamil Şirinovun qürur ünvanı olan adı //Ədalət. - 2020. - 24 dekabr. - S. 6.

945. Kərimov, Q. Qalibiyyət missiyası: Qalib ordunun Müzəffər Ali Baş Komandanı İlham Əliyev 30 illik işğala

44 gün ərzində son qoyan lider kimi tariximizə möhürünü vurdu /Qüdrət Kərimov //Azərbaycan. - 2020. - 24 dekabr. - S.1; 9.

946. Qarabağ atlarını Cıdır düzündə görmək arzusu: [sosial şəbəkədə yazılanlar] //525-ci qəzet. - 2020. - 8 dekabr. - S. 10.

947. Qarabağda aparılacaq elmi tədqiqat işləri ilə bağlı AMEA-nın vəzifələri müəyyənləşdirilib //Elm. - 2020. - 18 dekabr. - S. 3.

948. Qarabağdakı yeraltı hərbi kommunikasiyaların geofiziki üsullarla aşkarlanması üzrə tədqiqatlar aparılacaq //Elm. - 2020. - 4 dekabr. - S. 4.

949. Qarayeva, S. Yeni qəhrəmanlıq salnaməsi dərsliklərdə əks olunacaq /Sevinc Qarayeva //525-ci qəzet. - 2020. - 1 dekabr. - S. 13.

950. Qasımlı, M. İlham Əliyevin zəfəri: bu möhtəşəm qələbə bütün dünya üçün əhəmiyyətlidir /Musa Qasımlı //Azərbaycan. - 2020. - 5 dekabr. - S. 1; 4.

951. Qəhrəmanlıqları ilə qürur duyduğumuz əməkdaşlarımız: [şəhid baş leytenant Muxtar Qasımlı və Rauf Əsgərov haqqında] //Azərbaycan. - 2020. - 15 dekabr. - S. 7.

952. Qəribli, M. Şəmsəddin Əliyev: “Ermənistan bu addımı atmayacağına, onlara qarşı ciddi beynəlxalq qınaq və təzyiqlər olmalıdır” /Məhəmmədli Qəribli //Bakı Xəbər. - 2020. - 16 dekabr. - S. 4.

953. Qocayev, İ. Zəfərlə daha da gücləndik: Qarabağda qazanan qələbə doğru siyasətin nəticəsidir /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2020. - 23 dekabr. - S. 11.

954. Qoşalı, Ə. Bir başqa il, tarixi Zəfər və Ali Baş Komandanın ad günü /Əkbər Qoşalı //Xalq qəzeti. - 2020. - 26 dekabr. - S. 7.

955. Quliyev, B. 200 ildən sonra yazılmış əbədi tarix gerçəkliyi – İlham Əliyev, qalibiyyət fenomeni!: Mütərəqqi dövlət xadimi: Prezidentin üzərinə düşən missiyanın mühüm xarakterləri /Bəhruz Quliyev //Səs. - 2020. - 23 dekabr. - S. 8-10.

956. Quliyev, M. Qalib Azərbaycan hərbi qüdrətini daim artıracaq /Mədət Quliyev //Respublika. - 2020. - 17 dekabr. - S. 2.

957. Quliyev, M. Zəfər yürüşünün bayraqdarı: qalibiyyət və humanizm rəmzi: [24 dekabr Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin doğum günüdür] /Musa Quliyev //Xalq qəzeti. - 2020. - 24 dekabr. - S. 1; 3; Səs. - 2020. - 25 dekabr. - S. 10-11.

958. Quliyeva, Z. Müdriklik zirvəsi - Azərbaycan xalqının əbədləşmiş Lideri: [Ümummilli Lider Heydər Əliyev haqqında] /Zərifə Quliyeva //Səs. - 2020. - 12 dekabr. - S.12.

959. Qurbanlı, M. Tariximizin ən şərəfli səhifəsinin müəllifi: [24 dekabr Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin doğum günüdür] /Mübariz Qurbanlı //Azərbaycan. - 2020. - 24 dekabr. - S. 1; 6.

960. Laçın dəhlizi ilə bağlı yeni təklif: Laçın rayonundan 2-ci çağırış Milli Məclisin deputatı olmuş Elbrus Təhməzov Laçın dəhlizinin yerinə yeni marşrut üzrə yol çəkilməsini təklif edir //525-ci qəzet. 2020. - 22 dekabr. - S.7.

961. Liftiyeva, N. Vətən savaşı, onun qəhrəmanları və böyük Qələbə...: Azərbaycan Respublikasının ən yüksək təltiflərindən biri "Zəfər" ordeni və "Qarabağ" ordeni olacaq /Nərgiz Liftiyeva //Yeni Müsavat. - 2020. - 4 dekabr. - S. 10.

962. Livanlı məzunlar AMEA-nın prezidenti, akademik Ramiz Mehdiyev Qələbə münasibətilə təbrik ediblər //Elm. - 2020. - 4 dekabr. - S. 2.

963. Mahmudzadə, S. Qalibiyyət yürüşünə çıxmış müzəffər Azərbaycan ordusu ölkəmizin ərazi bütövlüyünü təmin etdi: [iki "Azərbaycan Bayrağı" ordenli, sabiq birləşmə komandiri, ehtiyatda olan polkovnik Şair Ramaldanov ilə söhbət] /Səfər Mahmudzadə //Hərbi and. - 2020. - 18 dekabr. - S. 10-11.

964. Məliyev, E. Döyüşçü yoldaşlarının xilaskarı - Fəqan!: [İkinci Qarabağ müharibəsində şəhid olan qəhrə-

man Fəqan Vahid oğlu Məmmədov haqqında] /Elman Məliyev //Ədalət. - 2020. - 12 dekabr. - S. 10.

965. Məliyev, E. Düşmənin üstünə şahin kimi şığıyan şəhid - Şahin: o, son döyüşdə ermənilərin xeyli sayda texnikasını və canlı qüvvəsini məhv edib: [İkinci Vətən müharibəsinin qəhrəmanı Şahin Ziyad oğlu İsgəndərov haqqında] /Elman Məliyev //Türküstan qəzeti. - 2020. - 8-14 dekabr. - S. 19.

966. Məliyev, E. Onbirillik ülvə sevgini, ana məhəbbətini, qardaş sevgisini Vətən yolunda qurban verən Şəhid: eloğlumuz aprel döyüşlərində də iştirak edib... /Elman Məliyev //Ədalət. - 2020. - 31 dekabr. - S. 11.

967. Məliyev, E. Son zəng... son döyüş...: və yaxud 19 yaşlı şəhid Mütəllibin qəhrəmanlıq salnaməsi... /Elman Məliyev //Ədalət. - 2020. - 26 dekabr. - S. 11.

968. Məcid, R. Böyük lider, qalib sərkərdə, xoşbəxt adam: 50 yaşını Ağcəbədidə, taxta körpüdə laçınlı məcburi köçkünlərlə keçirən Prezident İlham Əliyev 59 yaşını müzəffər Ali Baş Komandan kimi qeyd edir /Rəşad Məcid //525-ci qəzet. - 2020. - 24 dekabr. - S. 6-7.

969. Məftun, M. Ermənistan hər hansı güzəşt şəhidlərimizin ruhuna və Azərbaycan xalqına xəyanətdir... /Məşallah Məftun //Ədalət. - 2020. - 17 dekabr. - S. 4.

970. Məhəmməd. Dini-mənəvi dəyərlərə yüksək diqqət və qayğı /Məhəmməd //Olaylar. - 2020. - 27 noyabr-3 dekabr. - S. 14.

971. Məhərrəmli, Q. Etnosun siyasi identikliyinə əsasında əxlaq dayanmırsa...: və ya Qarabağ münaqişəsinə dini don geyindirmək niyə mümkünsüzdür? /Qulu Məhərrəmli //525-ci qəzet. - 2020. - 12 dekabr. - S. 7.

972. Məmmədov, F. Azərbaycan ədliyyəsi xalqımızın şanlı Qələbəsi ilə qürur dolu günlər yaşayır /Fikrət Məmmədov //Qanunçuluq. - 2020. - № 9/12. - S. 72-79.

973. Məmmədov, F. Dahiliyin Heydər Əliyev zirvəsi /Fuad Məmmədov //Respublika. - 2020. - 12 dekabr. - S. 5.

974. Məmmədov, S. Türkiyə-Azərbaycan qardaşlığı sarsılmazdır: Azərbaycan-Türkiyə əməkdaşlığı regional təhlükəsizliyə və iqtisadi tərəqqiyə xidmət edir /Səbuhi Məmmədov //Xalq qəzeti. - 2020. - 10 dekabr. - S. 4.

975. Mirkişili, T. Qarabağ münaqişəsinin həlli bütövlükdə region ölkələrinin hamısı üçün faydalıdır /Tahir Mirkişili //Milli Məclis. - 2020. - № 6. - S. 32-33.

976. Mirzəbəyli, İ. Azərbaycan öz ədalətli fəaliyyətinin növbəti mərhələsinə start verir: Regional inkişafın bütün istiqamətləri Bakının addımlarından asılı olacaq /İtifaq Mirzəbəyli //Xalq qəzeti. - 2020. - 26 dekabr. - S. 6.

977. Möhbəliyev, S. Zəfər Komandanı: [24 dekabr Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin doğum günüdür] /Səttar Möhbəliyev //Azərbaycan. 2020. - 24 dekabr. - S. 1; 7; Ülfət. - 2020. - 26 dekabr. - S. 4-5.

978. Möhtərəm Prezidentimiz Azərbaycanın ərazi bütövlüyünü bərpa edən Lider kimi adını əbədi olaraq tarixə yazdı: Milli Məclisin deputatı Malik Həsənovun yap.org.az saytına müsahibəsi //İki sahil. - 2020. - 24 dekabr. - S. 15.

979. Muxtar, V. AMİP sədri: “Beşinci kolon” siyasi həmrəylikdən xoşhal deyil”: [Azərbaycan Milli İstiqlal Partiyasının sədri Arzuxan Əlizadə ilə müsahibə] /Vilayət Muxtar //Cumhuriyyət. - 2020. - № 101. - S. 4.

980. Muğanlı, N. Canını Vətənə fəda edən oğullar /Nurəddin Muğanlı //İki sahil. - 2020. - 25 dekabr. - S. 26.

981. Muradlı, X. “Yaşat” humanizm prinsiplərinə sadıqlıq təzahürüdür /Xəyalə Muradlı //Azərbaycan. - 2020. - 10 dekabr. - S. 1; 5.

982. Muradlı, X. Tarixi torpaqlara tarixi qayıdış /Xəyalə Muradlı //Azərbaycan. - 2020. - 27 dekabr. - S. 1; 3.

983. Musayev, A. Azərbaycan dövlətçiliyinin Laçın mərhələsi başlayır... /Alqış Musayev //525-ci qəzet. - 2020. - 8 dekabr. - S. 10-11.

984. Musayev, M. “Qarabağ Azərbaycandır!” deyib, onu reallığa çevirən LİDER /Məmməd Musayev //Azərbaycan. - 2020. - 23 dekabr. - S. 4.

985. Musayeva, Y. 44 günün zəfər təntənəsi: İşğaldan azad edilən torpaqlarımızda qaldırılan Azərbaycan bayrağı Azadlıq meydanında qürurla dalğalandırıldı /Yasəmən Musayeva //Azərbaycan. - 2021. - 24 yanvar. - S. 1; 4.

986. Musayeva, Y. Tariximizin parlaq zəfəri: [Vətən müharibəsində qələbəmiz haqqında] /Yasəmən Musayeva //Azərbaycan. - 2020. - 30 dekabr. - S. 1; 5.

987. Müdafiə Nazirliyi Vətən müharibəsində həlak olan və yaralanan hərbi qulluqçular barədə məlumat yayıb //Xalq qəzeti. - 2020. - 4 dekabr. - S. 2.

988. Müharibənin nəticəsinə təsir edən faktorlar (İkinci Qarabağ müharibəsinin nümunəsində): [milli təhlükəsizlik üzrə ekspert, Silahlı Qüvvələrin Hərbi Akademiyasının zabiti mayor Xəyal İsgəndərovun fikirləri] //Səs. - 2020. - 9 dekabr. - S. 7.

989. Müşfiq, Ş. Azərbaycanın Alanyadakı səsi /Şahanə Müşfiq //525-ci qəzet. - 2020. - 8 dekabr. - S. 17.

990. Müşfiq, Ş. Əbədiyyətdəki əziz ünvanlarımız: [Vətən müharibəsində şəhid olan qəhrəmanlarımız haqqında] /Şahanə Müşfiq //525-ci qəzet. - 2020. - 25 dekabr. - S. 14-15.

991. Nağıyev, Ş. Birlik olanda zəfər də olur! /Şakir Nağıyev //Azərbaycan. - 2020. - 20 dekabr. - S. 6.

992. Nasir, Ş. Xalqın məhəbbəti sonsuzdur: [24 dekabr Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin doğum günüdür] /Şəfəq Nasir //Respublika. - 2020. - 24 dekabr. - S. 4.

993. Nəmətzadə, S. Səninlə qürur duyuruq: baş leytenant Rəvan Həsənzadə Nəriman oğlu /Sabir Nəmətzadə //Ədalət. - 2020. - 10 dekabr. - S. 7.

994. Nəcəfxanlı, Ə. Dağ vüqarlı dağlar oğlu: Qəhrəmanlarımızı tanıyaq: [Şəhid Elçin Mansurov haqqında] /Əli Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti. - 2020. - 29 dekabr. - S. 10.

995. Nəcəfəxanlı, Ə. Kapitan Türkayın rəşadət dastanı /Əli Nəcəfəxanlı //Xalq qəzeti. - 2020. - 27 dekabr. - S. 6.

996. Nəcəfəxanlı, Ə. Qələbə sevinci və şəhid ruhlarına əbədi ehtiram /Əli Nəcəfəxanlı //Xalq qəzeti. - 2020. - 6 dekabr. - S. 1.

997. Nəcəfəxanlı, Ə. Prezident missiyasını şərəflə yerinə yetirən lider: [24 dekabr Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin doğum günüdür] /Əli Nəcəfəxanlı //Xalq qəzeti. - 2020. - 23 dekabr. - S. 5.

998. Nəcəfəxanlı, Ə. Şuşa qartalı: qəhrəmanlar can verir yurdu yaşatmaq üçün: [şəhid polkovnik-leytenant Ramiz Cəfərov haqqında] /Əli Nəcəfəxanlı //Xalq qəzeti. - 2020. - 16 dekabr. - S. 14.

999. Nəsirov, E. "Qərb demokratiyası": aysberqin görünən və görünməyən tərəfləri /Elman Nəsirov //Xalq qəzeti. - 2020. - 1 dekabr. - S. 9.

1000. Nəsirov, E. Müzəffər Prezident: [Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev haqqında] /Elman Nəsirov //Xalq qəzeti. - 2020. - 23 dekabr. - S. 3-4.

1001. Nəsirzadə, A. Can atdığı ucalığa qovuşdu...: şəhid kəşfiyyatçımız Camal İsmayılov qısa, ancaq parlaq bir ömür yaşadı /Aysel Nəsirzadə //525-ci qəzet. - 2020. - 8 dekabr. - S. 15.

1002. Novruzoglu, N. Şuşa fatehi Yaşar Hüseynov /Nicat Novruzoglu //Ədalət. - 2020. - 24 dekabr. - S. 3.

1003. Nuriyev, A. Ermənistan məhkəmə qarşısında: beynəlxalq təşkilatlar bu dəfə ədalətin yanında olacaqlar? /Azər Nuriyev //Kaspi. - 2020. - 19 dekabr. - S. 6.

1004. Nuriyev, A. Makronun türk düşmənciliyi: Fransa prezidenti Azərbaycan dövlətindən, şəxsən İlham Əliyevdən üzr istəməlidir /Azər Nuriyev //Kaspi. - 2020. - 12 dekabr. - S. 5.

1005. 10 ölkə, 27 KİV, 73 çıxış...: [Prezident İlham Əliyevin çağırışına qoşularaq informasiya müharibəsinin əsgərinə çevrilən Fərid Şahbazlı indi də Şuşanın Türk

Dünyasının Gənclər Paytaxtı kimi tanınması təşəbbüsünün icraçısıdır] //Azərbaycan. - 2020. - 3 dekabr. - S. 4.

1006. Orxan, R. Laçının Laçın oğlu, "Sumqayıt uşağı" Bəhrüz Əzizov: O, döyüş dostları ilə birgə Laçında neçə vaxtdır "at oynadır": Hələ özlərinin ilk "özel işə obyektlərini" – "Veteran" çay evini də yaradıblar /Rəhman Orxan //Вышка. - 2020. - 25 dekabr. - S. 6.

1007. Orucov, E. Qarabağın mədəni həyatında yeni dövr başlayır /Elçin Orucov //Xalq qəzeti. - 2020. - 22 dekabr. - S. 11.

1008. Orucov, T. Qələbənin növbəti fazası /Telman Orucov //525-ci qəzet. - 2020. - 19 dekabr. - S. 8-9.

1009. Orucova, N. Azərbaycan-Türkiyə münasibətlərində yeni mərhələ: Ankara-Bakı əməkdaşlığı regionun inkişafına xidmət edəcək /Nigar Orucova //İki sahil. - 2020. - 19 dekabr. - S. 19.

1010. Paşasoy, E. "Sülhməramlı qüvvələr Laçının sahibi deyillər": Fəzail Ağamalı: "İstərdim ki, Türkiyə ordusu hər zaman Azərbaycanla və bizlərlə birgə olsun, həm göydə, həm yerdə, həm ürəkdə!" /Elşad Paşasoy //Yeni Müsavat. - 2020. - 4 dekabr. - S. 4.

1011. Paşayeva, T. Dost-düşmən seçilər, Vətən seçilməz! /Təranə Paşayeva //525-ci qəzet. - 2020. - 30 dekabr. - S. 11.

1012. Pənahqızı, A. Çinar ağacı qürur simvoludur: kəndin yeni adı tarixi-siyasi nöqteyi nəzərdən xüsusi əhəmiyyət daşıyır: [Xocavənd rayonunun Çinarlı kəndi haqqında] /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - S. 4.

1013. Pənahqızı, A. Erməni vəhşiliyini dünya mediasında faktdaşdırmalıyıq: beynəlxalq məhkəmələrdə təzminat davasında bu faktlardan istifadə ediləcək /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - 3 dekabr. - S. 11.

1014. Pənahqızı, A. 44 günlük müharibə...: həm öyrəndik, həm də öyrənəcəyimiz çox məqamlar var /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2020. - 8 dekabr. - S. 11.

1015. Prezident İlham Əliyevin tapşırığına əsasən Şuşa şəhərinin planlı şəkildə bərpa olunması istiqamətində tədbirlər görülməkdir //Xalq qəzeti. - 2020. - 17 dekabr.C. 1.

1016. Prezident İlham Əliyevin təşəbbüsü ilə metro-nun yeni stansiyası "8 Noyabr" adlanacaq //Xalq qəzeti. - 2020. - 9 dekabr. - S. 1.

1017. Prezidentə yazırlar: Sizin Ali Baş Komandan kimi mahir sərkərdəliyiniz sayəsində xalqımız bu Zəfəri yaşadı //Elm. - 2020. - 18 dekabr. - S. 1.

1018. Rafiqoğlu, A. Düşmənin belini qıran qəhrəman neftçilər /Aqşin Rafiqoğlu //İki sahil. - 2020. - 5 dekabr. - S. 19.

1019. Rəhimov, E. Heydər Əliyev siyasi kursunun zəfəri: [Ulu Öndər Heydər Əliyevin cismən bizdən ayrıldığı gündən 17 il keçir] /Elman Rəhimov //Respublika. - 2020. - 11 dekabr. - S. 8.

1020. Rəhimzadə, V. Prezident İlham Əliyev xalqı və dövləti üçün misilsiz xidmətlər göstərən tarixi şəxsiyyətlər sırasına öz adını qızıl hərflərlə yazdı: son 17 ilin uğurlarının ümumiləşdirilmiş mənzərəsi: Zəfər tarixi /Vüqar Rəhimzadə //İki sahil. - 2020. - 24 dekabr. - S. 14; 16-17.

1021. Rəşid, Ə. Qarabağlıların sevinci: "Torpaqlarımız işğaldan azad olunduqca şəhidlərimizin ruhu da sevinir" /Əntiqə Rəşid //Ədalət. - 2020. - 1 dekabr. - S. 3.

1022. Rəşid, L. Azərbaycan-İtaliya iqtisadi münasibətləri yeni inkişaf mərhələsində /Leyla Rəşid //Xalq qəzeti. - 2020. - 22 dekabr. - S. 6.

1023. Rəşid, L. Əbədiyyət zirvəsinin sakini - kəşfiyyatçı Mehrab Niftəliyev /Leyla Rəşid //Xalq qəzeti. - 2020. - 17 dekabr. - C. 4.

1024. Rəşid, L. Zəfər Paradı - tarixi qələbəmizin tən-tənəsi: Zəfər paradının tarixi, siyasi, ictimai və beynəlxalq-hüquqi əhəmiyyəti /Leyla Rəşid //Xalq qəzeti. - 2020. - 13 dekabr. - S. 4.

1025. Rüstəmov, İ. Andına sadıq Əsgər: gizir Əsgər Hüseynov: "Tez sağalıb Vətənə xidmətimi davam etdirmək istəyirəm" /İlqar Rüstəmov //525-ci qəzet. - 2020. - 10 dekabr. - S. 13.

1026. Rüstəmov, İ. Lələtəpədən başlayan qəhrəmanlıq hekayəsi: [Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin 2020-ci il dekabrın 9-da imzaladığı sərəncamla "Vətən müharibəsi qəhrəmanı" kimi yüksək ada layiq görülmüş tank qoşunlarımızın şəhid mayoru Amid Rəbbil oğlu Heydərov haqqında] /İlqar Rüstəmov //Xalq qəzeti. - 2020. - 18 dekabr. - S. 6.

1027. Rüstəmov, R. Türk dünyasına Zəfər sevinci yaşadan Ali Baş Komandan /Rufət Rüstəmov //Xalq qəzeti. - 2020. - 26 dekabr. - S. 5.

1028. Rza, A. "30 ildə itirdiklərimizi 44 gündə geri almağı bacardıq": Birinci Qarabağ müharibəsi veteranı, general Akif Rəfiyev: "Biz hamımız bugünkü gəncliyə borcluyuq" /Afaq Rza //525-ci qəzet. - 2020. - 23 dekabr. - S.14.

1029. Rza, Z. "Human Rights Watch"-un etirafı... /Zahid Rza //İki sahil. - 2020. - 17 dekabr. - S. 11.

1030. Rzalı, N. Həyatını hər bə həsr edən şəhid...: [Həyatını Vətənin keşiyində durmağa həsr edən şəhidlərimizdən biri Özal İdrisoğlu Yusifli haqqında] /Nadir Rzalı //525-ci qəzet. - 2020. - 17 dekabr. - S. 15.

1031. Rzayeva, M. Hərb də bir hesab-kitabdır: riyaziyyatı yaxşı mənimsəyənlər savaşlarda da xüsusi iz qoyurlar /Mələhət Rzayeva //Şərq. - 2020. - 17 dekabr. - S.9.

1032. Rzayeva, M. Oxuya-oxuya qazandıq: savaş dönməndə istər cəbhədə, istərsə də efirdə təqdim olunan ritmlər bir istəyə xidmət edirdi /Mələhət Rzayeva //Şərq. - 2020. - 4 dekabr. - S. 11.

1033. Rzayeva, M. Yollarda şəhidlərimizə qoyulmuş posterlər niyə götürüldü? /Mələhət Rzayeva //Şərq. - 2020. - 19 dekabr. - S. 13.

1034. Sadayovlu, P. Azərbaycan İCESCO ilə sıx əməkdaşlıq edir: qurum Qarabağda ermənilər tərəfindən dağıdılmış mədəni irs və qədim abidələrin dəqiqləşdirilməsi və müvafiq siyahıya əlavə edilməsi məsələsini müzakirə edib /Pərviz Sadayovlu //Yeni Azərbaycan. - 2020. - 15 dekabr. - S. 8.

1035. Sadıqov, B. Xilaskar: [Azərbaycan Respublikasının Prezidenti, Ali Baş Komandan İlham Əliyev haqqında] /Bəxtiyar Sadıqov //Azərbaycan. - 2020. - 9 dekabr. - S.3.

1036. Sadıqov, B. İlham Əliyev dedi və etdi /Bəxtiyar Sadıqov //Azərbaycan. - 2020. - 24 dekabr. - S. 1; 5.

1037. Sadıqov, B. Tarixə qızıl hərflərlə yazılan tarixi qələbə /Bəxtiyar Sadıqov //Azərbaycan. - 2020. - 15 dekabr. - S. 1-2.

1038. Salmanlı, R. İlham Əliyev: "Laçın bizimdir!": Laçından Qarabağ daha işıqlı görünür /Rəhman Salmanlı, M. Nərimanovlu //Azərbaycan. - 2020. - 12 dekabr. - S.10.

1039. Səriyeva, İ. Ailənin yeganə övladı olan 26 yaşlı şəhid: snayper Elvin Əlimərdanov Suqovuşanda göyün yeddinci qatına uçalıb... /İradə Səriyeva //Mövqe. - 2020. - 16 dekabr. - S. 9.

1040. Səriyeva, İ. Qurtuluş Savaşıнын ölməz qəhrəmanları - şəhid Rəcəb Məmmədov...: Zinyət Məmmədova: "Deyirdi ki, ana, mən şəhid olsam, bəlkə Allah bütün günahlarımı bağışlayar..." /İradə Səriyeva //Bakı Xəbər. - 2020. - 2 dekabr. - S. 13.

1041. Səriyeva, İ. Möhtəşəm Zəfər paradı - Azərbaycanı dünyaya təqdim edən yeni brend... /İradə Səriyeva //Bakı Xəbər. - 2020. - 11 dekabr. - S. 6.

1042. Sevinc. Mətbuatın 2020-ci il sınağı /Sevinc //Həftə içi. - 2020. - 24 dekabr. - S. 5.

1043. Seyidağa, E. 2020-nin ən uğurlu siyasətçisi - Prezident İlham Əliyev: o, Ali Baş Komandan kimi Azər-

baycan xalqını "Qalib xalq" etdi /Etibar Seyidağa //Yeni Müsavat. - 2020. - 24 dekabr. - S. 3.

1044. Seyidzadə, Ş. Dövlətinə və xalqına sadiqlik nümunəsi: [Azərbaycan Respublikasının Prezidenti, Silahlı Qüvvələrin Ali Baş Komandanı İlham Əliyev haqqında] /Şahin Seyidzadə //İki sahil. - 2020. - 25 dekabr. - S. 18.

1045. Səlimov, Ş. 44 qızıl gün və Xudafərin /Şövkət Səlimov //Mədəniyyət. - 2020. - № 5. - S. 80-85.

1046. Səmədzadə, Z. Prezident İlham Əliyevin qələbələr marafonu /Ziyad Səmədzadə //Xalq qəzeti. - 2020. - 24 dekabr. - S. 5.

1047. Səmədzadə, Z. Zəfərin mübarək, can Azərbaycan! /Ziyad Səmədzadə //Respublika. - 2020. - 18 dekabr. - S. 5.

1048. Səməndər, N. Mən fəxr edirəm ki, azərbaycanlıyam! /Nüşabə Səməndər //İki sahil. - 2020. - 3 dekabr. - S.26.

1049. Süleymanov, M. Azərbaycanın haqq işi və tarixi Qələbəsi /Mehman Süleymanov //Xalq qəzeti. - 2020. - 8 dekabr. - S. 3.

1050. Şəhid Aqilim mənim: "Polislər şəhidimiz olduğunu biləndə şəhərdən çıxmağımıza yardımçı oldular" //Təzadlar. - 2020. - 8 dekabr. - S. 7; 14.

1051. Şərqşünas alim "BBC Arabic" kanalında Zəfər paradından danışib //Elm. - 2020. - 18 dekabr. - S.6.

1052. Şuşaya teatr yaraşır...: [Şuşa Dövlət Musiqili Dram Teatrının direktoru, Respublikanın əməkdar artisti Yadigar Muradovla müsahibə] //Qobustan. - 2020. - № 4. - S. 32-39.

1053. Şükürova, Ə. Qisasımızı düşməndən alan igidimiz: Əli Seyran oğlu Nəcəfov! İndi təkə Masallının yox, bütün Azərbaycanın igididir... /Əlihüseyn Şükürov //Mövqe. - 2020. - 18 dekabr. - S. 10.

1054. Tağıovlu, Ə. Azərbaycan ordusunun dünya hərbi tarixinə yazdığı 44 günlük ilk əfsanəvi tarix /Əjdər Tağıovlu //Olaylar. - 2020. - 11-17 dekabr. - S. 4; 18.

1055. Tağıyeva, G. Vətənpərvərlik həmişə qalib gəlir: medalı igidlərimiz /Günay Tağıyeva //Azərbaycan ordusu. - 2020. - 26 dekabr. - S. 7.

1056. Tarix Muzeyinin direktoru beynəlxalq təşkilatlara müraciət ünvanlayıb //Elm. - 2020. - 4 dekabr. - S. 3.

1057. Tarixi Zəfər münasibətilə Azərbaycan paytaxtında atəşfəşanlıq //Azərbaycan. - 2020. - 11 dekabr. - S.12.

1058. Turan, A. Zəfər pələngi, Zəfər ordenli qazi: [Xüsusi Təyinatlı Dəstənin komandiri, mayor Zaur Şirinbəy oğlu Rəhimov haqqında] /Anar Turan //Xalq qəzeti. - 2020. - 22 dekabr. - S. 10.

1059. Vəliyev, Ə. Azərbaycan dövlətçiliyinin islahatlar və zəfər mərhələsi /Ədalət Vəliyev //Xalq qəzeti. - 2020. - 1 dekabr. - S. 3-4; 525-ci qəzet. - 2020. - 3 dekabr. - S. 6-8.

1060. Vəliyev, V. Bir məktəbin üç məzununu şəhid olmuşdur /Vəli Vəliyev //Respublika. - 2020. - 26 dekabr. - S. 6.

1061. Vəliyeva, V. Qəhrəmanlar Vətənin Məğrurluğudur! /Validə Vəliyeva //Yada düşdü. - 2020. - № 3. - S.73-75.

1062. Vətən müharibəsi haqq və şərəf mübarizəmizin şanlı salnaməsi kimi tarixə yazılacaq: Bu müqəddəs savaşın bütün şəhid və qazilərinə bir ömür borcumuz var //Mədəniyyət. - 2020. - 4 dekabr. - S. 1.

1063. Vətən torpağı uğrunda canından keçənlər hamımız üçün əzizdir: müsəlman, xristian, yəhudi dini məbədlərində Vətən müharibəsi şəhidlərinin xatirəsi anılıb //Mədəniyyət. - 2020. - 9 dekabr. - S. 1; 4.

1064. Vüqar Rəhimzadə: "Müvafiq mandata sahib olan ATƏT-in Minsk Qrupu 28 ildə münaqişənin həllində heç bir rol oynamayıb": [Yeni Azərbaycan Partiyası Siyasi Şurasının üzvü, "İki sahil" qəzetinin baş redaktoru, siyasi elmlər doktoru Vüqar Rəhimzadənin fikirləri] //Bakı Xəbər. - 2020. - 15 dekabr. - S. 12.

1065. "Yaşat" Fondunun yaradılması sosial sifariş idi: Milli Məclisin deputatı Sevinc Hüseynovanın www.yap.org.az saytına müsahibəsi //İki sahil. - 2020. - 19 dekabr. - S. 14.

1066. Yusifqızı, Ə. Hər şəhid ömrü anladılmaz bir dastandır: [Vətən uğrunda şəhid olan Toğrul Məmməd oğlu Bərxudarov haqqında] /Əminə Yusifqızı //Olaylar. - 2020. - 11-17 dekabr. - S. 16.

Rus dilində

1067. Алиева, Г. Снежный купол и Детская крепость: Лачин всегда был и остается важнейшим стратегическим пунктом /Галия Алиева //Наука. - 2020. - 11 декабр - С.12.

1068. Байназаров, Э. Им бы в небо: [об аэропорте в Ханкенди] /Эльнар Байназаров //Известия. - 2020. - 1 декабря. - С. 3.

1069. Байназаров, Э. Ночной антирежим: протест в Ереване переходит в круглосуточный формат /Эльнар Байназаров //Известия. - 2020. - 23 декабря. - С. 1; 4.

1070. Васильева, М. Терпение и Гадрут: к чему приведет новый инцидент в Нагорном Карабахе /Мария Васильева //Известия. - 2020. - 14 декабря. - С.2.

1071. Дайва Тамошайтите: "Конфликт Нагорного Карабаха в гуманитарном аспекте": [беседа Илахи Тахир кызы с литовским культурологом, доктором философских наук] //Вышка. - 2020. - 4-10 декабря. - С. 8-9.

1072. Гулиев, И. Пять составляющих Победы: Расширяются литературные и культурные связи между Азербайджаном и Туркменистаном /И. Гулиев //Наука. - 2020. - 11 декабр - С. 10.

1073. Зискинд, Г. В унисон с Азербайджаном: Азербайджано-турецкое единство достигло наивысшего уровня /Галия Зискинд //Наука. - 2020. - 11 декабр - С. 12.

1074. Карабахская летопись: от оккупации до победы: приоритеты научных исследований нацелены на обеспечение устойчивого развития //Наука. - 2020. - 27 декабря. - С. 10.

1075. Мехрибан Алиева: "Фонд Гейдара Алиева приступает к проекту реставрации наших религиозных памятников, мечетей на древней карабахской земле": [об этом говорится в публикации Первого вице-президента Азербайджанской Республики, президента Фонда Гейдара Алиева Мехрибан Алиевой на официальной странице в Instagram. 8 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 9 декабря. - С. 2.

1076. Михаил Гусман: "Освобождение исконных земель Азербайджана было одним из важных заветов Гейдара Алиева": [об этом сказал Trend Первый заместитель генерального директора ТАСС] //Вышка. - 2020. - 18-24 декабря. - С. 2.

1077. На площади Азадлыг в Баку проходит парад, посвященный Победе в Отечественной войне: на параде присутствуют Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев и Президент Турции Реджеп Тайип Эрдоган: выступление Президента Ильхама Алиева: [10 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 декабря. - С. 2-3.

1078. Неопровержимая правда истории: Печальные последствия переселения армян на земли Северного Азербайджана //Наука. - 2020. - 11 декабря. - С. 12.

1079. Официальный визит Президента Турции Реджепа Тайипа Эрдогана в Азербайджан: почтение памяти шехидов: [Президент Азербайджанской Республики Ильхам Алиев и Президент Турецкой Республики Реджеп Тайип Эрдоган посетили Шехидляр хиябаны. 10 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 11 декабря. - С. 1.

1080. Парвиз Шахбазов: "Эффективное использование ресурсов освобожденных территорий Азербайджана является одной из ключевых целей": [эксклюзивное интервью АМИ Trend с министром энергетики Азербайджана Парвизом Шахбазовым] //Вышка. - 2020. - 4-10 декабря. - С. 4.

1081. Первый вице-президент Мехрибан Алиева поздравила наш народ с освобождением Лачинского района от оккупации: [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева на своей официальной странице в Instagram поделилась публикацией по случаю освобождения Лачинского района от оккупации. 1 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 2 декабря. - С. 1.

1082. Первый вице-президент Мехрибан Алиева: "Мы никогда не забудем шехидов Отечественной войны": [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева на своей официальной странице в Instagram поделилась публикацией в связи с шехидами, павшими в Отечественной войне. 4 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 5 декабря. - С. 1.

1083. Президент Азербайджана Ильхам Алиев обратился к народу: обращение Президента Ильхама Алиева к народу: [обращение в связи с освобождением от оккупации Лачинского района. 1 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 2 декабря. - С. 1-3.

1084. Президент Ильхам Алиев и первая леди Мехрибан Алиева побывали в Губадлинском и Зангиланском районах: [23 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2020. - 24 декабря. - С. 1.

1085. Президент Ильхам Алиев и первая леди Мехрибан Алиева побывали в Губадлинском и Зангиланском районах: выступление Президента Ильхама Алиева: [23 декабря 2020 г.] // Бакинский рабочий. - 2020. - 25 декабря. - С. 1-4.

Yanvar - 2021

Azərbaycan dilində

1086. Abdullayev, M. Azərbaycan işğaldan azad edilən bütün əraziləri tezliklə cənnətə çevirəcək: Prezident İlham Əliyev: Bizim əsas diqqətimiz azad edilmiş torpaqlara olmalıdır və bu sahədə ilkin infrastruktur layihələrinin icrası artıq başlamışdır /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 15 yanvar. - S. 2.

1087. Abdullayev, M. Prezident İlham Əliyev: Biz Şuşaya qayıtmışıq və bundan sonra Azərbaycan xalqı Şuşada əbədi yaşayacaqdır: Bütün dünya Şuşanı Azərbaycan şəhəri kimi tanıyıb və qəbul edib /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 30 yanvar. - S. 2.

1088. Abdullayev, M. Şuşanın işğaldan azad edilməsi Azərbaycan Ordusunun möhtəşəm qələbəsidir: Prezident İlham Əliyev: Qəhrəman Azərbaycan övladları mükəmməl hərbi əməliyyat keçirərək cəsarət, rəşadət, qəhrəmanlıq, güc, milli ruh nümayiş etdirərək Şuşanı işğalçılardan azad etmişlər və uzun fasilədən sonra noyabrın 8-də Şuşada Azərbaycan bayrağı qaldırılmışdır /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 26 yanvar. - S. 3.

1089. Adını bayrağa yazdıran zabit: o, Səid Nofəl oğlu Rəşidzadədir //Ədalət. - 2021. - 22 yanvar. - S. 3.

1090. Ağashəhqi, Y. Dirçələn Qarabağ: Cəfasına dözdük, indi səfasını görəcəyik: Çünki bu bizim haqqımızdır! /Yaqut Ağashəhqi //İki sahil. - 2021. - 27 yanvar. - S. 10.

1091. Alioğlu, S. Qəhrəman qardaşlar: [Vətən müharibəsi qəhrəmanları Fəqan və Nicat Zalov qardaşları haqqında] /Salman Alioğlu //Respublika. 2021. - 16 yanvar. - S. 13.

1092. Amaşov, Ə. Qələbə yolumuzun Şuşası /Əflatun Amaşov //525-ci qəzet. - 2021. - 19 yanvar. - S. 7.

1093. Asımqızı, A. "Gecə işıq yandırmadan 7 saat piyada yol getdik": Araz Ağayev: "Xüsusi təyinatlılarımız

insanın ağılına gəlməyəcək fədakarlıq, qəhrəmanlıq nümayiş etdirdilər" /Aygün Asımqızı //Kaspi. - 2021. - 16 yanvar. - S. 6.

1094. Azər. Cənubi Qafqaz üçün sabitlik bəyanatı: Moskva görüşü beynəlxalq mediada hələ də müzakirə olunur /Azər //Kaspi. - 2021. - 16 yanvar. - S. 5.

1095. Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyevin müraciəti: [1 yanvar 2021-ci il] - Əziz həmvətənlər. 2020-ci il tarixdə qalır. 2020-ci il tarixdə bizim şanlı Qələbəmiz ili kimi qalacaqdır. Azərbaycan Ermənistanı 44 gün ərzində məğlub edərək öz doğma torpaqlarını işğaldan azad etmişdir. Bu Qələbə Azərbaycan xalqının yad-daşında əbədi yaşayacaqdır. Bu, tarixi Qələbədir. Biz tarixi ədaləti bərpa etdik //Xalq Qəzeti. - 2021. - 6 yanvar. - S. 1-2.

1096. Azərbaycan Respublikasının Prezidenti, Silahlı Qüvvələrin Ali Baş Komandanı İlham Heydər oğlu Əliyevin tarixi qələbəsi //Respublika. - 2021. - 6 yanvar. - S. 12-13.

1097. Azəri (İmanov), V. 2020-ci il... Uğursuzluq və tarixi uğurlar ili /Vaqif Azəri (İmanov) //Vedibasir. - 2021. - 5-31 yanvar. - S. 6-7.

1098. Banu. Kinoloji Mərkəzdə bir gün: [Dövlət Gömrük Komitəsi Kinoloji Mərkəzinin rəisi, gömrük xidməti polkovniki İlkin Osmanovun müsahibəsi] /Banu //Həftə içi. - 2021. - 12-13 yanvar. - S. 5.

1099. Bayramlı, M. Gənclərin azərbaycançılıq ideologiyası əsasında və vətənpərvərlik ruhunda yetişdirilməsində milli filmlərin də böyük rolu var: Son illərdə Azərbaycanda Qarabağ müharibəsi, bu müharibə fonunda yaşayanlar, ümumiyyətlə, hərbi-vətənpərvərlik mövzusunda filmlərin çəkilməsinə xüsusi diqqət göstərilir /Müşfiqə Bayramlı //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 22 yanvar. - S. 8.

1100. Bayramlı, N. "Beşinci kolon" indi də Azərbaycan-Türkiyə birliyinə qarşı... /Nardar Bayramlı //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 15 yanvar. - S. 5.

1101. Bayramov, V. 2020-ci il – Azərbaycan tarixinin Zəfər ili /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 11 yanvar. - S. 6.

1102. Bayramov, V. Azərbaycanın inkişafında yeni mərhələ başlayır /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 26 yanvar. - S. 3.

1103. Bədəlbəyli, F. 2020-ci ilin silinməz izləri /Fərhad Bədəlbəyli //Xalq qəzeti. - 2021. - 7 yanvar. - S. 6.

1104. Bədir, Ə. Özü və oğulları Qarabağda döyüşən şəhid atası – “Tək təsəllim torpaqlarımızın azad olunmasıdır” /Əli Bədir //Cumhuriyyət. - 2021. - 23-25 yanvar. - S. 12.

1105. Bəxtiyar. Müasir texnologiyaya əsaslanacaq Ordu: Ekspertlərin fikrincə, yeni nəsil silahların tətbiqi Azərbaycanın bölgədə üstünlüyü saxlamasına şərait yaradacaq /Bəxtiyar //Kaspi. - 2021. - 30 yanvar. - S. 3.

1106. Bəyməmmədov, Q. Döyüşkən xalqın igidlərindən biri: Xocalıda doğulmamış xocalılı Tural düşməndən qisasını aldı /Qalib Bəyməmmədov //Azərbaycan. - 2021. - 8 yanvar. - S. 10.

1107. Böyük qayıdış: müzəffər Ali Baş Komandan İlham Əliyev Şuşaya səfər etdi //525-ci qəzet. - 2021. - 16 yanvar. - S. 4-5.

1108. Cabbarlı, Ş. Dağlıq Qarabağ: Problemin kök atması: Bölgəni Ermənistana birləşdirməyi bacarmayan ermənilərin növbəti planı /Şəhla Cabbarlı //Türküstan qəzeti. - 2021. - 6-11 yanvar. - S. 13.

1109. Cavid. Tarixi ədalət, nəhayət, bərpa edilib /Cavid //Xalq Cəbhəsi. - 2021. - 7-8 yanvar. - S. 9.

1110. Cəbiyev, Q. Böyük Qələbə: 2020-ci il – bəşəriyyət üçün pandemiya, Azərbaycan üçün isə həm də Qələbə ili /Qafar Cəbiyev, E. Qəni //İki sahil. - 2021. - 12 yanvar. - S. 7.

1111. Cəbiyev, Q. Böyük qələbə: Düşmənin davranışları müharibəni ləvəv etdi /Qafar Cəbiyev //Xalq qəzeti. - 2021. - 16 yanvar. - S. 9.

1112. Cəfərli, R. Qarabağ inkişaf və quruculuq mərkəzinə çevriləcək /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2021. - 12 yanvar. - S. 1; 5.

1113. Cəfərli, R. İlham Əliyev qətiyyətinin təntənəsi /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2021. - 29 yanvar. - S. 1-2.

1114. Cəfərli, R. Qarabağ ən qısa zamanda cənnətə çevriləcək /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2021. - 19 yanvar. - S. 1; 5.

1115. Cəfərli, R. Zəfər salnaməsi: Azərbaycan tarixinin 44 şərəf günü /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2021. - 8 yanvar. - S. 1; 9; 9 yanvar. - S. 1; 3; 10 yanvar. - S. 1; 4; 12 yanvar; 17 yanvar. - S. 4; 30 yanvar. - S. 1; 5.

1116. Cəfərov, E. İlham Əliyevin dəmir yumruğu Ermənistanın başını əzdi /Elçin Cəfərov //Azərbaycan. - 2021. - 12 yanvar. - S. 1; 7.

1117. Cəfərov, N. Zəfər Yolumuzun zamana örnək yürüşləri /Nizami Cəfərov, C. Məmmədli //525-ci qəzet. - 2021. - 8 yanvar. - S. 19.

1118. Ermənistanı fəlakət girdabından çıxmağa qoymayanlar - müxalifətdən tutmuş, katolikosadək...: məğlub ölkənin xalqı kapitulyasiyadan sonra doğru seçim edə bilmir - səbəblər; rusiyalı ekspert: “Revanş cəhdi Ermənistan dövlətinin dünya xəritəsindən silinməsinə gətirə bilər...” //Yeni Müsavat. - 2021. - 19 yanvar. - S. 11.

1119. Əfəndiyev, P. Suqovuşanda şəhid olan döyüşçü: Onun meyitini 9 gün götürmək mümkün olmayıb: Aydın Bayramovun son döyüşü: 12 nəfərdən 6-sı şəhid oldu 3-ü yaralandı. 3-ü sağ qaldı... /Pünhan Əfəndiyev //Üç nöqtə. - 2021. - 7 yanvar. - S. 8-9.

1120. Əfəndiyev, P. Üç bacının qəhrəman qardaşı - Şuşa uğrunda şəhid oldu /Pünhan Əfəndiyev //Üç nöqtə. - 2021. - 14 yanvar. - S. 8-9.

1121. Əflatun Amaşov: “2020-ci ildə mediamız döyüşmək öyrəndi”: [Azərbaycan Mətbuat Şurasının sədri Əflatun Amaşovun APA-ya müsahibəsi] //525-ci qəzet. - 2021. - 9 yanvar- S. 5.

1122. Əliqızı, Ş. Azərbaycan dünyada ən uğurlu gənc dövlət kimi qəbul olunub: [Bu fikirləri İki sahil TV-yə müsahibəsində Milli Məclisin Əmək və sosial siyasət komitəsinin sədri Musa Quliyev bildirib] /Şəmsiyyə Əliqızı //Səs. - 2021. - 13 yanvar. - S. 11.

1123. Əliqızı, Ş. Tahir Rzayev: İşğalın başa çatması nəhəng quruculuq işlərinin başlanmasını zəruri edib: İki sahil TV-nin bugünkü müsahibi Milli Məclisin Aqrar siyasət komitəsinin sədri Tahir Rzayevdir /Şəmsiyyə Əliqızı, K. Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 12 yanvar. - S. 11.

1124. Əliyev, F. Vətən sevgisinin təntənəsi /Firad Əliyev //Hərbi and. - 2021. - 22 yanvar. - S. 6-7.

1125. Əliyeva, İ. Ömrümüzün ən qürurlu ili /İradə Əliyeva //Azərbaycan. - 2021. - 17 yanvar. - S. 1; 4.

1126. Əliyeva, J. Prezident İlham Əliyev: Şanlı Qələbəmiz bizim güclü iradəmizi, xalqımızın güclü əzmini bütün dünyaya nümayiş etdirdi /Jalə Əliyeva //Xalq qəzeti. - 2021. - 13 yanvar. - S. 4.

1127. Əliyeva, N. Azadlıqdan dirçəlişə /Nurlana Əliyeva //Azərbaycan. - 2021. - 27 yanvar. - S. 1; 6.

1128. Əliyeva, Y. Bizə saxta tarix lazım deyil: Dövlətimizin başçısı İlham Əliyev Aydın Kərimovu Prezidentin Şuşa rayonunda xüsusi nümayəndəsi təyin olunması ilə əlaqədar videoformatda qəbul edərkən alimlərimizin, mütəxəssislərimizin qarşısında bu tələbi qoydu ki, tarixi həqiqətlər daha dolğun şəkildə çatdırılmalıdır: torpaqları satan kimdir, torpaqları əsarətdən qurtaran kimdir /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 29 yanvar. - S. 3.

1129. Əliyeva, Y. Xəzərdə əməkdaşlıq və qarşılıqlı etimad mühitinin gücləndirilməsinə böyük töhfə: Cari ildə Türkmənistanın təşəbbüsü ilə keçiriləcək Xəzəryanı dövlətlərin dövlət başçılarının növbəti Zirvə toplantısı ərəfəsində Anlaşma Memorandumunun imzalanması Xəzəryanı dövlətlər arasında əməkdaşlığın daha da genişləndirilməsinin bariz nümunəsi kimi səciyyələndirilir /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 26 yanvar. - S. 5.

1130. Əlizadə, A. Qanı ilə tarix yazan qəhrəmanların xatirələri qəlbimizdən heç vaxt silinməyəcək: [şəhidlik zirvəsinə ucalan idmançılar] /Azər Əlizadə //Olimpiya dünyası. - 2021. - 26 yanvar. - S. 3.

1131. Ərəbova, S. “Şuşa yazılan yerdən hücumla keçdik”: “Bu gün, sabah öləm deyib, irəliləyirdik. Vətən uğrunda canımızdan keçməyi seçmişdik” /Samirə Ərəbova //Şərq. - 2021. - 16 yanvar. - S. 8.

1132. Ərəbova, S. Mühəribədən imkan tapan kimi evə zəng edirdi: Namiq Xəlilov Vətən uğrunda gözünü qırpmadan şəhidlik zirvəsinə ucalıb /Samirə Ərəbova //Şərq. - 2021. - 23 fevral. - S. 9.

1133. Əsgərzadə, Q. Şuşası şəirimizin çesməsi dilbər Qarabağ /Qafar Əsgərzadə //Вышка. - 2021. - 22-28 yanvar - S. 9.

1134. Əyyublu, E. “O, əsgərin payıdır, yeyə bilmərəm”: Bunu komandirimiz tabeliyində olan, doğma övladları qədər sevdidi cəsur döyüşçülərimizə deyirdi /Eyvaz Əyyublu //Azərbaycan. - 2021. - 12 yanvar. - S. 6.

1135. Hadrut qəhrəmanı: “Ermənilər onu nişan alıb vura bilmirdi”: [Vətən müharibəsində Azərbaycanın yeni qələbə tarixini yazan igidlərimizdən biri Xüsusi Təyinatlı Qüvvələrin giziri, şəhid Şəhriyar Abdullayev haqqında] //Unikal. - 2021. - 22 yanvar. - S. 11.

1136. Həsənov, İ. İsmayilli sabaha ümidlə baxır və inamla irəliləyir: [Vətən müharibəsində iştirak etmiş İsmayilli gəncləri haqqında] /İlqar Həsənov //Xalq qəzeti. - 2021. - 16 yanvar. - S. 15.

1137. Hüseynli, A. İkinci Qarabağ savaşı əsl vətənpərvərlik nümunəsidir /Alim Hüseynli //Olaylar. - 2021. - 29 yanvar-4 fevral. - S. 11.

1138. Hüseynov, Ə. Bu Zəfər 44 günün yox, 17 ilin möcüzə xarakterli uğurudur /Əlisahib Hüseynov //Xalq qəzeti. - 2021. - 11 yanvar. - S. 8.

1139. Hüseynov, R. “Ömür cəbhəsinin əsgərləri idik!.”: [Respublika Diagnostika Mərkəzinin ürək-damar

cərrahiyyəsi şöbəsinin müdiri Anar Əmrəh haqqında] /Rəşid Hüseynov //Azərbaycan ordusu. - 2021. -13 yanvar. - S.5.

1140. Hüseynova, L. Xalqımıza qələbə sevincini yaşadan oğullar /Lalə Hüseynova //Azərbaycan ordusu. - 2021. -20 yanvar. - S. 5.

1141. Xilaskarlıqdan qalibiyyətə yüksələn zəfər missiyası: [Bu fikirlər Azərbaycan Respublikası Prezidentinin köməkçisi – Prezident Administrasiyasının Hərbi məsələlər şöbəsinin müdiri Məhərrəm Əliyevin “Xilaskarlıqdan qalibiyyətə yüksələn zəfər missiyası” sərlövhəli məqaləsində yer alıb] //Xalq qəzeti. - 2021. -13 yanvar. - S. 3.

1142. İlyasov, V. Xüsusi nümayəndələrin səlahiyyətləri kifayət qədər geniş olacaqdır /Vəli İlyasov //İki sahil. - 2021. - 29 yanvar. - S. 14.

1143. 2020-ci il Azərbaycan çox böyük uğurlarla yadda qaldı: [Milli Məclisin deputatı, YAP-ın Beynəlxalq əlaqələr şöbəsinin müdiri Sevinc Fətəliyevanın müsahibəsi] //İki sahil. - 2021. -7 yanvar. - S. 9.

1144. İmanquliyev, B. Bizim üçün müharibə də, 30 illik işğal da arxada qalmışdır: İlham Əliyev Azərbaycanı nikbin gələcəyə və yeni iqtisadi yüksəlişə kökləyir /Bahadur Sadıqlı //Azərbaycan. - 2021. -10 yanvar. - S. 1; 6.

1145. İsmayılqızı, X. Milli ruha və torpağa bağlılıq ən güclü silahdır: Prezident İlham Əliyevin və birinci xanım Mehriban Əliyevanın, qızları Leyla Əliyevanın şanlı qələbəmizin mədəniyyət marşrutu olan Şuşaya səfərləri çərçivəsində tarixi və dini abidələrə göstərdikləri ehtiram islamofobiya dan yararlanaraq xof yaradan, milli münaqişələri gücləndirən qüvvələrə multikulturalizm dərsideir /Xuraman İsmayılqızı //İki sahil. - 2021. - 20 yanvar. - S. 4.

1146. İsmayılov, R. Azərbaycanı strateji hədəflərinə yaxınlaşdıran yeni platformalar: İqtisadi inkişafın gətirəcəyi rifah, regionda sülh və sabitliyin davamlı olması üçün başlıca faktorlardandır /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2021. - 16 yanvar. - S. 4.

1147. İsmayılov, R. Əsgər yoldaşları üçün “Əmi” olmağı bacaran şəhidimiz: Aprel döyüşlərinin, Vətən Müharibəsinin iştirakçısı, şəhid Ağa Əmi Heybətovun ömür yolu /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2021. - 30 yanvar. - S. 8.

1148. Kamal, R. Dövlət vətəndaşının yanındadır: Erməni təcavüzü nəticəsində ziyan dəymiş mülki şəxslərə vəsaitin ödənilməsinə başlanıb /Rüstəm Kamal //Azərbaycan. - 2021. - 8 yanvar. - S. 1; 11.

1149. Kamalqızı, R. Qalib Liderin Qələbə yürüşü: Prezident İlham Əliyev: “Böyük qayıdış başlayır, bütün işlərə start verildi” /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2021. -19 yanvar. - S. 8-9.

1150. Qafarlı, T. “Hər an Ali Baş Komandanımızın döyüş əmrini gözləmişik”: Qazi Ülvi Qədir /Tahirə Qafarlı //Həftə içi. - 2021. - 7-8 yanvar. - S. 7.

1151. Qafarlı, T. Nə “KQB” nə dövlət?!: [Xalq şairi, millət vəkili Sabir Rüstəmxanlının müsahibəsi] /Tahirə Qafarlı //Həftə içi. - 2021. - 28-29 yanvar. - S. 6.

1152. Qasimov, Ə. Hərb sənətimizin böyük Zəfəri: analitik şərh /Əbülfət Qasimov //Azərbaycan ordusu. - 2021. - 30 yanvar. - S. 5.

1153. Qasimov, N. Qarabağın hər qarışı gülüstana çevriləcək /Natiq Qasimov //Xalq qəzeti. - 2021. - 12 yanvar. - S. 10.

1154. Qasimi, Ş. Qarabağ gündəliyi: Biz bu gün nə etməliyik? /Şapur Qasimi //Türküstan qəzeti. - 2021. -12-18 yanvar. - S. 15.

1155. Qəribli, M. 20 Yanvar hadisələrində ümumxalq müqaviməti - Azərbaycanda multikulturalizmin təntənəsi və təcəssümü... /Məhəmmədli Qəribli //Bakı Xəbər. - 2021. -22 yanvar. - S. 10.

1156. Qismətoğlu, F. Bayrağına canım qurban, Azərbaycan! /Faiq Qismətoğlu //Ədalət. - 2021. - 30 yanvar. - S.6.

1157. Qorçu, O. “Mətbuatımız parazitlərdən təmizlənməlidir”: Natiq Məmmədli: “Gəlin qəzet bizə lazımdır mı”

sualı ətrafında fikirləşmək əvəzinə, “müasir dövrün qəzeti necə olmalıdır” sualına cavab tapaq”: [yazıçı, jurnalist Natiq Məmmədlinin müsahibəsi] /Oqtay Qorçu //525-ci qəzet. - 2021. - 27 yanvar. - S. 12.

1158. Qoşalı, Ə. 2020-ci il – işğalçı dövlətə dərs vermə ili. /Əkbər Qoşalı //Xalq qəzeti. - 2021. - 12 yanvar. - S. 5.

1159. Quliyev, A. Şuşanın azad edilmə əməliyyatı üzərində “erməni operasiyaları”, Elçibəyin bacarmadığı, Prezident Əliyevin ifşaedici izahı... /Aydın Quliyev //Bakı Xəbər. - 2021. - 29 yanvar. - S. 9.

1160. Quliyeva, Z. Xalqın çətin anlarının Prezidenti /Zərifə Quliyeva //Səs. - 2021. - 29 yanvar. - S. 12.

1161. Qurbanov, F. Vətənpərvərlik milli dəyər kimi: reallıqlar və perspektivlər /Firudin Qurbanov //Azərbaycan müəllimi. - 2021. - 15 yanvar. - S. 5-6.

1162. Mahmudzadə, S. Qisas qiyamətə qalmadı...: [Qazi Rəsul Hüseynli haqqında] /Səfər Mahmudzadə //Respublika. - 2021. - 28 yanvar. - S. 6.

1163. Məliyev, E. Doğma ana həsrəti ilə yaşamış şəhid – Mahmud Xudaverdiyev /Elman Məliyev //Unikal. - 2021. - 29 yanvar. - S. 18.

1164. Məliyev, E. 11 illik sevgini, ana məhəbbətini, qardaş sevgisini Vətən yolunda qurban verən Şəhid /Elman Məliyev //Türküstan qəzeti. - 2021. - 12-18 yanvar. - S. 19.

1165. Məliyev, E. Son zəng... sön döyüş...: və yaxud 19 yaşlı şəhid Mütəllibin qəhrəmanlıq salnaməsi... /Elman Məliyev //Unikal. - 2021. - 29 yanvar. - S. 20.

1166. Mehdiyev, A. Azərbaycan diplomatiyası keçən il zirvədə oldu /Allahverdi Mehdiyev //Azərbaycan. - 2021. - 9 yanvar. - S. 3.

1167. Mədətoğlu, Ə. Dünyanı heyrətə salan 44 günlük müharibə: 1-ci yazı /Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2021. - 7 yanvar. - S. 7; 3-cü yazı: 14 yanvar. - S. 7.

1168. Məhəbbətoğlu, Q. Prezident: Bizim sözümlə əməlimiz arasında heç bir fərq yoxdur /Qvami Məhəbbətoğlu //İki sahil. - 2021. - 13 yanvar. - S. 12.

1169. Məhərrəмова, T. Bayraq günündə doğulub bayraq uğrunda həyatını qurban verən şəhidimiz: Ədalət Dəmirov döyüşə gedən gün dostuna zəng edib, amma valideynlərinə bu barədə heç nə deməməsini tapşırıb /Təranə Məhərrəмова //Kaspi. - 2021. - 16 yanvar. - S. 8.

1170. Məlikli, Z. “Tənha canavar”ın taleyi: Yardımlının iki qəhrəman Mansurovu /Zahir Məlikli //Olaylar. - 2021. - 29 yanvar- 4 fevral. - S. 18; Xalq Cəbhəsi. - 2021. - 26-27 yanvar. - S. 8.

1171. Məmmədzadə, İ. Postmüharibə dövründə fəlsəfi və sosial-siyasi biliklərin analizi /İlham Məmmədzadə, S. Həsənov //Səs. - 2021. - 22 yanvar. - S. 8-9.

1172. Möhbəliyev, S. Azərbaycan Prezidentinin Şuşaya səfəri Qarabağın əsl sahibinin kimliyini bir daha dünyaya göstərdi /Səttar Möhbəliyev //Xalq qəzeti. - 2021. - 19 yanvar. - S. 9.

1173. Möhbəliyev, S. Azərbaycanın ən şərəfli dövrü /Səttar Möhbəliyev //Ülfət. - 2021. - 23 yanvar. - S. 3-4.

1174. Möhbəliyev, S. “Moskva Bəyanatı regional inkişafın müsbət dinamikasını təmin edəcək” /Səttar Möhbəliyev //Ülfət. - 2021. - 16 yanvar. - S. 4.

1175. Muğanlı, N. Ad günün mübarək, nuruzlu şəhidim!: Lənkəranlı şəhid Orxan Dadaşlının əziz xatirəsinə /Nurəddin Muğanlı //İki sahil. - 2021. - 26 yanvar. - S. 14.

1176. Muradlı, X. Qələbənin nidası: “Qarabağ Azərbaycandır və nida” deyən İlham Əliyev Qarabağa səfərləri ilə həmin nidanı qoydu /Xəyalə Muradlı //Azərbaycan. - 2021. - 31 yanvar. - S. 1; 6.

1177. Mustafa, N. 2020-nin zəfərini 220 il gözlədik /Nazim Mustafa //Xalq qəzeti. - 2021. - 17 yanvar. - S. 3.

1178. Mustafa, N. 220 ağırlı-acılı illərin 2020-ci il qurtuluşu: məqalə “Vedibasər” qəzetinin sifarişi ilə yazıl-

mışdır /Nazim Mustafa //Vedibasir. - 2021. -5-31 yanvar. - S. 1-2.

1179. Müşfiq, Ş. Əbədiyyətdəki əziz ünvanlarımız: [Vətən müharibəsində şəhid olan qəhrəmanlarımız haqqında] /Şahanə Müşfiq //525-ci qəzet. - 2021. - 22 yanvar. - S. 12-13.

1180. Nazımqızı, A. "Ermənistan ordusu heç vaxt şərfli qələbə sahibi olmayıb...": [hərbi jurnalist, ehtiyatda olan polkovnik-leytenant İbrahim Məsimov ilə müsahibə] /Aytən Nazımqızı //Hərbi and. - 2021. - 15 yanvar. - S.10-11.

1181. Nəcəfxanlı, Ə. Hərtərəfli qayğı qalib əsgərlərimizin halı haqqıdır /Əli Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti. - 2021. - 12 yanvar. - S. 6.

1182. Nərimanov, M. Bizə qələbə yaraşır: Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev: "Müharibə Ermənistanın yadından çıxmasın, unutmasınlar ki, dəmir yumruq yerindədir" /Məhəmməd Nərimanov //Azərbaycan. - 2021. -12 yanvar. - S. 6.

1183. Nərimanov, M. Ölməzliyin şərəfini yaşadan şəhid: Gizir Elvinin son kəlmələri: "Suqovuşan da azaddır, komandır! "Qarabağ doğma candır - Azərbaycandır!" /Məhəmməd Nərimanov //Azərbaycan. - 2021. -26 yanvar. - S. 6.

1184. Nəsirov, E. Regional əməkdaşlıq və yeni tarixi hədəflər /Elman Nəsirov //Xalq qəzeti. - 2021. -9 yanvar. - S. 3.

1185. Niftəliyeva, K. Azərbaycanın haqq səsinə dünya çatdırmaq örnəyi: Prezident İlham Əliyevin Vətən müharibəsində apardığı informasiya savaşını əks etdirən "Zəfər yolu" kitabı barədə qeydlər /Könül Niftəliyeva //Xalq qəzeti. - 2021. -12 yanvar. - S. 5.

1186. Niftəliyeva, T. Vətən müharibəsinin qazisi: "Ölümü bir neçə saniyə qabaqlayıb, sağ qaldım": [Şəhidlik zirvəsinə ucalan idmançılar] /Türkü Niftəliyeva //Olimpiya dünyası. - 2021. -26 yanvar. - S. 4.

1187. Novruzov, K. "Azərbaycan qalibdir...": "Bakı sülhməramlıların fəaliyyətini izləməli və təhlil etməlidir": [pakistanlı siyasi analitik Əşfəq Əhmədın Qarabağ müharibəsi və onun fonunda baş verən siyasi proseslərlə bağlı fikirləri] /Kənan Novruzov //Şərq. - 2021. - 22 yanvar. - S.7.

1188. Novruzov, K. "İki həmişə birdən böyükdür": Hulusi Kılıç: "Türkiyə və Azərbaycanla dost olanlar qazanacaqlar" /Kənan Novruzov //Şərq. - 2021. - 12 yanvar. - S.6.

1189. Nuriyev, A. Mərkəzi Asiya ciddi dəyişikliklər ətrafında: Regionda Türkiyənin rolu arta bilərmi? /Azər Nuriyev //Kaspi. - 2021. - 9 yanvar. - S. 13.

1190. Ordahallı, V. DQ problemi həll edildi, rayonlar azadlıqda - ermənilərin hələ işğalda saxladıkları bəzi kəndlərimiz... /Vidadi Ordahallı //Bakı Xəbər. - 2021. - 6 yanvar. - S. 7.

1191. Orucova, N. Qarabağın postmüharibə realıqları xarici mediada /Nigar Orucova //İki sahil. - 2021. - 6 yanvar. - S. 15.

1192. Paşayeva, Q. "Nizami ili", Xarı Bülbül və Vəqif günləri...: Şuşa könümüzün paytaxtı idi, artıq rəsmən mədəniyyətimizin paytaxtı oldu! /Qənirə Paşayeva //Xalq qəzeti. - 2021. - 9 yanvar. - S. 5.

1193. Paşayeva, Q. Ötən ilin mədəniyyət mənzərəsinə baxış... /Qənirə Paşayeva //Mədəniyyət. - 2021. - 8 yanvar. - S. 4.

1194. Prezident ermənilərin rayonlarımızı 1-ci Qarabağ müharibəsindən sonra məqsədli dağıtdıqlarına bütün dünyanı inandırma bildiri...: Qarət, mədəni izləri silmək və qayıdışa imkan verməmək...: [Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyev yanvarın 19-da Türkdillli Dövlətlərin Əməkdaşlıq Şurasının Baş katibi Bağdad Amreyevi videoformatda qəbul edib] //Bakı Xəbər. - 2021. - 20 yanvar. - S. 8-9.

1195. Prezidentə yazırlar: “Biz Sizin ətrafınızda dəmir yumruq kimi birləşmişik” //Azərbaycan. - 2021. -13 yanvar. - S. 1-2.

1196. Rəsulov, R. “DQR”in “XİN”i, yaxud haraya və nə vaxta qədər?: Azərbaycanın yenidən 30 il gözləməyə nə marağı, nə həvəsi, nə də hövsələsi var! /Rövşən Rəsulov //Səs. - 2021. - 15 yanvar. - S. 13.

1197. Rzalı, N. “Cəbhəyə jurnalist kimi yox, Vətənə borcu olan vətəndaş kimi getmişdim”: Bəxtiyar Məcidli: “Döyüş yoldaşları arasında olan münasibət bütün dostluqlardan üstündür” /Nadir Rzalı //525-ci qəzet. - 2021. -15 yanvar. - S. 11.

1198. Rzalı, N. “Zəfər xəbərini Şuşada almaq başqa bir xoşbəxtlik idi”: qazi Orxan Mikayılı: “Hamımızda belə bir fikir formalaşmışdı ki, biz mütləq qələbə ilə geri dönməliyik” /Nadir Rzalı //525-ci qəzet. - 2021. - 13 yanvar. - S. 11.

1199. Rzayeva, M. “İnanın, quş olub uçmaq istəyirdim”: Araz Elsəs: “Ürəyimdən keçirdi ki, kaş mən də ordumuzun sırasında olardım” /Mələhət Rzayeva //Şərq. - 2021. -15 yanvar. - S. 9.

1200. Sadayovlu, P. “Biz qalib gəldik”: Vüsal Hətəmov: İşğal altındakı torpaqlarımız Ali Baş Komandanımızın rəhbərliyi ilə azadlığa qovuşdu /Pərviz Sadayovlu //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 27 yanvar. - S. 5.

1201. Sadayovlu, P. “Döyüş günləri mənim həyatımın ən mühüm hissəsinə çevrildi desəm, yanılmaram”: Anar Miriyev: Döyüş zamanı düşmənin üzərinə hücum edib, mövqelərini ələ keçirəndə, onlara yaxınlaşanda silahlarını yerə atıb qaçmaqlarını görmək böyük bir hadisə idi /Pərviz Sadayovlu //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 22 yanvar. - S. 5.

1202. Sadıqov, Ə. Tarixə yazılacaq günlər: [Birinci Qarabağ döyüşlərində könüllü olaraq iştirak edərək böyük şücaət və qəhrəmanlıqlar göstərmiş II qrup Vətən müharibəsi əlili, Səbail rayonu Veteranlar Şurasının sədr müavini, eh-

tiyadda olan polis əməkdaşı Fəqan Nəsimov haqqında] /Əli Sadıqov //Respublika. - 2021. - 29 yanvar. - S. 6.

1203. Sadıqzadə, Ə. Kəlbəcəri görməyən gənclərin yurd sevgisi /Ələkbər Sadıqzadə //Azərbaycan. - 2021. -8 yanvar. - S. 10.

1204. Səfərbərlikdən tərxis edilmiş şəxslərin qəbulu və müraciətlərinə baxılması üzrə komissiyanın fəaliyyəti davam edir //Azərbaycan ordusu. - 2021. - 16 yanvar. - S.6.

1205. Səxavətqızı, M. Dost qisasını alan qəhrəman – Musayev Sədi Süleyman oğlu... /Manya Səxavətqızı //Bakı Xəbər. - 2021. - 23-25 yanvar. - S. 14.

1206. Səmədova, A. Şəhidlik zirvəsinin fəndləri /Aliyə Səmədova //Ülfət. - 2021. - 30 yanvar. - S. 5.

1207. Səmədzadə, Z. Azərbaycanı dünyada şərəfləndirən qələbə /Ziyad Səmədzadə //Azərbaycan. - 2021. -27 yanvar. - S. 5; 28 yanvar; 29 yanvar. - S. 5.

1208. Sofulu, F. Vətən fədaisi: [Şəhid Əliyev Qubat haqqında] /Firudin Sofulu //Azərbaycan. - 2021. - 8 yanvar. - S. 10.

1209. Süleyman. Azərbaycanda güclü vətənpərvər gənclər ordusu formalaşdı /Süleyman //Olaylar. - 2021. - 8-14 yanvar. - S. 11.

1210. Şanlı qələbəmiz Azərbaycanın beynəlxalq reytingini daha da yüksəltdi: [Milli Məclisin deputatı Ağalar Vəliyevin eyni sərlövhəli məqaləsində yer alan fikirlər] //İki sahil. - 2021. - 16 yanvar. - S. 14.

1211. Şıxəliyev, L. Azərbaycanın şanlı Zəfər tarixi /Lütvəli Şıxəliyev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 29 yanvar. - S. 6.

1212. Şıxəmirli, S. “Tək arzumuz o idi ki...: “Nəşimiz ana-atamıza gedib çıtsın”: [İkinci Qarabağ müharibəsi iştirakçısı Orxan Ağalı ilə söhbət] /Sona Şıxəmirli //Şərq. - 2021. - 16 yanvar- S. 7.

1213. Şükürlü, İ. Qarabağın fəndləri, sizinlə fəxr edirik! /İdris Şükürlü //Ədalət. - 2021. - 14 yanvar. - S. 4.

1214. Tağıyeva, G. İnsanın ən böyük sərvəti sağlam-
lıqdır /Günay Tağıyeva //Azərbaycan ordusu. - 2021. - 30
yanvar. - S. 4.

1215. Tehran Mənsimov ilk dəfə Şuşa döyüşlərindən
danışdı: “Şuşa uğrunda döyüşən Naxçıvan xüsusi təyinatlı-
ları qeyri-adi iradə, böyük fədakarlıq və qəhrəmanlıq gös-
tərdilər” //Ədalət. - 2021. -30 yanvar. - S. 5.

1216. Teymurqızı, T. Xankəndində Azərbaycan bayra-
ğı mütləq dalğalanacaq: [jurnalist və yazıçı Elçin Şıxlı ilə
söhbət] /Tamilla Teymurqızı //Azad Azərbaycan. - 2021. -
7 yanvar. - S. 4.

1217. Təhsilimiz üçün yeni üfüqlər: Emin Əmrullayev:
“Azərbaycanın ərəzi bütövlüyünün bərpası təhsil sistemi və
təhsil işçiləri olaraq bizim qarşımızda böyük imkanlar açır”
//Azərbaycan müəllimi.2021. -29 yanvar. - S. 4-5.

1218. Torpaq - uğrunda ölən varsa Vətəndir! //Kənd
həyatı. - 2021. -19 yanvar. - S. 3.

1219. Türkiyə məktəblilərinin məktubları Azərbaycan
əsgərinə təqdim edilib //Azərbaycan ordusu. - 2021. -16
yanvar. - S. 7.

1220. Ukrayna KİV-ləri Prezident İlham Əliyevin
Dağlıq Qarabağa qanunsuz səfərlərlə bağlı Ermənistan rəsmi-
lərinə etdiyi xəbərdarlığı geniş işıqlandırır //Xalq qə-
zeti. - 2021. -11 yanvar. - S. 7.

1221. Vəliyev, A. Şanlı Qələbəmiz Azərbaycanın beynəlxalq reytingini daha da yüksəltdi /Ağalar Vəliyev
//Xalq qəzeti. - 2021. - 15 yanvar. - S. 3.

1222. Vüqar Rəhimzadə: “Heydər Əliyev Fondunun
yeni layihəsi Böyük Qayıdışı daha da yaxınlaşdırır” //Səs.
- 2021. -23 yanvar. - S. 8-9.

1223. Yeganə. Azərbaycan əsgəri sevindi: Türkiyə
məktəblilərinin məktubları oxundu /Yeganə //Şərq. - 2021.
- 14 yanvar. - S. 9.

1224. Yəhya. İnternetdə böyüyən qəhrəmanımız: “Şə-
hid olduğumu düşünən ailəm evə qayıtdıqdan sonra mənə

böyük coşquyla qarşıladı”: [Vətən uğrunda gedən döyüş-
lərdə qəhrəmanlıq göstərən könüllü əsgər Elçin Əhmədov
haqqında] /Yəhya //Hürriyyət. - 2021. - 7-8 yanvar. - S.
13.

1225. Zərrabqızı, X. Şəhadətindən öncə Cənnəti qaza-
nanlar... /Xəyalə Zərrabqızı //Üç nöqtə. - 2021. - 28 yan-
var. - S. 8-9.

1226. Zülfüqaroğlu, Ə. Qələbədən sonrakı dönmə: in-
formasiya savaşı: nəyi necə etməliyik? /Əli Zülfüqaroğlu
//Xalq Cəbhəsi. - 2021. - 19 yanvar. - S. 9.

Rus dilində

1227. Азербайджан уважает границы и терри-
ториальную целостность всех государств: [российское
издание «Московский комсомолец» опубликовало
статью заведующего сектором медиа Администрации
Президента Азербайджана Фуада Ахундова] //Бакин-
ский рабочий. - 2021. -20 января. - С. 7.

1228. Amnesty International опубликовала новый от-
чет о ракетных ударах Армении по мирному населению
//Бакинский рабочий. - 2021. - 15 января. - С. 7.

1229. В Агдаме отстраиваются дома, разрушенные
в результате вражеского огня //Бакинский рабочий. -
2021. - 30 января. - С. 2.

1230. В Агджабеди начались работы по лик-
видации ущерба, нанесенного домам жителей //Ба-
кинский рабочий. - 2021. - 29 января. - С. 7.

1231. В ближайшее время новая автомобильная
дорога Физули-Шуша будет сдана в эксплуатацию
//Бакинский рабочий. - 2021. - 6 января. - С. 16.

1232. В свое время в Карабахе было открыто 167
месторождений полезных ископаемых: [об этом сказал
начальник Геологической разведывательной службы
Министерства экологии и природных ресурсов Али

Алиев на брифинге, посвященном экологической ситуации, проделанной и предстоящей работе на освобожденных от оккупации территориях] //Бакинский рабочий. - 2021. - 30 января. - С. 3.

1233. В селе Ханлыг Губадлинского района начала работу местная структура МЧС //Бакинский рабочий. - 2021. - 16 января. - С. 7.

1234. В Шуше строится новая подстанция //Бакинский рабочий. - 2021. - 23 января. - С. 7.

1235. Вашингтонский "Атлантический совет" провел онлайн-семинар с помощником Президента Азербайджана Хикметом Гаджиевым //Бакинский рабочий. - 2021. - 27 января. - С. 7.

1236. Великая победа, одержанная за 44 дня: [в Центре анализа международных отношений состоялась пресс-конференция секретаря, руководителя рабочей группы Государственной комиссии по делам военно-пленных, заложников и без вести пропавших граждан Исмаила Ахундова] //Бакинский рабочий. - 2021. - 6 января. - С. 16.

1237. Генеральная прокуратура: "По факту сожжения тела военнослужащего Азербайджанской армии возбуждено уголовное дело" //Бакинский рабочий. - 2021. - 7 января. - С. 1.

1238. Глава Бакинской и Азербайджанской епархии: "Нашей священной миссией является сохранить мир": [в американском издании Christianity Today опубликована статья, посвященная задачам по установлению мира в регионе по окончании армяно-азербайджанского конфликта] //Бакинский рабочий. - 2021. - 7 января. - С. 6.

1239. Город – хранитель истории: [объявление Президентом Ильхамом Алиевым Шуши столицей азербайджанской культуры подчеркнуло историческую значимость этого древнего края] //Бакинский рабочий. - 2021. - 12 января. - С. 11.

1240. 20 семьям шехидов и инвалидам Карабахской войны предоставлены новые дома в регионах //Бакинский рабочий. - 2021. - 19 января. - С. 8.

1241. Делегация ИСЕСКО посетила освобожденный от оккупации город Агдам //Бакинский рабочий. - 2021. - 13 января. - С. 7.

1242. Доблестный боевой путь разведчика: [о герое Отечественной войны Агабабе Абасове] //Бакинский рабочий. - 2021. - 9 января. - С. 7.

1243. Жизнь вновь забьет ключом в живописном Зангилане: [съемочная группа АЗЕРТАДЖ побывала в освобожденном Зангиланском районе] //Бакинский рабочий. - 2021. - 9 января. - С. 7.

1244. За последние два дня специалисты ANAMA провели 13 оперативных и неотложных операций //Бакинский рабочий. - 2021. - 9 января. - С. 6.

1245. Карабахский региональный отдел общественного объединения «Региональное развитие» будет функционировать в городе Шуша //Бакинский рабочий. - 2021. - 16 января. - С. 7.

1246. Лейла Абдуллаева: "В течение последних десятилетий Армения препятствовала посещениям международных миссий на оккупированные территории Азербайджана": [руководитель управления пресс-службы МИД Лейла Абдуллаева прокомментировала заявление представителя МИД Армении относительно выступления Президента Азербайджанской Республики на встрече с Генеральным директором ИСЕСКО] //Бакинский рабочий. - 2021. - 16 января. - С. 10.

1247. Межгосударственное заявление Азербайджанской Республики против Республики Армения направлено в Европейский суд по правам человека //Бакинский рабочий. - 2021. - 19 января. - С. 7.

1248. Мечеть и кладбище в селе Паправенд Агдамского района разрушены армянами //Бакинский рабочий. - 2021. - 28 января. - С. 8.

1249. МИД: "Незаконный визит министра иностранных дел Армении в Карабах противоречит заявлению от 10 ноября": [об этом говорится в заявлении СМИ руководителя управления прессслужбы Министерства иностранных дел Азербайджанской Республики Лейлы Абдуллаевой о визите министра иностранных дел Армении в Карабах] //Бакинский рабочий. - 2021. - 7 января. - С. 6.

1250. "Мы очень довольны и нашим государством, и нашим Президентом": [десятки жилых домов и социальных объектов в Физули были разрушены во время обстрела противником населенных пунктов] //Бакинский рабочий. - 2021. - 29 января. - С. 8.

1251. National Geographic опубликовал на своей странице в Instagram фотографии разрушенного в результате армянской оккупации города Агдам //Бакинский рабочий. - 2021. - 30 января. - С. 3.

1252. Начались работы по ликвидации ущерба, нанесенного недвижимому имуществу гражданского населения в результате агрессии Армении //Бакинский рабочий. - 2021. - 28 января. - С. 8.

1253. Олег Кузнецов: "Карабах может стать самым высокодоходным регионом Азербайджана": [в интервью Trend российский историк, политический аналитик, профессор Олег Кузнецов рассказал о роли исторического события и значимости Победы Азербайджана для развития нашей страны] //Вышка. - 2021. - 8-14 января. - С. 6.

1254. Первый вице-президент Мехрибан Алиева: "Очень счастлива находиться в освобожденном древнем городе Шуша!": [Первый вице-президент Азербайджанской Республики Мехрибан Алиева по-

делилась на своей официальной странице в Instagram публикацией об освобожденном от оккупации городе Шуша. 15 января 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 16 января. - С. 10.

1255. Письмо министра иностранных дел Азербайджана генеральному секретарю ООН распространено в качестве документа Генеральной Ассамблеи и Совета Безопасности структуры: [в письме предоставляется информация о том, что после заключения трехстороннего соглашения от 10 ноября Азербайджан приступил к масштабной работе по восстановлению и реинтеграции всех территорий, пострадавших в результате конфликта, и в этот период Армения осуществляет деятельность, угрожающую обеспечению мира, сотрудничества и развития в регионе] //Бакинский рабочий. - 2021. - 9 января. - С. 6.

1256. Представители албано-удинской религиозной общины отметили Рождество в монастыре Худавенг //Бакинский рабочий. - 2021. - 12 января. - С. 11.

1257. Президент Ильхам Алиев заложил фундаменты дороги Физули-Шуша и аэропорта в Физулинском районе, побывал в городе Шуша: выступление Президента Ильхама Алиева: [14 января 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 16 января. - С. 1-7.

1258. Президенту пишут: "Мы сплотились вокруг Вас как железный кулак": [граждане Азербайджана, проживающие за рубежом наши соотечественники, а также граждане братской Турции продолжают направлять Президенту, победоносному Верховному главнокомандующему Ильхаму Алиеву благодарственные письма в связи с исторической Победой, завоеванной нашей доблестной армией в Отечественной войне] //Бакинский рабочий. - 2021. - 14 января. - С. 6.

1259. Президенту пишут: "Мы хотим видеть Вас Национальным героем Азербайджана за Ваш самоотверженный труд во имя целостности нашей страны": [в связи с исторической Победой нашей доблестной армии в Отечественной войне граждане Азербайджана, проживающие за рубежом наши соотечественники продолжают направлять Президенту, победоносному Верховному главнокомандующему Ильхаму Алиеву благодарственные письма] //Бакинский рабочий. - 2021. -12 января. - С. 9.

1260. Проверено состояние обеспечения и уровень боевой подготовки подразделений, дислоцированных на освобожденных территориях //Бакинский рабочий. - 2021. -12 января. - С. 10.

1261. Распоряжение Президента Азербайджанской Республики о награждении военнослужащих Вооруженных сил Азербайджанской Республики медалью «За освобождение Ходжавенда»: [25 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. -6 января. - С. 815.

1262. Распоряжение Президента Азербайджанской Республики о награждении военнослужащих Вооруженных сил Азербайджанской Республики медалью «За освобождение Суговушана»: [29 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. -12 января. - С. 3-8.

1263. Распоряжение Президента Азербайджанской Республики о награждении военнослужащих Вооруженных сил Азербайджанской Республики медалью «За освобождение Губадлы»: [29 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 13 января. - С. 2-6.

1264. Распоряжение Президента Азербайджанской Республики о награждении военнослужащих Вооруженных сил Азербайджанской Республики медалью «За освобождение Шуши»: [29 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 19 января. - С. 36.

1265. Распоряжение Президента Азербайджанской Республики о награждении военнослужащих Вооруженных сил Азербайджанской Республики медалью «За освобождение Агдама»: [29 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 22 января. - С. 2; 59.

1266. Распоряжение Президента Азербайджанской Республики о награждении военнослужащих Вооруженных сил Азербайджанской Республики медалью «За освобождение Кяльбаджара»: [29 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 23 января. - С. 1-6.

1267. Распоряжение Президента Азербайджанской Республики о награждении военнослужащих Вооруженных сил Азербайджанской Республики медалью «За освобождение Кяльбаджара»: [29 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 26 января.. - С. 2-5.

1268. Распоряжение Президента Азербайджанской Республики о награждении военнослужащих Вооруженных сил Азербайджанской Республики медалью «За освобождение Лачина»: [29 декабря 2020 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 27 января. - С. 3-7.

1269. Распоряжение Президента Азербайджанской Республики об утверждении состава Наблюдательного совета Фонда возрождения Карабаха: [4 января 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 6 января. - С. 2.

1270. Реза Дегати в эфире французского телеканала TV5MONDE рассказал о зверствах армян и мультикультурализме в Азербайджане : известный фотограф рассказал и о предвзятом отношении французских медиа во время Второй Карабахской войны //Бакинский рабочий. - 2021. - 20 января. - С. 7.

1271. Реконструируется железнодорожная линия Барда-Агдам //Бакинский рабочий. - 2021. - 8 января. - С. 3.

1272. Состоялась очередная встреча руководителей служб безопасности и пограничных служб

Азербайджана и Армении //Бакинский рабочий. - 2021. -12 января. - С. 10.

1273. Состоялось заседание Рабочей группы по историческим и культурным памятникам, учреждениям культуры на освобожденных территориях Азербайджана //Бакинский рабочий. - 2021. - 30 января. - С. 1.

1274. Сотрудники МЧС России и Азербайджана продолжают операции по разминированию на освобожденных от оккупации территориях //Бакинский рабочий. - 2021. - 8 января. - С. 3.

1275. 30 семей шехидов и инвалиды Карабахской войны получили квартиры и индивидуальные дома в регионах //Бакинский рабочий. - 2021. - 13 января. - С.7.

1276. Указ Президента Азербайджанской Республики о создании юридического лица публичного права «Фонд возрождения Карабаха»: [4 января 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 6 января. - С. 3.

1277. Указ Президента Азербайджанской Республики об обеспечении деятельности Фонда возрождения Карабаха: [19 января 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 20 января. - С. 1.

Fevral - 2021

Azərbaycan dilində

1278. Abdullayev, M. Xəyal bütün ömrü boyu fəxr edəcək: çünki o, Şuşanın küçə və meydanlarında aslan kimi döyüşüb: [Vətən müharibəsi iştirakçısı Xəyal Xaninbəyov haqqında] /Məsaim Abdullayev //Şərq. - 2021. - 6 fevral. - S. 8.

1279. Abdullayev, M. Qarabağda soydaşlarımızı xoşbəxt günlər gözləyir: Azərbaycan dövləti bunun üçün lazımı işləri görür /Məsaim Abdullayev //Xalq qəzeti. - 2021. -11 fevral. - S. 3.

1280. Abdullayev, M. Azərbaycanın işğaldan azad edilmiş torpaqlarında bərpa işləri planlı şəkildə və ən yüksək səviyyədə aparılacaq: Prezident İlham Əliyev: Mən demişəm, biz bu bölgəni - Qarabağı cənnətə çevirəcəyik /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 17 fevral. - S. 3.

1281. Abdullayev, M. Minalanmış ərazilərin xəritəsini verməməsi Ermənistanın mənfur niyyətini əks etdirir: İşğalçı dövlət tərəfindən hər yer, hətta hərbi təyinatı olmayan ərazilər belə minalanıb /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 23 fevral. - S. 5.

1282. Abdullayev, M. Prezident İlham Əliyev: Azad edilmiş torpaqlarda minatəmizləmə işləri birinci dərəcəli vəzifədir: İşğaldan azad olunan ərazilərin minalardan qısa müddətdə təmizlənməsi üçün bütün imkanlardan səmərəli istifadə olunur /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 25 fevral. - S. 2.

1283. Abdullayev, M. Prezident İlham Əliyev: Mən artıq bəyan etmişəm ki, azad olunmuş bütün ərazilər “yaşıl enerji zonası”nı təşkil edəcək: İşğaldan azad edilmiş ərazilərin bərpası müasir yanaşmalar əsasında həyata keçiri-

ləcək /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 11 fevral. - S. 2.

1284. Abdullayev, M. Prezident İlham Əliyev: Mən çox şadam ki, son illər ərzində Azərbaycanda vətənpərvər, güclü, milli ruhda tərbiyə almış gənc nəsil yetişib: Azərbaycan gəncliyinin inkişafı daim dövlətin diqqət mərkəzindədir /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 3 fevral. - S. 2.

1285. Abdullayev, M. Təmali qoyulan Horadiz-Ağbənd dəmir yolunun böyük strateji əhəmiyyəti var: Prezident İlham Əliyev: Uzun fasilədən sonra Azərbaycan və onun ayrılmaz hissəsi olan Naxçıvan Muxtar Respublikası dəmir yolu ilə bir-birinə bağlanacaq və beləliklə, bizim həm strateji, həm iqtisadi, həm də siyasi məqsədlərimiz həyata keçiriləcək /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 18 fevral. - S. 2.

1286. Abdullayev, M. Yeni mərhələdə Azərbaycanda regional inkişaf proqramlarının əhatə dairəsi daha da genişlənəcək: Dövlət başçısının imzaladığı müvafiq Sərəncamla təsdiqlənən "Azərbaycan 2030: sosial-iqtisadi inkişafa dair Milli Prioritetlər" sənədinə əsasən perspektivdə regionların milli gəlirdə payının artırılması təmin ediləcək /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 12 fevral. - S. 8.

1287. Abdullayeva, F. Rusiyalı ekspert: Münhendə açıq dialoqun yekunu Azərbaycan Prezidentinin qəti qələbəsi oldu /Fəridə Abdullayeva //Xalq qəzeti. - 2021. - 17 fevral. - S. 5.

1288. Abiyeva, K. Astara şəhidləri: ürəyi Vətən dolu Kamran Seyfullazadə /Kəmalə Abiyeva //Ədalət. - 2021. - 9 fevral. - S. 5.

1289. Adıgözəlov, K. Qarabağın yenidən qurulması: regional və qlobal geosiyasi kontekst /Kamal Adıgözəlov //Xalq qəzeti. - 2021. - 20 fevral. - S. 2.

1290. Adıgözəlov, K. Qarabağın yenidən qurulması: regional və qlobal geosiyasi kontekst /Kamal Adıgözəlov //Səs. - 2021. - 20 fevral. - S. 2.

1291. Ağashəhqi, Y. Elvin Məhərrəmov: Söz vermişdim ki, nə vaxt müharibə olsa döyüşə birincilər sırasında atılacağam /Yaquət Ağashəhqi //İki sahil. - 2021. - 23 fevral. - S. 13.

1292. Ağashəhqi, Y. Prezident mükafatçısı: Dedim ki, Qarabağa döyüşməyə gedirəm, ölməyə yox!: ["İki sahil" mükafatçılarından biri olan Atəş Qarayevin müsahibəsi] /Yaquət Ağashəhqi //İki sahil. - 2021. - 6 fevral. - S. 13.

1293. Ağoqlan ziyarəti: 3-4 kilometr o yandakı vətən: Tovuz məni budəfəlik bağışlasın, bu yay Qarabağa gedəcə-yəm //525-ci qəzet. - 2021. - 27 fevral. - S. 12.

1294. Alim, A. Tarixi saxtalaşdırmaq ermənilərə xas xüsusiyyətdir: Malik Həsənov: "İşğaldan azad edilmiş hər bir abidəmiz tarixin canlı şahididir" /A. Alim //Olaylar. - 2021. - 26 fevral- 4 mart. - S. 5.

1295. Allahverdiyev, F. Qarabağın bərpasında "rəqəmsal nəslin" rolu /Fuad Allahverdiyev //İki sahil. - 2021. - 24 fevral. - S. 8.

1296. Amanov, R. Şəhidlik zirvəsində: [Vətən müharibəsində həlak olmuş şəhidlər haqqında] /Rasim Amanov //Respublika. - 2021. - 4 fevral. - S. 5.

1297. Aran, S. Milli birliyin möhkəmlənməsində mə-nəvi dəyərlərin rolu /Səyyad Aran //525-ci qəzet. - 2021. - 5 fevral. - S. 8-9.

1298. Artak Zakaryan: "Ermənilər yüz ildə belə zərbə görməmişdi" //Səs. - 2021. - 11 fevral. - S. 6.

1299. Asımqızı, A. "3 gün ac-susuz döyüşdük": Qazi İltimaz Ağayev: "Böyütkən kollarından yetişməmiş meyvələri yığıb dişimizin arasında sıxırdıq ki, dodağımıza su dəysin" /Aygün Asımqızı //Kaspi. - 2021. - 27 fevral. - S. 7.

1300. Asımqızı, A. Geyinib-keçinib, ətirlənib, gülə-gülə cəbhəyə gedən şəhid: "Heç vaxt döyüş meydanında

kimisə tək qoyub getməzdi”: [İkinci Qarabağ Savaşının iştirakçısı, şəhid Vüsal Şahmarlı haqqında] /Aygün Asımqızı //Kaspi. - 2021. - 20 fevral. - S. 9.

1301. Azərbaycan Dövlət İqtisad Universitetinin Vətən müharibəsində qəhrəmancasına şəhid olmuş məzunları //Ülfət. - 2021. - 20 fevral. - S. 5.

1302. Azərbaycan Ordusunun tabor komandirinin layiq görüldüyü NATO-nun “Ləyaqətli xidmət” medalı şəhiddin ailəsinə təqdim edilib: [Azərbaycan Ordusunun şəhid zabiti mayor Rəhim Hüseynovun anım mərasimi keçirilib] //Azərbaycan. - 2021. - 21 fevral. - S. 9.

1303. Azərbaycanın formalaşdırdığı yeni reallıq əməkdaşlığa və inkişafa zəmin yaradır //Xalq qəzeti. - 2021. - 28 fevral. - S. 3.

1304. Azəri, N. Prezident İlham Əliyevin rəhbərliyi ilə Azərbaycan bundan sonra da böyük uğurlar qazanacaq: Yücel Karauz: Azərbaycanın 44 günlük Vətən müharibəsindəki qələbəsi Çanaqqala savaşı kimi tarixə qızıl hərflərlə yazıldı /Nadir Azəri //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 17 fevral. - S. 5.

1305. Azərqızı (Məmmədova), S. Ruhun şad olsun, şəhidim!: İsrəfilov Abdulla Yadigaroviç /Səltənət Azərqızı (Məmmədova) //Vedibasar. - 2021. - 1-28 fevral. - S. 3.

1306. “Azıx mağarası Adəmlə Həvvanın yataq otağıdır”: tanınmış yazıçıdan roman kimi ifadələr: [Seyran Səxavət - 75] //Şərq. - 2021. - 18 fevral. - S. 9-10.

1307. Babulla. Azərbaycana məxsusluğun zəfəri: Müzəffər Ali Baş Komandan, Prezident İlham Əliyevə ithaf /Babulla //Ədəbiyyat qəzeti. - 2021. - 13 fevral. - S. 29.

1308. Bağirov, T. XTQ-nin baş çavuşu: Səngərdə iki gün yaralı qaldım /Taleh Bağirov //İki sahil. - 2021. - 17 fevral. - S. 14.

1309. Bağirov, T. Mən necə Qəhrəman oldum?: “Vətən Müharibəsi Qəhrəmanı”, kapitan Ramazan Hudulovun “İki sahil”ə müsahibəsi /Taleh Bağirov //İki sahil. - 2021. - 10 fevral. - S. 11.

1310. Baxşəliyev, R. Prezidentin təşəbbüsünün icrasında YAP yenə də ön sıradadır /Rəşad Baxşəliyev //Azərbaycan. - 2021. - 18 fevral. - S. 1; 3.

1311. Bayramqızı, Ə. Xarici mətbuat Qarabağda sülh və sabitliyin bərpasını diqqətdə saxlayır /Əfsanə Bayramqızı //Xalq qəzeti. - 2021. - 2 fevral. - S. 10.

1312. Bayramlı, N. Xaricdə yaşayan soydaşlarımız azərbaycançılıq ideologiyası ətrafında sıx birləşiblər: Bu, Azərbaycan xalqının milli birliyinin və həmrəyliyi daha da güclənməsinə xidmət edir /Nardar Bayramlı //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 19 fevral. - S. 8.

1313. Bayramlı, N. Münhen zəfərindən bir il ötdü: Ardıcıl diplomatik uğurlar Azərbaycanın möhtəşəm tarixi qələbəsini təmin edən strateji amillərdən biridir /Nardar Bayramlı //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 16 fevral. - S. 5.

1314. Bayramlı, N. Müstəqil Azərbaycanın gələcək inkişafında milli ideologiyamızın müstəsna rolu var: Anar İsgəndərov: 44 günlük Vətən müharibəsi dövründə müşahidə etdiyimiz sarsılmaz milli birlik dünya azərbaycanlılarının vahid məfkurə olan azərbaycançılıq ideologiyasının ətrafında sıx birləşməsinin ifadəsi idi /Nardar Bayramlı //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 26 fevral. - S. 8.

1315. Bayramov, V. Azərbaycan Cənubi Qafqazda yeni geosiyasi reallıqlar yaratdı /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 25 fevral. - S. 1.

1316. Bayramov, V. Biz bundan sonra bu torpaqlarda əbədi yaşayacağıq /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 19 fevral. - S. 1; 5.

1317. Bayramov, V. Böyük Zəfərdən böyük qayıdışa doğru /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. 2021. - 18 fevral. S.1; 5.

1318. Bayramaov, V. “Doğma Qarabağımızı ən qısa zamanda əsl cənnətə çevirəcəyik”: [Müzəffər Azərbaycan Ordusu 44 gün ərzində düşməni ağır məğlubiyyətə uğratdı] /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 12 fevral. - S. 7.

1319. Bayramov, V. Qarabağın dirçəlişi regional mərkəz kimi Azərbaycanın rolunu gücləndirəcək /Vaqif Bayramov //Azərbaycan. - 2021. - 9 fevral. - S. 5.

1320. Bayramov, V. Prezident İlham Əliyev: Azərbaycan güclü dövlət kimi heç vaxt imkan verməz ki, bir daha erməni faşizmi baş qaldırsın /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 28 fevral. - S. 1-2.

1321. Bayramov, V. Prezident İlham Əliyev: Şəhidlər bizim qəlbimizdə əbədi yaşayır, yaşayacaq /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 27 fevral. - S. 9.

1322. Bayramova, Z. Böyük Qayıdış - inkişaf və yüksəlişə doğru: Prezident İlham Əliyev: "Həyat göstərdi ki, biz güclü iradə, cəsarət göstərərək istədiyimizə nail ola bildik" /Zümrüd Bayramova //Səs. - 2021. - 16 fevral. - S.12.

1323. Bəxtiyar. 100 illik əməkdaşlıq: Ekspertlərin fikrincə, Bakı və London qarşılıqlı maraqlara əsaslanan əlaqə qurmağı bacarıb /Bəxtiyar //Kaspi. - 2021. - 13 fevral. - S.3.

1324. Bəxtiyar. Daha bir NATO ölkəsindən təklif: Ekspertlərin fikrincə, Böyük Britaniyanın Azərbaycanla hərbi əməkdaşlığına region ölkələri mane ola bilməz /Bəxtiyar //Kaspi. - 2021. - 20 fevral. - S. 3.

1325. Bəşirqızı, Z. Azərbaycan öz bəyanatlarına sadıqdır, ədaləti pozmur, haqq səsinə ucaldır: [Milli Məclisin Mədəniyyət komitəsinin sədri Qənirə Paşayevanın fikirləri] /Zərifə Bəşirqızı //Xalq qəzeti. - 2021. - 6 fevral. - S.7.

1326. Bəşirqızı, Z. Şəhid ailələri və əlillərin sosial müdafiəsi daha da gücləndirilir /Zərifə Bəşirqızı //Xalq qəzeti. - 2021. - 28 fevral. - S. 1-2.

1327. Birinci Dağlıq Qarabağ müharibəsindən onillər sonra azərbaycanlılar tərk etdikləri şəhərlərə qayıtmaq istəyirlər: 30 il əvvəl birinci müharibə zamanı təxminən yarımlı milyon azərbaycanlı qaçqın düşüb, lakin onların öz əvvəlki evlərinə qayıdış yolu praktiki çətinliklər və həssas

duygularla doludur: "Qaçqın olmaq həqarətdir": [Amerikanın nüfuzlu "The Wall Street Journal"-nın Moskva bürosunun rəhbəri Enn M. Simmons qaçqın və məcburi köçkünlər haqqında reportaj hazırlayıb] //Vətən səsi. - 2021. - 19 fevral. - S.3.

1328. Birinci vitse-prezident Mehriban Əliyevanın tapşırığı ilə qazımız Türkiyəyə müalicəyə göndərildi //İki sahil. - 2021. -11 fevral. - S. 3.

1329. Cavadov, S. Adına qurban olum, Biz gəlmişik, Zəngilan!: [Zəngilan rayonu haqqında] /Salam Cavadov //Vətən səsi. - 2021. -12 fevral. - S. 3.

1330. Cəfərli, R. Azərbaycana böyük zəfər yaşadan Qalib Sərkərdə: 44 günlük savaş 2 əsrlik münaqişəyə və 32 illik müharibəyə son qoydu /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2021. - 21 fevral. - S. 1; 8.

1331. Cəfərli, R. Qətiyyətin təntənəsi: İlham Əliyev Azərbaycanın ədaləti təmin etdiyini dünyanın diqqətinə bir daha çatdırdı /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2021. - 28 fevral. - S. 1-2.

1332. Cəlilqızı, Y. 30 ilin əzabları xalqımızı sındırmadı, əksinə daha da bütövləşdirdi, gücləndirdi: Xocalı qurbanlarının qanı yerdə qalmadı, Azərbaycan Ordusu onların qisasını döyüş meydanında aldı /Yeganə Cəlilqızı //İki sahil. - 2021. -9 fevral. - S. 10.

1333. "Dağlıq Qarabağ münaqişəsi tarixə qovuşub": Anar Məmmədov: "Qarşıda isə bizi işğaldan azad olunan ərazilərin bərpa edilməsi ilə bağlı yeni mühüm vəzifə gözləyir" //Xalq Cəbhəsi. - 2021. -25-26 fevral. - S. 8.

1334. Daşsalahlı, R. Qəhrəman müəllim Oruc Əhmədov: "6 yaralı ilə şəhid vermədən, düşməni məhv edib kəndi azad etdik" /Ruhiyyə Daşsalahlı //Azərbaycan müəllimi. - 2021. - 12 fevral. - S. 10.

1335. Diplomatlardan işğaldan azad olunmuş ərazilərə səfərləri...: Məqsəd həmin ərazilərdə erməni vandallığını xarici diplomatlara əyani şəkildə göstərməkdir //Səs. - 2021. - 10 fevral. - S. 8-9.

1336. Dövlətimiz işğaldan azad olunmuş ərazilərimizdə bərpa-quruculuq işlərini uğurla həyata keçirəcək: "İki sahil" www.yap.org.az saytına istinadən Milli Məclisin deputatı Cavid Osmanovun müsahibəsini təqdim edir //İki sahil. - 2021. -6 fevral. - S. 11.

1337. DSX: Hadrut və Şuşanın azad olunmasında sərhədcilər böyük qəhrəmanlıq göstəriblər //Xalq qəzeti. - 2021. - 20 fevral. - S. 5.

1338. Eldar İbrahimov: Şuşanın Azərbaycan xalqının həyatında müstəsna yeri var //İki sahil.2021. - 6 fevral. - S.9.

1339. Ermənistanda revanş haqqında düşüncələr Azərbaycanın dünyaya nümayiş etdirdiyi XXI əsrin müharibə nümunəsini unutmasınlar //Səs. - 2021. - 23 fevral. - S. 56.

1340. Ermənistanın iqtisadi cinayətləri //Xalq qəzeti. - 2021. -16 fevral. - S. 9.

1341. Eyvazlı, M. Ermənilər Haaqa Konvensiyasının tələblərini pozublar: Hidayət Cəfərov: "Cenevrə Konvensiyasına görə, işğal olunmuş ərazilərdə heç kəsin qazıntı aparmağa, aşkar etdikləri materialları aparmağa da ixtiyarları yoxdur" /Mələk Eyvazlı //Unikal. - 2021. -19 fevral. - S. 15.

1342. Ədalətqızı, S. "Vətən Simurqları" hünər və qəhrəmanlıqlarla dolu tarixi salnamədir: [Filologiya elmləri doktoru, əməkdar mədəniyyət işçisi Gülbəniz xanım Babaxanlının maliyyə dəstəyi ilə "Vətən Simurqları" kitabı işıq üzü görüb] /Sevinc Ədalətqızı //İki sahil. - 2021. - 17 fevral. - S. 13.

1343. Əhmədov, N. Qarabağ savaşı dünya mediasında: gerçəklər və ikili standartlar /Namiq Əhmədov //Xalq qəzeti. - 2021. - 10 fevral. - S. 6.

1344. Əkbərov, C. Elnur Əkbərov: Hər birimiz haqq yolunda olduğumuzu anlayıb döyüşürdük /Cavid Əkbərov //İki sahil. - 2021. - 27 fevral. - S. 25.

1345. Ələddinqızı, N. Hər bir azərbaycanlının qəlbində yaşayan xalqın Mübariz oğlu /Nəzakət Ələddinqızı //Səs. - 2021. - 6 fevral. - S. 5.

1346. Əlixanov, H. Zəfərə aparan yol /Hüseyn Əlixanov //Respublika. - 2021. - 25 fevral. - S. 4.

1347. Əliyev, İ. Qanlı soyqırımından şanlı zəfərə! /İmran Əliyev //Xalq qəzeti. - 2021. - 25 fevral. - S. 5.

1348. Əliyev, R. Politoloq Qabil Hüseynli: "Türkiyə Qarabağa dair yeni plan üzərində düşünür": "Rus sülhməramlıları əvvəlki kimi meydan sulaya bilmirlər" /Rasim Əliyev //Türküstan qəzeti. - 2021. -23 fevral - 1 mart. - S.5.

1349. Əliyeva, İ. Müasir Azərbaycanın gücü /İradə Əliyeva //Azərbaycan. - 2021. - 6 fevral. - S. 1; 3.

1350. Əliyeva, Y. Azərbaycan bölgədə yeni əməkdaşlıq formatlarının müəllifidir: Ağdamda atəşkəsə nəzarət üzrə Türkiyə-Rusiya Birgə Monitorinq Mərkəzinin fəaliyyətə başlaması regionda uzunmüddətli sülhün təmin edilməsi işinə töhfə verəcək /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 2 fevral. - S. 10.

1351. Əliyeva, Y. Beynəlxalq birliyin həqiqəti bilməsini istəyirik: Dövlətimizin başçısı İlham Əliyev Nizami Gəncəvi Beynəlxalq Mərkəzinin həmsədri İsmail Serageldini videoformatda qəbul edərkən bu əminliyi ifadə etmişdir ki, pandemiya sonrakı Mərkəzin üzvlərinin də işğaldan azad edilmiş bir sıra əraziləri ziyarət etmək və orada müəyyən tədbirlər təşkil etmək fürsəti olacaq /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 25 fevral. - S. 5.

1352. Əliyeva, Y. Biz bundan sonra bu torpaqlarda əbədi yaşayacağıq /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 17 fevral. - S. 4.

1353. Əliyeva, Y. Xocalı soyqırımının davamı: Gəncə, Bərdə, Tərtər...: 44 günlük İkinci Qarabağ müharibəsində qələbəmiz nəinki bölgəni, bütövlükdə dünyanı erməni faşizmindən xilas etdi /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 18 fevral. - S. 5.

1354. Əliyeva, Y. İşğalçı Ermənistan minalı sahələrin xəritələrini niyə vermir?: Bu sual həm də 30 ilə yaxın dövrdə susmaqla hansı nəticələrə yol açdıqlarının şahidi olan dünyanın aparıcı dövlətlərə, nüfuzlu beynəlxalq təşkilatlara ünvanlanır /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 23 fevral. - S. 6.

1355. Əliyeva, Y. Minatəmizləmə işləri elə aparılmalıdır ki, qısa müddətdə bərpa işlərinə start verilsin /Yeganə Əliyeva //Səs. - 2021. - 6 fevral. - S. 9.

1356. Əliyeva, Y. Türkiyə-Azərbaycan birliyi: Siyasətimiz əməkdaşlığa, ölkələr arasındakı işbirliyinə hesablanıb /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 20 fevral. - S. 2.

1357. Əliyeva, Y. Zəfərimiz dünyaya Xocalı soyqırımını tanıtmmaq mesajıdır: 30 il görməzdən, eşitməzdən gələn dünyanın aparıcı dövlətləri, nüfuzlu beynəlxalq təşkilatları artıq erməni vəhşiliklərini etiraf edirlər /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 3 fevral. - S. 6.

1358. Əlizadə, A. "Vətən Yaxşıdır" - deyib Vətən torpağına qovuşan şəhid gizirimiz: [Şəhidlik zirvəsinə ucalan idmançılar] /Azər Əlizadə //Olimpiya dünyası. - 2021. - 9-15 fevral. - S. 3.

1359. Əlizadə, A. Yaşar Bəşirov: "Vətən müharibəsində 500-ə yaxın karateçimiz fəal şəkildə iştirak etdi" /Azər Əlizadə //Olimpiya dünyası. - 2021. - 23 fevral - 1 mart. - S. 3.

1360. Ərdoğan: Otuz illik işğaldan sonra Qarabağın ana Vətəninə yenidən qovuşmasının sevincini ürəyimizdə hiss etdik: [Türkiyə prezidenti Rəcəb Tayyib Ərdoğanın 1-ci Türk dünyası Meteorologiya Forumuna məktubu] //Səs. - 2021. - 20 fevral. - S. 6.

1361. Ərəbova, S. "Kəlmeyi-şəhadət gətirdim, gözüm qaralırdı": Sabir Dünyamaliyev: "Hələ "narkoz" tam təsir göstərməmişdi, sinəmdəki qəlpələr çıxarılanda hiss edirəm" /Samirə Ərəbova //Şərq. - 2021. - 4 fevral. - S. 9.

1362. Ərəbova, S. Şuşa fəthi: Qürurumuz Hikmət Paşa /Samirə Ərəbova //Şərq. - 2021. - 11 fevral. - S. 1; 6.

1363. Əzizxanlı, M. Qarabağda cavab haqqı /Məmmədخان Əzizxanlı //Türküstan qəzeti. - 2021. - 2-8 fevral. - S. 6.

1364. Hacıyev, R. "Qarabağın Stalinqradı" - Tərtər /Rüstəm Hacıyev //Ədalət. - 2021. - 20 fevral. - S. 4.

1365. Hacıyev, R. İlham Əliyevin Ermənistanla və dünyaya mesajı /Rüstəm Hacıyev //Ədalət. - 2021. - 18 fevral. - S. 7.

1366. Həbibbəyli, Ə. Naxçıvan: tarixi realıq və muxtariyyət statusu, Naxçıvanın muxtariyyət modeli /Ərəstun Həbibbəyli //Xalq qəzeti. - 2021. - 9 fevral. - S. 4.

1367. Həsənov, Ə. Astaranın ilk hərbi həkimi: [Vətən müharibəsi qəhrəmanı Nurlan Fərəməzov haqqında] /Əlisəfa Həsənov //Respublika. - 2021. - 24 fevral. - S. 6.

1368. Hüseynli, A. Bu gün hər bir Azərbaycan gənci vətənpərvərlik nümunəsidir /Alim Hüseynli //Olaylar. - 2021. - 12-18 fevral. - S. 11.

1369. Hüseynli, A. 44 günlük Vətən müharibəsi əsl vətənpərvərlik məktəbinə çevrildi /Alim Hüseynli //Olaylar. - 2021. - 26 fevral-4 mart. - S. 11.

1370. Hüseynov, R. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev: "Bu zəfər tarixi zəfərdir" /Rəşid Hüseynov //Azərbaycan ordusu. - 2021. - 10 fevral. - S. 1; 4.

1371. Hüseynova, L. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev: Biz haqlı olaraq gənclərimizlə fəxr edirik /Lalə Hüseynova //Azərbaycan ordusu. - 2021. - 3 fevral. - S. 5.

1372. Hüseynova, R. "30 ilin nisgilinə son qoyuldu": Yeni Azərbaycan Partiyası Qazax rayon təşkilatının sədri Həmid Pənahovla söhbət /Rəfiqə Hüseynova //Səs. - 2021. - 6 fevral. - S. 13; İki sahil. - 2021. - 5 fevral. - S. 14.

1373. Hüseynova, R. Sözü ilə əməli bir olan Lider!: İlham Əliyev: "Mən bu yaxınlarda demişdim ki, biz Qarabağ bölgəsində cənnət yaradacağıq və sözümdə dururam" /Rəfiqə Hüseynova //Səs. - 2021. - 11 fevral. - S. 2.

1374. İlham Əliyev sərkərdə qətiyyəti və siyasi müdrikliklə torpaqlarımızı azad etdi: [Azərbaycan Ağsaqqallar

Şurasının sədri, Milli Məclisin deputatı, professor Eldar Quliyevin fikirləri] //Azərbaycan. - 2021. - 3 fevral. - S. 3.

1375. İmanquliyev, B. Ölkəmizdə islahatların yeni mərhələsi başlayır: Prezident İlham Əliyev: “Ən müasir texnologiyalar Azərbaycanda bütün sahələrdə tətbiq edilməlidir” /Bahadır İmanquliyev //Azərbaycan. - 2021. - 2 fevral. - S. 1; 10.

1376. İmanov, E. “Bu qələbə Azərbaycanın tarixində əbədi olaraq qalacaq” /Elçin İmanov //Azərbaycan ordusu. - 2021. - 17 fevral. - S. 6.

1377. İsmayıl. Generallar Qarsdan mesaj verdilər. Hulusi Akar: “Türkiyə və Azərbaycan ordularına hər kəsin etibar etməli olduğunu göstərdik” /İsmayıl //Şərq. - 2021. - 12 fevral. - S. 3.

1378. İsmayıl. Generallar Qarsdan mesaj verdilər. Zakir Həsənov: “Türkiyənin yanımızda olması bizi daha da qürurlandırdı, bizə güc verdi” /İsmayıl //Şərq. - 2021. - 12 fevral. - S. 3.

1379. İsmayılbəyli, S. 44 günlük Vətən müharibəsi Azərbaycan gənclərinin daha vətənpərvər olmasına yol açdı: Rubail Quliyev: “Vətən müharibəsində yaxından iştirak etməyimdən sonsuz dərəcədə qürur duyuram” /Süleyman İsmayılbəyli //Olaylar. - 2021. - 5-11 fevral. - S. 11.

1380. İsmayılqızı, X. İşğaldan azad edilmiş torpaqlarımız xalqımızın Xocalı soyqırımını qurbanlarına vəfa borcudur: Prezident İlham Əliyevin vurğuladığı kimi, bizim dəmir yumruğumuz birliyimizi, gücümüzü təcəssüm etdirir /Xuraman İsmayılqızı //İki sahil. 2021. - 10 fevral. - S. 7.

1381. İsmayılqızı, X. Münhen, Soçi, Aşqabad: Prezident İlham Əliyev qələbəyə aparan 30 illik diplomatik “yol xəritəsi”ndə nəzərdə tutduğu zəfərini 44 gündə qazandı /Xuraman İsmayılqızı //İki sahil. - 2021. - 16 fevral. - S. 10.

1382. İsmayılqızı, X. Nəqşicahan - Azərbaycanın Şərqə açılan qapısı /Xuraman İsmayılqızı //Səs. - 2021. - 10 fevral. - S. 5.

1383. İsmayılqızı, X. Ordumuzun Vətən müharibəsində göstərdiyi rəşadət XXI əsrin döyüş nümunəsidir: Türkiyə-Azərbaycan Silahlı Qüvvələrinin iştirakı ilə keçirilən hərbi təlimlər “Bir millət, iki dövlət” ifadəsinin güc, birlik və həmrəylik rəmzidir /Xuraman İsmayılqızı //İki sahil. - 2021. - 18 fevral. - S. 13.

1384. İsmayılov, F. Böyük Zəfər bizi yeni nailiyyətlərə ruhlandırır: 44 günlük vətən müharibəsində səfərbərlik və hərbi xidmətə çağırış üzrə dövlət xidməti də üzərinə düşən vəzifələri layiqincə yerinə yetirdi /Füzuli İsmayılov //525-ci qəzet. - 2021. - 12 fevral. - S. 6; Xalq qəzeti. - 2021. - 12 fevral. - S. 4.

1385. İsmayılov, İ. Vətən uğrunda döyüşdük, qalib gəldik: zəfərdə payı olanlar /İsa İsmayılov //Vətən səsi. - 2021. - 5 fevral. - S. 3.

1386. İsmayılov, R. Bir ailənin iki qəhrəmanı: Biri şəhid, biri qazi olan Əsgərov qardaşları beş medalla təltif olunublar /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2021. - 13 fevral. - S. 8.

1387. İsmayılov, R. Düşməne xəbərdarlıq: Azərbaycan imkan verməyəcək ki, erməni faşizmi bir daha başını qaldırsın /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2021. - 20 fevral. - S. 4.

1388. İsmayılov, R. Ermənistanın yerin altındakı xisləti: Azad olunan ərazilərdə 4,5 milyon ədəd mina basdırılıb /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2021. - 27 fevral. - S. 5.

1389. İsmayılov, R. Hadruta köçmək istəyən kənd: Sahib Musayev: “Dövlətin Qarabağdakı məskunlaşdırma siyasətinə dəstəyimizi bu cür ifadə edirik” /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2021. - 20 fevral. - S. 6.

1390. İsmayılov, R. Müzəffər Ordunun qazi kapitanı: “Savaşmaq üçün yalvaran əsgər və zabitlər gördüm” /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2021. - 6 fevral. - S. 6.

1391. İşğaldan azad olunan rayonlarda dövlət əhəmiyyətli binalar elektrik enerjisi ilə təmin olunub //525-ci qəzet. - 2021. - 18 fevral. - S. 7.

1392. İşğaldan azad olunmuş ərazilərə icazəsiz getmək olmaz //Vətən səsi. - 2021. - 27 fevral. - S. 4.

1393. İşğaldan azad olunmuş ərazilərimizdə həyata keçirilən quruculuq işləri hər bir vətəndaş üçün qürurvericidir: Milli Məclisin İntizam Komissiyasının sədri, YAP İdarə Heyətinin üzvü Eldar İbrahimovun müsahibəsi //Səs. - 2021. - 19 fevral. - S. 5.

1394. Kamalqızı, R. İşğaldan azad olunmuş ərazilərdə inkişafın yeni nümunəsi: İlham Əliyev: "Qarabağda cənnət yaradacağıq" /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2021. - 18 fevral. - S. 2.

1395. Kamalqızı, R. Qarabağımızı cənnətə çevirəcək böyük layihələr: İlham Əliyev: "Mən demişəm, biz bu bölgəni - Qarabağı cənnətə çevirəcəyik" /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2021. - 19 fevral. - S. 2-3.

1396. Kamalqızı, R. Regionda və dünyada yeni reallıqlar yaranır: İlham Əliyev: "Dağlıq Qarabağ münaqişəsi sona çatıb və o, artıq tarixin bir hissəsinə çevrilib" /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2021. - 25 fevral. - S. 2.

1397. Kazımov, E. Şəhid qanı axan torpaq müqəddəsdir!: [Vətən Müharibəsi qəhrəmanı Asəf Nəsimov haqqında] /Elçin Kazımov //Azərbaycan. - 2021. - 25 fevral. - S. 5.

1398. Kərimov, Y. Xalqımızın ziyarətgahına çevrilən Ziyarət dağı /Yaşar Kərimov //Hərbi and. - 2021. - 12 fevral. - S. 14.

1399. Kommersant: Ağdamın bugünkü görkəmi Qarabağın incisinə oxşamır //Səs. - 2021. - 18 fevral. - S. 4.

1400. Qafarlı, T. "Bədəninin bir parçası 200 metr aralıdan tapılan cəsədlər var idi...": [Vətən Müharibəsində döyüş bölgələrində yaxından iştirak edən ATV-nin jurnalisti Vüsal Qurbanovla xüsusi müxbirin hazırladığı müsahibə]: Xüsusi müxbir /Tahirə Qafarlı //Həftə içi. - 2021. - 9-10 fevral. - S. 6.

1401. Qafarlı, T. Erməni vəhşiliyi məşhur fotoqrafın gözü ilə: [Dünya şöhrətli fotoqraf Reza Degatinin müsahi-

bəsi] /Tahirə Qafarlı //Həftə içi. - 2021. -25-26 fevral. - S.5.

1402. Qafarlı, T. Rusiya Ermənistan üçün yeni ordu yaradır: [Daxili İşlər Nazirliyinin Daxili Qoşunların keçmiş komandanı Fəhmin Hacıyevin müsahibəsi] /Tahirə Qafarlı //Həftə içi. - 2021. -25-26 fevral. - S. 3.

1402 a. "Qarabağ qəhrəmanları" fondu kitabxana sistemində ilk təşəbbüs: AMEA Mərkəzi Elmi Kitabxanasının baş direktoru, fəlsəfə elmlər doktoru, professor Məmməd Əliyevin "Xalq qəzeti"nə müsahibəsi /Müs. apar. Anar Turan //Xalq qəzeti. - 2021. - 12 fevral. - S. 7.

1403. "Qarabağ müharibəsi türk dünyasının əhəmiyyətini göstərdi": Ərdoğan: "Aramızdakı əməkdaşlığı daha da inkişaf etdirməliyik" //525-ci qəzet. - 2021. - 20 fevral. - S. 5.

1404. Qarabağ "yaşıl enerji" zonası kimi dünyaya nümunə olacaq //İki sahil. - 2021. - 26 fevral. - S. 22.

1405. "Qarabağda dağıntıların miqyası çox böyükdür": "The Wall Street Journal" nəşri Azərbaycanın 44 günlük mübarizəsindən bəhs edən məqalə dərc edib //Şərq. - 2021. - 16 fevral. - S. 7.

1406. Qarabağda nasist caniyə heykəl qoyulub, rus kilsələri dağıdılıb: ["Komsomolskaya Pravda" qəzetində Azərbaycan Prezidenti Administrasiyasının Xarici KİV və QHT-lərlə iş sektorunun müdiri Fuad Axundovun "Qarabağda nasist caniyə heykəl qoyulub, rus kilsələri dağıdılıb" məqaləsi haqqında] //Səs. - 2021. - 10 fevral. - S. 3.

1407. Qarabağın bərpasında xarici şirkətlər də fəal iştirak edəcəklər //Xalq qəzeti. - 2021. - 20 fevral. - S. 5.

1408. Qarabağlı, Ə. Vətən məhəbbəti, el sevgisi: [Qarabağ müharibəsi qəhrəmanı Fərid Hüseynov haqqında] /Ədalət Qarabağlı //Respublika. - 2021. - 6 fevral. - S. 6.

1409. Qasımov, H. Şəhid adı çəkiləndə...: [Şəhid Həsərət Ələsgərov haqqında] /Hamlet Qasımov //Xalq qəzeti. - 2021. - 21 fevral. - S. 6.

1410. Qasparyanın Şuşa etirafları: “Paşinyan “İsgəndər”i qadağan etmişdi” //Olaylar. - 2021. - 26 fevral-4 mart. - S. 1; 7.

1411. Qənirə Paşayeva: Azərbaycanın məsuliyyət modeli //Hərbi and. - 2021. - 5 fevral. - S. 4.

1412. 44 günlük müharibədən sonrakı vəziyyət mövcud realığa uyğun addımların atılmasını daha da vacib edir //Azərbaycan. - 2021. - 25 fevral. - S. 2.

1413. 44 günlük zəfər və ya...: Dağlıq Qarabağ münaqişəsinə tarixi yanaşma //Şərq. - 2021. - 16 fevral. - S. 14.

1414. Qocayev, İ. Mehri dəhlizinin açılması vaxtından əvvəl baş tuta bilər: “Regionda kommunikasiyaların açılmasında Azərbaycan daha maraqlıdır. Amma bu layihələr sadəcə bizim üçün deyil, Türkiyə, Rusiya, İran və Ermənistan üçün də olduqca vacibdir” //İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2021. - 20 fevral. - S. 11.

1415. Qocayev, İ. 44 günlük dərindən nəticə çıxaran ermənilər savaş istəmirlər //İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2021. - 11 fevral. - S. 5.

1416. Qocayev, İ. Azərbaycan Qarabağda mərhələli şəkildə istəyinə çatır: Ermənistan-Azərbaycan, ərazilərin işğaldan azad olunması haqqında həqiqətlərin dünya ictimaiyyətinə çatması, Azərbaycanın ədalətli mövqeyinin müdafiə edilməsi //İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2021. - 12 fevral. - S. 11.

1417. Qocayev, İ. Reallıqlarla barışıqlar: Qarabağda vəziyyət sürətlə rəsmi Bakının xeyrinə dəyişir //İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2021. - 9 fevral. - S. 1; 5.

1418. Quliyev, L. Tərtərdə müharibə zamanı evlərə dəymiş ziyan aradan qaldırılır //Lazım Quliyev //Azərbaycan. - 2021. - 3 fevral. - S. 4.

1419. Qurbanlı, R. “Qarabağ haqqında ən ali əsəri Ali Baş Komandan yazdı”: Seyran Səxavət: “İndi özümü 30-40 il bundan əvvəlki dəliqanlı Seyran kimi hiss edirəm”

/Ramilə Qurbanlı //525-ci qəzet. - 2021. - 19 fevral. - S.12;16.

1420. Mehriban Əliyevanın tapşırığı ilə qazımız müalicəyə göndərildi: [İkinci Qarabağ müharibəsi iştirakçısı əsgər Rəvan Əzizov haqqında] //Cumhuriyyət. - 2021. - 13-15 fevral. - S. 3.

1421. Mədətoğlu, Ə. Ataşkəsin arxasından qaçanlar //Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2021. - 13 fevral. - S. 4.

1422. Mədətoğlu, Ə. Gerçəkliyi təqdim etmək peşəkarlığı //Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2021. - 2 fevral. - S.7.

1423. Mədətoğlu, Ə. Şəhər taleyi arzulu qəsəbə: [Hadrut qəsəbəsi haqqında] //Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2021. - 16 fevral. - S. 7.

1424. Məhəbbətoğlu, Q. Vətən sevgisindən güc alan qazi komandır...: [Ehtiyatda olan baş leytenant Bəkir Əsgərzadə ilə söhbət] //Qvami Məhəbbətoğlu //İki sahil. - 2021. - 26 fevral. - S. 21.

1425. Məhərrəmli, Z. Zəfər yolunun yolçuları: sənədli hekayə //Zəfər Məhərrəmli //Ədəbiyyat qəzeti. - 2021. - 20 fevral. - S. 24-25.

1426. Məhyəddinqızı, Ş. Əziz tamaşaçılar, biz Qarabağa qayıdırıq... //Şəlalə Məhyəddinqızı //525-ci qəzet. - 2021. - 13 fevral. - S. 7.

1427. Məmmədli, A. Azərbaycan dövləti bəşəri, humanist mövqedən çıxış edir: [Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin müəssisələri haqqında fikirlər] //Ataoglan Məmmədli //Xalq qəzeti. - 2021. - 3 fevral. - S. 9.

1428. Məmmədov, A. Bütün yollar Azərbaycandan keçir: Prezident İlham Əliyevin növbəti təşəbbüsü 300 milyon insanın yaşadığı böyük coğrafiyada firavan gələcəyə təminat verir //Aqil Məmmədov //Azərbaycan. - 2021. - 20 fevral. - S. 1; 5.

1429. Məmmədov, M. Şəhid ailələrinə və qazilərə diqqət və qayğı artırılır: Prezident İlham Əliyev ölkəmizin

ərazi bütövlüyü uğrunda şəhid olmuş insanların ailələrinin, əlillərin sosial məsələlərinin həllini xüsusi diqqət mərkəzində saxlayır /Məşhur Məmmədov //Səs. - 2021. - 2 fevral. - S. 12.

1430. Mirələmov, H. Zəfərin salnaməsi: xilaskarlıq missiyası barədə düşüncələr: [Bəxtiyar Sadıqovun “Xilaskar İlham Əliyev” adlı kitabı haqqında] /Hüseynbala Mirələmov //525-ci qəzet. - 2021. - 11 fevral. - S. 8-9.

1431. Mirzəbəyli, İ. Biz təkcə qələbəyə yox, həm də tarixi ədalətin bərpasına nail olduq /İttifaq Mirzəbəyli //Xalq qəzeti. - 2021. - 17 fevral. - S. 3.

1432. Mirzəbəyli, İ. Çoxsaylı tərəfdaşlarımız Azərbaycana inanır və etibar edirlər /İttifaq Mirzəbəyli //Xalq qəzeti. - 2021. - 7 fevral. - S. 1.

1433. Mirzəbəyli, İ. Dünya erməni vandalizminin nəticələrini görür və qınayır [Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin ötən il noyabrın 6-da BBC News-a verdiyi müsahibədən] /İttifaq Mirzəbəyli //Xalq qəzeti. - 2021. - 9 fevral. - S. 3.

1434. Mirzəbəyli, İ. Qələbəmizin həm bölgə, həm də dünya üçün müstəsna əhəmiyyəti var /İttifaq Mirzəbəyli //Xalq qəzeti. - 2021. - 3 fevral. - S. 3.

1435. Möhbəliyev, S. Sürətli inkişaf və səmərəli islahatların yeni hədəfləri: Prezident İlham Əliyevin müəyyənləşdirdiyi sosial - iqtisadi inkişafına dair milli prioritetlər dayanıqlı yüksəliş strategiyasının növbəti mükəmməl yol xəritəsidir /Səttar Möhbəliyev //Azərbaycan 2021. - 17 fevral. - S. 5.

1436. Muğanlı, N. Tarixi Qələbəmizə sevinməyən “köhnə qvardiya”: “Cəmiyyət iki şeydən sarsıla bilər: günahkar cəzasız qalanda və günahsız cəza verildəndə”: Ulu öndər Heydər Əliyev /Nurəddin Muğanlı //İki sahil. - 2021. - 17 fevral. - S. 10.

1437. Muradlı, X. Borca biletdən alıb, Vətən savaşına gəldi: “Vətən uğrunda döyüş gedərkən Rusiyada gül satmağı özümə ar bildim” deyib, Azərbaycana qayıdan Cey-

hun Babazadənin rəşadətli hərbi yolu, arzuları və son qərarı /Xəyalə Muradlı //Azərbaycan. - 2021. - 18 fevral. - S. 4.

1438. Muradlı, X. Zəfər savaşının tarixçi döyüşçüsü: Baş leytenant Ramin Babayevin Laçından başlanan qələbə yolu, Qubadlıdakı cəbhə xətləri, azadlığa qovuşan dövlət sərhədində xidmət hekayəsi /Xəyalə Muradlı //Azərbaycan. - 2021. - 11 fevral. - S. 1; 5.

1439. Musayeva, Y. Mehriban xanımın mənəvi övladları Vətən savaşının da qəhrəmanları oldu: Birinci xanımın şəfqəti, qayğısı ilə yeni həyat qazanan, ailə quran, ev sahibi olan İbrahim Abzatov Vətən müharibəsində böyük şücaətlərə imza atdı /Yasəmən Musayeva //Azərbaycan. - 2021. - 21 fevral. - S. 1; 6.

1440. Musayeva, Y. Vətən könüllüsü: Maşağamın igid oğlu Rafael Şıxməmmədov Aprel savaşındakı qələbəni Vətən müharibəsinin zəfəri ilə tamamladı /Yasəmən Musayeva //Azərbaycan. - 2021. - 2 fevral. - S. 8.

1441. Müstəqilliyi qoruyub saxlamaq onu əldə etməkdən daha çətindir: [YAP Qəbələ rayon təşkilatının sədri Abil Ağasərov] //Səs. - 2021. - 13 fevral. - S. 9.

1442. Müşfiq, Ş. Aktyor Şahmar Məmmədov: “Müharibədə yaşadıklarım hələ də yuxu kimi gəlir” /Şahənə Müşfiq //525-ci qəzet. - 2021. - 6 fevral. - S. 14.

1443. Müşfiq, Ş. Yaxındakı qayıdışın dadlı həsrəti: [şair publisist Rəşad Məcidlə söhbət] /Şahənə Müşfiq //525-ci qəzet. - 2021. - 10 fevral. - S. 12.

1444. Nadir, Z. Silah qoxusu /Züleyxa Nadir //Olaylar. - 2021. - 19-25 fevral. - S. 21.

1445. Nəcəfxanlı, Ə. Böyük qələbəmizin başlıca reallıqları /Əli Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti. - 2021. - 14 fevral. - S. 3.

1446. Nəcəfova, M. Müasir Azərbaycan Poeziyasında Ali Baş Komandan obrazı /Məziyyə Nəcəfova //Ədalət. - 2021. - 4 fevral. - S. 7; 6 fevral. - S. 15.

1447. Nərimanoğlu, M. Səməda tarix yazan Qarabağ sevdalı beş şahinimiz: Onlar Lənkəran rayonunun Boladı

kəndindən Vətən müharibəsinə ailəliklə qatılan Həşimovlardır /Məhəmməd Nərimanoğlu //Azərbaycan. - 2021. - 21 fevral. - S. 10.

1448. Novruzoglu, N. "Qarabağı görmədən sevmə və uğrunda can verən bir nəsil yetişib": [deputat Müşfiq Cəfərov ilə müsahibə] /Nicat Novruzoglu //Ədalət. - 2021. - 23 fevral. - S. 3.

1449. Novruzov, S. Naxçıvanın qəhrəman övladları Vətənə şərəflə və ləyaqətlə xidmət edərək böyük Qələbənin qazanılmasında mühüm rol oynayıblar /Siyavuş Novruzov //Azərbaycan. - 2021. - 9 fevral. - S. 4.

1450. Oğuz, Y. 44 illik hazırlıq və ermənilərə verilən 44 günlük dərs /Yunus Oğuz //Olaylar. - 2021. - 5-11 fevral. - S. 12.

1451. Oqtay Qasımov: "Türkiyənin bölgədə hərbi iştirakı legitimləşdi" //Türküstan qəzeti. - 2021. - 9-15 fevral. - S. 5.

1452. Prezident İlham Əliyev: "Biz işğaldan azad edilmiş ərazilərdə gələcəyimizi planlaşdırırıq" //Vətən səsi. - 2021. - 12 fevral. - S. 1.

1453. Raket və Artilleriya Qoşunlarının hərbi hissələrinə mediatur təşkil edilib //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 11 fevral. - S. 5; Respublika. - 2021. - 11 fevral. - S. 7.

1454. Regionda və dünyada yeni reallıqlar yaranır: İlham Əliyev: "Dağlıq Qarabağ münaqişəsi sona çatıb və o. artıq tarixin bir hissəsinə çevrilib" //Səs. - 2021. - 25 fevral. - S. 2.

1455. Rəcəbli, H. Tarixi Qələbə və böyük qayıdış /Hadi Rəcəbli //Azərbaycan. - 2021. - 23 fevral. - S. 5.

1456. Rəşid, Ə. Malibəyli və Quşçular sakinlərinin 29 illik həsrəti: ümid sənədir ancaq Azərbaycan Əsgəri /Əntiqə Rəşid //Ədalət. - 2021. - 13 fevral. - S. 5.

1457. Rəşid, Ə. Şəhidlik zirvəsinin 21 yaşlı fəthi: kiçik leytenant Vüsal Muradov... /Əntiqə Rəşid //Ədalət. - 2021. -11 fevral. - S. 3.

1458. Rza, A. "Vətən müharibəsi zəfərindən sonra Azərbaycana güclü ölkə kimi baxırlar": Azərbaycanın Moldovadakı səfiri Qüdsi Osmanov: "Bəzi diaspor təşkilatları "Xaç atası" prinsipi ilə idarə olunur" /Afaq Rza //525-ci qəzet. - 2021. - 3 fevral. - S. 8; 19.

1459. Rzalı, N. Cəsur zabıt, qayğıkeş komandır: şəhid baş leytenant Səid Rəşidzadənin şərəfli döyüş yolu /Nadir Rzalı //525-ci qəzet. - 2021. -19 fevral. - S. 11; Şərq. - 2021. -19 fevral. - S. 9; Ədalət. - 2021. - 20 fevral. - S.10.

1460. Rzayeva, M. İnsanı idarə edən ağıldır: ağıdlı Səmayə nənə: "10 dənə diplomun olsun, aqlın yoxdursa, faydasızdır" /Mələhət Rzayeva //Şərq. - 2021. - 20 fevral. - S. 9-10.

1461. Rzayeva, M. Onlar qürurumuzdur: "YAŞAT" həmişə şəhid ailələrinin, qazilərin yanında olacaq /Mələhət Rzayeva //Şərq. - 2021. - 16 fevral. - S. 11.

1462. Sadayoglu, P. İlham Tumas: Əsgərlərimizin hərəsi bir qəhrəman idi /Pərviz Sadayoglu //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 5 fevral. - S. 5.

1463. Sadıqov, B. Dəmir yumruq hazır vəziyyətdədir: Ermənistanın faşist xisləti və revansist niyyəti bir dövlət kimi varlığına son qoya bilər /Bəxtiyar Sadıqov //Azərbaycan. - 2021. -25 fevral. - S. 1; 3.

1464. Salmanlı, R. Cəsur leytenant: "Cəbrayılın azad olunmasına görə" medalı ilə təltif olunmuş zabitimiz: [Əsgərov Sabir haqqında] /Rəhman Salmanlı //Azərbaycan. - 2021. - 21 fevral. - S. 10.

1465. Sarıyeva, İ. 193 il əvvəldən parçalanaraq gələn Azərbaycan torpaqları üzərində yalnız 2020-ci ildə əks proses başladı... /İradə Sarıyeva //Bakı Xəbər. - 2021. - 16 fevral. - S. 10.

1466. Seyidov, V. İlham Əliyevin Münhen ipponunun və Nikol Paşinyanın kürəyinin yerə vurulmasının ildönümü: Prezident İlham Əliyev sözünə sahib insandır.

Onun sözləri ilə əməlləri heç vaxt bir-birinə zidd olmayıb və ən yeni tarix bunu göstərdi! /Vüqar Seyidov //Səs. - 2021. - 16 fevral. - S. 8.

1467. “Siyasi dialoqun Azərbaycan modeli”: bu adda silsilə görüşlər davam edir //525-ci qəzet. - 2021. - 20 fevral. - S. 4.

1468. Sultan, L. Böyük Qayıdış - böyük maliyyə vəsaitləri deməkdir...: [Keçmiş Maliyyə naziri, iqtisad elmləri doktoru, professor, “Ekonomiks” Beynəlxalq İqtisadi Araşdırmalar Birliyinin sədri Fikrət Yusifovla “Həftə içi”nin müsahibəsi] /Laçın Sultan //Həftə içi. - 2021. - 9-10 fevral. - S. 3.

1469. Süleyman. Ermənistan qeyd-şərtsiz minalanmış ərazilərin xəritələrini Azərbaycan tərəfinə verməlidir: Hafiz Səfixanov: “Rusiya özünün təsir vasitəsindən istifadə etməlidir ki, Ermənistan müvafiq mina xəritələrini Azərbaycana versin” /Süleyman //Olaylar. - 2021. - 26 fevral-4 mart. - S. 8.

1470. Süleymanlı, A. Vətən sevgisi: [Şəhid Eltun El-nur oğlu Əliyev haqqında] /Atilla Süleymanlı //Respublika. - 2021. - 19 fevral. - S. 4.

1471. Süleymanov, M. Şəhidlər - zəfər salnaməsinin unudulmaz qəhrəmanları /Mehman Süleymanov //Xalq qəzeti. - 2021. - 10 fevral. - S. 7.

1472. Şabanov, R. Tarixə yazılan 44 gün - Qarabağ Azərbaycandır! /Ramiz Şabanov //Səs. - 2021. - 16 fevral. - S.11.

1473. Şahin, Ş. Qəhrəmanlıqları ilə nur saçan şəhidlər /Şahnaz Şahin //Respublika. - 2021. - 5 fevral. - S. 5.

1474. Şahtaxtı, S. İkinci Qarabağ müharibəsində şöhrət qazanan “Bayraktar”a dünyada maraq getdikcə artır /Sabir Şahtaxtı //İki sahil. - 2021. - 5 fevral. - S. 13.

1475. Şuşaya “İsgəndər” atılıb: Serj Sarkisyan bildirib ki, Ermənistan Şuşanın azad olunmasından sonra şəhər istiqamətində “İsgəndər”dən istifadə edib //525ci qəzet. - 2021. -18 fevral. - S. 4.

1476. Tağıbəyli, V. Ayaq altında gizlənən partlamamış minalar /Vüsal Tağıbəyli //Həftə içi. - 2021. - 9-10 fevral. - S. 7.

1477. Tağlar, S. Təhsilin səfərbəredici missiyası /Səxavət Tağlar //525-ci qəzet. - 2021. -10 fevral. - S. 7.

1478. Təhsilimiz üçün yeni üfqlər: Emin Əmrullayev: “Azərbaycanın ərazi bütövlüyünün bərpası təhsil sistemi və təhsil işçiləri olaraq bizim qarşımızda böyük imkanlar açır” //Azərbaycan müəllimi. - 2021. - 5 fevral. - S.4-5.

1479. Tovuz hadisələrindən sonra könüllü kimi qeydiyyatdan keçdim: qazi Ağacan Məmmədli: “Özgə torpağına göz dikənin gözünü ovurlar” //Şərq. - 2021. - 24 fevral. - S. 9.

1480. Turan, A. Ermənistan Azərbaycana qarşı təxribatdan əl çəkməlidir /Anar Turan //Xalq qəzeti. - 2021. - 26 fevral. - S. 8.

1481. Türkiyə-Azərbaycan-Türkmənistan zirvəsinin pərdəarxası - Ermənistan üçün daha bir bəd xəbər: üç qardaş ölkənin baş diplomatlarının bir araya gəlməsi və mühüm mesajlar səsləndirməsi əməkdaşlıq imkanlarını genişləndirir: Fikrət Yusifov: XXI əsr Türk əsri olacaq və Türk dünyası bu gün artıq bu olacağın başlanğıcındadır //Yeni Müsavat. - 2021. - 25 fevral. - S. 9.

1482. Vəliyeva, K. Xarıbülbülün yurdunda şəhadətə yüksələn igid: xüsusi təyinatlı döyüşçümüz Ümid Novruzlu “Vətən uğrunda” və “Şuşanın azad edilməsinə görə” medalları ilə təltif olunub /Kübra Vəliyeva //525-ci qəzet. - 2021. - 2 fevral. - S. 15.

1483. Vətənin müdafiəsinə səfərbər edən Xidmət: ictimaiyyət nümayəndələri 9 illiyi tamam olan Səfərbərlik və Hərbi Xidmətə Çağırış üzrə Dövlət Xidmətinin fəaliyyəti barədə yüksək fikirdədirlər //525-ci qəzet. - 2021. - 13 fevral. - S. 6.

1484. “Wall Street Journal”: Azərbaycanlılar birinci Qarabağ müharibəsindən sonra dağıdılmış şəhərlərə qayıtmaq istəyirlər //Səs. - 2021. - 18 fevral. - S. 5.

1485. Yeni geosiyasi vəziyyət Azərbaycanın maraqlarına cavab verir: [Beynəlxalq Münasibətlərin Təhlili Mərkəzinin İdarə Heyətinin sədri Fərid Şəfiyevin "Sputnik Azərbaycan" Beynəlxalq İnformasiya Agentliyinə müsahibəsi] //Xalq Cəbhəsi. - 2021. - 9 fevral. - S. 5.

1486. Yeni tarix yazan ordumuz Xocalı qətliamının günahsız qurbanlarının qisasını aldı //Olaylar. - 2021. - 26 fevral-4 mart. - S. 9.

1487. "Zəfər salnaməsi": Yeni Azərbaycan Partiyası tərəfindən Azərbaycanın 44 günlük Vətən müharibəsində şanlı qələbəsindən bəhs edən "Zəfər salnaməsi" kitabı nəşr olunub //İki sahil. - 2021. - 19 fevral. - S. 1; 3.

1488. Zəngəzura da nəzarət bizə keçəcək: Zəngəzurun Gorus-David Bek yolunun 21 kilometrlik hissəsi Azərbaycanın nəzarətinə veriləcək: Bu barədə erməni mediası- "Hraparak" qəzeti məlumat yayıb //Şərq. - 2021. - 20 fevral. - S. 5.

1489. Zərbəli, M. Komitə əməkdaşlarının şərəfli döyüş yolu: Dövlət Şəhərsalma və Arxitektura Komitəsinin hərbi səfərbərlik zamanı Silahlı Qüvvələrimizin sıralarına qoşulan əməkdaşları təxris olunduqdan sonra Komitə kollektivi tərəfindən böyük coşqu ilə qarşılandılar /Mirzə Zərbəli //İnşaatçı. - 2021. - 12 fevral. - S. 2-3.

1490. Zərrəbəqızı, X. Atam Oğlu, nə gözəl üzlə döndün Tanrının qapısına!... /Xəyalə Zərrəbəqızı //Üç nöqtə. - 2021. - 11 fevral. - S. 8-9.

1491. Ziyəddinoğlu, Q. Suqovuşan uğrunda gedən döyüşlərdə böyük şücaət göstərərək şəhid olan zabitimiz – kapitan Kamran İsmayilov /Qaşqay Ziyəddinoğlu //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 11 fevral. - S. 5.

1492. Zülfüqaroğlu, Ə. "Səfərbərlik və Hərbi Xidmətə Çağırış üzrə Dövlət Xidmətinin əməkdaşları qələbəyə öz töhfələrini verdilər": Pərviz Aslanov: "Xidmət öz çevikliyi və məhsuldarlığı ilə ona göstərilən diqqət və qayğının əbəs yerə olmadığını sübut etdi" /Əli Zülfüqaroğlu //Xalq Cəbhəsi. - 2021. - 11-12 fevral. - S. 5.

1493. Азербайджанские танкисты провели первые боевые стрельбы в новом учебном году //Бакинский рабочий. - 2021. -16 февраля. - С. 5.

1494. Арье Гут в The Jewish Press: "Популяризация антисемитизма и неонацизма стала неотъемлемой частью государственной политики Армении": [об этом пишет израильский политический аналитик Рахель Авраам на сайте влиятельного информационного агентства Jewish Press] //Бакинский рабочий. - 2021. - 17 февраля. - С. 3.

1495. Бирол Акгюн: "Мы готовы оказать помощь Азербайджану в развитии образования на освобожденных от оккупации территориях": [4 февраля министр иностранных дел Азербайджана Джейхун Байрамов встретился с председателем турецкого фонда «Мариф» Биролом Акгюном] //Бакинский рабочий. - 2021. - 5 февраля. - С. 3.

1496. В Агдаме открылся Турецко-российский совместный мониторинговый центр //Бакинский рабочий. - 2021. - 2 февраля. - С. 5.

1497. В бакинском поселке Рамана состоялась церемония предоставления квартир семьям шехидов и инвалидам войны : в церемонии принял участие Президент Ильхам Алиев: выступление Президента Ильхама Алиева: [25 февраля 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 26 февраля. - С. 13.

1498. В Барде отстраиваются дома, разрушенные в результате ракетного обстрела противника //Бакинский рабочий. - 2021. - 3 февраля. - С. 3.

1499. В Киеве состоялась презентация книги «Байрагдар», посвященной реалиям Карабаха, на украинском языке //Бакинский рабочий. - 2021. - 17 февраля. - С. 3.

1500. В Нахчыване прошла встреча с участниками Отечественной войны //Бакинский рабочий. - 2021. - 10 февраля. - С. 3.

1501. В новом административном здании Генеральной прокуратуры прошла презентация книги «Карабах – это Азербайджан» и фильма «На страже закона» //Бакинский рабочий. - 2021. - 12 февраля. - С.5.

1502. Wall Street Journal: "Азербайджанцы пытаются вернуться в разрушенные города спустя несколько десятилетий после первой Карабахской войны": [в американском издании Wall Street Journal вышла статья журналиста Энн М. Симмонса, в котором автор освещает постконфликтный период на освобожденных территориях Азербайджана] //Бакинский рабочий. - 2021. - 17 февраля. - С. 2.

1503. Всемирно известный фотограф Реза Дегати побывал в АЗЕРТАДЖ: на встрече обсуждались вопросы, связанные с реализацией совместных проектов и выставок, посвященных Отечественной войне //Бакинский рабочий. - 2021. - 9 февраля. - С. 3.

1504. Дворец Панахали хана и кладбище Имарет, подвергшиеся армянскому вандализму //Бакинский рабочий. - 2021. - 4 февраля. - С. 4.

1505. Еще один ветеран Отечественной войны будет обеспечен высокотехнологичным протезом //Бакинский рабочий. - 2021. - 18 февраля. - С. 2.

1506. Еще три ветерана, раненых в Отечественной войне, обеспечены высокотехнологичными протезами //Бакинский рабочий. - 2021. - 4 февраля. - С. 3.

1507. И. Коротченко: "Армения пытается искать поддержку реваншистским планам в Европе и США": [главный редактор журнала «Национальная оборона» Игорь Коротченко прокомментировал призыв посла Армении в Нидерландах Тиграна Балаяна к введению

европейских санкций против Азербайджана по аналогии с «санкциями Навального», введенными против России] //Бакинский рабочий. - 2021. - 3 февраля. - С. 3.

1508. Игорь Коротченко: "Победа в карабахской войне – это триумф политики Президента Ильхама Алиева": [российский журналист и эксперт расценивает выступления в прошлом году на Мюнхенской конференции и XVI ежегодном заседании Международного дискуссионного клуба «Валдай» как военную и политическую победу Азербайджана] //Бакинский рабочий. - 2021. - 16 февраля. - С. 6.

1509. Игорь Коротченко: "Россия воспринимает Азербайджан в качестве важного стратегического партнера": [об этом в ходе прошедшей 11 февраля в Баку встречи с представителями ведущих отечественных СМИ и видными деятелями общественности Азербайджана заявил известный российский военный эксперт, главный редактор журнала «Национальная оборона» Игорь Коротченко] //Бакинский рабочий. - 2021. - 12 февраля. - С. 5.

1510. Издана книга "Победа Азербайджана в Отечественной войне", подготовленная в Военной академии вооруженных сил //Бакинский рабочий. - 2021. - 20 февраля. - С. 4.

1511. МИД: "Будет полезнее, если Армения направит усилия на конкретные шаги по выполнению трехстороннего заявления": [руководитель управления пресс-службы Министерства иностранных дел Азербайджанской Республики Лейла Абдуллаева ответила на вопрос местных СМИ в связи с комментарием Министерства иностранных дел Армении 9-го пункта трехстороннего заявления] //Бакинский рабочий. - 2021. - 17 февраля. - С. 2.

1512. МИД: "Заявление членов Европейского парламента свидетельствует о том, что они все еще не

полностью проинформированы о текущей ситуации в регионе": [об этом говорится в комментарии управления пресс-службы Министерства иностранных дел Азербайджанской Республики относительно заявления] //Бакинский рабочий. - 2021. -4 февраля. - С. 3.

1513. Министерство культуры распространило информацию о состоянии объектов истории и культуры на освобожденных от оккупации территориях //Бакинский рабочий. - 2021. - 20 февраля. - С. 4.

1514. Минометные батареи провели боевые стрельбы //Бакинский рабочий. - 2021. - 19 февраля. - С. 1.

1515. На земли Джебраила вновь возвращается жизнь //Бакинский рабочий. - 2021. - 23 февраля. - С.3.

1516. Начались работы по восстановлению Шуминской крепости //Бакинский рабочий. - 2021. -13 февраля. - С. 2.

1517. Обсуждены вопросы строительства транспортной и коммуникационной инфраструктур на освобожденных от оккупации территориях: [состоялось заседание рабочей группы по транспорту, связи и высоким технологиям Межведомственного центра при Координационном штабе, созданном Президентом Азербайджанской Республики с целью решения в централизованном порядке вопросов на освобожденных от оккупации территориях] //Бакинский рабочий. - 2021. - 13 февраля. - С. 2.

1518. Поддержка Фонду возрождения Карабаха от работников юстиции и судей //Бакинский рабочий. - 2021. - 18 февраля. - С. 2.

1519. После Отечественной войны началась новая жизнь Чираглы //Бакинский рабочий. - 2021. - 11 февраля. - С. 4.

1520. Постановление Кабинета Министров о создании Комиссии по организации работы по при-

своению участникам Отечественной войны звания «Ветеран войны»: [30 января 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. -2 февраля. - С. 5.

1521. Представители дипломатического корпуса воочию увидели зверства, совершенные армянами в Джебраиле и Зангилане //Бакинский рабочий. - 2021. - 9 февраля. - С. 2.

1522. Президент Ильхам Алиев и первая леди Мехрибан Алиева посетили Физулинский, Зангиланский, Лачинский и Джебраильский районы : выступление Президента Ильхама Алиева: [14 февраля 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 16 февраля. - С.1-5.

1523. Прекращение агрессии и оккупации ознаменовало собой торжество справедливости и международного права: [в адрес генерального секретаря ООН было направлено письмо постоянного представителя Азербайджанской Республики при ООН Яшара Алиева, отражающее историю и реалии нагорно-карабахского конфликта, факты оккупации территорий Азербайджана и систематического игнорирования Арменией международного права] //Бакинский рабочий. - 2021. - 11 февраля. - С. 1-2.

1524. При поддержке Фонда "YAŞAT" в нашу страну прибыли турецкие врачи: [в течение трех дней высококвалифицированные турецкие врачи обследуют более 150 военнослужащих, тяжело раненных во время Отечественной войны] //Бакинский рабочий. - 2021. -24 февраля. - С. 3.

1525. Профессор Элбай Гасымзаде: "Образцы архитектуры должны соответствовать периоду их создания": [заслуженный архитектор, председатель Союза архитекторов Азербайджана, профессор Эльбай Гасымзаде ответил на вопросы АЗЕРТАДЖ] // Бакинский рабочий. - 2021. - 25 февраля. - С. 3.

1526. Психологи из Турции начнут работать в Гяндже и Барде //Бакинский рабочий. - 2021. - 20 февраля. - С. 4.

1527. Распоряжение Президента Азербайджанской Республики о назначении Р.Т.Гаджиева председателем Правления Фонда возрождения Карабаха: [4 февраля 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 5 февраля. - С. 1.

1528. Реабилитация наших граждан, испытывающих психологические проблемы в результате Отечественной войны, продолжается //Бакинский рабочий. - 2021. - 10 февраля. - С. 3.

1529. Реза Дегати: "Я со слезами на глазах снимал фото во время первой Карабахской войны": [об этом сказал живущий во Франции известный фотограф азербайджанского происхождения Реза Дегати во время встречи с представителями медиа] //Бакинский рабочий. - 2021. - 17 февраля. - С. 3.

1530. СГБ распространила информацию о необоснованных новостях, опубликованных в некоторых ресурсах социальных медиа со ссылкой на армянские источники //Бакинский рабочий. - 2021. - 20 февраля. - С. 3.

1531. Село Туг, известное выдающимися деятелями и историческими памятниками //Бакинский рабочий. - 2021. - 25 февраля. - С. 2.

1532. Семье шехида, командира батальона Азербайджанской армии вручена медаль НАТО «За достойную службу»: [в учебно-образовательном центре Вооруженных сил прошла церемония почтения памяти офицера-шехида Азербайджанской армии, майора Рагима Гадир оглу Гусейнова, окончившего курс офицерской специализации этого военного учебного заведения специального назначения] //Бакинский рабочий. - 2021. - 23 февраля. - С. 3.

1533. Состоялась встреча с итальянскими экспертами в связи с разработкой концепции Мемориального комплекса Отечественной войны и Музея Победы //Бакинский рабочий. - 2021. - 23 февраля. - С. 2.

1534. Состоялось заседание Рабочей группы по вопросам возвращения населения на освобожденные от оккупации территории //Бакинский рабочий. - 2021. - 6 февраля. - С. 1.

1535. Состоялось онлайн заседание рабочей группы в связи с созданием мемориального комплекса Отечественной войны и Музея Победы //Бакинский рабочий. - 2021. - 6 февраля. - С. 2.

1536. Состоялось очередное заседание Координационного штаба: [состоялось очередное заседание Координационного штаба, созданного по Распоряжению Президента Азербайджанской Республики от 24 ноября 2020 года для решения в централизованном порядке социально-экономических, гуманитарных, организационных и других неотложных вопросов на освобожденных от оккупации территориях, а также координации работы в этой сфере] //Бакинский рабочий. - 2021. - 5 февраля. - С. 2.

1537. 100 дней Победы: Ильхам Алиев подтвердил, что Карабах – это Азербайджан! //Бакинский рабочий. - 2021. - 18 февраля. - С. 1.

1538. Тертер: отстраиваются дома, разрушенные в результате вражеского обстрела //Бакинский рабочий. - 2021. - 10 февраля. - С. 3.

1539. The Jewish Press о предвзятой политике ЮНЕСКО в отношении Азербайджана: [американское издание The Jewish Press опубликовало статью старшего аналитика средств массовой информации при Центре исследований политики Ближнего Востока и корреспондента израильского информацион-

ного агентства Resource Рэйчел Авраам, посвященной предвзятой политике ЮНЕСКО в отношении Израиля и Азербайджана] //Бакинский рабочий. - 2021. - 5 февраля. - С. 3.

1540. Фонд “YAŞAT” отправил на лечение в Турцию еще 10 участников войны //Бакинский рабочий. - 2021. - 19 февраля. - С. 3.

Mart - 2021

Azərbaycan dilində

1541. Abbas, A. 44 günlük müharibə /Aqıl Abbas //Ədalət. - 2021. - 2 mart. - S. 3.

1542. Abbasov, A. Bitən Qarabağ həsrəti: Ağdamın işğalının bitdiyi Şənbə günü /Asəf Abbasov //Azad Azərbaycan. - 2021. - 16 mart. - S. 2.

1543. Abdullayev, M. Baş leytenant Ceyhun Nəhmədovun hünər dastanı /Məsaim Abdullayev //Xalq qəzeti. - 2021. - 17 mart. - S. 9.

1544. Abdullayev, M. Azərbaycançılıq ideologiyası qloballaşma şəraitində xalqımızın milli kimliyinin qorunmasında mühüm rol oynayır: Zəngin mədəniyyətimiz və dilimiz bizi tarixdən gələn ənənələrimizə bağlayan, dünya azərbaycanlılarını vahid amal uğrunda birləşdirən dəyərlərdir /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 19 mart. - S. 8.

1545. Abdullayev, M. Milli həmrəylik Azərbaycanda həyata keçirilən dövlət siyasətinin strateji prioritetidir: Prezident İlham Əliyev: Biz yeni dövrdə siyasi dialoqu daha da dərinləşdirməliyik /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 13 mart. - S. 3.

1546. Abdullayev, M. Prezident İlham Əliyev: Biz XXI əsrin müharibəsini aparmışıq, düşməni məhv etmişik: Azərbaycanın möhtəşəm zəfəri ilə başa çatan İkinci Qarabağ müharibəsi bu gün dünyanın aparıcı ölkələrinin hərbi məktəblərində öyrənilir /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. -30 mart. - S. 2.

1547. Abdullayev, M. Prezident İlham Əliyev: Dövlət şəhid ailələri, müharibə əlilləri üçün əlindən gələni edir: Respublikamızda indiyə qədər 9200-ə yaxın şəhid ailəsi, müharibə əlili dövlət tərəfindən mənzillərlə təmin olunub,

müharibə əlillərinə 7200-ə yaxın minik avtomobili verilib /Mübariz Abdullayev //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 5 mart. - S. 4.

1548. Abiyeva, K. Həmişə gözlərində günahkarlıq vardı: [İkinci Qarabağ müharibəsi qəhrəmanları - Fərid Yaqubov, Abdulla İmanlı, Anar Muradov, Nail Orucov, Emin Allahverdiyev, Rauf Abdullayev haqqında] /Kəmalə Abiyeva //İqtisadiyyat. - 2021. - 31 mart-7 aprel. - S. 10.

1549. Adıgözəlov, K. Cənubi Qafqaz: yeni geosiyasi konfigurasiya və Azərbaycanın liderliyi /Kamal Adıgözəlov //Xalq qəzeti. - 2021. - 14 mart. - S. 3.

1550. Adıgözəlov, K. Postmüharibə mərhələsi: Azərbaycanın xarici siyasət kursunun əsas məqamları /Kamal Adıgözəlov //Xalq qəzeti. - 2021. - 20 mart. - S. 3.

1551. Akif Kılıç: "Azərbaycan-Türkiyə əlaqələrinin əsasında tarixi qardaşlıq münasibətləri dayanır" //Azərbaycan. - 2021. - 11 mart. - S. 4.

1552. Alim, A. Azərbaycanın iştirakı olmadan regionda hansısa layihənin həyata keçirilməsi mümkünsüzdür: İlham Əliyevin qətiyyəti sayəsində işğala son qoyulması ölkəmizin bölgədə rolunu daha da artırır /A. Alim //Olaylar. - 2021. - 5-11 mart. - S. 4.

1553. Aslanov, A. Prezident İlham Əliyevin beynəlxalq ictimaiyyətə aydın və birmənalı mesajları: Dövlətimizin başçısının dünyada bənzəri olmayan mətbuat konfransı haqqında bəzi düşüncələr /Aslan Aslanov //Səs. - 2021. - 5 mart. - S. 8-10.

1554. Aydınoglu, T. Azərbaycanın yeni inkişaf yoluna işıq salan qurultay: [Milli Məclisin deputatı, Azərbaycan Həmkarlar İttifaqları Konfederasiyasının sədri Səttar Möhbəliyevin açıqlaması] /Tahir Aydınoglu //Xalq qəzeti. - 2021. - 10 mart. - S. 7.

1555. Azad edilmiş ərazilərdə torpaq sahələrinin inventarlaşması başa çatıb //525-ci qəzet. - 2021. - 4 mart. - S. 6.

1556. Azad edilmiş ərazilərlə bağlı AzMİU-da elmi konfrans keçiriləcək: "İşğaldan azad olunmuş ərazilərdə mühəndis infrastrukturunun yenidən qurulma məsələləri" müzakirə ediləcək //525-ci qəzet. - 2021. - 5 mart. - S. 2.

1557. Azərbaycan Ordusu Qarabağda antiterror əməliyyatı apara bilər //525-ci qəzet. - 2021. - 3 mart. - S. 5.

1558. Azərbaycanda çox güclü vətənpərvər gənclər ordusu formalaşıb: Siyavuş Əmirli: "Bizlərdə bir əminlik yaranır ki, Azərbaycanın gələcəyi etibarlı, vətənpərvər gənclərin əlindədir və belə vətəndaşları, gəncləri olan dövlət hər şeyə qadirdir, onun qarşısında heç bir qüvvə dayana bilməz" //Olaylar. - 2021. - 5-11 mart. - S. 11.

1559. Azərbaycandakı siyasi partiyaların rəhbərləri və politoloqlar işğaldan azad edilmiş Ağdam rayonunda səfərdə olublar //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 18 mart. - S. 3.

1560. Azəri, N. Qalib Azərbaycanda olmaqdan qürur duydu: Hulusi Kılıç: Torpaqlarını işğaldan azad edən Azərbaycan xalqı Prezident, Ali Baş Komandan cənab İlham Əliyevin rəhbərliyi və öz müzəffər ordusunun gücü ilə şanlı bir tarix yazdı /Nadir Azəri //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 11 mart. - S. 5.

1561. Bağirov, T. Zaqatalalı qazi: Maşının altına girib kəlməyi şəhadətimi dedim: [Cəbhəyə yollanan Zaqatala rayon sakini Şahin Səfərovun döyüş yolu haqqında] /Tələh Bağirov //İki sahil. - 2021. - 4 mart. - S. 11.

1562. Baxşəliyev, R. Böyük Zəfər böyük uğurlara zəmin yaradır /Rəşad Baxşəliyev //Azərbaycan. - 2021. - 12 mart. - S. 1; 4.

1563. Baxşəliyev, R. Dəmir yumruğun Zəfər salnaməsi: İlham Əliyevin Müzəffər Ordusu şanlı qələbəsi ilə dünyanın ən güclü, müasir silahlı qüvvələri arasında layiqli yer tutduğunu sübuta yetirdi /Rəşad Baxşəliyev //Azərbaycan. - 2021. - 5 mart. - S. 1; 4.

1564. Baxşəliyev, R. İlham Əliyevin yeni layihələri regionda sabitliyin qarantıdır: Prezidentin müəyyənləşdir-

diyi Milli Prioritetlərin sistemli şəkildə icrası Azərbaycanın hərtərəfli yüksəlişini təmin edəcək /Rəşad Baxşəliyev //Azərbaycan. - 2021. - 3 mart. - S. 1; 3.

1565. Baxşəliyev, R. Qələbə Azərbaycanı cəlbədicə investisiya ölkəsinə çevirib: İlham Əliyev İqtisadi əməkdaşlıq təşkilatına üzv olan dövlətləri Zəngəzur dəhlizindən faydalanmağa dəvət etdi /Rəşad Baxşəliyev //Azərbaycan. - 2021. - 11 mart. - S. 1-6.

1566. Bayramlı, M. Gənclərin azərbaycançılıq ideologiyası əsasında tərbiyəsində milli filmlərin böyük rolu var: Gəncliyi qəhrəmanlığa, Vətəni sevməyə, göz bəbəyi kimi qorumağa çağıran, eləcə də şəhidlərimizin ömür və döyüş yollarından bəhs edən ekran əsərlərinin ərəsəyə gətirilməsi vətənpərvərlik ruhunun aşılması baxımından mühüm əhəmiyyət daşıyır /Müşfiqə Bayramlı //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 31 mart. - S. 8.

1567. Bayramov, V. Azərbaycan Ordusu dünya hərbi tarixinə yeni səhifələr yazdı /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 16 mart. - S. 3.

1568. Bayramov, V. Azərbaycanda son 17 ildə qarşıya qoyulan bütün vəzifələr uğurla yerinə yetirilib /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 7 mart. - S. 2.

1569. Bayramov, V. Biz bu gün milli vəhdət, vahid ideya uğrunda birləşmişik /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 6 mart. - S. 6.

1570. Bayramov, V. Bizim tarixi qələbəmiz qürur mənbəyimizdir /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 11 mart. - S. 1-2.

1571. Bayramov, V. Qarabağın bərpası ilə Azərbaycanın qüdrəti, təsir imkanları daha da artacaq /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 10 mart. - S. 1; 6.

1572. BBC-nin müxbiri Azərbaycanın işğaldan azad olunmuş ərazilərindən süjet hazırlayıb //Xalq qəzeti. - 2021. - 30 mart. - S. 4.

1573. Bəxtiyar. Anti-terror təlimi: Ekspertlərin fikrinə, hərbi təlimlər birbaşa Ermənistanla xəbərdarlıqdır /Bəxtiyar //Kaspi. - 2021. - 20 mart. - S. 3.

1574. Bəşirqızı, Z. Qalibiyyət fəlsəfəsi və azadlıq /Zərifə Bəşirqızı //Xalq qəzeti. - 2021. - 17 mart. - S. 7.

1575. Bəyməmmədov, Q. 26 fevralda dünyaya gəldi: Xocalının işğal tarixində doğulub Vətən müharibəsində şəhidlik zirvəsinə ucalan Tural Abdullayevin qəhrəmanlıq salnaməsi /Qalib Bəyməmmədov //Azərbaycan. - 2021. - 3 mart. - S. 6.

1576. Cabbarov, Ə. Revanşist ünsürlərin qarşısında Azərbaycanın dəmir yumruğu dayanıb /Əli Cabbarov //Xalq qəzeti. - 2021. - 5 mart. - S. 4.

1577. Cavanşir Paşazadə: Böyük Qayıdışın təmin olunması üçün bütün işlər mərhələli və planlı şəkildə həyata keçiriləcək //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 4 mart. - S. 3.

1578. Cəfərli, R. Cənubi Qafqazın qalib dövləti /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2021. - 2 mart. - S. 1; 4.

1579. Cəfərli, R. Müstəqil siyasətin təəcəssümü: İlham Əliyev Vətən müharibəsində qazandığı Qələbə ilə Azərbaycanın beynəlxalq nüfuzunu daha da yüksəltdi /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2021. - 5 mart. - S. 1-2.

1580. Cənab Ali Baş Komandan iki cəbhədə öz dəmir yumruğunu göstərdi-Qarabağda və mediada [general-polkovnik Məhərrəm Əliyevin müsahibəsi] //Səs. - 2021. - 6 mart. - S. 10.

1581. Dastanlara yazılacaq zəfər: Türkiyə Prezidenti Rəcəb Tayyib Ərdoğan Azərbaycanın Qarabağdakı qələbəsinə belə adlandırdı //525-ci qəzet. - 2021. - 5 mart. - S. 4.

1582. Daşsalahlı, R. Biz intiqamımızı döyüş meydanında aldığımız /Ruhiyyə Daşsalahlı //Azərbaycan müəllimi. - 2021. - 12 mart. - S. 2.

1583. Daşsalahlı, R. Qarabağ- inkişaf tərəqqi meydanı /Ruhiyyə Daşsalahlı //Azərbaycan müəllimi. - 2021. - 5 mart. - S. 2.

1584. Dünya Azərbaycanı qalib ölkə olaraq qəbul etməyə məcburdur //Olaylar. - 2021. - 5-11 mart. - S. 16.

1585. Elcanlı, S. Yaddaş kitabının kədərli təbəssümü: Esse /Sadıq Elcanlı //Ədəbiyyat qəzeti. - 2021. - 13 mart. - S. 30-31.

1586. Erməni vəhşiliyini kətana köçürən rəssam: 44 günlük vətən müharibəsi nəticəsində arzuları çin olan sənətkar //525-ci qəzet. - 2021. - 3 mart. - S. 21.

1587. Ermənilər Qafandan geri çəkilir?: erməni hərbiçi: "Hər tərəfdə türklərdir" //525-ci qəzet. - 2021. - 16 mart. - S. 5.

1588. Ermənistan yolayrıcında: müharibədən sülhə, yoxsa məğlubiyyətdən yeni savaşa: [Xalq Cəbhəsi Partiyasının sədri, Milli Məclisin deputatı Qüdrət Həsənpuliyevin fikirləri] //Xalq qəzeti. - 2021. - 17 mart. - S. 7.

1589. Əbdürrəhimov, E. Tarixə yazılan möhtəşəm qələbə /Elxan Əbdürrəhimov //Respublika. - 2021. - 18 mart. - S. 10.

1590. Ədiloğlu, N. Azərbaycanlı "Axilles"-in Vətən eşqi: [İkinci Qarabağ müharibəsinin şəhid qəhrəmanı Şaiq Namiq oğlu Kəlbəyev haqqında] /Nurəddin Ədiloğlu //İki sahil. - 2021. - 30 mart. - S. 21.

1591. Əhmədov, A. Şahin zirvəsi: Qubanın Zizik kəndinin qəhrəman oğlu, şəhid Şahin Allahyarovun qəhrəmanlıq hekayəsi /Aqil Əhmədov //Hürriyyət. - 2021. - 18-19 mart. - S. 13.

1592. Əhmədov, Q. Qarabağın azad olunması xalqımızın iradəsinin və əzminin bütün dünyaya sübutudur /Qoşqar Əhmədov //Respublika. - 2021. - 13 mart. - S. 6.

1593. Əhmədov, M. Dövlətin milli maraqları jurnalist etikasından üstün tutulmalıdır /Mübariz Əhmədov //İki sahil. - 2021. - 16 mart. - S. 14.

1594. Əkbərov, C. Bəyim Nəbiyeva: Bir gənc olaraq Ali Baş Komandanımız, ordumuz və xalqımızla qürur duyuram: ["İki sahil" qəzetinin növbəti müəssisi Azərbaycan

can gəncliyinin istedadlı simalarından biri, Yeni Azərbaycan Partiyası (YAP) Səbail rayon təşkilatının baş məsləhətçisi Bəyim Nəbiyevadır] /Cavid Əkbərov //İki sahil. - 2021. - 13 mart. - S. 13.

1595. Ələddinqızı, N. Ermənilər tərəfindən dağıdılmış bütün dini məbədlərimiz bərpa olunacaq /Nəzakət Ələddinqızı //Səs. - 2021. - 18 mart. - S. 7.

1596. Ələkbərov, T. Qələbəmiz şanlı zəfər tariximizdir /Tariyel Ələkbərov //Respublika. - 2021. - 20 mart. - S. 6.

1597. Ələkbərova, S. Vətən müharibəsi qəhrəmanlarının muzeyləşən ömürləri: Milli Azərbaycan Tarixi Muzeyində yaradılan yeni fondada Zəfər qaliblərinin şəxsi əşyaları toplanır /Sahibə Ələkbərova //Azərbaycan. - 2021. - 14 mart. - S. 6.

1598. Əli. Vətəndaş cəmiyyəti informasiya savaşında aktiv olmalıdır: Fuad Hüseynzadə: "Media və QHT-lərin üzərinə böyük yük düşür" /Əli //Xalq Cəbhəsi. - 2021. - 18-19 mart. - S. 9.

1599. Əliyev, İ. Dağıdıcı müxalifətin daxilində siyasi reneqatlar yer alır /İ. Əliyev //Səs. - 2021. - 11 mart. - S.12.

1600. Əliyev, İ. Böyük zəfərin təməli /İmran Əliyev //Xalq qəzeti. - 2021. - 16 mart. - S. 3.

1601. Əliyev, S. "Şəhid olsam, ağlamayın": Şəhid kapitan Emin Mahmudovun ailəsinə dediyi son söz bu olub /Sabir Əliyev //Azərbaycan. - 2021. - 14 mart. - S. 6.

1602. Əliyev, S. Xaləddin düşmənin başına od ələyirdi: 18 yaşlı şəhidin həm də böyük idman uğurları vardı /Sabir Əliyev //Azərbaycan. - 2021. - 10 mart. - S. 6.

1603. Əliyev, S. Azərbaycan-Türkiyə: ən çətin anların sınağından çıxan qardaşlıq /Seyfəddin Əliyev //Səs. - 2021. - 4 mart. - S. 13.

1604. Əliyeva, Y. Biz indi global dünyada, global informasiya məkanında yaşayırıq: Dövlətimizin başçısı İlham Əliyev Yeni Azərbaycan Partiyasının VII qurultaym-

dakı proqram xarakterli nitqində bir daha bu çağırışı etmişdir ki, gənc nəslin milli ruhda tərbiyə edilməsi gündəlik fəaliyyətimiz olmalıdır /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 10 mart. - S. 3.

1605. Əliyeva, Y. Prezident tələbi: Biz zamanı qabaqlamalıyıq: Dövlətimizin başçısı İlham Əliyev Yeni Azərbaycan Partiyasının VII qurultayında bir daha diqqəti son 17 ildə ərazi bütövlüyümüzün təmin edilməsi istiqamətində görülən hazırlıq işlərinə yönəldərək bu əminliyi ifadə etmişdir ki, tarixçilərimiz, politoloqlarımız, alimlərimiz bu dövrü də məqalələrdə, kitablarda, dərsliklərdə düzgün əks etdirəcəklər /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 11 mart. - S. 3.

1606. Əliyeva, Y. Yeni dövrün prioriteti: Xarici siyasət dəyişməz olaraq qalacaq: Dövlətimizin başçısı İlham Əliyev Yeni Azərbaycan Partiyasının VII qurultayında prioritetləri açıqlayarkən bildirmişdir ki, bütün addımlarımızı düzgün atmalıyıq ki, daim qələbə qazanaq, Azərbaycan bayrağı daim yüksəklikdə olsun /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 13 mart. - S. 11.

1607. Ərəbzadə, A. Azadlıq və Zəfər rəmzi - Xarıbülbul /Aynur Ərəbzadə //525-ci qəzet. - 2021. - 6 mart. - S. 21.

1608. Əzizli, B. Postmüharibə dövrü: çevik sosial dəstək tədbirləri geniş miqyas alır /Bəxtiyar Əzizli //Azərbaycan. - 2021. - 16 mart. - S. 3.

1609. Faxralı, R. 65 yaş dünənlərin sabahlara hesabıdır: [Əməkdar müəllim Bayram Məmmədov haqqında] /Rəşid Faxralı //525-ci qəzet. - 2021. - 18 mart. - S. 13.

1610. Faxralı, R. Şükürbəylikdə yellərin qanadları yorulmamışdı... /Rəşid Faxralı //İki sahil. - 2021. - 19 mart. - S. 19.

1611. Fəhmi, İ. "Bir sözün bitdiyi yerdə başqa söz başlayır": "Ulduz" jurnalı ilə "525-ci qəzet" in birgə layihəsi /İlqar Fəhmi //525-ci qəzet. - 2021. - 12 mart. - S. 13.

1612. Fərəcova, Z. Memarlıq inciləri: "Güllələnmiş heykəllər" yurduna döndü /Zöhrə Fərəcova //Azərbaycan. - 2021. - 16 mart. - S. 8.

1613. Həsənov, N. Azərbaycan xalqı öz lideri, Müzəffər Sərkərdəsi ilə Zəfər tarixini yazdı /Natiq Həsənov //Respublika. - 2021. - 17 mart. - S. 10.

1614. Həsənov, R. Reallıqlar yaradan ölkənin böyük sərvəti /Rəvan Həsənov //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 10 mart. - S. 5.

1615. Hüseynli, A. Azərbaycan əsgəri vətənpərvərlik nümunəsidir /Alim Hüseynli //Olaylar. - 2021. - 12-18 mart. - S. 11.

1616. Hüseynli, A. Vətənpərvərliyi formalaşdıran milli mənlilik ideologiyası /Alim Hüseynli //Olaylar. - 2021. - 19 mart-1 aprel. - S. 14.

1617. Hüseynli, B. Xüsusi Təyinatlı Qüvvələrin zabiti, şəhid kapitan Elçin İsmayılov /Banu Hüseynli //Həftə içi. - 2021. - 13-15 mart. - S. 7.

1618. Hüseynov, Ə. Azərbaycanda güclü vətənpərvər gənclər ordusu yetişib /Əlisahib Hüseynov //Xalq qəzeti. - 2021. - 2 mart. - S. 8.

1619. Hüseynov, R. Qələbəyə gedən yol: [İşğaldan azad olunmuş torpaqlarımız haqqında] /Ramin Hüseynov //Respublika. - 2021. - 17 mart. - S. 9.

1620. Hüseynova, İ. Dövlətçiliyimizin keşiyində möhkəm dayanan qalib Prezident İlham Əliyev /İradə Hüseynova //İki sahil. - 2021. - 3 mart. - S. 4.

1621. Hüseynova, İ. Xalqımızın və dövlətimizin yeni şanlı tarixi /İradə Hüseynova //Xalq qəzeti. - 2021, - 3 mart; 4 mart; 6 mart; 10 mart. - S. 3.

1622. Hüseynova, R. Prezidentin keçirdiyi tarixi mətbuat konfransından Ermənistanə növbəti xəbərdarlıq /Rəfiqə Hüseynova //Səs. - 2021. - 4 mart. - S. 3-4.

1623. Hüseynzadə, M. Azərbaycanın çoxəsrlik tarixinə yazılan parlaq səhifələr /Mehdi Hüseynzadə //Xalq qəzeti. - 2021. - 12 mart. - S. 3.

1624. Xarici diplomatlar və hərbi attaşələr Füzuli rayonunun işğaldan azad olunmuş Merdinli kəndində olublar //Xalq qəzeti. - 2021. - 7 mart. - S. 4.

1625. Xasayeva, S. Bəşəri siyasətin informativ tribunası: [Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin keçirdiyi mətbuat konfransı haqqında] /Səbinə Xasayeva //Xalq qəzeti. - 2021. - 2 mart. - S. 8.

1626. Xasayeva, S. Prezidentin işğaldan azad olunmuş bölgələrə hər səfəri dövlətçiliyimizin daha da möhkəmləndirilməsinə xidmət edir /Səbinə Xasayeva //Xalq qəzeti. - 2021. -18 mart. - S. 8.

1627. Xəlilova, İ. Möhtəşəm uğurlar beynəlxalq nüfuzumuzu daim yüksəldir /İradə Xəlilova //Respublika. - 2021. - 20 mart. - S. 6.

1628. Xocalı hava limanının taleyi necə olacaq? - Azərbaycan şərtlərini irəli sürdü //Üç nöqtə. - 2021. - 4 mart. - S. 9.

1629. Xocalı soyqırımı Laçın torpaqlarında ilk dəfə anıldı //525-ci qəzet. - 2021. - 4 mart. - S. 7.

1630. Xocavənddə düşmənin atıb qaçdığı silah-sursat aşkar edilib //525-ci qəzet. - 2021. - 2 mart. - S. 6.

1631. İbrahim, S. Dövlətçiliyin, sabitliyin qorunması naminə: [Azərbaycan təhlükəsizlik orqanları - 102] /S. İbrahim //İki sahil. - 2021. - 16 mart. - S. 5.

1632. İdrisoğlu, A. Mühəribə igidlik, kişilik təcəssümüdür: Emil Vəliyev: “Şuşaya girəndə, bu şəhər bizim millətin qeyrət qalası olduğuna görə demək olar ki, hamımız sevincdən ağlayırıdık, torpağı öpürdük” /A. İdrisoğlu //Təzadlar. - 2021. - 2 mart. - S. 7; 14.

1633. “İlham Əliyev. İnkişaf - məqsədimizdir” çoxcildliyi-nin 107-ci kitabı çapdan çıxıb: [Kitabda Azərbaycan Prezidentinin Vətən müharibəsi zamanı xalqa müraciətlərinin və xarici KİV-lərə bir sıra müsahibələrinin mətnləri toplanıb] //Xalq qəzeti. - 2021. - 19 mart. - S. 2.

1634. İlqarqızı, F. Doğma torpağından anasına zəng edən, sevdiyi qıza qovuşa bilməyən şəhid: Vətənpərvərli-

yin ən ali məqamı Şəhidlik zirvəsidir! : [Xüsusi Təyinatlı Qüvvələrin kəşfiyyatçısı Elxan Maarif oğlu Hüseynov haqqında] /Fidan İlqarqızı //Üç nöqtə. - 2021. - 18 mart. - S. 13.

1635. İmanquliyev, B. Gələcəkdə də iqtisadi əlaqələrin inkişafı prioritet olaraq qalacaq: İqtisadi Əməkdaşlıq Təşkilatının Zirvə toplantısında bu bir daha vurğulandı /Bahadur İmanquliyev //Azərbaycan. - 2021. - 6 mart. - S.1; 9.

1636. İmanquliyev, B. Zaman yenə də bizim xeyrimizə işləyir: Qalib Azərbaycanla məğlub Ermənistan arasındakı fərq getdikcə dərinləşir /Bahadur İmanquliyev //Azərbaycan. - 2021. - 30 mart. - S. 6.

1637. İmanov, Ş. Vətənin hər qarış torpağı əziz və müqəddəsdir /Şahin İmanov //Respublika. - 2021. - 16 mart. - S.5.

1638. İsaxan, E. Vətənpərvərlikdən zəfərə gedən yol /Elnurə İsaxan //Hərbi and. - 2021. - 12 mart. - S. 8.

1639. İsmayılbəyli, S. Azərbaycanda çox güclü vətənpərvər gənclər ordusu formalaşib: Siyavuş Əmirli: “Bizlərdə bir əminlik yaranır ki, Azərbaycanın gələcəyi etibarlı, vətənpərvər gənclərin əlindədir və belə vətəndaşları, gəncləri olan dövlət hər şeyə qadirdir, onun qarşısında heç bir qüvvə dayana bilməz”: [“Ulus” Fondunun prezidenti, Hərbi Sahədə İxtisaslaşmış Jurnalistlər İctimai Birliyinin üzvü Siyavuş Əmirli ilə söhbət] /Süleyman İsmayılbəyli //Olaylar. - 2021. - 5-11 mart. - S. 11.

1640. İsmayılbəyli, S. Gənclərin milli-mənlik şüurunun inkişaf etdirilməsi və vətənpərvərlik hisslərinin artırılması üçün nələrə diqqət yetirilməlidir? /Süleyman İsmayılbəyli //Olaylar. - 2021. - 19 mart-1 aprel. - S. 11.

1641. İsmayılov, R. 40 km-lik cığallıq: Ekspertlərin fikrincə, Zəngəzur dəhlizinin açılması yubandığı üçün Moskvadan izahat tələb edilməlidir /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2021. - 13 mart. - S. 4.

1642. İsmayılov, R. Düşməyə qan udduran kəşfiyyatçı əsgər: Ordudan tərxis olunmasına 3 gün qalsa da, Bayram Məmmədov evə dönməyi deyil, döyüşlərə qatılmağı üstün tutub /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2021. - 6 mart. - S.9.

1643. İsmayılov, R. Hadrutdan dünyaya verilən mesaj: Və ya tarixi ədalətin bərqərar olması /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2021. - 20 mart. - S. 4.

1644. İsmayılov, R. Xilaskar mayor: Şəhid Elnur Quliyev 6 nəfərlik qrupla düşmən mühasirəsini yararaq, 30-a yaxın hərbcimizi xilas edib /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2021. - 13 mart. - S. 8.

1645. "İsrail HaYom" qəzeti: Azərbaycan Prezidenti Administrasiyasının rəsmi nümayəndəsi tibbi yardım üçün İsrailə təşəkkür edib //Xalq qəzeti. - 2021. - 10 mart. - S.2.

1646. İşğaldan azad olunmuş ərazilərdə məşğulluqla bağlı tədbirlər planı təsdiq olunub: "1 qrup və digər əlillik qrupları əmək qabiliyyətsiz sayılmır" //525-ci qəzet. - 2021. - 6 mart. - S. 5.

1647. Kamal, R. Zəngəzur dəhlizi Avrasiya nəqliyyat marşrutunun əhəmiyyətini daha da artıracaq: Bu, Prezident İlham Əliyevin növbəti diplomatik qələbəsi olacaq /Rüstəm Kamal //Azərbaycan. - 2021. - 14 mart. - S. 1; 4.

1648. Kamalqızı, R. Azərbaycanın ictimai-siyasi həyatında növbəti tarixi hadisə - YAP-ın VII qurultayı /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2021. - 10 mart. - S. 4-6.

1649. Kamalqızı, R. Ən yüksək Qələbə Zirvəsi - Qarabağ Azərbaycandır!: İlham Əliyev: "Elə zirvə yoxdur ki, onu biz qət edə bilməyək" /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2021. - 20 mart. - S. 4.

1650. Kamalqızı, R. Gələcək inkişafı ilə bağlı yeni hədəflər, tələblər, vəzifələr: Prezident İlham Əliyev: "Əminəm ki, partiyanın rəhbər orqanlarında təmsil olunan üzvləri fəal olacaqlar, partiyamızın fəaliyyətində öz rolunu oynayacaqlar, ümumi işimizə öz töhfəsini verəcəklər" /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2021. - 19 mart. - S. 3.

1651. Kamalqızı, R. Tarixi ədalət bərpa olundu: Prezident İlham Əliyev: "Qurultayımızın keçirilməsi bir daha demək istəyirəm ki, ölkəmizin həyatında önəmli hadisədir" /Rəfiqə Kamalqızı //Səs. - 2021. - 11 mart. - S. 4.

1652. Kərimov, E. Azərbaycan tam müstəqil siyasət yürüdən ölkədir /Emil Kərimov //Hərbi and. - 2021. - 12 mart. - S. 7.

1653. Kərimova, S. Bir millət, iki dövlət: Türkiyənin siyasi və mənəvi dəstəyi bu Qələbənin qazanılmasında çox böyük rol oynamışdır /Samirə Kərimova //Azərbaycan müəllimi. - 2021. -5 mart. - S. 3.

1654. Qafarlı, T. Hərbi qələbəni diplomatik zəfərə çevirməliyik: [Liberal Partiyasının sədri Əvəz Temirxanın müsahibəsi] /Tahirə Qafarlı //Həftə içi. - 2021. - 13-15 mart. - S. 3.

1655. Qafarlı, T. "O kadrlar var və nə vaxtsa üzə çıxacaq...": [jurnalist Yelmar Məmmədlinin müsahibəsi] /Tahirə Qafarlı //Həftə içi. - 2021. - 13-15 mart. - S. 6.

1656. Qafarlı, T. Ölkəmizdə yeni mədəniyyət strategiyası həyata keçirilir: [Milli Məclisin Mədəniyyət Komitəsinin sədri, millət vəkili Qənirə Paşayevanın "Həftə içi"nə müsahibəsi] /Tahirə Qafarlı //Həftə içi. - 2021. - 20-29 mart. - S. 5.

1657. Qalib Azərbaycan dövləti öz şərtlərini diktə etmək iqtidarındadır: Əli Hüseynov Milli Məclisin deputatı //İki sahil. - 2021. - 2 mart. - S. 8.

1658. Qarabağ erməniləri Azərbaycanda necə yaşayacaqlar? /Tərc. E. Bayramlı //Səs. - 2021. - 2 mart. - S. 15.

1659. Qarabağ Zəfəri haqda film: Azərbaycanla Türkiyə Qarabağ zəfəri, Qafqaz İslam Ordusu və Xocalı faciəsi kimi tarixi hadisələr haqqında birgə serial və film layihələri həyata keçirəcək //525-ci qəzet. - 2021. - 3 mart. - S. 4.

1660. Qarabağdan Ermənistanı qaçan erməni ailələrinin 85 faizi geri qayıtmaq istəmir //525-ci qəzet. - 2021. - 5 mart. - S. 12.

1661. Qarabağın inkişafı və bərpası hökumətin əsas prioritetidir //Vətən səsi. - 2021. - 5 mart. - S. 3.

1662. Qarabağla bağlı monitorinqin nəticələri UNESCO-ya göndərilib //525-ci qəzet. - 2021. - 10 mart. - S. 3.

1663. Qardaşov, F. Qarabağ mövzusu azsaylı xalqların ədəbiyyatında: şair Həsən Xasiyevin yaradıcılığı əsasında /Faiq Qardaşov //Mədəniyyət. - 2021. - 12 mart. - S. 6.

1664. Qasimov, H. Goranboy cəbhədən-cəbhəyə /Hamlet Qasimov //Xalq qəzeti. - 2021. - 14 mart. - S. 7.

1665. Qəni, E....Qalanı xatirədir: [Şəhid Mayor Rəhim Hüseynov haqqında] /Elşən Qəni //İnşaatçı. - 2021. - 5 mart. - S. 3.

1666. Qocayev, İ. 10 noyabr razılaşmasına bənd, bənd əməl olunacaq: Ermənistanda səslənən revanşist çağırışların proseslərə təsir edə biləcək gücü yoxdu /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2021. - 19 mart. - S. 11.

1667. Qocayev, İ. "Rusiya müharibənin başından planı hazır saxlayırdı": Mehmet Fatih Öztars: "Ona görə də anlaşma sonrası dərhal sürpriz şəkildə rus əsgərlərinin bölgəyə gedəcəyini elan etdi": [Türkiyənin "Strategic Outlook" analitik mərkəzinin həmsədri, Cənubi Qafqaz üzrə ekspertlə müsahibə] /İsmayıl Qocayev //Şərq. - 2021. - 10 mart. - S. 7.

1668. Qoşalı, Ə. 44 gün... + 4 saat: Müharibədən bərpa və quruculuq prosesinə keçidin təsbiti /Əkbər Qoşalı //Xalq qəzeti. - 2021. - 2 mart. - S. 7.

1669. Qubadlı rayonu ərazisində DSX-nin Hərbi Xəstəxanası və Mühəndis-İstehkam Mərkəzi fəaliyyətə başlayıb //Xalq qəzeti. - 2021. - 7 mart. - S. 6.

1670. Malıyev, E. Qəhrəmanlıq dastanı yazanlardan biri...: Danaçı kəndinin fəxri şəhid Elxan Ramazanovun həyat hekayəsi /Elman Malıyev //Hürriyyət. - 2021. - 27 fevral-1 mart. - S. 13.

1671. Malıyev, E. Rinqdə də, döyüş meydanında da qalib gələn şəhid Vüsal Məmmədov /Elman Malıyev //Hürriyyət. - 2021. - 13-15 mart. - S. 13.

1672. Mehtiyev, Ə. Müstəqil Azərbaycan dövləti özünün ən şanlı dövrünü yaşayır /Əmrəh Mehtiyev //Hərbi and. - 2021. - 12 mart. - S. 9.

1673. Mehtiyev, R. Qələbəyə aparan yol və ya "Xilas-kar güllə": [Cəbhə xatirələri] /Rövşən Mehtiyev //Respublika. - 2021. - 30 mart. - S. 9.

1674. Mədətoğlu, Ə. Dünya siyasətində önə çıxan prezident: [Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyev haqqında] /Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2021. - 30 mart. - S. 7.

1675. Məhəbbətoğlu, Q. Monitorinq Mərkəzi: Bölgənin təhlükəsizliyinin qarantı: [Milli Məclisin deputatı Azər Badamov mövzu ilə bağlı "İki sahil" qəzetinə açıqlamasında fikir bildirdi] /Qvami Məhəbbətoğlu //İki sahil. - 2021. - 4 mart. - S. 12.

1676. Məhəbbətoğlu, Q. Nahid Hüseynov: Döyüşçülərimizin gözlərində zərrə qədər də qorxudan əsər-ələmət görmədim //İki sahil. - 2021. - 2 mart. - S. 21.

1677. Məlikova, Z. Azərbaycan iqtidarı verdiyi vədlərə sadıqdır /Zümrüd Məlikova //İki sahil. - 2021. - 31 mart. - S. 12.

1678. Məmiyev, C. Gənc nəslin vətənpərvərlik ruhunda tərbiyəsi prioritet vəzifədir /Ceyhun Məmiyev //İki sahil. - 2021. - 30 mart. - S. 15.

1679. Məmmədov, B. Yaşasaydı, ən gözəl məqaləsini azad edilmiş Zəngilandan yazardı...: [jurnalist Mürsəl Qocayev haqqında] /Bayram Məmmədov //525-ci qəzet. - 2021. - 16 mart. - S. 10.

1680. Məmmədov, H. Azərbaycanda vətənpərvər gənc nəsil yetişib /Habil Məmmədov //İki sahil. - 2021. - 20 mart. - S. 12.

1681. Minalanmış ərazilərlə bağlı növbəti toplantı: əlaqələndirmə qərargahı "Ağıllı kənd" konsepsiyasının tətbiqi üzrə təlimatlar verib //525-ci qəzet. - 2021. - 4 mart. - S. 3.

1682. Mirzəbəyli, İ. "Biz xalqımızın yeni tarixini yazdıq" /İttifaq Mirzəbəyli //Xalq qəzeti. - 2021. - 18 mart. - S. 5.

1683. Mirzəbəyli, İ. Biz 44 gündə tarix dərslərinə düşəcək ədalətli müharibə nümunəsi ortaya qoyduq /İttifaq Mirzəbəyli //Xalq qəzeti. - 2021. - 3 mart. - S. 12.

1684. Mirzəbəyli, İ. Yeni Azərbaycan Partiyası vətənpərvər, yüksək intellektli, demokratik düşüncəli insanları birləşdirən güclü siyasi təşkilatdır /İttifaq Mirzəbəyli //Xalq qəzeti. - 2021. - 7 mart. - S. 1.

1685. Mirzəliyeva, L. Müharibə meydanında yaralanan döyüşlər əllərindən şəfa tapacağı o həkimə pənah gətirdilər: ["Vətən uğrunda" medalı ilə təltif olunmuş, II Qarabağ müharibəsi iştirakçısı, hərbi həkim, polkovnik Bəhər Allahverdi oğlu Əhmədov haqqında] /Lümunə Mirzəliyeva //Hərbi and. - 2021. - 5 mart. - S. 9.

1686. Muradlı, A. YAP yeni uğurlara doğru inamla addımlayır /A. Muradlı //Xalq qəzeti. - 2021. - 10 mart. - S.7.

1687. Muradlı, X. Könül şəhri yarı: Şəhid Şəhriyar Ağamalıyevin xanımı: "Onun yarıda qalan arzularını gerçəkləşdirmək üçün yaşayıram" /Xəyalə Muradlı //Azərbaycan. - 2021. - 3 mart. - S. 6.

1688. Muradlı, X. Vətən müharibəsindəki Qələbə ilə soyqırımı qurbanlarının da qisası alındı /Xəyalə Muradlı //Azərbaycan. - 2021. - 31 mart. - S. 1; 6.

1689. Mustafayev, O. Sülh və gələcəyə hesablanan siyasi kurs: Azərbaycan birgəyaşayış modelinin universal nümunəsidir /Oruc Mustafayev //Azərbaycan müəllimi. - 2021. - 12 mart. - S. 8.

1690. Müşfiq, Ş. "Müharibə atamı mənə qaytarıb bizi barışdırdı": şair və aktyor Oğuz Alparslan: "...dedim, nə vaxta kimi qələmlə şeir yazacam, bir az da silahla tarix yazım" /Şahanə Müşfiq //525-ci qəzet. - 2021. - 31 mart. - S.12-13.

1691. Müzəffər Ali Baş Komandan İlham Əliyev: Vətən müharibəsinin hər günü bizim şanlı tariximizdir: "İlham Əliyev. İnkişaf – məqsədimizdir" çoxcildliyinin "Qələbə kitabı" çapdan çıxıb //Xalq qəzeti. 2021. - 20 mart. - S. 1.

1692. Nadir, Z. Savaş /Züleyxa Nadir //Olaylar. - 2021. - 5-11 mart. - S. 18.

1693. Nəbiyeva, N. Qalib ölkə, yüksələn təhsil səviyyəsi və yeni çağırışlar... /Nazənin Nəbiyeva //Hərbi and. - 2021. - 12 mart. - S. 18.

1694. Nərimanoğlu, M. Bəyanatdan irəli gələn öhdəliklər yerinə yetirilməlidir: Əks təqdirdə Ermənistan daha ağır duruma düşəcəkdir /Məhəmməd Nərimanoğlu //Azərbaycan. - 2021. - 4 mart. - S. 1; 4.

1695. Nərimanoğlu, M. Şəhidlik zirvəsinə ucalanlar: "Əbədi yaşayanlar - Şəki şəhidləri" kitabı ölməzlik qazanan igidlərimizin şərəfli ömür və döyüş yollarından geniş bəhs edir /Məhəmməd Nərimanoğlu //Azərbaycan. - 2021. - 17 mart. - S. 10.

1696. Nuriyev, Y. Şəhidlik vətəndaşlıq borcu və şərəfidir: [Vətən Müharibəsi qəhrəmanı Məmmədov Murad haqqında] /Yavər Nuriyev //Respublika. - 2021. - 2 mart. - S.6.

1697. Nurullayeva, K. İlham Əliyev Qarabağın tarixi şöhrətini bərpa edir /Könül Nurullayeva //Azərbaycan. - 2021. - 19 mart. - S. 9.

1698. "Orduya mülki nəzarət gücləndirilməlidir": Qüdrət Həsənzadə: "Bizim xüsusi təyinatlıların Şuşada etdiklərini İlham Əliyev diplomatik müstəvidə edib": [Bütöv Azərbaycan Xalq Cəbhəsi Partiyasının sədri, deputat Qüdrət Həsənzadə ilə müsahibə] //Xalq Cəbhəsi. - 2021. - 2-3 mart. - S. 3-5.

1699. Orxan hər kəsin yaddaşında yaxşı xatirələrlə qalıb: ["Naxçıvan" Universitetində şəhid Orxan Paşazadənin xatirəsinə həsr olunmuş tədbir keçirilmişdir] //Azərbaycan. - 2021. - 7 mart. - S. 3.

1700. Orucoğlu, Z. Şanlı zəfərimizin qalib şəhidi - Ceyhun Səfərov... /Zəfər Orucoğlu //Bakı Xəbər. - 2021. - 6 mart. - S. 14.

1701. Orucov, T. Cənubi Qafqazda sülh şəfqəti: qələbədən regionun qazancı /Telman Orucov //525-ci qəzet. - 2021. -2 mart; 4 mart. - S. 10-11.

1702. Pənahqızı, A. İnformasiya cəbhəsində mövqelərimiz möhkəmlənir: xarici media nümayəndələrinin Qarabağa səfəri ermənilərin törətdiyi faciənin miqyasını dünyaya yayacaq /Aynurə Pənahqızı //Şərq. - 2021. -3 mart. - S.11.

1703. Polad Bülbüloğlu: "Ermənistan özünü uduran tərəf kimi aparmalıdır": "Ermənistan anlamalıdır ki, mehriban qonşuluqdan başqa çıxış yolu yoxdur": [Azərbaycanın Rusiya Federasiyasındakı fəvqəladə və səlahiyyətli səfiri Polad Bülbüloğlunun APA-nın Moskva müxbirinə müsahibəsi] //Ədalət. - 2021. -30 mart. - S. 2.

1704. Rəcəbli, H. İlham Əliyev faktoru: qurucu lider, müzəffər sərkərdə reallığında! /Hadı Rəcəbli //Səs - 2021. - 2 mart. - S. 8-9.

1705. Rəşid, L. Britaniyalı jurnalist İan Piert: 44 günlük müharibə zamanı Azərbaycanın hadisələrə siyasi yanaşması mükəmməl oldu /Leyla Rəşid //Xalq qəzeti. - 2021. - 16 mart. - S. 5.

1706. Rusiya politoloqlarını müharibədən sonrakı Qarabağda nə şəkildə? [Moskva-Baku.Ru platformasında Andrey Şlyapnikov müəllifi və aparıcısı olduğu "Diqqət mərkəzində" analitik verilişini yazı və video formasında oxucularımıza təqdim edirik] /Tərc. E. Bayramlı //Səs. - 2021. - 11 mart. - S. 15.

1707. Rüstəm, K. Prezident İlham Əliyev Azərbaycan həqiqətlərini dünyaya bir daha çatdırdı: Dövlət başçısının səsləndirdiyi bu həqiqətlər dünya mediasının gündəmindən düşmür /Kamal Rüstəm //Azərbaycan. - 2021. - 10 mart. - S. 1; 3.

1708. Rüstəmli, Z. Ordu quruculuğu və uğurlu xarici siyasət dövlətin varlığının başlıca qarantıdır /Zeynəb Rüstəmli //Hürriyyət. - 2021. - 4-5 mart. - S. 12.

1709. Rüstəmov, E. 44 günlük döyüş salnaməsi şanlı tariximizdir /Elnur Rüstəmov //Respublika. - 2021. - 6 mart. - S. 7.

1710. Rza, Z. Azərbaycan-Türkiyə: "Bir ürək, bir bilək, bir yumruq" /Zahid Rza //Səs. - 2021. - 4 mart; İki sahil. - 2021. -3 mart. - S. 6.

1711. Rza, Z. Böyük qayıdış: Biz zamanla yarışacağıq /Zahid Rza //İki sahil. - 2021. - 4 mart. - S. 8.

1712. Rzayeva, M. İşğaldan qurtulan torpaqların dəqiq təyinatı müəyyənəlməlidir: "İstifadəsiz qalmış, ya da yarırsız hala salınmış torpaq sahələri əkinə yararlı vəziyyətə gətirilməli, kənd təsərrüfatı təyinatlı olmalıdır" /Mələhət Rzayeva //Şərq. - 2021. - 4 mart. - S. 11.

1713. Sadayovlu, P. Azərbaycançılıq ideologiyası Azərbaycanı doğma vətəni hesab edən bütün xalqları birləşdirən dəyərdir: Ölkəmizdə müxtəlif xalqların nümayəndələri və ayrı-ayrı dinlərə mənsub olan insanlar sülh, əmin-amanlıq şəraitində mehriban birgəyaşayışa malikdirlər /Pərviz Sadayovlu //Yeni Azərbaycan. - 2021. -16 mart. - S. 8.

1714. Sadayovlu, P. Azərbaycançılıq ideologiyasının təbliği milli ədəbiyyatımızın aktual mövzularındandır: Milli ənənələri özündə əks etdirən ədəbi nümunələrin gənc nəslin vətənpərvərlik ruhunda yetişməsində mühüm payı var /Pərviz Sadayovlu //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 2 mart. - S. 8.

1715. Sadıqlı, F. Qara Qaya dəyanətli...: İki bacının iki şəhid oğlu və Vətənə əmanət dörd körpənin hekayəti /Flora Sadıqlı //Azərbaycan. - 2021. - 12 mart. - S. 6.

1716. Sadıqov, B. Ağdamı düşməndən geri alan onu həm də tikib quracaqdır /Bəxtiyar Sadıqov //Azərbaycan. - 2021. - 16 mart. - S. 1; 4-5.

1717. Salmanlı, R. İşğaldan azad edilmiş ərazilərdə kompleks quruculuq işləri aparılacaq /Rəhman Salmanlı //Azərbaycan. - 2021. - 10 mart. - S. 1; 3.

1718. Sevinc. "Böyük Qayıdış Azərbaycanın gücünə güc qatacaq": [Milli Məclisin İqtisadi siyasət, sənaye və sahibkarlıq komitəsinin üzvü Əli Məsimlinin müsahibəsi] /Sevinc //Həftə içi. - 2021. - 2-3 mart. - S. 5.

1719. Səxavətqızı, M. Son məktub, sonsuz həsrət - Şəhid Məmmədov Xəyal Ağabəy oğlu /Manya Səxavətqızı //Bakı Xəbər. - 2021. -11 mart. - S. 15.

1720. Səmədzadə, A. Qarabağ regionunda ərzaq təhlükəsizliyinin təmin edilməsində təbii inkişaf amillərinin rolu /Aytən Səmədzadə //İqtisadiyyat. - 2021. -18-30 mart. - S. 4.

1721. Səmədzadə, Z. Hərb meydanının qalibi olan İlham Əliyev informasiya müharibəsində də Ermənistanı məğlub etdi /Ziyad Səmədzadə //İqtisadiyyat. - 2021. -18-30 mart. - S. 5-6.

1722. Səmədzadə, Z. Informasiya savaşının sərkərdəsi /Ziyad Səmədzadə //Azərbaycan. - 2021. - 31 mart. - S.1; 4.

1723. Sucayev, Ə. Qarabağımızı mədəniyyət, həm də elm mərkəzinə çevirəcəyik /Əfsun Sucayev //Üç nöqtə. - 2021. -18 mart. - S. 7.

1724. Sultan, L. "Ermənistanla layiq olan fiqur elə Paşinyandır...": [Səbiq Xarici İşlər naziri Tofiq Zülfüqarovun müsahibəsi] /Laçın Sultan //Həftə içi. - 2021. - 11-12 mart. - S. 3.

1725. Süleymanov, V. Tarixi zəfərimiz qürur mənbəyimizdir /Vasif Süleymanov //Respublika. - 2021. - 11 mart. - S.5.

1726. Şəhidin ad günü məzarı yanında qeyd olunub: [torpaqlarımızın bütövlüyü uğrunda gedən döyüşlərdə şəhidlik zirvəsinə ucalan Göyçay rayonunun Şıxbəy kəndindən olan Qismət Yolçu oğlu Qasimovun ad günü uyuduğu qəbiristanlıqda məzarı yanında qeyd olunub] //Azərbaycan. - 2021. - 7 mart. - S. 3.

1727. Şuşanın əbədiyyət ünvanları //525-ci qəzet. - 2021. -6 mart. - S. 11.

1728. Tahirə. Qalib ölkə ittiham olunmur: [Milli Məclisin sədr müavini Fəzail İbrahimlinin müsahibəsi] /Tahirə //Həftə içi. - 2021. -30-31 mart. - S. 6.

1729. Vətən müharibəsi: "Al-Jazeera"-nın ərəb xidmətinin yanaşması //525-ci qəzet. - 2021. -16 mart. - S. 12.

1730. YAP böyük hədəflər partiyasıdır: [Akademik C. Abdullayev adına Elmi-Tədqiqat Kardiologiya İnstitutunun şöbə rəhbəri, YAP İdarə Heyətinin üzvü, professor Tofiq Cahangirovun fikirləri] //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 30 mart. - S. 6.

1731. Yeni Azərbaycan Partiyasının VII qurultayı partiyamızın inkişafında yeni mərhələnin başlanğıcıdır: [Bakı Ali Neft Məktəbinin rektoru, YAP İdarə Heyətinin üzvü Elmar Qasimovun www.yap.org.az saytına müsahibəsi] //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 12 mart. - S. 4.

1732. Yusifov, F. Azərbaycanın İqtisadi Əməkdaşlıq Təşkilatı ilə münasibətləri getdikcə möhkəmlənir /Fikrət Yusifov //Xalq qəzeti. - 2021. -10 mart. - S. 4.

1733. Zülfüqaroğlu, Ə. "Yeni reallıqlar Azərbaycanın üstün mövqeyini təsdiq edir": Nurlan Qələndərli: "Ermənistan məhz bu faktı nəzərə alaraq reallıqdan çıxış etməli, rəşional və pragmatik mövqe tutmalıdır": [politoloq Nurlan Qələndərli ilə müsahibə] /Əli Zülfüqaroğlu //Xalq Cəbhəsi. - 2021. - 20-29 mart. - S. 9.

Rus dilində

1734. ANAMA: "К настоящему времени на освобожденных территориях обезврежено 9584 мины, 7081 неразорвавшихся боеприпас": [Агентство по разминированию Азербайджанской Республики распространило информацию о проведенной операции по очистке

от мин и неразорвавшихся боеприпасов] //Бакинский рабочий. - 2021. - 20 марта. - С. 2.

1735. Азербайджанская армия приступила к оперативно-тактическим учениям //Бакинский рабочий. - 2021. -16 марта. - С. 2.

1736. Армяне не смогли присвоить крепость Шахбулаг, построенную Панахали ханом: [13 марта руководители медиа-органов и НПО, блогеры и общественные активисты посетили Шахбулагскую крепость в освобожденном от оккупации Агдамском районе] //Бакинский рабочий. - 2021. - 16 марта. - С. 3.

1737. Асланов, А. Ясные и однозначные меседжи Президента Ильхама Алиева международному сообществу: некоторые размышления о беспрецедентной пресс-конференции главы государства /Аслан Асланов //Бакинский рабочий. - 2021. - 5 марта. - С. 3-4.

1738. В школе «Карабах» в Нанте организован урок, посвященный Ходжалинскому геноциду //Бакинский рабочий. - 2021. - 3 марта. - С. 3.

1739. В Шуше обнаружены оставленные армянской армией при бегстве боеприпасы //Бакинский рабочий. - 2021. - 6 марта. - С. 7.

1740. Ветеран Отечественной войны обеспечен высокотехнологичными протезами ног: [житель Мингячевира Абдулла Абдуллаев, пройдя славный боевой путь в Отечественной войне, был тяжело ранен в одном из боев и потерял обе ноги] //Бакинский рабочий. - 2021. - 13 марта. - С. 3.

1741. Волшебный край, мечтаний рай...: [о традициях и обычаях Шуши] //Бакинский рабочий. - 2021. - 13 марта. - С. 3.

1742. 18-летний герой, погибший на Муровдаге: [о шехиде Отечественной войны Вюсале Махмудове] //Бакинский рабочий. - 2021. -3 марта. - С. 3.

1743. Врачи восстановили зрение ветерана Отечественной войны: [израильский врач вернул зрение

участнику Отечественной войны Азербайджана Арифу Гаджиеву] //Бакинский рабочий. - 2021. - 4 марта. С. 3.

1744. Главы Фонда возрождения Карабаха и Азербайджанской общины Нагорно-Карабахского региона обсудили перспективы сотрудничества //Бакинский рабочий. - 2021. - 13 марта. - С. 3.

1745. Еще 40 семей шехидов и инвалидов войны обеспечены квартирами //Бакинский рабочий. - 2021. - 20 марта. - С. 3.

1746. Зарубежные дипломаты и военные атташе посетили освобожденное от оккупации село Мердинли Физулинского района //Бакинский рабочий. - 2021. - 10 марта. - С. 3.

1747. Конкурс “Yüksəliş” окажет помощь Фонду возрождения Карабаха в поиске кадров: [председатель правления Фонда возрождения Карабаха Ракман Гаджиев и глава рабочей группы конкурса “Yüksəliş”, заместитель министра молодежи и спорта Азербайджанской Республики Фархад Гаджиев провели встречу, в ходе которой обсудили возможности сотрудничества двух структур] //Бакинский рабочий. - 2021. - 17 марта. - С. 5.

1748. МИД Азербайджана: "Отравление собственного населения реваншистскими и опасными идеями не сулит Армении ничего хорошего": [об этом говорится в заявлении управления пресс-службы Министерства иностранных дел Азербайджанской Республики] //Бакинский рабочий. - 2021. - 20 марта. - С.2.

1749. МИД: "Незаконная отправка армянских военно-служащих на азербайджанские территории является грубым нарушением совместного заявления": [пресс-служба МИД Азербайджанской Республики распространило сообщение о случаях размещения

вооруженных сил Армении на территории Азербайджана] //Бакинский рабочий. - 2021. - 2 марта. - С. 9.

1750. На известном телеканале Боснии и Герцеговины прошел репортаж о Карабахской войне //Бакинский рабочий. - 2021. - 19 марта. - С. 7.

1751. На территории Губадлинского района начали функционировать военный госпиталь и Инженерно-фортификационный центр Государственной пограничной службы //Бакинский рабочий. - 2021. - 10 марта. - С. 2.

1752. Народные игры, возникшие в Шуше //Бакинский рабочий. - 2021. - 18 марта. - С. 7.

1753. National Geographic на своей странице в Instagram опубликовало фотографию Худаферинского моста //Бакинский рабочий. - 2021. - 16 марта. - С. 3.

1754. Начался процесс обеспечения раненых ветеранов Отечественной войны моторизованными инвалидными колясками //Бакинский рабочий. - 2021. - 11 марта. - С. 4.

1755. Он пойдет в свой дом... у него там осталась вся жизнь: [хорватский журналист, репортер газеты «Вечерний лист» Хасан Хайдар Диаб написал статью о Карабахской войне] //Бакинский рабочий. - 2021. - 4 марта. - С. 3.

1756. Организован медиатур в освобожденные от оккупации Физулинский и Ходжавендский районы //Бакинский рабочий. - 2021. - 18 марта. - С. 6.

1757. Победоносный Верховный главнокомандующий Ильхам Алиев: "Каждый день Отечественной войны – наша славная история": вышла в свет «Книга Победы» многотомника «Ильхам Алиев» //Бакинский рабочий. - 2021. - 20 марта. - С. 1.

1758. Представители дипломатического корпуса ознакомились с ходом строительства Физулинского международного аэропорта //Бакинский рабочий. - 2021. - 10 марта. - С. 3.

1759. Президент Ильхам Алиев и первая леди Мехрибан Алиева побывали в городе Шуша: [16 марта 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 17 марта. - С. 5; 18 марта. - С. 1-4.

1760. Президент Ильхам Алиев и первая леди Мехрибан Алиева посетили Физулинский и Ходжавендский районы: [15 марта 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 16 марта. - С. 1.

1761. Президент Ильхам Алиев и первая леди Мехрибан Алиева посетили Физулинский и Ходжавендский районы: выступление Президента Ильхама Алиева: [16 марта 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 17 марта. - С. 1-5.

1762. Пресс-конференция Президента Азербайджана Ильхама Алиева широко освещена в медиа зарубежных стран //Бакинский рабочий. - 2021. - 2 марта. - С. 9.

1763. Проведены обсуждения о миссии ЮНЕСКО, приглашенной Азербайджаном на освобожденные от оккупации территории: [в продолжение телефонного разговора Президента Азербайджанской Республики Ильхама Алиева с генеральным директором ЮНЕСКО Одре Азуле помощник Президента Азербайджанской Республики, заведующий отделом по вопросам внешней политики Администрации Президента Хикмет Гаджисев 15 февраля и 16 марта 2021 года провел встречи в формате видеоконференции с руководителем офиса генерального директора ЮНЕСКО Николасом Кассионидесом] //Бакинский рабочий. - 2021. - 18 марта. - С. 5.

1764. Религиозное наследие нашей истории – Шушинские мечети //Бакинский рабочий. - 2021. - 3 марта. - С. 3.

1765. Семьям шехидов и инвалидам войны предоставлены ещё 30 квартир: в мероприятии приняла участие мать шехида Полада Гашимова - Самая

Гашимова //Бакинский рабочий. - 2021. -5 марта. - С.4.

1766. Семьям шехидов и инвалидам войны предоставлены еще 50 квартир //Бакинский рабочий. - 2021. -16 марта. - С. 2.

1767. Состоялись переговоры между Фондом “YAŞAT” и турецкими организациями в связи с получением образования детей шехидов и лечением участников Отечественной войны в Турции //Бакинский рабочий. - 2021. -13 марта. - С. 3.

1768. Состоялось очередное заседание Координационного штаба, созданного для решения вопросов в централизованном порядке на освобожденных от оккупации территориях //Бакинский рабочий. - 2021. - 4 марта. - С. 2.

1769. Строится взлетно-посадочная полоса Физулинского международного аэропорта //Бакинский рабочий. - 2021. - 3 марта. - С. 1.

1770. Телеканал «Украина 24» распространил специальный репортаж о пресс-конференции Президента Азербайджана и освобожденных от оккупации азербайджанских территориях //Бакинский рабочий. - 2021. - 2 марта. - С. 9.

1771. Указ Президента Азербайджанской Республики о некоторых вопросах, связанных с управлением в области градостроительной деятельности на освобожденных от оккупации территориях: [18 марта 2021 г.] //Бакинский рабочий. - 2021. - 19 марта. - С. 1.

1772. Украинский журналист: "То, что я увидел в Агдаме и Физули, было ужасающим зрелищем": [об этом сказал недавно посетивший Азербайджан журналист телеканала «Украина 24» и «Украина» Андрей Кузаков] //Бакинский рабочий. - 2021. - 11 марта. - С. 3.

1773. Фонд “YAŞAT” отправил на лечение в Турцию еще 27 ветеранов Отечественной войны //Бакинский рабочий. - 2021. - 30 марта. - С. 6.

1774. Французский портал: "Армения должна предоставить Азербайджану карту заминированных территорий": [на французском портале Mediapart опубликована статья журналиста Анри Фуркади под заголовком «Армения отказывается предоставить карту заминированных территорий, несмотря на требования международного права»] //Бакинский рабочий. - 2021. - 16 марта. - С. 3.

1775. Ханджанбекова, Ф. Фронтальная одиссея врача Мамеда Керимли: [распоряжением Президента Азербайджана Ильхама Алиева старший лейтенант медицинской службы Мамед Керимли за личное мужество и отвагу награжден медалями «За освобождение Физули» и «За освобождение Ходжавенда»] /Франгиз Ханджанбекова //Вышка. - 2021. - 5-11 марта. - С. 8.

1776. Японское агентство JJI PRESS написало о начавшихся строительных работах на освобожденных территориях Азербайджана //Бакинский рабочий. - 2021. - 3 марта. - С. 2.

Aprel - 2021

Azərbaycan dilində

1777. Asimqızı, A. General yox, şəhid olmağı seçən leytenant: “Dedi ki, bayrağa bükülü gələcəyəm, məni şan-şöhrətlə qarşılayarsınız” /Aygün Asimqızı //Kaspi. - 2021. - 3 aprel. - S. 8.

1778. Baxşəliyev, R. Böyük Zəfərin təməli: Ali Baş Komandan İlham Əliyevin Aprel döyüşlərindəki hərbi uğuru Vətən savaşındakı yekun qələbəni təmin etdi /Rəşad Baxşəliyev //Azərbaycan. - 2021. - 2 aprel. - S. 1; 6.

1779. Baxşəliyev, R. Mühəribə uşaqları: İkinci Qarabağ savaşına şahidlik etmiş azyaşlı və yeniyetmələrin psixoloji durumunun yaxşılaşdırılması üçün mühüm layihə həyata keçirilir /Rəşad Baxşəliyev, E. Cəfərov //Azərbaycan. - 2021. - 3 aprel. - S. 1; 5.

1780. Banu. Cəbhəyə könüllü yollanan şəhid Şəhriyar Qasimov /Banu //Həftə içi. - 2021. - 3-5 aprel. - S. 7.

1781. Bayramov, V. Biz milli birliyi, həmrəyliyi təmin etməklə qələbəyə nail olduq /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 4 aprel. - S. 1-2.

1782. Bayramov, V. Yeni iqtisadi strategiya ilə Azərbaycan müasir inkişaf mərhələsinə daxil olur /Vaqif Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 2 aprel. - S. 7.

1783. Bayramov, V. Zəngəzur dəhlizi bütün türk dünyasını birləşdirəcək /Vüqar Bayramov //Xalq qəzeti. - 2021. - 2 aprel. - S. 5; 3 aprel. - S. 6.

1784. Binali Yıldırım: “Türkiyə maddi, mənəvi və texniki cəhətdən bundan sonra da hər zaman Azərbaycanın yanında”: [“Milli Məclis” jurnalının müəhəbbi Türkiyənin 27-ci və son Baş naziri, siyasi və dövlət xadimi Binali Yıldırımdır] //Milli Məclis. - 2021. - № 1. - S. 8-11.

1785. Cəfərli, R. Antiazərbaycançı şəbəkənin yeni uğursuz revansı /Rəşad Cəfərli //Azərbaycan. - 2021. - 1 aprel. - S. 1; 7.

1786. Cəfərov, Ə. Erməni terroristlarından azad olunmuş Qarabağda nələrdə gördüm? /Əsədulla Cəfərov //Вышка. - 2021. - 2-8 aprel. - S. 11.

1787. Elcanlı, S. “Mən Azərbaycanınam” – deyir Qarabağ /Sadıq Elcanlı //Xalq qəzeti. - 2021. - 4 aprel. - S. 5.

1788. Əfəndiyev, P. Ermənilərlə əlbəyaxa döyüş - Talış-Suqovuşan istiqamətinə açılan yol: Qanları ilə tarix yazanlar... /Pünhan Əfəndiyev //Üç nöqtə. - 2021. - 1 aprel. - S. 8-9.

1789. Əhmədov, N. Revansizm Ermənistanı məhvə aparacaq /Namiq Əhmədov //Xalq qəzeti. - 2021. - 4 aprel. - S. 7.

1790. Ələddinqızı, N. Türkdilli ölkələrin birlik modeli güclənir: Türkdilli Dövlətlərin Əməkdaşlıq Şurasının Zirvə Görüşü dünyada türk birliyinin daha da güclənməsinə şərait yaradır /Nəzakət Ələddinqızı //Səs. - 2021. - 3 aprel. - S. 3.

1791. Əliyev, A. Qələbəmizə kölgə salmaq xəyanətdir /Adil Əliyev //Milli Məclis. - 2021. - № 1. - S. 16-17.

1792. Əliyev, İ. Zəngəzur dəhlizi türk dünyasını birləşdirən əsas nöqtədir /İmran Əliyev //Xalq qəzeti. - 2021. - 4 aprel. - S. 3.

1793. Əliyeva, Y. Vətən sizə oğul deyib qucaq açdı...: 44 günlük İkinci Qarabağ müharibəsində dastan yazıb şəhidlik zirvəsinə ucalanlar sırasında Mərhəmət Həməzəyevin də adı var /Yeganə Əliyeva //İki sahil. - 2021. - 2 aprel. - S. 13.

1794. Göyçəli, S. Belə igid ilə necə fəxr etməyəsən?: [Kapitan Zəkiyev Rəyal haqqında] /Sara Göyçəli //Vədi-basar. - 2021. - 1-30 aprel. - S. 14.

1795. Xasayeva, S. Noyabr qələbəsi Ağdaban faciəsinin qisasını aldı /Səbinə Xasayeva //Azərbaycan. - 2021. - 4 aprel. - S. 3.

1796. İsmayılqızı, X. Azərbaycan-Türkiyə birliyi türk dünyasının həmrəylik rəmzidir: Türkdilli Dövlətlərin Əməkdaşlıq Şurasının videokonfrans formatında qeyri-rəsmi Zirvə görüşündə çıxış edən Prezidenti İlham Əliyev İkinci Qarabağ müharibəsində qazanılan möhtəşəm Qələbəmizdən, müsəlman ölkələrinin Azərbaycana göstərdiyi siyasi, mənəvi dəstəyindən bəhs etmişdir /Xuraman İsmayılqızı //İki sahil. - 2021. -1 aprel. - S. 8.

1797. İsmayılov, R. Yüz illik problemin həlli: Zəngəzur dəhlizi türk dünyasının birləşmə nöqtəsi olacaq /Rufik İsmayılov //Kaspi. - 2021. - 3 aprel. - S. 4.

1798. Jerom Lamber: "Təəssüf ki, erməni lobbisinin təbliğatı müharibə dövründə Fransa hökumətinin mövqeyini eşidilməz etdi": [Fransa Milli Assambleyasının deputatı Jerom Lamber ilə müsahibə] //Milli Məclis. - 2021. - № 1. - S. 58-63.

1799. Kamal, R. "Biz bütün dünyaya bir daha xalqımızın böyüklüyünü göstərəcəyik": İlham Əliyevin bu bəyanatı həm də beynəlxalq aləmə Azərbaycan dövlətinin gücü və qüdrəti haqqında ünvanlanan mesajdır /Rüstəm Kamal //Azərbaycan. - 2021. - 1 aprel. - S. 1; 7.

1800. Kəlbəcərin böyük iqtisadi potensialı bölgənin gələcək inkişafına etibarlı zəmin yaradır //Xalq qəzeti. - 2021. -2 aprel. - S. 6.

1801. Qafarlı, T. "1 apreldə doğum günümü ilk dəfə qeyd edəcəm": [Milli Məclisin deputatı Aqil Abbasın müsahibəsi] /Tahirə Qafarlı //Həftə içi. - 2021. - 12 aprel. - S. 3.

1802. Quliyev, M. Sosial dəstək proqramları - yeni çağırışlar /Musa Quliyev //Milli Məclis. - 2021. -yanvar-fevral. - S. 40-43.

1803. Quliyev, Ü. 8 noyabra aparan zəfər yolu /Ülvi Quliyev //Milli Məclis. - 2021. - № 1. - S. 30-35.

1804. Mədətoğlu, Ə. Videokonfrans problemin həlledüyünü bir daha təsdiqlədi /Əbülfət Mədətoğlu //Ədalət. - 2021. - 3 aprel. - S. 4.

1805. Mirələmov, H. Şuşanın İlham Əliyev zirvəsi /Hüseynbala Mirələmov //Azərbaycan. - 2021. - 2 aprel. - S. 1; 5.

1806. Musayeva, Y. Qarabağdakı ermənilər Azərbaycan dilini öyrənsələr, daha yaxşı olar /Yasəmən Musayeva //Azərbaycan. - 2021. - 1 aprel. - S. 1; 7.

1807. Nəcəfxanlı, Ə. Kəlbəcər – daşım, qayam, köküm, mayam /Əli Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti. - 2021. - 4 aprel. - S. 4.

1808. Nərimanoğlu, M. Kəlbəcər, sən azadsan! /Məhəmməd Nərimanoğlu //Azərbaycan. - 2021. -2 aprel. - S. 7.

1809. Nərimanoğlu, M. Zəfərin ilk müjdəsi: Azərbaycan əsgərinin "Aprel dərsləri" /Məhəmməd Nərimanoğlu //Azərbaycan. - 2021. -3 aprel. - S. 5.

1810. Orucoglu, Z. Tarix yazan Vətən sevdalısı Mirzə Axundov...: Mirzə Musa oğlu Axundovun adı İkinci Qarabağ müharibəsində öz qanı ilə tarix yazan Azərbaycanın igid oğulları sırasında iftixarla çəkilir /Zəfər Orucoglu //Bakı Xəbər. - 2021. -2 aprel. - S. 14.

1811. Paşasoy, E. Şuşaya atılmış "İsgəndər" müəmması: Rusiyadakı araşdırmalar məsələyə aydınlıq gətirəcəkmi...: Azərbaycana qarşı beynəlxalq cinayətə yol verilməsi faktı ətrafında müzakirələr səngimir; operativ-taktiki raket komplekslərinin "izi" hara aparacaq? /Elşad Paşasoy //Yeni Müsavat. - 2021. - 6 aprel. - S. 5.

1812. Pərviz. Azərbaycan Kəlbəcəri işğaldan azad etməklə BMT Təhlükəsizlik Şurasının 822 sayılı qətnaməsinin icrasına nail oldu /Pərviz //Yeni Azərbaycan. - 2021. - 3 aprel. - S. 3.

1812 a. Professor Məmməd Əliyevin "Xalq qəzeti"nə müsahibəsi: Erməni vandalizmi nəticəsində çoxlu sayda elm və təhsil müəssisəsi məhv edilib /Müs. apar. Elçin Abbasov //Xalq qəzeti. - 2021. -15 aprel.- S. 7.

1813. Salahlı, S. Milli birliyin möhkəmlənməsində mənəvi dəyərlərin rolu /Səyyad Salahlı //Cəmiyyət və Din. - 2021. - № 2. - S. 5-6.

1814. Səmədzadə, Z. İnformasiya savaşının sərkərdəsi //Ziyad Səmədzadə //Azərbaycan. - 2021. - 2 aprel. - S. 4; 1 aprel.II hissə. - S. 5.

1815. Şuşa ərazisində “İsgəndər-M” raketinin qalıqlarının tapılması dünya mediasında geniş əks-səda doğurub //Xalq qəzeti. - 2021. -4 aprel. - S. 2.

1816. Vəliyev, V. Cəsur kəşfiyyatçı: [Şəhid Adil Məmmədov haqqında] /Vəli Vəliyev //Respublika. - 2021. -4 aprel. - S. 4.

1817. “Vətən uğrunda döyüşlər dünyanın gözü önündə bizi qəhrəman bir millətə çevirdi”: [Azərbaycan şairi Məmməd İsmayıl müəssibə] //Xalq qəzeti. - 2021. -4 aprel. - S. 6.

Rus dilində

1818. В Шуше почтена память жертв геноцида азербайджанцев //Бакинский рабочий. - 2021. -1 апреля. - С. 3.

1819. Министерство обороны: "Информация, распространенная в связи с осадой позиций вооруженных сил Армении, безосновательна": [информация армянской стороны о том, что позиции вооруженных сил Армении в селе Хнацах Горусского района на границе с Лачинским районом Азербайджана якобы окружены военнослужащими Азербайджанской армии, и армяне в любой момент могут потерять свой пост, безосновательна] //Бакинский рабочий. - 2021. -1 апреля. - С.2.

Köməkçi aparat

Müəlliflərin əlifba göstəricisi

Azərbaycan dilində

A

Abbas A.....	1541
Abbaslı C.....	11; 12
Abbasov A.....	1542
Abbasov F.....	790
Abbasov Q.....	453
Abdulla K.....	13
Abdulla M.....	14
Abdullayev M.....	1; 15; 16; 17; 18; 454; 455; 456; 457; 458; 790; 792; 1086; 1087; 1088; 1278; 1279; 1280; 1281; 1282; 1283; 1284; 1285; 1286; 1543; 1544; 1545; 1546; 1547
Abdullayeva F.....	459; 1287
Abdullayeva N.....	460
Abiyeva K.....	1288; 1548
Adigözəlov K.....	1289; 1290; 1549; 1550
Ağaməmmədov T.....	19
Ağamirzə T.....	461
Ağamirzəyev F.....	20
Ağaşahqızı Y.....	21; 22; 794; 1090; 1291; 1292
Ağayev A.....	795
Ağayev R.....	462

Albəndov V.....	465; 797
Alxaslı A.....	798
Alioğlu S.....	799; 1091
Alim A.....	1294; 1552
Alim.....	468; 801
Alksnis İ.....	470
Allahverdiyev F.....	1295
Amanov R.....	1296
Amaşov Ə.....	802; 1092
Anar.....	471; 472
Aran S.....	1297
Asimqızı A.....	803; 1093; 1299; 1300; 1777
Aslan A.....	37; 473
Aslan Q.....	804
Aslanov A.....	38; 805; 1553
Aydəmir A.....	806
Aydınoğlu T.....	39; 475; 474; 806; 808 ; 1554
Aynurə.....	809
Azad.....	476
Azadi S.....	477; 810
Azər.....	812; 1094
Azəri (İmanov) V.....	1097
Azəri N.....	62; 1304; 1560
Azərqızı (Məmmədova) S.....	1305

B

Babayev E.....	486; 487
Babayeva A.....	488
Babayeva G.....	64
Babulla.....	1307
Babullaoğlu S.....	65
Bağırov E.....	66; 818
Bağırov F.....	819
Bağırov T.....	820; 1308; 1309; 1561
Bağırzadə Y.....	489

Baxşəliyev R.....	67; 1310; 1562; 1563; 1564; 1565; 1778; 1779
Baxşəliyeva G.....	490
Banu.....	1098 ; 1780
Başkeçid E.....	68
Bayramaov V.....	1311
Bayramqızı Ə.....	821; 1311
Bayramlı E.....	69
Bayramlı M.....	1099; 1566
Bayramlı N.....	70; 1100; 1313; 1314
Bayramov Ş.....	491; 492
Bayramov V.....	71; 72; 492; 493; 494; 495; 496; 822; 823; 824; 825; 826; 827; 828; 829; 830; 831; 832; 1101; 1102; 1315; 1316; 1317; 1318; 1319; 1320; 1321; 1567; 1568; 1569; 1570; 1571; 1781; 1782; 1783
Bayramova Z.....	497; 1322
Behbudqızı S.....	833
Bədəlbəyli F.....	1103
Bədəlov Ə.....	73; 834; 835; 836
Bədir Ə.....	74; 837; 838; 1104
Bəhramoğlu V.....	75
Bəxtiyar.....	1105; 1323; 1324; 1573
Bəşirqızı Z.....	1325; 1326; 1574
Bəyməmmədoğlu Q.....	1106; 1575
Bingöl N.....	76
Bünyadzadə K.....	506; 839

C

Cabbarlı Ə.....	84
Cabbarlı Ş.....	507; 1108
Cabbarov Ə.....	576
Cavadoğlu M.....	85; 841
Cavadov S.....	1329
Cavid.....	86; 508; 842; 1109

Cəbiyev Q.....843; 844; 845; 846: 1110; 1111
 Cəfərli X.....88; 509; 847
 Cəfərli R.....89; 90; 91; 92; 93; 510; 511; 512; 513;
 514; 515; 848; 849; 850; 851; 852;
 853; 854; 855; 856; 1112; 1113; 1114;
 1115; 1330; 1331; 1578; 1579; 1785
 Cəfərov E.....1116; 1779
 Cəfərov Ə.....516; 1786
 Cəfərov N.....94; 857; 1117
 Cəfərov T.....858
 Cəfərov V.....95
 Cəfərova A.....96
 Cəfərova N.....97; 517
 Cəfərova T.....518; 859
 Cəfiyev T.....98
 Cəlilqızı Y.....519; 860; 1332
 Cəlilova G.....99

Ç

Çəmənlı M.....100

D

Daşsalahlı R.....862; 1334; 1582; 1583

E

Elcanlı S.....1585; 1787
 Eyvazlı M.....1341
 Eyvazov A.....526

Ə

Əbdürrəhimov E.....1589
 Əbilov A.....527
 Ədalətqızı S.....1342
 Ədiləoğlu N.....866; 1590

Əfəndiyev M.....110
 Əfəndiyev P.....867; 1119; 1120; 1788
 Əhmədli Ü.....529
 Əhmədov A.....1591
 Əhmədov E.....530; 868
 Əhmədov Ə.....869
 Əhmədov Q.....1592
 Əhmədov M.....870; 1593
 Əhmədov N.....1343; 1789
 Əkbərov C.....1344; 1594
 Ələddinqızı N.....871; 1345; 1595; 1790
 Ələkbərov B.....532
 Ələkbərov T.....1596
 Ələkbərov U.....872
 Ələkbərov Y.....873
 Ələkbərova S.....1597
 Əli.....1598
 Əlixanov H.....1346
 Əliqızı Ş.....533; 1122; 1123
 Əlişanoğlu T.....111; 874
 Əliyev A.....1791
 Əliyev F.....1124
 Əliyev İ.....112; 875; 1347; 1599; 1600;
 1792
 Əliyev M.....113; 534; 876; 876 a; 877
 Əliyev O.....878
 Əliyev R.....535; 1348
 Əliyev S.....1601; 1602; 1603
 Əliyeva İ.....114; 115; 536; 537; 1125;
 1349
 Əliyeva J.....116; 538; 879; 1126
 Əliyeva N.....1127
 Əliyeva Y.....539; 540; 541; 880; 881; 882;
 883; 884; 885; 886; 1128;
 1129; 1350; 1351; 1352; 1353;
 1354; 1355; 1356; 1357; 1604;
 1605; 1606; 1793
 Əlizadə A.....117; 542; 1130; 1358; 1359

Əlvəndov R.....	887
Əmiraslanov Ə.....	119; 888
Əmircanov P.....	889
Ərəbova S.....	120; 890; 1131; 1132; 1361; 1362
Ərəbzadə A.....	1607
Əsədov İ.....	121
Əsgərli Ə.....	122
Əsgərzadə Q.....	123; 124; 1133
Əyyublu E.....	1134
Əziz A.....	543
Əzizxanlı M.....	1363
Əzizli B.....	1608
Əzizov Ş.....	215

F

Faxralı R.....	125; 544; 891; 892; 1609; 1610
Feyziyev C.....	893; 894
Fəhmi İ.....	1611
Fərəcqızı Z.....	545
Fərəcova M.....	546
Fərəcova Z.....	127; 1612

G

Gərayzadə L.....	552
Gövhər V.....	896
Göyçəli S.....	1794
Göyüşlü M.....	877
Göyüşov R.....	897
Güney F.....	898

H

Hacıyev İ.....	554; 899; 900
Hacıyev Q.....	901
Hacıyev R.....	1364; 1365

Hacıyeva G.....	555
Haşimov F.....	556
Həbibbəyli Ə.....	1366
Həbibbəyli İ.....	131; 132; 133; 557; 558; 559; 903
Həsənli P.....	904
Həsənov Ə.....	905; 1367
Həsənov İ.....	1136
Həsənov N.....	1613
Həsənov R.....	1614
Hüseynli A.....	1137; 1368; 1369; 1615; 1616
Hüseynli B.....	1617
Hüseynli İ.....	560
Hüseynli T.....	561; 906; 907
Hüseynov Ə.....	1138; 1618
Hüseynov R.....	134; 135; 136; 137; 138; 562; 563; 564; 565; 566; 567; 568; 908; 909; 1139; 1370; 1619
Hüseynova X.....	569
Hüseynova İ.....	139; 140; 570; 910; 1620; 1621
Hüseynova L.....	1140; 1371
Hüseynova R.....	571; 572; 911; 912; 1372; 1373; 1622
Hüseynova Ü.....	913
Hüseynova Z.....	914
Hüseynzadə M.....	1623

X

Xasayeva S.....	1625; 1626; 1795
Xəlilova İ.....	1627

İ

İbadov T.....	915
İbrahim S.....	1631
İbrahimov E.....	145
İbrahimov Z.....	573

İdrisoğlu A.....	146; 1632
İlqarqızı F.....	1634
İlyasoğlu R.....	919
İlyasov V.....	1142
İmanquliyev B.....	920; 921; 1144; 1375; 1635; 1636
İmanov E.....	1376
İmanov Ş.....	1637
İsaxan E.....	1638
İslamov İ.....	578
İsmayıl.....	148; 149; 150; 1377; 1378
İsmayılbaşlı S.....	579; 922; 1379; 1639; 1640
İsmayılqızı X.....	923; 924; 925; 1145; 1380; 1381; 1382; 1383; 1796
İsmayılı T.....	580
İsmayılov F.....	926; 1384
İsmayılov İ.....	927; 581; 1385
İsmayılov K.....	928
İsmayılov M.....	929
İsmayılov R.....	151; 152; 153; 582; 930; 931; 1146; 1147; 1386; 1387; 1388; 1389; 1390; 1641; 1642; 1643; 1644; 1797
İsmayılov S.....	583; 932
İsmayılova N.....	584

K

Kamal M.....	937
Kamal R.....	155; 586; 1148; 1647; 1799
Kamalqızı R.....	589; 587; 588; 938; 939; 940; 941; 942; 943; 1149; 1394; 1395; 1396; 1648; 1649; 1650; 1651
Kazımov E.....	1397
Kazımov M.....	591
Kərimli T.....	156
Kərimov E.....	1652

Kərimov Q.....	945
Kərimov Y.....	1398
Kərimova S.....	1653

Q

Qafarlı T.....	593; 1150; 1151; 1400; 1401; 1402; 1654; 1655; 1656; 1801
Qarabağlı Ə.....	1408
Qarabağlı R.....	158
Qaraxanlı L.....	600
Qarayeva S.....	949; 601; 602
Qardaşov F.....	1663
Qasımlı M.....	950
Qasımov Ə.....	1152
Qasımov H.....	1409; 1664
Qasımov N.....	1153
Qasimi Ş.....	1154
Qazıyeva A.....	603
Qədir C.....	159
Qəni E.....	1665
Qənizadə Ç.....	604
Qəribli M.....	162; 163; 164; 165; 166; 167; 605; 606; 607; 952; 1155
Qəribov A.....	168
Qiçev N.....	169
Qismət A.....	609
Qismətoğlu F.....	170; 171; 172; 173; 610; 611; 612; 1156
Qocayev İ.....	174; 175; 176; 177; 178; 179; 180; 181; 613; 614; 615; 616; 617; 618; 953; 1414; 1415; 1416; 1417; 1666; 1667
Qorçu O.....	1157
Qoşalı Ə.....	182; 183; 619; 954; 1158; 1668
Quliyev A.....	184; 185; 620; 1159
Quliyev B.....	186; 955
Quliyev D.....	621

Quliyev Ə..... 187; 622
 Quliyev L..... 1418
 Quliyev M..... 956; 957; 1802
 Quliyev T..... 188
 Quliyev Ü..... 1803
 Quliyeva Z..... 958; 1160
 Qurbanlı D..... 189; 190; 623
 Qurbanlı M..... 959
 Qurbanlı R..... 1419
 Qurbanov F..... 1161
 Qurbanov H..... 191
 Qurbanov R..... 624
 Qurbanov S..... 625
 Qurbanova U..... 192

L

Liftiyeva N..... 193; 194; 195; 196; 626; 961

M

Mahmudov R..... 628
 Mahmudov V..... 197
 Mahmudzadə S..... 963; 1162
 Malyev E..... 629; 964; 965; 966; 967; 1163;
 1164; 1165; 1670; 1671
 Mehdiyev A..... 1166
 Mehdiyev R..... 198; 199
 Mehtiyev Ə..... 1672
 Mehtiyev R..... 1673
 Məcid R..... 968
 Mədətli E..... 200; 201
 Mədətoğlu Ə..... 202; 203; 204; 205; 630; 631;
 632; 633; 1167; 1421; 1422;
 1423; 1674; 1804
 Məftun M..... 969
 Məhəbbətoğlu Q..... 1168; 1804; 1424; 1675; 1676;
 1804

Məhərrəmli B..... 635; 636
 Məhərrəmli Q..... 971
 Məhərrəmli Z..... 1425
 Məhərrəmov V..... 206; 637; 638
 Məhərrəмова T..... 639; 1169
 Məhyəddinqızı Ş..... 1426
 Məlikli G..... 207; 1170
 Məlikova Z..... 1677
 Məmiyev C..... 1678
 Məmmədli A..... 1427
 Məmmədli C..... 208; 640
 Məmmədli E..... 209; 641
 Məmmədli S..... 210
 Məmmədov A..... 1428
 Məmmədov B..... 211; 212; 1679
 Məmmədov C..... 213; 214
 Məmmədov F..... 642; 972; 973
 Məmmədov H..... 643; 644; 1680
 Məmmədov M..... 1429
 Məmmədov R..... 215
 Məmmədov S..... 216; 645; 974
 Məmmədova K..... 217
 Məmmədzadə İ..... 1171
 Mərdanov M..... 646
 Məsimoglu İ..... 648
 Məşədiyeva A..... 649
 Mir Şahin..... 652
 Mirayiq A..... 653
 Mirələmov H..... 654; 1430; 1805
 Mirkışili T..... 975
 Mirzəbəyli E..... 218; 220; 219; 656; 976; 1431;
 1432; 1433; 1434; 1682; 1683;
 1684
 Mirzəliyeva L..... 1685
 Mirzəlizadə R..... 221; 657
 Möhbalıyev S..... 222; 223; 977; 658; 1172;
 1173; 1174; 1435
 Muğanlı N..... 660; 661; 980; 1175; 1436

Muxtar V..... 979
Muxtarov N..... 662
Muradlı A..... 1686
Muradlı X..... 224; 663; 981; 982; 1176;
1437; 1438; 1687; 1688
Musayev A..... 983
Musayev M..... 984
Musayeva T..... 664
Musayeva Y..... 664; 985; 986; 1439; 1440;
1806
Mustafa N..... 1177; 1178
Mustafayev O..... 1689
Mürvətqızı, S..... 231; 667
Müşfiq Ş..... 232; 233; 234; 668; 989; 990;
1179; 1442; 1443; 1690

N

Nadir F..... 670
Nadir Z..... 1444; 1692
Nadiroğlu R..... 235; 236; 237
Nağıyev, Ş..... 991
Naibə..... 238
Nasir Ş..... 671; 992
Nazımqızı A..... 1180
Nemətzadə S..... 993
Nəbibəyov M..... 672
Nəbiyev Ə..... 673
Nəbiyeva N..... 1693
Nəcəfxanlı Ə..... 674; 994; 995; 996; 997; 998;
1181; 1445; 1807
Nəcəfli, M..... 240
Nəcəfov Z..... 241; 675; 676
Nəcəfova M..... 1446
Nərimanoğlu H..... 242; 243
Nərimanoğlu M..... 1182; 1183; 1447; 1694; 1695;
1808; 1809
Nəsirli A..... 244; 245; 677

Nəsirov E..... 246; 999; 1000; 1184
Nəsirzadə A..... 1001
Nicat Ə..... 247
Niftəliyeva K..... 1185
Niftəliyeva T..... 1186
Nizamiqızı H..... 678
Novruz N..... 248
Novruzoglu N..... 1002; 1448
Novruzov K..... 671; 679; 680; 1187; 1188
Novruzov S..... 1449
Nuriyev A..... 249; 1003; 1004; 1189
Nuriyev Y..... 1696
Nurullayeva K..... 1697

O

Oğuz Y..... 1450
Ordahallı V..... 251; 683; 684; 1190
Orxan R..... 686; 1006
Orucoğlu Z..... 1700; 1810
Orucov E..... 1007
Orucov T..... 1008; 1701
Orucova N..... 255; 1009; 1191

P

Pəşasoy E..... 257; 258; 259; 260; 261; 1010;
1811
Paşayev Q..... 687
Paşayeva Q..... 262; 263; 264; 688; 689; 1192;
1193
Paşayeva T..... 265; 690; 1011;
Pənahqızı A..... 267; 268; 269; 270; 271; 272;
693; 694; 695; 696; 1012;
1013; 1014; 1702
Pərvanə..... 273; 697
Pərviz..... 1812

R

Rafiqoğlu A.....	1018
Rəcəbli H.....	1455; 1704
Rəhimov E.....	1019
Rəhimov N.....	277; 703; 704
Rəhimzadə V.....	1020
Rəhman.....	705
Rəsulov R.....	1196
Rəşid Ə.....	706; 1021; 1456; 1457
Rəşid L.....	1022; 1023; 1024; 1705
Rəşidzadə L.....	707
Rövşənova E.....	278
Rüstəm K.....	1707
Rüstəmli Z.....	1708
Rüstəmov A.....	709
Rüstəmov E.....	1709
Rüstəmov F.....	279
Rüstəmov İ.....	1025; 1026
Rüstəmov R.....	1027
Rza A.....	280; 281; 710; 1028; 1029; 1458; 1710; 1711
Rzalı N.....	282; 283; 711; 1030; 1197; 1198; 1459
Rzayev T.....	712
Rzayeva M.....	713; 284; 285; 286; 1031; 1032; 1033; 1199; 1460; 1461; 1712

S

Sadayoğlu P.....	2; 287; 288; 1034; 1200; 1201; 1462; 1713; 1714
Sadıqlı F.....	1715
Sadıqov B.....	714; 1035; 1036; 1037; 1463; 1716
Sadıqov Ə.....	289; 1202
Sadıqov H.....	715

Sadıqzadə Ə.....	1203
Salahlı S.....	1813
Salamoğlu E.....	290; 291; 292; 293
Salayev N.....	294
Salmanlı R.....	716; 1038; 1464; 1717
Salmanov F.....	295
Sarıyeva İ.....	296; 297; 298; 299; 300; 717; 1039; 1040; 1041; 1465
Sevinc.....	1042; 1718
Seyidağa E.....	1043
Seyidov V.....	1466
Seyidzadə H.....	301
Seyidzadə Ş.....	1044
Səfərli A.....	718
Səxavətgızı M.....	719; 1205; 1719
Səlimov Ş.....	1045
Səmədova A.....	1206
Səmədova C.....	720
Səmədzadə A.....	1720
Səmədzadə Z.....	1046; 1047; 1207; 1721; 1722; 1814
Səməndər N.....	1048
Sərdarov M.....	721
Səttarov S.....	302
Sofulu F.....	1208
Sucayev Ə.....	1723
Sultan L.....	1468; 1724
Sultan M.....	722
Suver A.....	303
Süleyman.....	304; 1209; 1469
Süleymanlı A.....	1470
Süleymanov M.....	1049; 1471
Süleymanov V.....	1725

Ş

Şabanov R.....	1472
Şahin Ş.....	305; 306; 723; 1473

Şahtaxtı S.....	1474
Şıxəliyev L.....	1211
Şıxəmirli S.....	727; 1212
Şirinova A.....	728
Şükürlü İ.....	1213
Şükürova Ə.....	731; 1053
Şükürova T.....	308
Şükürova Ü.....	309

T

Tağıbəyli V.....	732; 1476
Tağıoğlu Ə.....	1054
Tağıyev A.....	310
Tağıyev T.....	311; 312; 313; 314
Tağıyeva G.....	1055; 1214
Tağlar S.....	1477
Tahirə.....	1728
Tahirqızı Ş.....	876 a
Tahirov K.....	733
Teymurqızı T.....	1216
Təmirov H.....	735
Turan A.....	317; 736; 1058; 1480

V

Vahidov F.....	737
Vəliyev A.....	1221
Vəliyev Ə.....	1059
Vəliyev V.....	1060; 1816
Vəliyeva K.....	1482
Vəliyeva V.....	1061
Vüsal.....	739

Y

Yeganə.....	1223
Yəhya.....	1224

Yurdoğlu E.....	741
Yusifqızı Ə.....	1066
Yusifli V.....	742
Yusifov F.....	1732

Z

Zahidov B.....	327
Zaman E.....	742, 743
Zamanov A.....	744
Zeynalov İ.....	328
Zeynalov N.....	491
Zəka.....	330
Zərbalı M.....	1489
Zərrabqızı X.....	1490; 1225
Ziyəddinoğlu Q.....	1491
Zülfüqaroglu Ə.....	331; 332; 746; 747; 1226; 1492; 1733

Rus dilində

Аксенов П.....	750
Алиева Г.....	334; 751; 1067
Асланов А.....	1737
Ахмедов А.....	335
Бабаев И.....	336
Байкова Г.....	760
Байназаров Э.....	3; 4; 337; 338; 339; 340; 341; 342; 343; 344; 345; 346; 347; 348; 752; 753; 1068; 1069
Васильева М.....	349; 768; 1070
Висоцкас Г.....	350
Габиббейли И.....	353
Гасанова М.....	354
Гурбанов Г.....	355
Гулиев И.....	1072
Денисов Д.....	5

Еремин С.....	3; 4; 337; 347
Забродин А.....	6; 754
Зискинд Г.....	1073
Каландадзе И.....	758
Кенгерли Т.....	367
Кулага Д.....	340
Кязимова С.....	757
Лавров А.....	3; 4; 6; 337; 340; 346; 347; 753; 759
Лару Д.....	368
Лежнева Л.....	760
Мехтиев Р.....	374
Мобилоглу Т.....	375; 376
Мустафаев Ш.....	377
Портякова Н.....	768
Рагимова М.....	442
Рамм А.....	759
Садыгова М.....	443
Фарзалиев З.....	451
Ханджанбекова Ф.....	1775
Цви Бен- Аврахам.....	452
Эппельбаум Л.....	452

MÜNDƏRİCAT

Ön söz.....	3
Redaktordan.....	6
Sentyabr - 2020	
<i>Azərbaycan dilində</i>	9
<i>Rus dilində</i>	9
Oktyabr - 2020	
<i>Azərbaycan dilində</i>	11
<i>Rus dilində</i>	45
Noyabr - 2020	
<i>Azərbaycan dilində</i>	63
<i>Rus dilində</i>	92
Dekabr - 2020	
<i>Azərbaycan dilində</i>	99
<i>Rus dilində</i>	127
Yanvar - 2021	
<i>Azərbaycan dilində</i>	130
<i>Rus dilində</i>	145
Fevral - 2021	
<i>Azərbaycan dilində</i>	153
<i>Rus dilində</i>	177
Mart - 2021	
<i>Azərbaycan dilində</i>	185
<i>Rus dilində</i>	205
Aprel - 2021	
<i>Azərbaycan dilində</i>	212
<i>Rus dilində</i>	216
Köməkçi aparat	217

QIRX DÖRD GÜNÜN SALNAMƏSİ:

VƏTƏN MÜHARİBƏSİ

Bibliografik göstərici

Kompüter tərtibçisi: *Nasir Alışanlı*
Bədii tərtibat: *Şalalə Məmməd*

Formatı 84x108 ¹/₃₂
Həcmi 14,75 ç.v.
Tirajı 200